
Otrais izdevums

Autortiesības © Jindřich Bayer, 2015. gada 8. jūnijs

Visas tiesības aizsargātas.

Jindřich Bayer ir  apliecinājis  savas tiesības tikt  identificētam kā autoram saskaņā ar
1988.  gada  likumu par  autortiesībām,  dizainparaugiem un patentiem.  Visas  tiesības
aizsargātas.  Nevienu  šīs  publikācijas  daļu  nedrīkst  reproducēt,  uzglabāt  vai  ieviest
izguves sistēmā, vai pārsūtīt jebkurā formā vai ar jebkādiem līdzekļiem (elektroniski,
mehāniski, kopēt, ierakstīt vai citādi) bez iepriekšējas rakstiskas autora Jindřich Bayer
atļaujas.

Es  gribētu  veltīt  šai  grāmatai  savu ieguldījumu savas  mātes  un tēva  piemiņai,  kuri,
iespējams, vēl šodien būtu kopā ar mums, ja es toreiz zinātu to, ko zinu tagad. Es tikai
ceru, ka šī informācija neļaus citām ģimenēm pārdzīvot to, kas bija jāizcieš mūsējiem.

Paldies šādiem cilvēkiem, kuri palīdzēja man sagatavot šo grāmatu publicēšanai: Jana
Koplíková, Leah Killen, Janet Sweeney, Jenn Jackson, Rick Simpson un viņa ģimene,
Christianne Laurette,  Chris Harrigan, Marek Piňos, Martin Zeiner un daudzi citi.  Es
vēlos  dziļi  pateikties  Lumír  Hanuš un Raphael  Mechoulam par  atbalstu  un milzīgo
darba apjomu, ko viņi ir paveikuši kaņepju un anandamīdu izpētes jomā.

Īpašs paldies manai māsai Ditai Podhajská, viņas vīram Miroslavam Podhajský un visai
Podhajský un Bayer ģimenei.

Jindřich Bayer, 2015. gada 8. jūnijs

Šīs  e  -pastos  un  Facebook sarunās  apkopoto  tekstu,  ideju  un viedokļu  apkopojuma
mērķis ir iepazīstināt ar pašreizējām zināšanām par kaņepju eļļu/ekstraktu izmantošanu
medicīnā. Visa informācija tiek sniegta tikai izglītojošiem mērķiem, un tā netiek sniegta
ar nolūku veicināt  bīstamu atkarību izraisošu narkotiku lietošanu, gluži  pretēji.  Mēs
neesam atbildīgi par šajā grāmatā iekļautās informācijas ļaunprātīgu izmantošanu. Mēs
neesam atbildīgi par jebko, kas notiks vai varētu notikt saistībā ar eļļas izmantošanu vai
šajā grāmatā atrodamo informāciju. Ārstēšanas rezultāti var atšķirties.

Sastādījis Jindřich Bayer, www.helpoil.com

Grāmatu māksla Vlasta Samohrdova un Jans Pospīšils, www.pospunk.com 
Drukas izkārtojums Marek Piňos

Translated from English to Latvian - www.onlinedoctranslator.com



IZārstēt vēzi

Rika Simpsona protokols

Džindrihs Baijers



Saturs
Devas informācija....................................................................................................................................................7

Kāpēc apkopes devas ir tik svarīgas?......................................................................................................................7

Citas dabiskas lietas, ko varat darīt, varētu palīdzēt................................................................................................9

Papildu padomi plaušu vēža slimniekiem..............................................................................................................10

Administrācijas ceļi...............................................................................................................................................11

Aktuāla lietošana...................................................................................................................................................12

Vai varat apvienot dažādus eļļas ievadīšanas veidus?...........................................................................................13

Kaņepju smēķēšana...............................................................................................................................................13

Kam jāpievērš uzmanība pētniecībai?...................................................................................................................14

Rika Simpsona kaņepju eļļas ražošanas process...................................................................................................15

Citi ieguves veidi...................................................................................................................................................21

Iespējami augstākās kvalitātes eļļu ražošana.........................................................................................................22

Kaņepes vai marihuāna?........................................................................................................................................24

Kuru celmu vai celmus man vajadzētu izmantot eļļas pagatavošanai?.................................................................25

Kā noteikt, kuru izejvielu pirkt?............................................................................................................................26

Cannabis Sativa pret Cannabis Indica...................................................................................................................27

Ārā pret telpu.........................................................................................................................................................29

Kāda veida mākslīgā gaisma nodrošina vislabākos rezultātus?............................................................................29

Kas jāzina pacientiem, lai audzētu kaņepes?.........................................................................................................30

Vai ir kādi celmi, kas nav efektīvi pret vēzi?........................................................................................................31

Uzglabāšana...........................................................................................................................................................31

Vai būtu labāk vai drošāk ražot eļļu, izmantojot pārtikas kvalitātes spirtu?.........................................................31

Šķīdinātāji un šķīdinātāja atlikumi eļļā..................................................................................................................32

Augsta THC vai augsta CBD eļļa?........................................................................................................................38

Vai ir droši lietot eļļu?...........................................................................................................................................40

Zāļu nomaiņa.........................................................................................................................................................45

Vēža dziedināšana ar eļļu......................................................................................................................................46

Vai eļļu var lietot kopā ar ķīmijterapiju un radiāciju?...........................................................................................47

Panākumu līmenis vēža slimniekiem?...................................................................................................................47

Vai kādreiz ir par vēlu sākt lietot eļļu?..................................................................................................................48

Vai dažus cilvēkus ir grūtāk izārstēt nekā citus?...................................................................................................49

Leikēmija...............................................................................................................................................................49

Ādas vēža ārstēšana...............................................................................................................................................50

Pierādījumi.............................................................................................................................................................76

Informācija par citu slimību ārstēšanu...................................................................................................................82

Apdegumi..............................................................................................................................................................82

Rētas......................................................................................................................................................................83

Čūlas, kārpas, kurmji.............................................................................................................................................83



Hroniskas sāpes.....................................................................................................................................................91

Sāpes mugurā, skolioze.........................................................................................................................................91

Diabēts...................................................................................................................................................................92

Sirds, asinsspiediens..............................................................................................................................................93

Astma.....................................................................................................................................................................94

Svecītes..................................................................................................................................................................98

Operācija vai eļļa?...............................................................................................................................................100

PMS, menopauze.................................................................................................................................................101

Ķermeņa svara regulēšana...................................................................................................................................101

Trauksme, paranoja..............................................................................................................................................102

Depresija..............................................................................................................................................................103

Multiplā skleroze (MS)........................................................................................................................................103

Miega režīms, bezmiegs......................................................................................................................................104

Glaukoma, redzes atjaunošana.............................................................................................................................107

Retas vai ne tik bieži sastopamas slimības un slimības.......................................................................................108

Dzīvnieki - atsauksmes........................................................................................................................................110

Dzīves kvalitāte...................................................................................................................................................115

Kāpēc to sauc par RSO?......................................................................................................................................116



VĒŽA IZDZĪVOŠANA: RIKA SIMPSONA PROTOKOLS

Rika Simpsona protokols

“Sāciet cilvēkus ar nelielām devām-pusgraudu sausu īsgraudainu rīsu. Lai gan eļļa ir nekaitīga, mazāk ir labāk
nekā  vairāk  tiem,  kas  sāk  ārstēšanu.  Sākumā  ik  pēc  astoņām  stundām  ņemiet  tikai  nelielu  gabaliņu  šīs
apbrīnojamās vielas, pēc tam regulāri palieliniet devu ik pēc četrām dienām, un drīz jūsu tolerance palielināsies.
Ja persona saka, ka nejūt tās ietekmi vai tikai nedaudz, es to uzskatītu par labu devu iesācējam. Jūs vienkārši
vēlaties iegūt mazliet zāļu savā sistēmā, lai viņi varētu sākt pierast.

Jūs nekad nezināt,  kā persona reaģēs,  tāpēc turpiniet  lēnām un palieliniet  devu ik pēc četrām dienām, līdz
pacients var uzņemt vienu gramu ik pēc 24 stundām. Labākais veids, kā to panākt, ir likt viņiem lietot devas,
kas vienādas ar apmēram trešdaļu gramu ik pēc astoņām stundām, tiklīdz viņi ir pieraduši pie tā lietošanas.
Tomēr es vēlos atgādināt tiem, kam rodas grūtības, ka devu var palielināt lēnāk, bet, lai sasniegtu vislabākos
rezultātus, tā ir jānorij pēc iespējas ātrāk.

Šīs ir devas instrukcijas, kuras iesaka Riks, ja pacients pietiekami ātri var attīstīt toleranci. Ja tiek ievērots šis
protokols, daudzi pacienti trīs nedēļu laikā var sasniegt savu rezultātu līdz trešdaļai gramu ik pēc 8 stundām. Bet
vidēji lielākajai daļai pacientu parasti ir vajadzīgas četras līdz piecas nedēļas, pirms viņi var uzņemt šo devu
vienā devā,  pēc tam viņi var turpināt  lietot  vienu gramu dienā,  līdz viņi izārstējas  vai tiek kontrolēts  viņu
stāvoklis.

Rikam patīk piegādāt šīs zāles plastmasas šļircēs, kurām nav adatas, tā vietā ir tikai neliela atvere, caur kuru var
izspiest  eļļu.  Viņš  saka,  ka  šādā  veidā  nodrošinot  eļļu,  pacientam  ir  vieglāk  izmērīt  devas  un  tas  novērš
svešķermeņu piesārņošanu ar zālēm.

Lielākajai daļai vienkāršākais veids, kā saprast daudzumu, kas viņiem būtu jāuzņem, ir salīdzināt to ar kaut ko
līdzīgu īsgraudainiem sausiem rīsiem. Iesācēja devai jābūt apmēram pusei no viena no šiem rīsu graudiem vai
apmēram vienas astotdaļas collas garas, šis daudzums būtu vienāds ar aptuveni vienu ceturtdaļu piliena. Dažos
gadījumos tiem, kam ir ļoti zema tolerance, pat var šķist, ka sākumā tas var būt par daudz, lai ērti rīkotos, tāpēc,
ja nepieciešams, viņi varētu sākt ar vēl mazāku.

Šāda  lieluma  devas  jālieto  trīs  reizes  dienā,  agri  no  rīta,  pēcpusdienā  un  apmēram stundu pirms  pacienta
gulētiešanas. Iesācējam atliek tikai no plastmasas šļirces izspiest pusgraudu sauso rīsu, un tā ir viņu deva. Lai
gan  mēs  runājam par  ļoti  mazu  daudzumu un tas  nekaitēs  pacientam,  šīs  vielas  iedarbības  dēļ  šī  viela  ir
jāizmanto ar cieņu.

Pēc četrām dienām, lietojot šo devu, tas tiek dubultots līdz devai, kas ir vienāda ar rīsu graudu lielumu, vai
devām, kuras, izspiežot no šļirces, ir apmēram vienu ceturtdaļu collas garas. Pēc tam četras dienas devu atkal
dubulto, un tas turpinās ik pēc četrām dienām, līdz pacients vienā devā var uzņemt sešpadsmit rīsu graudus. Šis
daudzums ir aptuveni astoņi līdz deviņi pilieni eļļas vienā devā, kas ir aptuveni viena trešdaļa gramu.

Viens  ml ir  tikai  nedaudz vairāk  par  vienu gramu pēc svara,  tādēļ,  ja  pacienti  vēlas,  viņi  var  izmantot  šo
mērījumu, lai noteiktu devu. Tajā brīdī pacienti parasti turpina lietot šo devu, līdz ar savu veselības stāvokli ir
sasnieguši vēlamo efektu. Būs pacienti, kuri nevarēs tik strauji palielināt devu, bet Riks mudina tos lietot pēc
iespējas ātrāk, lai eļļa atvieglotu viņu ciešanas. Turklāt būs arī tie, kas šīs zāles var lietot ātrāk, un Rikam ar to
nav nekādu problēmu, ja vien pacientam ir ērti to lietot ātrāk, tas vienkārši nozīmē, ka viņi ātrāk sadzīs.

Patiesībā Riks uzskata, ka pacientiem, lietojot šīs zāles, jāpaliek savā komforta zonā. Bet viņš joprojām uzskata,
ka ikvienam, kam ir nopietns stāvoklis, nevajadzētu spēlēt spēles ar šo vielu, jo, ja tā netiek pareizi uzņemta, tā,
iespējams, nespēs pārvarēt stāvokli, kuru bija paredzēts ārstēt.

Tā kā šo medikamentu lietošana ir tik droša, mēs parasti precīzi nemērām devas, bet tiem, kam patīk precīzi
mērījumi un pietiekamas precizitātes skalas, vispirms sāciet ar aptuveni 0,01 g (10 mg) vai mazāk trīs reizes
dienā. četras dienas. Pēc tam, ja varat, divkāršojiet to līdz 0,02 g (20 mg) četras dienas, pēc tam līdz 0,04 g (40
mg) četras dienas, 0,08 g (80 mg) četras dienas, 0,16 g (160 mg) četras dienas un pēc tam 0,32 grami (320 mg).
Tas būtu ideāls dozēšanas grafiks tiem, kas var ātri uzņemt šo vielu. Ir arī labi zināt, ka 1-5 mg devas parasti
tiek panestas bez simptomiem.
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Kad varēsiet strādāt ar augstas kvalitātes Indica pumpuru celmiem, iegūtā eļļa būs ļoti nomierinoša. Šādu efektu
eļļa  radīs,  ja  būsiet  saražojis  īsto  “Rika  Simpsona eļļu”  un  par  to  būs  maz jāuztraucas.  Pacienti  vienkārši
aizmieg un galu galā pamostas. Daži sākumā var justies nedaudz akmeņaini,  bet viņi neskarsies, un parasti
stundas laikā pēc piecelšanās šī miegainā sajūta pāriet. Ja eļļa tiek ražota no kaņepju sativa šķirnēm, gaidiet
nepatikšanas un ilgstošu enerģiju sativai. Jūs nevēlaties, lai cilvēki ar tādiem nopietniem stāvokļiem kā vēzis
mēģinātu lietot  eļļu ar šādu iedarbību, un pacients nesaņems ārstnieciskās priekšrocības,  ko var sniegt laba
indika. Ne visiem patīk būt augstiem, un medicīniski nav jēgas pārmērīgi apmētāt šo vielu.

Galvenais ir panākt, lai zāles pacientam nonāktu trīs reizes dienā. Pacients to var vienkārši uzlikt uz pirksta un
pēc tam nokasīt uz zobiem. Pēc tam dzeriet aukstu ūdeni vai tēju, un viņiem vajadzētu būt viegli norīt. Daži
celmi rada ekstraktu, kam nav patīkamas garšas, bet ar to ir viegli tikt galā. Vienkārši ielieciet pacientu devu uz
neliela maizes gabala un salieciet to, pēc tam ielieciet to mutē un dodiet viņiem dzert ūdeni. To pašu var izdarīt,
izmantojot banānus vai cita veida augļus. Ideja ir panākt, lai eļļa nonāk pacientā pēc iespējas ātrāk, bet Rikam
joprojām patīk redzēt, ka viņi paliek savā komforta zonā.

Ikviens  ir  atšķirīgs,  un  mūsu  tolerance  pret  šīm  zālēm  būs  atšķirīga,  tāpēc  pārliecinieties,  ka  pacients  ir
apmierināts ar uzņemto daudzumu. Ar daudziem nopietniem apstākļiem pacientiem ir svarīgi ātri lietot šīs zāles,
lai viņiem būtu lielākas izredzes izdzīvot. Kā jau minēju, pat ja eļļa ir nekaitīga, ja tiek uzņemta pārāk daudz,
bieži pieredze pacientiem nepatīk. Tāpēc lēnām palieliniet to devu; tādā veidā viņi kļūs ērti to lietojot.

Tomēr, kā mums patīk teikt, pret agresīvām slimībām jāattiecas agresīvi, tādēļ, ja man būtu kaut kas dzīvībai
bīstams, es pēc iespējas īsākā laikā uzņemtu pēc iespējas vairāk ekstrakta. Es domāju, ka ir vērts sagatavoties,
tāpēc tiem, kas var, vajadzētu pēc iespējas ātrāk sākt pierast pie eļļas iedarbības, jo tad viņi zinās, ko gaidīt, ja
kādreiz vajadzēs lietot lielākas devas.

Standarta  ārstēšana  ķermeņa  atjaunošanai  labā  veselības  stāvoklī  ir  60  grami  augstas  kvalitātes  eļļas,  kas
uzņemta trīs mēnešu laikā. Tiem, kas lieto ķīmiju un starojumu, ir ieteicams pēc iespējas ātrāk uzņemt 120 līdz
180 gramus eļļas.  Parasti  60 g var izārstēt  nopietnu vēzi,  bet  tiem,  kuriem medicīnas  sistēma ir  nodarījusi
kaitējumu, bieži vien ir nepieciešams vairāk, lai novērstu vēža atkārtošanos un novērstu šo ārstēšanas radīto
kaitējumu.

Kad pacients atkal ir vesels, varat samazināt devu līdz vienam vai diviem gramiem mēnesī vai tik daudz, cik
pacientam patīk norīt; no mūsu viedokļa, jo vairāk, jo labāk. Neizlaidiet uzturošās devas, jo tās ir svarīgas labas
veselības saglabāšanai.  Grams mēnesī vai piliens dienā pēc darba vakarā neizklausās daudz, taču, pēc Rika
domām, ar to vajadzētu pietikt, lai jūsu ķermenis būtu vesels.

Turklāt viņam patīk, ka pacienti kopā ar eļļas apstrādi izmanto citas dabiskas lietas, piemēram, ābolu sēklas un
kviešu zāli. No savas pieredzes es arī gribētu, lai pacienti ēd kaņepju sēklas, jo tajās esošā eļļa ir tik barojoša un
labvēlīga ķermenim.

Riks arī uzskata, ka pacientiem jācenšas pēc iespējas ātrāk paaugstināt ķermeņa pH līmeni, uzņemot tādas lietas
kā arbūzs vai citronu sula utt. Viņš saka, ka tas ir ļoti svarīgi, un tas var dot pacientam daudz labākas izredzes
izdzīvot.

Pacientiem arī jāsāk ēst vairāk neapstrādātu augļu un dārzeņu un jāēd mazāk gaļas, īpaši pārstrādātas šķirnes,
kas satur vairāk toksīnu. Riks ir pārliecināts par sulu spiedes mašīnu izmantošanu, un viņš uzskata, ka lielas C
vitamīna devas var arī dot lielu labumu.

Šis  ir  Rika  Simpsona  protokols,  un  tāpēc  viņa  vārds  būs  zināms  mūžībā.  Tas,  iespējams,  ir  visu  laiku
vissvarīgākais  atklājums,  un  šī  cilvēka  mums  doto  labvēlīgo  ietekmi  nevar  pārvērtēt.  Ko  dod  mūsdienu
medicīna un tehnoloģijas, ja tās nedarbojas? Ja vēlaties redzēt rezultātus, izmēģiniet Rika dziedināšanas metodi.

Mēs esam kritizēti par to, ka šo eļļu saucam par izārstēšanas līdzekli, bet ko vēl jūs varētu nosaukt par vielu, ko
var  veiksmīgi  izmantot  tik  daudzu medicīnisku problēmu ārstēšanai? Daži,  šķiet,  uzskata,  ka vārdi  izārstēt
nozīmē, ka šī eļļa nodrošinās mūžīgu dzīvību, bet tas nebija Rika nodoms. Protams, šīs zāles var pagarināt jūsu
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dzīvi, un, lietojot tās, jūs varat dzīvot daudz ilgāk, par to nav šaubu. Tomēr tas nenozīmē, ka tas nodrošinās
mūžīgo dzīvību.

Šī eļļa joprojām nav likumīgi pieejama lielākajai daļai, un tāpēc būs nepieciešams ļoti ilgs laiks, lai noteiktu, cik
daudz papildu gadu tā var nodrošināt. Pagaidām mēs neuzskatām, ka šīs zāles ir nemirstības eliksīrs, un mēs
esam pārliecināti,  ka  tās  nepadara  jūs  ložu  necaurlaidīgu.  Tomēr,  kā  saka  Riks,  ja  mēs  kādreiz  atradīsim
nemirstības atslēgu, viņš ir pārliecināts, ka kaņepes būs galvenā sastāvdaļa.

Lūdzu, nedomājiet, ka, to lietojot, jūs nevarat inficēties ar vīrusu. Jūs joprojām varat noķert tādas lietas kā gripa,
taču tās sekas var ievērojami samazināties, un jūs atgūsities daudz ātrāk. Pandēmijas vai tamlīdzīgu notikumu
gadījumā, ja jūs uzņemat vai jau uzņemat brīnišķīgo eļļu, ko šis augs var sniegt, jūsu izdzīvošanas iespējas
noteikti ievērojami palielināsies. ” Džindrihs Bejers, Fēniksa asaras: Rika Simpsona stāsts

Devas informācija

Vai ir protokols ārstēšanai?

“Ir protokols, un tas ir jāievēro, lai nodrošinātu, ka ārstēšana ir efektīva. Nelielu eļļas daudzumu var izmantot
ādas  vēža  un  citu  slimību  lokālai  ārstēšanai,  vai  arī  to  var  iztvaicēt  un ieelpot,  lai  palīdzētu  ārstēt  plaušu
slimības. Eļļa var arī uzsūkties organismā, ja to lieto svecīšu veidā vai, protams, to var norīt tieši mutē. Lai
ārstētu iekšējo vēzi, pacientam pēc iespējas ātrāk jāieņem eļļa. Kopumā jūs vienmēr vēlaties saprātīgākā veidā
nogādāt  šīs  zāles  vietā,  kas  rada  problēmu.  Piemēram,  ja  jūs  ārstētu  zarnu vēzi,  visefektīvākais  ārstēšanas
līdzeklis, iespējams, būtu uzņemt eļļu svecīšu veidā.

Vidēji pacients var uzņemt pilnu 60 gramu vēža ārstēšanu aptuveni 90 dienu laikā. Cilvēki, kuri ir izturējuši
radiācijas un ķīmijterapijas bojājumus, vai pacienti,  kuri gadiem ilgi ir cietuši no MS un citiem nopietniem
stāvokļiem, dažos gadījumos atklās, ka viņu medicīnisko problēmu ārstēšana var aizņemt diezgan ilgu laiku.

Tiem, kuri ir cietuši nopietnu kaitējumu no medicīnas sistēmas un tikai sāk ārstēšanu, ir jāsaprot, ka šī dabīgā
eļļa nerada tūlītēju izārstēšanos. Bieži vien šādiem pacientiem ir nepieciešams daudz vairāk eļļas, un tas būs
jālieto ilgākā laika periodā. Šādiem pacientiem sešu mēnešu laikā jācenšas uzņemt 120 līdz 180 gramus, lai
novērstu  kaitējumu,  ko  radījusi  visa  ķīmija  un  starojums,  un  lai  novērstu  bojājumus,  ko  izraisījušas  citas
ilgstošas  slimības  un  to  ārstēšana.  Kad  pacients  ir  izārstēts  un  visi  bojājumi  ir  novērsti  vai  stāvoklis  ir
kontrolēts,  es iesaku viņiem turpināt  lietot  uzturošo devu 1 līdz 2 gramus eļļas  mēnesī,  lai  saglabātu  labu
veselību. Pieaugušam cilvēkam tas būtu aptuveni piliens dienā, un, kad viņi ir pieraduši pie tā lietošanas, viņi
pat  nejūt  tās  sekas,  tāpēc  es  tiešām nevaru  iedomāties,  ka  tā  ir  pārāk  augsta  cena,  lai  samaksātu  par  labu
veselību. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kāpēc apkopes devas ir tik svarīgas?

“Ikvienam vajadzētu lietot uzturošās devas, lai saglabātu ķermeņa detoksikāciju un labu veselību.  Viss, kas
jums nepieciešams,  ir  1 līdz 2 grami eļļas  mēnesī,  vienkārši  ieņemiet  pilienu naktī  apmēram stundu pirms
gulētiešanas. Tas ļaus jums labi izgulēties un pat nodrošinās zināmu aizsardzību pret Japānas un citur radīto
starojumu.

Eļļa darbojas kopā ar jūsu ķermeni, lai saglabātu jūsu veselību un nodrošinātu aizsardzību pret visdažādākajām
veselības problēmām. Es pat neļautu kādam manam bērnam uzņemt šīs briesmīgās vakcīnas un šāvienus, kurus
tādi cilvēki kā Bils Geitss mēģina nogriezt mums rīklē. Ja es vēlos pasargāt savus bērnus no tādām lietām kā
gripa, es uzticēšos pareizi ražotai kaņepju eļļai, jo es zinu, ka tā ir efektīva un nekaitēs.

Es iesaku pacientiem sākt ar trīs devām dienā apmēram pusgraudu sausu īsgraudainu rīsu lielumā. Šāda deva
būtu aptuveni ¼ piliena, tāpēc, kā redzat, vairumā gadījumu iesācējiem jāsāk ar ļoti mazām devām.
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Vienīgā reize, kad es ieteiktu pacientiem sākt ar lielākām devām, būtu ātri atbrīvoties no atkarību izraisošām un
bīstamām sāpju zālēm vai ja viņi būtu tieši pie nāves durvīm. Kad cilvēki, kuri lieto šādas zāles, sāk ārstēties ar
eļļu, viņi parasti uz pusi samazina pretsāpju līdzekļus. Mērķis ir uzņemt pietiekami daudz eļļas, lai rūpētos par
sāpēm  un  palīdzētu  pacientam  atbrīvoties  no  šo  bīstamo  atkarību  izraisošo  zāļu  lietošanas.  Lietojot  eļļu,
pacientam ir daudz vieglāk izpildīt šo uzdevumu, un viņiem būs mazāk atcelšanas problēmu, jo eļļa lieliski
darbojas, lai palīdzētu atbrīvoties no atkarībām.

Tiem, kas atrodas šādā situācijā, es domāju, ka viņu pirmajai devai vajadzētu būt aptuveni divreiz lielākai par
vidējo iesācēju. Tad viņiem pēc iespējas ātrāk jāpalielina devas, līdz tie sasniedz punktu, kurā sāpju kontrolei
nav nepieciešami citi medikamenti. Novēršot cilvēkus no tādām lietām kā morfīns, jūs varat saskarties ar dažām
problēmām. Dažreiz, sajaucot eļļu un morfīnu, tas var padarīt morfīna iedarbību vēl izteiktāku un pacients var
sākt halucinācijas.

Tas ir tikai īstermiņa trūkums, jo, samazinot pacienta morfīna uzņemšanu, halucinācijas samazināsies, līdz tās
vairs nenotiks. Vairumā gadījumu pacientu atbrīvošana no šīm vielām rada dažas problēmas, tāpēc negaidiet, ka
jums būs pārāk daudz problēmu. Turpinot palielināt devu, pacientam attīstīsies lielāka tolerance, un drīz viņi
vairs pat nejutīs eļļas ietekmi. Kad tas notiek, viņi var ļoti ātri uzņemt nepieciešamo eļļas daudzumu, līdz tie ir
sadzijuši.

Pēc četrām iesācēja devas lietošanas dienām lielākā daļa cilvēku spēj palielināt uzņemto daudzumu. Es iesaku
to darīt aptuveni ik pēc četrām dienām, jo tas dod pacientam laiku, lai izveidotu toleranci pret šo vielu. Vidējam
cilvēkam nepieciešamas četras līdz piecas nedēļas, lai nonāktu līdz vietai, kur var uzņemt gramu dienā. Tas
nozīmē, ka pacients ik pēc astoņām stundām uzņem 8 līdz 9 pilienus augstas kvalitātes eļļas. Kad šī deva ir
sasniegta, pacients var turpināt šo ātrumu, līdz stāvoklis izzūd vai tiek kontrolēts.

Daudzi pacienti ļoti ātri izstrādā toleranci pret šīm zālēm un var lietot eļļu daudz ātrāk. Ja jūs esat viens no šiem
cilvēkiem, lūdzu, nekautrējieties uzņemt šo vielu tik ātri, cik vēlaties, jo galarezultātā jūs izārstēsities daudz
ātrāk. Es vienmēr brīdinu pacientus, lietojot šīs zāles, palikt savā komforta zonā, bet, ja eļļu var uzņemt ātrāk,
tas dod pacientam labākas izredzes izdzīvot.

Šī metode ļauj organismam lēnām veidot toleranci, un pēc četrām līdz piecām nedēļām lielākajai daļai cilvēku
nav problēmu uzņemt gramu dienā vai dažos gadījumos pat vairāk. Parastam cilvēkam, kurš palielina devu ik
pēc četrām dienām, parasti rodas dažas problēmas. Patiesībā man ir ziņojumi no cilvēkiem, kuri ņēma eļļu, un
viņi apgalvoja,  ka viņi nekad nav pat paaugstinājušies ārstēšanas laikā.  Mums visiem ir atšķirīgas pielaides
jebkuram medikamentam, tāpēc es uzskatu, ka vislabāk ir ļaut pacientam noteikt, cik daudz šīs vielas viņam ir
ērti lietot.

Jūsu izmēram un ķermeņa svaram ir maz sakara ar jūsu toleranci pret kaņepju eļļu. Esmu redzējis iesācējus, kuri
bija ļoti lieli vīrieši, paņēma vienu pilienu šīs eļļas un stundas laikā viņi pat nevarēja izkāpt no Česterfīlda. Kaut
arī viņu sievas, kas bija daudz mazākas, varēja lietot tādu pašu devu un neko nejust. Tātad, kā redzat, izmērs
nav svarīgs faktors, nosakot, cik daudz pacients var uzņemt, tas tiešām vairāk attiecas uz pašu pacientu.

Uzsākot  ārstēšanu  ar  šīm  zālēm,  ņemiet  vērā,  ka  tas  pazeminās  asinsspiedienu.  Ja  jūs  pašlaik  lietojat
asinsspiediena zāles, bieži pārbaudiet spiedienu, jo ļoti iespējams, ka jums vairs nevajadzēs neko citu kā eļļu, lai
ļoti īsā laikā kontrolētu asinsspiedienu. Turklāt, ja pacients ir diabēts, viņam jāuzrauga cukura līmenis asinīs.
Vairumā gadījumu viņu nepieciešamība pēc insulīna samazināsies, un dažiem vairs nav nepieciešama šī viela.

Kad cilvēki lieto eļļu, man patīk redzēt, ka viņi paliek savā komforta zonā, taču patiesība ir tāda, ka jo ātrāk viņi
to var uzņemt, jo lielāka iespēja izdzīvot.

Man vienam vīrietim ar ārkārtīgi zemu toleranci vajadzēja septiņus mēnešus, lai uzņemtu 60 g ārstēšanu. Tas
patiešām izārstēja  viņa terminālo  limfomu,  bet  es būtu daudz labāk izvēlējies  to,  ja  viņš būtu varējis  visu
ārstēšanu veikt ātrāk.

Par laimi, es reti sastopos ar pacientiem, kuru ārstēšana prasa tik ilgu laiku, bet tas notiek. Esmu pat redzējis
pacientus, kuri mēneša laikā ir veikuši visu ārstēšanu un ir spējuši izārstēt savu terminālo vēzi. Tāpēc eļļas
uzņemšanas ātrums lielākoties ir atkarīgs no pašiem pacientiem un no tā, cik ātri viņi var veidot savu toleranci.
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Ārstēšanas beigās lielākā daļa cilvēku turpina lietot eļļu, bet ar daudz zemāku likmi. Kā jau minēju iepriekš,
laba uzturošā deva būtu apmēram viens līdz divi grami mēnesī, kas ir aptuveni piliens eļļas pirms gulētiešanas
katru nakti.

Man nepatīk redzēt, ka cilvēki pārdozē eļļu, taču pārdozēšana nekaitē, tāpēc nekrītiet panikā, ja tā notiek. Šo
zāļu galvenā blakusparādība ir miegs un atpūta,  kam ir svarīga loma dziedināšanas procesā. Parasti stundas
laikā pēc devas lietošanas eļļa liek gulēt un atpūsties. Necīnieties ar miegainības sajūtu, vienkārši iekārtojieties
ērti un ļaujiet eļļai dot jums nepieciešamo atpūtu. Vairumā gadījumu mēneša laikā ar šo ārstēšanu saistītais
dienas nogurums pazūd, bet pacients turpina ļoti labi gulēt naktī.

Es saku pacientiem, kuri mirst no vēža, ka eļļa darīs vienu no divām lietām: vai nu izārstēs vēzi, un viņi turpinās
dzīvot, vai, ja ir par vēlu ietekmēt ārstēšanu, eļļa atvieglos savu izeju un viņi vismaz var nomirt bez lielām
ciešanām un saglabāt savu cieņu.

Kaņepju eļļa ir ļoti veiksmīga vēža ārstēšanā, un lielākajai daļai ir tendence izdzīvot. Diemžēl daudzus cilvēkus,
kuri  pie  manis  ierodas,  ir  nopietni  sabojājusi  medicīnas  sistēma  ar  savu  ķīmijterapiju  un  starojumu  utt.
Bojājumiem, ko rada šāda ārstēšana,  ir  ilgstoša ietekme,  un cilvēkus,  kuri  ir cietuši  no šīm tā  saucamajām
procedūrām,  ir  visgrūtāk  izārstēt.  Bet  nevajag  izmisumā,  jo  pat  tad,  ja  esat  bijis  nopietni  bojāts,  šai  eļļai
joprojām ir 70–80% panākumu.

Pareizi ražojot un lietojot, kaņepju zāles ir lielākais dabiskais dziednieks uz šīs planētas. Neatkarīgi no tā, no kā
cilvēks cieš, viņiem vajadzētu izmēģināt eļļu un redzēt, ko tā var viņiem palīdzēt. Ja esat patiešām noguris no
ciešanām, ļaujiet sev atpūsties un izmēģiniet kaut ko, kas patiešām darbojas. Kad esat pieredzējis, ko šīs zāles
var darīt, jūs sapratīsit, kāpēc gan es, gan vēsture, es saucu par kaņepju zālēm visu. ” Riks Simpsons, Kaņepes:
Visvairāk ārstniecības augs

Citas dabiskas lietas, ko varat darīt, varētu palīdzēt

“Kad  pacienti  nāk  pie  manis  pēc  eļļas,  lai  ārstētu  vēzi,  pirmā  lieta,  ko  es  viņiem saku,  ir  mainīt  uzturu.
Centieties  pēc  iespējas  izvairīties  no  dzīvnieku  olbaltumvielām,  jo  šāda  veida  olbaltumvielas  veicina  vēža
augšanu.  Iegūstiet  sulu  mašīnu  un  sāciet  ēst  pēc  iespējas  vairāk  neapstrādātu  augļu  un  dārzeņu,  jo  augu
olbaltumvielas  cīnās  ar  vēža  augšanu.  Pārtrauciet  cukura  lietošanu  un  nomainiet  tā  lietošanu  ar  dabīgiem
saldinātājiem, piemēram, neapstrādātu medu.

Paaugstiniet pacienta pH pēc iespējas ātrāk, uzņemot tādas lietas kā arbūzs un citronu sula utt. Vēzim patīk
skāba vide, un, paaugstinot ķermeņa pH, tas apgrūtina vēža šūnu izdzīvošanu.

Pirms gadu desmitiem pētniekiem bija lieliski rezultāti, ārstējot vēzi ar mega devām C vitamīna, kas tika injicēts
tieši pacienta asinsritē tādā pašā veidā, kā ārsti injicē ķīmijterapiju, bet bez postošām blakusparādībām, kas var
izraisīt pacienta nāvi. Tāpēc es domāju, ka lielas vitamīnu devas varētu būt ļoti noderīgas pacientiem, kuri cieš
no tādiem nopietniem stāvokļiem kā vēzis.

Ļaujiet pacientam arī sākt ēst sēklas no diviem āboliem katru dienu, tas dos viņiem labu B17 dienas devu, kas
pazīstama arī kā laetrils. Pirms gadiem daudz tika propagandēts, ka šī ārstēšana nav droša, taču šie apgalvojumi
izrādījās nepatiesi. Patiesībā B17 pati par sevi ir diezgan laba pieredze vēža ārstēšanā. Ir arī citas dabiskas lietas,
piemēram, kviešu zāle un zilās zaļās aļģes, no kurām jūs varētu gūt labumu. Pirms dažiem gadiem kāds ārsts
Itālijā pat ārstēja dažus vēža veidus, izmantojot cepamo sodu, tāpēc mums ir jātur prāts atvērts visām iespējām.

Daudzi cilvēki, kas izmantoja eļļu vēža ārstēšanai, neko nemainīja, bet eļļa joprojām darbojās kā burvīga, un
viņi tika dziedināti. Tomēr, ja jums ir nopietns stāvoklis, piemēram, vēzis, es domāju, ka ir laba ideja ņemt citas
dabiskas lietas, kas var palīdzēt eļļai izskaust vēzi un dot jums labākas izredzes izdzīvot.
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Vissvarīgākais ir tas, ka cilvēkiem ir jāsaprot, ka lielākoties tas, ko sniedz medicīnas sistēma, nodara daudz
vairāk ļauna nekā laba. Tāpēc es saku cilvēkiem, kuri ar mani sazinās, ka, ja viņi vēlas izdzīvot, vislabāk ir
palikt pēc iespējas tālāk no medicīnas sistēmas.

Tādā bēdīgā stāvoklī atrodas mūsdienu medicīnas sistēma, un tā nemainīsies, kamēr cilvēki, kas strādā šajā
sistēmā, beidzot sapratīs, ka ķīmiskās vielas un indes neārstē. Manuprāt, to, ko šodien praktizē lielākā daļa
ārstu, diez vai varētu uzskatīt par medicīnu. Daudz precīzāk būtu to saukt īstajā vārdā - ārprāts.

No mana viedokļa ikvienam, kam ir vēzis, vajadzētu darīt visu iespējamo, lai optimizētu izdzīvošanas iespējas.
Tāpēc, lai ārstētu vēzi, noteikti lietojiet kaņepju eļļu, bet es domāju, ka vislabāk būtu iekļaut arī citas dabiskas
labvēlīgas ārstēšanas metodes. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Papildu padomi plaušu vēža slimniekiem

J. Šo līdzekli kādu laiku lietoja eļļā, un tam joprojām bija jālieto pretsāpju līdzekļi, tāpēc mēs meklējām vairāk
veidu, kā palīdzēt pacientam. 

A.1)  Pagatavojiet  vēl  vienu  eļļas  partiju  un  mēģiniet  sajaukt  to  ar  to,  kas  jums  ir,  meklējiet  pēc  iespējas
nomierinošāku eļļu, jūs nevēlaties enerģēt pacientu.

2) Mēģiniet ražot eļļu no vairākiem celmiem vienlaicīgi, ja iespējams, tam parasti ir labāks paklāja efekts. Atkal
meklējiet izejmateriāla un eļļas visbrutālāko un nomierinošo spēku.

3) Būtu labāk, ja viņa pārstātu lietot eļļu kapsulās. Jūs vēlaties daļu no tās mutē papildu sublingvālai absorbcijai
(tādā veidā tam ir labāks pretsāpju efekts)

4) Pagatavojiet 0,3–0,5 g svecītes ar kakao sviestu un ļaujiet viņai tās lietot vismaz divas reizes dienā, viņa to
var lietot gan anāli, gan citādi. 

5) Ļaujiet viņai iztvaicēt eļļu vairākas reizes dienā - ir vēlams klepus, viņai jāizklepo viss, kas nepieder viņas
plaušām, ieskaitot tos audzējus (tie vienkārši saruks un pēc tam sadalīsies, un viņa tos izklepinās).

6) Pagatavojiet  eļļas tinktūru ar spirtu (20-30-50%, atkarībā no eļļas daudzuma; 1-2 ml eļļas 4 ml 96-99%
alkohola) un uzklājiet to uz vietas, kur viņa tika operēta. ar pipeti vai pilinātāju - parasti derēs viens vai divi
pilieni, un šādā veidā jūs varat ietaupīt daudz eļļas. Protams, jūs varat arī uzklāt nedaudz eļļas uz vietas un
pārklāt to ar pārsēju un atkārtot to ik pēc trim dienām vai kad pārsējs nokrīt.

7) Pagatavojiet salviju ar šī sviestu vai izšķīdiniet eļļu siltā kaņepju sēklu eļļā vai augstas kvalitātes neapstrādātā
augstākā labuma olīveļļā un berzējiet to vairākas reizes dienā. Tam vajadzētu palīdzēt novērst sāpes viņas ribās,
un jūs to varat izmantot arī izgulējumiem un visam, kas atrodas uz viņas ādas.

8) Iekļauj viņas uzturā kaņepju sēklas, kaņepju sirdis un kaņepju sēklu eļļu - vismaz sauju sēklu/sirsniņu vai 1-3
ēdamkarotes kaņepju sēklu eļļas. 

9) Palieliniet viņas ķermeņa pH ar arbūzu un citronu sulu utt., Lieciet viņai katru dienu ēst sēklas no diviem
āboliem (B17). 

10) Mēģiniet pēc iespējas ātrāk nomainīt pretsāpju līdzekļus un plāksterus ar eļļu. Ja sākat eļļu lietot lokāli, tai
vajadzētu ļoti palīdzēt. Svecītes arī dara brīnumus plaušu slimībām. Jo vairāk eļļas viņa uzņem un jo ātrāk viņa
to dara,  jo labāk.  Viņai vajadzētu palikt  uz gramu vai vairāk dienā,  līdz viņa uzvarēs slimību, un pēc tam
jāpaliek uzturošā devā 1-2 g mēnesī. Izlasiet  un izpildiet  arī  visus citus mūsu vietnē sniegtos norādījumus.
Labākie vēlējumi, JB un RS

Administrācijas ceļi
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Kādus eļļas ievadīšanas ceļus jūs iesakāt un kādas ir to priekšrocības?

"Es  vienmēr  iesaku  pacientiem,  lai  viņi  iekšķīgai  lietošanai  uzņemtu  eļļu  iekšķīgi  vai  vienkārši  atjaunotu
ķermeņa veselību. Pēc dažām desmitgadēm, kad ikdienā esam saskārušies ar toksīniem, pat tiem, kas uzskata
sevi par veseliem, vajadzētu apsvērt pilnu 60 g ārstēšanu, lai detoksicētu savu ķermeni, pirms šīs vielas var radīt
problēmas ar viņu veselību.

Lai ārstētu daudzas slimības, piemēram, hemoroīdus vai zarnu vēzi utt., Eļļu vislabāk var lietot svecīšu veidā.
Lielākā  daļa  cilvēku  to  neapzinās,  bet  eļļas  uzņemšana  organismā ir  viens  no  efektīvākajiem veidiem,  kā
paveikt uzdevumu.

Es domāju, ka pacientam ir izdevīgi, ja eļļa tiek ievadīta pēc iespējas tuvāk audzējam vai tam, kas tiek ārstēts.
Tāpēc, ja jums ir zarnu problēmas, visticamāk, vislabāk darbosies svecītes, bet, ja jums ir kaut kas līdzīgs rīkles
vēzim, es eļļu ieņemšu mutē.

Gadiem ilgi ārsti un pētnieki ir injicējuši audzējus laboratorijas dzīvniekiem ar THC, un viņi ir sasnieguši labus
rezultātus.  Tomēr  diemžēl  viņi  nedarīs  to  pašu  mirstošam  vēža  slimniekam,  tāpēc  tas  vēlreiz  izceļ  mūsu
medicīnas sistēmas nespēju darīt to, kas pacientam ir piemērots. Ja ārsti atpazītu šo apbrīnojamo medikamentu
tikai tādu, kāds tas ir, un sāktu pareizi strādāt ar šo vielu, daudzi, kas tagad mirst, varētu tikt izglābti.

Bieži pacienti pie manis nāk ar plaušu vēzi un citiem plaušu stāvokļiem. Šādiem cilvēkiem es iesaku papildus
eļļas uzņemšanai izmantot iztvaicētāju. Šo zāļu iztvaicēšana kopā ar norīšanu var ļoti labvēlīgi ietekmēt tos,
kuri cieš no plaušu vēža vai citiem plaušu stāvokļiem. Viss, kas pacientam jādara, ir ieņemt parasto devu un pēc
tam uzsildīt iztvaicētāju un ieelpot iztvaicētos kanabinoīdus plaušās. To var izdarīt ik pēc astoņām stundām, kad
viņi uzņem regulāro devu, un pacientam būtu nepieciešams tikai pāris reizes ieelpot iztvaicētos kanabinoīdus
katrā iestatījumā. Izmantojot šo metodi, plaušu vēzis tiek uzbrukts no abiem virzieniem, un tas var ievērojami
palielināt ārstēšanas efektivitāti.

Vairumā gadījumu audzēji vienkārši pazūd, bet esmu dzirdējis, ka daži pacienti patiesībā ir atklepojuši mirušos
audzēju gabalus. Esmu pārliecināts, ka šī nav pieredze, ko kāds varētu baudīt, taču tas ir dabisks veids, kā mūsu
plaušas atbrīvojas no lietām, kurām tur nevajadzētu būt.

Turklāt es zinu pacientus, kuriem zarnu kustības laikā ir bijuši audzēji, bet, protams, arī tas ir tikai dabiski.
Dažos gadījumos šie mirušie iekapsulētie audzēji var būt jānoņem ķirurģiski, ja tie ir pārāk lieli, lai tos dabiski
izvadītu, tāpēc šādā situācijā būtu nepieciešams ārsts.

Spriežot pēc tiem, kurus esmu piegādājis eļļai tiem, kuri slimo ar dažādām vēža formām, es nezinu nevienu
vēža veidu, kura ārstēšana nebūtu efektīva. Manuprāt, visas vēža formas ir ārstējamas neatkarīgi no tā, kur tas
izvēlas izpausties jūsu ķermenī. Jo mazāku kaitējumu pacients ir saņēmis no medicīnas sistēmas, jo lielākas ir
viņa izredzes uz atveseļošanos, tāpēc, manuprāt, tiem, kas vēlas izārstēt vēzi, jāizmanto šī pārbaudītā dabiskā
metode. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Aktuāla lietošana

“Vietējai lietošanai eļļu var sajaukt ar ādas krēmiem, iedeguma losjoniem utt. Tomēr nopietnu ādas slimību
gadījumā es iesaku izmantot tikai tīrāko eļļu. Eļļas sajaukšana ar jebko samazinās šo zāļu iedarbību. Tomēr
daudzas no šīm vājinātajām kaņepju zāļu formām var būt diezgan efektīvas ādas problēmu ārstēšanā.

Bieži  vien cilvēkiem ar ļoti  sliktiem ādas apstākļiem,  kas izplatās  lielās  ķermeņa zonās,  es iesaku kaņepju
tinktūru.  Tinktūra  ir  vienkārši  eļļa,  kas sajaukta ar  spirtu  vai  kādu šādu nesēju.  Lietojot  acu pilinātāju,  lai
uzklātu tinktūru ādas stāvoklim, alkohols izraisa viena piliena izplatīšanos diezgan lielā vietā. Alkohols iztvaiko
tikai dažās sekundēs, atstājot vietu, kas pārklāta ar plānu eļļas plēvi.
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Tinktūras ir rentabls veids, kā ievadīt eļļu lielās platībās, un paši pacienti var pielāgot šādas tinktūras stiprumu
savām vajadzībām. Ja kāds vēlas, lai tinktūra būtu stiprāka, vienkārši pievienojiet vairāk eļļas; ja viņi vēlas to
vājināt, tad vienkārši pievienojiet vairāk alkohola.

Vai jūs domājat, ka kaņepju tinktūra varētu būt tikpat spēcīga kā jūsu kaņepju eļļa?

Pēc tilpuma nebūtu iespējams, ka kaņepju tinktūra būtu tik spēcīga kā tīra eļļa.  Pacients varētu norīt  savas
devas, sajauktas ar alkoholu, bet kāds labums būtu lietot šīs zāles kopā ar alkoholu? Eļļa ir zāles, un, manuprāt,
tās sajaukšana ar alkoholu vai citiem šādiem nesējiem iekšējai lietošanai nav izdevīga.

Pašlaik ir  narkotiku  kompānija,  kas pārdod pārāk dārgu kaņepju tinktūru  ar  nosaukumu Sativex,  kas sāpju
mazināšanai tiek izsmidzināta zem mēles. Es esmu piegādājis eļļu pacientiem, kuri lietoja šo vielu, un pēc eļļas
iedarbības  viņiem nebija.  vēl  ir  jāiegādājas  Sativex,  jo manis piedāvātā  eļļa  izrādījās  efektīvāka.  Vietējiem
apstākļiem tinktūru var izmantot, lai eļļa nonāktu tālāk, bet nopietna ādas stāvokļa vai infekcijas gadījumā es
vēlētos, lai tās ārstēšanā tiktu izmantota tīra eļļa.

Kādi ir galvenie lokālās lietošanas veidi un vai esat pieredzējuši alerģiskas reakcijas pret eļļu?

Es atklāju, ka tinktūras ir efektīvas daudzu ādas slimību ārstēšanā, un eļļas izmantošana šādā veidā var būt
daudz mazāk izšķērdīga. Cilvēkiem, kuri ir nobažījušies par sejas ādu, vienkārši sajaucot eļļu ar iecienīto sejas
krēmu un piešķirot sev labu sejas ādu, var būt dramatiski rezultāti.

Herpes, ādas vēzis, kārpas, dzimumzīmes un citi ādas stāvokļi var tikt ārstēti ar tīru eļļu bez man zināmām
alerģiskām reakcijām.  Patiesībā  vienīgo  reakciju,  ko  esmu pieredzējis,  kad  eļļa  tiek  lietota  lokāli,  izraisīja
pārsēji, kas tika izmantoti tās segšanai. Ja ilgstoši lietojat pārsēju, tā var izraisīt iekaisušas vietas, kas pārklāta ar
pārsēja lipīgo daļu. Vienkārši jāpārtrauc pārsēju lietošana uz vienu vai divām dienām, un stāvoklis izzudīs.

Vēl viena lieta,  kas man jāpiemin,  ir  tā,  ka eļļa  neļauj pārsējiem pielipt  pie brūces vai infekcijas,  kas tiek
dziedināta.  Tas  var likties  ne pārāk svarīgi,  bet,  ja  jūs kādreiz  esat pārdzīvojis  mokas noņemt pārsēju,  kas
pielipis pie brūces, jūs sapratīsit, ko es domāju.

Kad es biju Kanādā, es bieži sajaucu dažādu šķirņu eļļas, jo tās var tik ļoti atšķirties pēc medicīniskās vērtības.
To darot, es atklāju,  ka šīm sajauktajām eļļām bija labāka dziedinošā iedarbība daudzos apstākļos, tādēļ,  ja
plānojat ražot eļļu plašākā mērogā, varat apsvērt iespēju rīkoties tāpat. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk
ārstniecības augs

Vai varat apvienot dažādus eļļas ievadīšanas veidus?

“Visus dažādus eļļas ievadīšanas veidus var apvienot bez kaitīgām blakusparādībām, un tas dažos gadījumos
patiešām var būt ļoti noderīgi.  Piemēram, ja man būtu plaušu vēzis, es varētu apvienot eļļas uzņemšanu ar
svecīšu lietošanu, un es arī iztvaicētu eļļu, lai to varētu ieelpot tieši manās plaušās. Gan perorāla lietošana, gan
svecītes labi palīdz ārstēt plaušu vēzi, un eļļas iztvaikošana var būt noderīga arī tiem, kas cieš no šī stāvokļa.

Zinātniskā literatūra saka, ka ķermenis nevar apstrādāt THC, ja tas nav izšķīdināts dzīvnieku taukos. Vai 
nebūtu efektīvāk izmantot eļļu šādā veidā?

Man tiešām ir maz bažu par to, ko saka zinātniskā literatūra, un es nedomāju, ka dzīvnieku tauki ir noderīgi
pacientiem, kuri cieš no tādām slimībām kā vēzis. Pēc manas pieredzes eļļa nav jāsamaisa ar neko, lai tā būtu
efektīva. Tā kā es esmu to daudzkārt lietojis bez ēdiena un joprojām izjutu tā ietekmi, es domāju, ka pastāv liela
iespēja, ka tas, kas mums ir teikts, ir nepareizs. Ja organisms nespēj apstrādāt THC, nesajaucoties ar dzīvnieku
taukiem, kāpēc es tomēr varētu izjust eļļas ietekmi? Turklāt, kad kaņepes tiek smēķētas, locītavā nav dzīvnieku
tauku, tad kā cilvēki pacelties?
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Izmantojot  procesus,  kas  izšķīdina  THC dzīvnieku taukos,  sviestā,  speķī  utt.,  Es  jūtu,  ka zāļu  iedarbība  ir
samazināta. Ārstē eļļa, nevis sviests vai dzīvnieku tauki, tāpēc, manuprāt, šīs zāles jālieto tīrā veidā, lai panāktu
maksimālu efektivitāti. Ja es paņemtu cilvēku, kuram bija divi ādas vēži, un vienu ārstētu ar tīru eļļu, bet otru -
ar dzīvnieku izcelsmes dzīvnieku tauku maisījumu, man nav šaubu, ka ar tīro eļļu ārstētais vēzis dziedinātu
daudz ātrāk un efektīvāk. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kaņepju smēķēšana

Vai varat salīdzināt kaņepju smēķēšanas un ēšanas medicīnisko vērtību?

“Kad cilvēks smēķē locītavu, vairāk nekā 90% augu materiāla ārstniecisko aspektu vienkārši nokļuva dūmos.
Man ir ironiski redzēt pacientus, kuri ir lietojuši ķīmijterapiju, smēķējot kaņepes, lai mazinātu nelabumu, jo viņi
smēķē tieši to vielu, kas, ja to pareizi uzņem, varētu viņus izārstēt.

Manuprāt, ir maz vai nav salīdzinājuma starp kaņepju smēķēšanu un ēteriskās eļļas uzņemšanu no šī auga, lai
ārstētu veselības stāvokli. Ja jūs vienkārši meklējat nelielu atvieglojumu no sava stāvokļa, kaņepju smēķēšana
var būt noderīga. Bet, ja vēlaties pareizi ārstēt stāvokli, labākais veids, kā to izdarīt, ir eļļas uzņemšana. Nav
šaubu, ka pat kaņepju smēķēšanai ir dažas ārstnieciskas priekšrocības, taču negaidiet, ka šādā veidā izārstēsiet
nopietnu stāvokli.

Kāda ir kūpināta marihuāna no medicīniskā viedokļa?

No medicīniskā  viedokļa  kaņepju  kaņepju  smēķēšanai  ir  ierobežota  medicīniskā  vērtība,  salīdzinot  ar  eļļas
uzņemšanu.  Smēķēšanas  katls  bieži  var  ietekmēt  cukura  līmeni  asinīs  tiem,  kam ir  diabēts,  un tas  var  arī
palīdzēt samazināt acu spiedienu cilvēkiem, kuri cieš no glaukomas. Mēs visi zinām par kaņepju spēju mazināt
sliktu dūšu un smēķēt, šī viela bieži palīdzēs cīnīties ar sāpēm, kas saistītas ar daudziem veselības stāvokļiem.

Pat vienkārši smēķējot labu Indica celmu, cilvēks mēdz atslābināties, kas pats par sevi var būt diezgan izdevīgi.
Smēķēšanas katls var palīdzēt mazināt daudzu slimību, piemēram, MS, simptomus un bieži vien ir ļoti izdevīgs
tiem, kam ir spazmas. Netrūkst pierādījumu, kas skaidri parāda, ka pat kaņepju smēķēšana var daudz darīt, lai
palīdzētu neskaitāmu cilvēku labklājībai visā pasaulē. Bet, no mana viedokļa, kāpēc tikai samazināt simptomus,
ja iespējams izārstēt vai daudz labāk kontrolēt problēmu, ja zāles pareizi lieto eļļas veidā?

Ir maz salīdzinājumu starp kaņepju smēķēšanu un kaņepju eļļas uzņemšanu. Smēķēšana ir vismazāk efektīvā
metode, kā izmantot kaņepes kā zāles. Kaņepju dziedinošais spēks tiek daudzkārt palielināts, kad tiek ražota
kaņepju  auga koncentrētā  ēteriskā  eļļa.  Ja  vēlaties  redzēt  šī  auga patieso  ārstniecisko burvību,  sāciet  lietot
augstas  kvalitātes  kaņepju  eļļu.  Kad  cilvēks  sāk  lietot  neapstrādātu,  nesadegušu  THC  un  ar  to  saistītos
kanabinoīdus, bieži rodas medicīniskie brīnumi. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kam jāpievērš uzmanība pētniecībai?

"Tuvākajā  laikā  vissvarīgākais  ir  audzēt  iespējami  labākos  ārstniecības  celmus,  lai  mēs  varētu  noteikt  to
patiesos medicīniskos tikumus. Tā kā šīs zāles ir nekaitīgas, mēs varam darīt visu nepieciešamo izpēti, kamēr
dziedinām cilvēkus.

Daži kaņepju celmi ir daudz efektīvāki nekā citi dažādās medicīniskās situācijās. Īsā laikā mums vajadzētu spēt
noteikt labākos celmus jebkura stāvokļa ārstēšanai, un tas ļaus efektīvāk ārstēt šos traucējumus. Turklāt mums
pēc iespējas ātrāk jāievieš kāda veida kvalitātes kontrole un jāizstrādā standarti,  kas piegādātājiem jāievēro.
Pašlaik pacientiem nav ne jausmas par to eļļu kvalitāti vai efektivitāti, kuras viņi iegādājas no citiem. Patiešām,
vēl ir jāveic daudz pētījumu par šī auga ārstnieciskajām īpašībām, taču, ja mēs to darām pareizi, īsā laikā es
domāju, ka mēs varam daudz ko iemācīties. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs
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“Manam 28 gadus vecajam draugam šodien tika veikta krūts vēža operācija, viņi saka, ka vēzis ir noņemts, bet
joprojām vēlas viņai veikt ķīmijterapiju. Mēs jau iepriekš runājām, un es teicu viņai atteikties no ķīmijterapijas
un vienkārši lietot RSO. Vai man šajā ziņā ir taisnība? Pēc Phoenix Tears lasītā es domāju, ka tas ir pareizi, bet
vēlētos jūsu palīdzību, atbildot uz šo jautājumu. Paldies." Džastins

- Labi darīts, Džastin. Nav ķīmijas vai skenēšanas. Operācija bija nevajadzīga. Lieciet viņai apēst 120–180 g
eļļas nākamo sešu mēnešu laikā un ievērojiet mūsu vietnē sniegtos norādījumus. JB

“Iedomājieties, ka mēģināt iemācīt cilvēkiem valkāt bikses ... Tas šķiet viegli. Ko darīt, ja cilvēki jums katru
dienu sūtītu īsziņas ar jautājumu, kā uzvilkt bikses? (apgrūtinoši) Tā ir kā zemes cūku diena! Ja es uzvilku
bikses un tas ir izdarīts pareizi, tad es parādīšu kādu citu. Es varētu smieties par cilvēkiem, kuri vēlas pamēģināt
uzvilkt bikses uz aizmuguri un teikt: “Hei, tie der labi, protams, bet tas nemaina faktu, ka viņi ir mugurā! (Tas
strādāja pie Khris Kross). ”

JB vienkārši stāsta mums, kas darbojas, un nestāsta citādi, jo nav vajadzīgi citi veidi. Izpildiet norādījumus vai
ejiet pastaigāties ar biksēm uz aizmuguri, bet nedusmojieties uz JB, kad saprotat, ka viņš tikai parādīja pareizo
veidu, kā to izdarīt! Mēs nemēģinām mainīt grāmatas tekstu, mēs vienkārši pētām citas grāmatas! ” Čada

- Paldies, Čada, tas bija lielisks skaidrojums, un jā, jums ir taisnība. Viss šis RSO medicīnas jautājums ir tik
aizvainojoši vienkāršs, ka faktiski padara to sarežģītāku. Cilvēkiem ir pārāk vienkārši tam ticēt, proti, ja viņi
paši nevar izmēģināt zāles un viņiem ir tikai jālasa.

Un viss ir tas, ka cilvēku dzīvības ir apdraudētas. Es runāju ar viņiem personīgi, es redzu sāpes viņu sejās,
nejautājiet man, ko tas man dara pēc visiem šiem gadiem. Man šeit nav daudz vietas improvizācijai, nav laika
ilgiem bebop solo vai bezmaksas džezam. Šis ir ciets veclaicīgs divpadsmit joslu blūzs, un tas ir divpadsmit
stieņu garš. Riks mums deva norādījumus, kas jāievēro, bet visi vēlas izgudrot riteni dažu ego problēmu vai tā
dēļ.

Viss, ko es par to saku, ir: “Vispirms apgūstiet rīsu plīti un ventilatoru. Vispirms RSO, tad visas citas (mazāk
spēcīgās)  kaņepju  zāļu  formas.  Jo  potenciālam  ir  nozīme.  Jo  spēcīgāka  un  nomierinošāka  eļļa,  jo  labāk
pacientam. Jums nav jāpārbauda iekšējie apstākļi, vispirms izmēģiniet to uz ādas stāvokļiem un noskaidrojiet,
vai tas ātrāk sadzīst ar īsto ļoti spēcīgo un nomierinošo RSO ar 95-98% THC vai ar kaut ko citu, kam vajadzētu
jums atbildēt. Tad ziniet, ka tas pats, kas notiek uz jūsu ādas, notiek jūsu ķermenī, kad jūs lietojat šīs zāles.

Kad jūs to izdarīsit, jūs būtībā zaudēsit interesi par mazāk spēcīgām kaņepju zāļu formām. Ne tāpēc, ka dažos
gadījumos viņi nevarētu palīdzēt, bet gan tāpēc, kāpēc lidot otrajā vai trešajā klasē, ja par to pašu naudu varat
lidot pirmajā klasē un vienlaikus ātrāk un uzticamāk izglābt savu dzīvību?

RSO ir augstākās klases zāles, un tas, kā es uz to skatos, nav pārējās zāles. Un es gribu augstākās klases zāles,
kāpēc es gribētu atšķaidītas zāles, nevis reālās lietas? Jo brutālāk nomierinoša un spēcīgāka eļļa, jo labāk tā
darbojas kā zāles - un tas nemainīsies. ”JB

"Labākais RSO ir 95-98% THC un ļoti spēcīgs un nomierinošs līdzeklis. Viss kas cits (neapstrādāta kaņepes,
sulas,  ēdami  ēdieni,  augstas  CBD eļļas,  nedekarboksilēts  BHO,  tinktūras,  salvji,  izdomājumi,  macerāti),  ir
mazāk spēcīgs kaņepju zāļu veids. Visas kaņepju zāļu formas, protams, zināmā mērā ir izdevīgas, taču nelieciet
savu dzīvi uz mazāk spēcīgām kaņepju zāļu formām. ” JB

Rika Simpsona kaņepju eļļas ražošanas process

“Es parasti strādāju ar mārciņu vai vairāk pumpuru no ļoti spēcīgiem augstas kvalitātes indikas vai indikas
dominējošajiem sativa  krustiem.  Unce laba  pumpura  parasti  ražos  3–4 gramus  augstas  kvalitātes  eļļas,  un
saražotās eļļas daudzums dažādās celmās būs atšķirīgs. Jūs nekad neesat īsti pārliecināts, cik daudz eļļas jūs
iegūsit,  kamēr  neesat  apstrādājis  materiālu,  ar  kuru  strādājat.  Vidēji  mārciņa  laba  pumpura  parasti  saražo
apmēram 60 gramus augstas kvalitātes eļļas, un dažkārt no dažām šķirnēm var iegūt pat ievērojami vairāk.

14



VĒŽA IZDZĪVOŠANA: RIKA SIMPSONA PROTOKOLS

Šķiet, ka daudzi uzskata, ka eļļai jābūt dzintara krāsai un ka tai vajadzētu redzēt. Bieži manis ražotajām eļļām
bija šīs īpašības, bet ne vienmēr. Jūsu ražotās eļļas krāsa un tekstūra lielā mērā ir atkarīga no deformācijas,
metodes un šķīdinātāja,  ko izmantojat eļļas ražošanai. Neuztraucieties, ja jūsu ražotā eļļa kļūst tumšāka, tas
nenozīmē, ka šāda eļļa nav spēcīgas zāles. Patiešām, dažas no spēcīgākajām eļļām, ko jebkad esmu ražojis, bija
tumšā krāsā, taču tām joprojām bija vēlamā ārstnieciskā iedarbība.

Es domāju, ka šiem norādījumiem vajadzētu padarīt šīs eļļas ražošanu diezgan vienkāršu ikvienam, bet pirms
sākat,  pārliecinieties,  ka jums ir  viss nepieciešamais,  lai  to pareizi  veiktu.  Nepieciešams tikai  izejmateriāls,
šķīdinātājs,  koksnes  garums,  divi  plastmasas  spaiņi,  daži  mazi  konteineri  ar  piltuvēm  un  kafijas  filtriem,
elektriskā rīsu plīts, ventilators, nerūsējošā tērauda mērglāze, kafijas sildītājs un šļirces.

Process, kuru es tūlīt aprakstīšu, ietver izejmateriāla divreizēju mazgāšanu ar labu šķīdinātāju, piemēram, tīru
vieglu alifātisku ligroīnu vai 99% izopropilspirtu,  lai  no augu materiāla  noņemtu pieejamos sveķus.  Vieglā
ligroīns ir sevi pierādījis kā ļoti labu šķīdinātāju eļļas ražošanai, turklāt to ir diezgan lēti iegādāties, salīdzinot ar
citu šķīdinātāju izmaksām. Tas ir dažādās formās un ar dažādiem nosaukumiem, bet manu izmantoto šķīdinātāju
Kanādā sauc par vieglo ligroīnu, un Eiropā to bieži sauc par benzīnu (e). To pārdod ar daudziem nosaukumiem,
bet, ja dodaties pie degvielas piegādātāja, jums nevajadzētu radīt pārāk lielas grūtības izsekot dažus, ja lūdzat ar
hidrogenētu  apstrādātu  vieglo  alifātisko  šķīdinātāju  ligroīnu/naftas  ēteri/benzīnu/ogļūdeņražu  šķīdinātāju  ar
viršanas temperatūru no 40 līdz 40 ° C 100 ° C (140-212 ° F), CAS numurs 64742-49-0.

Vieglu ligroīnu izmanto daudzos rūpnieciskos nolūkos, un to bieži izmanto, lai attaukotu dzinēja detaļas vai
plānas krāsas utt., Tāpēc esmu pārliecināts, ka jums vajadzētu būt grūtībām atrast vajadzīgo. Lai sniegtu jums
priekšstatu par tā daudzajiem lietojumiem, tā ir tā pati viela, ko izmanto Kolmena lampu un krāsniņu degvielai.
Bet diemžēl Kolmena degvielai pievieno rūsas inhibitorus, tāpēc neiesaku šo degvielu izmantot eļļas ražošanai.
Daudzās pasaules valstīs ir pieejams arī medicīniskās kvalitātes ligroīns (heksāns), taču tas ir nedaudz dārgāks
un  parasti  grūtāk  iegūstams,  un  es  neesmu  atradis  būtiskas  atšķirības  starp  tīru  vieglo  ligroīnu  un  tā
medicīniskās klases versiju .

Butāns var ražot eļļu, bet es neiesaku to izmantot kā šķīdinātāju, lai ražotu šīs zāles, jo tās ir ļoti gaistošas, un,
lai  neitralizētu  briesmas,  būtu  jāizmanto  dārgas  iekārtas.  Turklāt,  izmantojot  butānu  eļļas  ražošanai,
galaprodukts netiek dekarboksilēts, tāpēc šādā veidā ražotās eļļas būtu mazāk efektīvas medicīniskai lietošanai,
ja vien netiek veltīts papildu laiks, lai tās pienācīgi dekarboksilētu.

Vienīgie  šķīdinātāji,  ar  kuriem līdz  šim man ir  tieša pieredze,  ir  ēteris,  viegls  alifātiskais  ligroīns  un 99%
izopropilspirts. Ēteris ir mans personīgais favorīts, un tas ir ļoti efektīvs šķīdinātājs, taču tas ir dārgs un to var
būt diezgan grūti iegūt. Es domāju, ka ētera izmantošana ir labāk piemērota slēgtām destilācijas ierīcēm, jo tā ir
ļoti gaistoša un tās izgarojumi padara to bīstamu strādāt.

Gan ēteris, gan vieglais ligroīns pēc savas būtības ir selektīvāki šķīdinātāji,  kas nozīmē, ka alkohols nav tik
efektīvs kā šķīdinātājs, bet tomēr darbojas labi. Alkohols no izejmateriāla izšķīdinās vairāk hlorofila, un tāpēc
eļļas, kas ražotas ar spirtu, parasti būs ievērojami tumšākas.

Lai šķīdinātājs būtu efektīvs, tam jābūt 100% tīram, un 100% tīrs alkohols ir dārgs, un to var būt diezgan grūti
atrast. No otras puses, vieglā ligroīna iegāde ir diezgan lēta, un to parasti nav pārāk grūti atrast. Līdzās ētera
izmantošanai mans izvēlētais šķīdinātājs ir tīrs viegls alifātiskais ligroīns.

Visi šie šķīdinātāji, ieskaitot alkoholu, ir indīgi, taču, ja ievērojat šos norādījumus, šķīdinātāja atlikumi gatavajā
eļļā nerada bažas. Pēc tam, kad gatavais produkts ir atdzisis līdz istabas temperatūrai, tā ir bieza smērvielai
līdzīga viela, nevis eļļa, un tā ir tikpat pretindīga, cik vien iespējams. Pat ja būtu palikušas nelielas šķīdinātāja
atlikumu pēdas, pati eļļa iedarbotos uz to, lai neitralizētu kaitīgo indīgo iedarbību. Būtībā viss, ko jūs darāt, ir
mazgāt  ārstnieciskos  sveķus  no  pumpuru materiāla.  Pēc tam,  kad šķīdinātāju  eļļas  maisījums ir  filtrēts  un
šķīdinātājs ir vārīts, jūs atstājat sveķus to ārstnieciskākajā formā.

Lai  iegūtu  vislabākos  rezultātus,  izejmateriālam  jābūt  pēc  iespējas  sausākam.  Pārliecinieties,  ka  vieta,  kur
strādājat, ir labi vēdināta, un tajā nav dzirksteļu, atklātas liesmas vai apsārtušu elementu.
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Ievietojiet izejmateriālu laba dziļuma traukā, lai novērstu eļļas šķīdinātāju maisījuma izšļakstīšanos mazgāšanas
procesā.  Pēc  tam  samitriniet  pumpuru  ar  izmantoto  šķīdinātāju,  un  pumpuru  materiāls  tiek  sasmalcināts,
izmantojot koka garumu, piemēram, 2 × 2 gabalu.

Pēc sasmalcināšanas pievienojiet vairāk šķīdinātāja, līdz materiāls ir pilnībā iegremdēts šķīdinātājā. Strādājiet
pumpuru materiālu apmēram trīs minūtes ar koka garumu, ko izmantojāt, lai to sasmalcinātu. Pēc tam lēnām
ielejiet šķīdinātāja eļļas maisījumu citā tīrā traukā, atstājot izejmateriālu oriģinālajā traukā, lai to varētu mazgāt
otro reizi.

Atkal  pievienojiet  izejmateriālam  svaigu  šķīdinātāju,  līdz  tas  atkal  ir  iegremdēts  šķīdinātājā,  un  pēc  tam
apstrādājiet to vēl trīs minūtes ar izmantoto koksnes garumu. Pēc tam ielejiet šķīdinātāja eļļas maisījumu tajā
pašā traukā, kurā atrodas šķīdinātāja eļļas maisījums no pirmās mazgāšanas reizes.

Mēģinot veikt trešo mazgāšanu ar augu materiālu, tiek iegūts ļoti maz eļļas, un tam kā zālēm nebūtu nekāda
labuma. Pirmā mazgāšana no izejmateriāla izšķīdina 70 līdz 80% pieejamo sveķu; pēc otrās mazgāšanas tiek
noņemti visi noderīgie sveķi, kas paliek.

Eļļas,  kas  iegūtas  pirmajā  mazgāšanas  reizē,  ir  visspēcīgākās  medicīniski,  bet,  ja  tiek  izmantots  augstas
kvalitātes  izejmateriāls,  ieguvumi  ir  arī  otrās  mazgāšanas  reizēm.  Ja  kāda  iemesla  dēļ  jums  ir  jāstrādā  ar
materiālu, kas nav tik spēcīgs kā vajadzētu, vislabāk ir izmantot eļļu no pirmās mazgāšanas reizes tikai iekšējai
lietošanai un pēc tam sākt audzēt vai meklēt izejmateriālu, kas ir labāka kvalitāte. Atcerieties, ka kvalitāte ir
svarīgāka par daudzumu un, jo labāks ir izejmateriāls, jo labākas ir zāles.

Izmantojiet kaut ko, piemēram, tīra ūdens traukus ar nelielu atveri augšpusē, un ievietojiet piltuves atverēs, pēc
tam piltuvēs ievietojiet lielus kafijas filtrus. Ielejiet šķīdinātāja eļļas maisījumu no pirmās un otrās mazgāšanas
reizes kafijas filtros un ļaujiet šķīdinātāja eļļas maisījumam izplūst caur filtriem, lai noņemtu visus nevēlamos
augu materiālus.  Jo vairāk piltuvju un konteineru izmantosit,  jo ātrāk tas tiks filtrēts.  Kad šķīdinātāja  eļļas
maisījums ir filtrēts, tas ir gatavs šķīdinātāja vārīšanai.

Ja jums tas vēl nav, varat iegādāties lētu, lielāku rīsu plīti ar atvērtu virsmu, kurai ir gan augsta, gan zema
siltuma iestatījumi, lai šķīdinātājs izvārītos no eļļas. Pārliecinieties, ka rīsu plīts ir uzstādīta labi vēdināmā vietā,
un  tuvumā  novietojiet  ventilatoru,  lai  šķīdinātāja  vārīšanās  laikā  iztvaikotu  dūmi.  Tas  novērsīs  tvaiku
kondensāciju un radīs briesmas. Rīsu plītis ir paredzētas rīsu nededzināšanai to gatavošanas laikā. Iebūvētie
temperatūras sensori automātiski ieslēgs plīti atpakaļ zemā siltuma režīmā, ja plīts temperatūra sāk kļūt pārāk
augsta.

Ražojot  eļļu,  ja  temperatūra  nokrītas  nedaudz  virs  300  °  F  (148  °  C),  tā  sāks  iztvaikot  no  eļļas  esošos
kanabinoīdus, un, protams, jūs nevēlaties, lai tas notiktu. Ja rīsu plīts darbojas pareizi, tas automātiski atdalīsies
no augstās temperatūras iestatījuma aptuveni pie 230 ° F (110 ° C), kas ir augstāka par temperatūru, kurā notiek
dekarboksilēšana, un joprojām ir krietni zemāka par THC un citu temperatūru kanabinoīdi iztvaiko. Tāpēc es
stingri iesaku izmantot rīsu plīti tiem, kas nekad iepriekš nav ražojuši eļļu, jo tas novērš jebkādu apdraudējumu
attiecīgajai eļļai. Turklāt iegūtā eļļa ir dekarboksilēta, kas arī ir svarīgi, lai tā varētu sasniegt pilnu ārstniecisko
iedarbību.

Es iesaku cilvēkiem nemēģināt izmantot traukus un līdzīgas ierīces eļļas ražošanai. Kad es pirmo reizi mēģināju
ražot eļļu, es izmantoju trauku un, tā kā es nezināju, cik daudz siltuma šīs ierīces var radīt, eļļa pārkarst un tika
sabojāta. Tāpēc es domāju, ka ir saprātīgi, ka iesācējam jāsāk ar rīsu plīti un rūpīgi jāievēro mūsu norādījumi.
Šādi rīkojoties, viņi var ietaupīt daudz bēdu.

Šo zāļu ražošanai un izmantotā šķīdinātāja atgūšanai var izmantot arī destilācijas ierīci. Šai metodei tiešām ir
lielāka jēga nekā rīsu plīts lietošanai, taču fotogrāfijas, kas paredzētas drošai šķīdinātāju vārīšanai, ir dārgas, un
lielākā daļa cilvēku nezina, kā pareizi darboties ar kādu no šīm ierīcēm. Ja tāds ir pieejams, es labprātāk pats
izmantoju fotogrāfiju, bet dažās valstīs nekustīga īpašuma iegūšana ir pretlikumīga. Ja kāds ir nopietns un vēlas
ražot lielu daudzumu eļļas, ieskatieties destilācijā un iemācieties pareizi lietot šo aprīkojumu.

Vienmēr pārliecinieties, ka, pildot rīsu plīti vai vārot šķīdinātāju, apkārtnē nav dzirksteļu, atklātas liesmas vai
uzkarsušu elementu, jo šķīdinātāju radītie izgarojumi ir ļoti viegli uzliesmojoši un toksiski. Es esmu izmantojis
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šo pašu procesu tūkstošiem reižu un nekad neesmu piedzīvojis  nelaimi,  bet  jūsu drošībai,  lūdzu, ievērojiet
norādījumus un pārliecinieties,  ka vieta  ir  labi  vēdināta.  Es arī  brīdinu jūs,  lai  izvairītos  no ieelpošanas  ar
šķīdinātāju radītajiem izgarojumiem, jo tiem var būt nepatīkama ietekme uz ikvienu tuvumā esošo.

Pārliecinieties, vai ventilators darbojas un rada pietiekami daudz gaisa plūsmas, lai izplūstu dūmi, un pēc tam
piepildiet  rīsu plīti,  līdz  tā  ir  aptuveni  trīs  ceturtdaļas  pilna.  Tas  dod iespēju  šķīdinātāja  eļļas  maisījumam
vārīties,  neizšļakstoties.  Uzlieciet  rīsu  plīti  uz  augstās  temperatūras  un  sāciet  vārīt  šķīdinātāju.  Nekad
nemēģiniet to darīt, neizmantojot ventilatoru, jo izgarojumi var kondensēties un, saskaroties ar sildelementu, tas
var izraisīt ugunsgrēku.

Kad līmenis rīsu plītī pazeminās, turpiniet uzmanīgi pievienot atlikušo šķīdinātāja eļļas maisījumu, līdz nekas
vairs nav palicis. Kad rīsu plīts līmenis pēdējo reizi pazeminās un ir samazinājies līdz apmēram divām collām
atlikušā šķīdinātāja eļļas maisījuma, atlikušajam šķīdinātāja eļļas maisījumam pievieno apmēram 10 līdz 12
pilienus ūdens. Šis nelielais ūdens daudzums ļauj atlikušajam šķīdinātājam vieglāk vārīties no plīts atlikušās
eļļas.

Kad plīts ir atlicis pavisam maz, es parasti uzvelku cimdus un pēc tam paņemu plīti un sāku virpināt tās saturu.
Tas tiek darīts ar gaisa plūsmu no ventilatora, kas joprojām noņem dūmus, un tas var nedaudz paātrināt apdares
procesu. Īsā laikā plīts automātiski ieslēdz augstā siltuma iestatījumu un pēc tam pāriet uz zemu siltumu. Kad
tiek vārīts pēdējais šķīdinātājs, jūs dzirdēsit sprēgājošu skaņu no eļļas, kas paliek plīts krāsnī, un redzēsiet, ka
atlikušajā eļļā notiek diezgan daudz burbuļu. Turklāt jūs pamanīsit, ka rīsu plīts eļļā izplūst neliels dūmu vai
tvaiku daudzums, taču neuztraucieties, jo tas galvenokārt ir tikai tvaiks, kas rodas no dažiem pievienotajiem
ūdens pilieniem. Pēc tam, kad rīsu plīts ir automātiski pārslēdzies uz zemu siltuma iestatījumu, Es parasti ļauju
tam atdzist,  līdz  to  atkal  var  pārslēgt  uz  augstas  temperatūras  iestatījumu.  Pēc tam,  kad plīts  otro  reizi  ir
automātiski  pārslēdzies  uz  zemu karstumu,  es  izņemu iekšējo  katlu  no plīts  un  ieleju  tā  saturu  nerūsējošā
tērauda mērglāzē.

Katlā paliks neliels daudzums eļļas, kuru izkļūt būs gandrīz neiespējami, ja vien eļļas uzsūkšanai neizmantosit
kaut ko līdzīgu sausai maizei, kamēr tā vēl ir silta. Tad nelielu daudzumu šīs maizes var ēst kā zāles, taču
atcerieties, ka dažreiz var paiet stunda vai vairāk, pirms jūtat tās ietekmi. Tāpēc esiet piesardzīgs, cik daudz
šādas maizes patērējat, jo pat ļoti neliels daudzums var likt jums gulēt uz dažām stundām tāpat kā jēlnafta. Vēl
viens labs veids, kā notīrīt katlā palikušo eļļu, ir izskalot podu ar nelielu alkohola daudzumu, lai iegūtu kaņepju
eļļas tinktūru.

Šāda tinktūra var būt ļoti efektīva ādas slimību ārstēšanā, un tikai nedaudz var iet tālu, kas var ietaupīt naudu.
Tā kā man bieži vien patīk sajaukt eļļu no vairākiem celmiem, es parasti vienkārši atlikušo eļļu atstāju katlā līdz
nākamajai  reizei.  Sajaucot  dažādu  celmu  eļļas,  jūs  saņemat  ārstnieciskās  priekšrocības  no  visiem  šiem
dažādajiem eļļas veidiem, un es atklāju, ka šādas eļļas ir efektīvas visu ārstēšanā. Ja jūsu rīcībā ir daudz dažādu
labu kaņepju šķirņu, es domāju, ka eļļu sajaukšana ir laba ideja, bet, ja to nedarīsit, es uzskatu, ka tikai viena
celma eļļa, iespējams, apmierinās jūsu vajadzības.

Paņemiet eļļu, ko ielejāt nerūsējošā tērauda mērglāzē, un uzlieciet to uz saudzīgas sildīšanas ierīces, piemēram,
kafijas sildītāja, lai iztvaikotu no eļļas paliekas. Diezgan bieži atlikušā ūdens iztvaikošana prasa tikai īsu laiku,
bet arī daži celmi rada vairāk dabisko terpēnu nekā citi.  Šie terpēni var izraisīt kafijas sildītājā esošās eļļas
burbuļošanu ilgu laiku, un var paiet kāds laiks, līdz šādas eļļas pārtrauc šo darbību. Kad eļļa uz kafijas sildītāja
pārstāj burbuļot un ir redzama neliela aktivitāte vai tā nav redzama, noņemiet eļļu no kafijas sildītāja un ļaujiet
tai nedaudz atdzist. Vēl viens veids, kā pabeigt eļļu, neizmantojot kafijas sildītāju, ir ievietot eļļu cepeškrāsnī,
kas iestatīta uz 130 ° C apmēram stundu. Tas dekarboksilēs gatavo eļļu, un šķīdinātāja atlikumam nevajadzētu
būt problēmai.

Pēc  tam,  izmantojot  plastmasas  aplikatorus  vai  šļirces  bez  adatām,  kas  ir  pieejamas  jūsu  vietējā  aptiekā,
izmantojiet virzuli, lai lēnām ievilktu silto eļļu šļircēs un ļautu tai atdzist. Īsā laikā sveķi kļūs par biezu taukiem
līdzīgu vielu.

Dažreiz sveķi ir tik biezi, ka atdzesējot var būt grūti izspiest tos no šļircēm. Ja tas notiek, vienkārši ievietojiet
šļirci tasītē karsta ūdens īsā laikā, lai jūs varētu vieglāk izspiest devu. Dažreiz pacients izspiež pārāk daudz
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eļļas,  bet,  ja tas notiek,  vienkārši  atvelciet  šļirces virzuli,  un lieko eļļu parasti  var ievilkt  šļircē bez lielām
grūtībām.

Vidēji sausajai mārciņai materiāla būs nepieciešamas apmēram 2 galonas (8-9 litri) šķīdinātāja, lai veiktu divas
nepieciešamās mazgāšanas reizes. Ja plānojat ražot eļļu no vairāk vai mazāk izejmateriāla,  vienkārši veiciet
aprēķinus, lai aptuveni noteiktu,  cik daudz šķīdinātāja jums būs nepieciešams. No sākuma līdz beigām visa
procesa pabeigšana parasti prasa trīs līdz četras stundas, un tad zāles tur sēž gatavas lietošanai.

Jāpiemin arī, ka šai eļļai ir ārkārtīgi ilgs glabāšanas laiks. Bet ilgstošai uzglabāšanai es to ievietotu tumšā pudelē
ar ciešu vāku vai nerūsējošā tērauda trauku. Ja to uzglabā vēsā, tumšā vietā, tas var saglabāt savu ārstniecisko
iedarbību gadiem ilgi.

Sākumā dažiem var šķist biedējoši mēģināt ražot savas zāles, bet patiesībā šis process ir ārkārtīgi vienkāršs.
Viss, kas jums jādara, ir rūpīgi ievērot norādījumus, un pēc pāris reižu šo zāļu izgatavošanas jūs pamanīsit, ka to
pagatavot  nav  daudz  grūtāk  nekā  tasi  kafijas.  Kad  esat  sagādājis  savus  medikamentus,  tas  izslēdz  visas
medicīnas noslēpumus, un jums vairumā gadījumu vairs nav jāpaļaujas uz ārstiem, jo tagad jūs esat kļuvis par
savu ārstu. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs
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J. Kāpēc sausā materiāla slīpēšana izraisa THC zudumu? Vai tam ir kāds izskaidrojums?

A. Vai esat kādreiz slīpējis patiešām spēcīgu pumpuru? Ja jūs to izdarījāt,  jums vajadzētu zināt, kāpēc. Šis
baltais pulveris, kas atrodas ap galdu pēc tā sasmalcināšanas, ir THC (vai trichomes), un tam vajadzēja palikt
eļļā. Turklāt, kad tas ir sasmalcināts, tas ir pārāk smalks, un jūs eļļā noņemsiet daudz tā, ko patiesībā negribējāt.

Apstrādājiet  kaulu  sausos  veselos  pumpurus  pēc  tam,  kad  esat  tos  samitrinājis  ar  ligroīnu  vai  izvēlēto
šķīdinātāju, bet neaiztieciet to daudz, pirms apstrādājat, jo katru reizi, kad tam pieskarsities, jūs to pazaudēsit.
Eļļas, kas ražotas no zemes materiāla, ir ievērojami mazāk spēcīgas nekā eļļa, kas iegūta no pumpuriem, kuri
tika sasmalcināti pēc to samitrināšanas.

Pirmā ātrā mazgāšana ir visspēcīgākā un noņem aptuveni 70% THC, otrā - apmēram 20%, bet trešā - apmēram
5%. Sasmalcinot to, eļļā nokļūst visas trīs mazgāšanas reizes (patiesībā četras), un jūs to nevēlaties. Kvalitāte
pār kvantitāti. JB

“Sveiks JB. Kāds ir īsākais laiks, kad jūs varat atstāt pumpuru nožūt, ja tas ir steidzami nepieciešams? Paldies."
Priscilla

- Kamēr tas nav izžuvis kaulos. Bet es tikai ātri žāvētu, teiksim, 5-7 g pumpura, kas jums dos apmēram gramu
eļļas,  lai  sāktu, un tad jūs varat to pabeigt,  kad tas ir pareizi  nožuvis,  apmēram pēc nedēļas. Jo mazāk jūs
apstrādājat  izejmateriālu  pirms  apstrādes,  jo  mazāk  sveķu  jūs  atkritīsit.  Tāpēc  vislabāk  nav  dekarboksilēt
izejmateriālu (piemēram, GW to dara bez jebkāda iemesla, jūs varat dekarboksilēt eļļu ar mazākām problēmām,
to sildot, kas jums jādara, lai tik un tā noņemtu šķīdinātāja atlikumus). Labākais, kas jādara, ir ievietot pumpuru
spainī apstrādei tieši žāvēšanas telpā, bez papildu apstrādes, kad vien iespējams. Jo mazāk pieskaras pumpuram,
jo labāk. JB

1.) Kaulu sausos pumpurus sasmalcināju tikai ar rokām, neizmantoju dzirnaviņas. Sākuma materiāls izskatījās
kā ļoti mazi pumpuri, kuru apm. 5 līdz 10 mm diametrā, tāpēc pārsvarā nav pulvera. Tā kā man tagad ir sava
"ēdiena gatavošanas" pieredze, es jums pilnīgi piekrītu visos punktos, izņemot punktu C. Esmu redzējis eļļas,
kas izgatavotas ar spirtu, un kuras parasti ir daudz tumšākas, jo spirtā esošais ūdens izšķīdina hlorofilus. Es
gatavoju eļļu ar laboratorijas tīru petrolēteri. Šī eļļa ir daudz spilgtākā krāsā (zeltaini brūna), un tai ir izcila,
garšīga  pikanta  garša  salīdzinājumā ar  alkohola  eļļu,  kuru  man bija  iespēja  izmēģināt.  Šeit  es  domāju,  ka
ligroīns nenoņem tik daudz terpēnu un hlorofilu kā alkohols. Tas arī vārās daudz kontrolētāk un vieglāk vadāms
kā alkohols. Tātad mans jautājums šeit ir,

- Vispirms nesasmalciniet materiālu. Jebkāda apstrāde ar sauso pumpuru materiālu var zaudēt THC un citus
kanabinoīdus (smalkajiem putekļiem uz galda vajadzētu palikt spainī). Jā, slīpēšana un ligroīns būtu “labāks”
nekā slīpēšana un alkohols - šī kombinācija ir gandrīz garantēta neveiksme, šādā veidā jūs vienkārši nevarat
pagatavot labu eļļu.

Ielieciet pumpuru spainī, samitriniet to ar ligroīnu, sasmalciniet to ar nūju divas līdz trīs minūtes, ielejiet eļļas
un šķīdinātāja  maisījumu  spainī.  Ja  strādājat  ar  labas  kvalitātes  materiālu,  veiciet  otro  mazgāšanu  un otro
maisījumu  ielejiet  spainī  ar  pirmo  mazgāšanu.  Ja  jūs  neizmantojat  šo  labo  materiālu,  izmantojiet  pirmo
mazgāšanu tikai iekšējiem mērķiem (un turpiniet meklēt labu materiālu).

Ēteris ražo lieliskas eļļas (mums labāk patīk dzintara eļļas nekā tumšās eļļas, taču atcerieties, ka daži celmi rada
tumšākas eļļas nekā citas). Mums arī patīk dzintara eļļas praktisku iemeslu dēļ - kurš vēlas, lai būtu melni zobi
ar hlorofila pēdām? Bet šobrīd mēs to īpaši neiesakām, jo  strādāt ar ēteri ir diezgan bīstami, ir grūti nokļūt
lielākajā daļā pasaules, un mēs esam ļoti nobažījušies par to ražotāju drošību, kuri ražo eļļu. Tas var viegli
uzplaukt  salīdzinoši  zemā  temperatūrā.  Tātad  lielākajai  daļai  cilvēku  viegls  alifātiskais  ligroīns  darbosies
lieliski. Mēs parasti izmantojam ligroīnu, bet ēteris būtu mūsu izvēlētais šķīdinātājs.

Pašreizējais šķīdinātāju saraksts, ko mēs personīgi izmantotu, ir šāds: 1. ēteris, 2. tīrs viegls ligroīns, 3. 99%
izopropilspirta, 4. pārtikas pārtikas spirts - vēlams 99%, bet to parasti ir grūti iegūt un tas ir ļoti dārgi. Strādājot
ar 96% alkohola, atlikušie 4% parasti ir ūdens. 4% no 10 litriem ir 4 dcl, gandrīz puslitrs ūdens, kas jums būs
jāizvāra - un tas prasa laiku, ko jūs varētu tērēt saprātīgāk.
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2.)  Es  arī  ievietoju  pēdējo  60  °  C  siltu  eļļu  1,5  stundas  vakuumā,  lai  pilnībā  noņemtu  visus  šķīdinātāja
atlikumus.  Kā  es  jums  rakstīju,  es  dekarboksilēju  eļļu,  kas  apēsta  35  gramus  vēlāk  ...  Eļļas  garša  pirms
dekarboksilēšanas bija daudz pikantāka, es neteiktu, ka sliktāka, bet jums ir taisnība par atraugas.

- Kā jau teicu pagājušajā reizē, atraugas bija no ūdens atlikuma. Un ūdens bija tur jūsu izmantotās “zinātniskās”
zemās  temperatūras  dēļ.  Jebkurā  gadījumā  jums  ir  nepieciešams  dekarboksilēt  eļļu,  tāpēc  rīsu  plīts,  kas
izslēgsies 110 ° C temperatūrā, darbojas lieliski. Vai, protams, labākais, ko izmantot, būtu nekustīgs fotoaparāts
- taču atkal daudziem cilvēkiem tie nepieder un viņi nezina, kā tos lietot, un sprādziena risks pastāv vienmēr.
Kad vēl joprojām eksplodē, tas parasti nojauc visu māju. Kad rīsu plīts saturs eksplodēs, tas radīs tikai divus vai
trīs metrus augstu liesmu, ar kuru ir diezgan viegli tikt galā.

Kas attiecas uz vakuumu - protams, kāpēc ne. Ja jums ir aprīkojums un jūs zināt, kā to pareizi lietot, nav slikta
ideja pabeigt tajā esošo eļļu, ja vēlaties būt 100% pārliecināts, ka tajā nav šķīdinātāja atlikumu, vai ja vēlaties
aizvērt muti tiem, kas ir pret naftas ķīmijas šķīdinātājiem. Daži cilvēki to izmanto ar lieliem panākumiem, un es
neesmu pret to. Bet, kā jūs zināt, lielākajai daļai cilvēku šī iekārta nepieder, un daudzi mūsu pacienti nevar vai
nevarēja atļauties pat rīsu plīti un ventilatoru, tāpēc mēs neiesakām vakuumu kā nepieciešamību.

Paskatieties,  cik  vienkārša  un vienkārša ir  Rika metode un cik daudz jautājumu mums vēl  jāatbild.  Tagad
iedomājieties, kas notiks, pievienojot informāciju par citām eļļas ražošanas metodēm. Tas radīs tikai apjukumu,
un man būs jāpavada dienas un nedēļas, mēģinot atbildēt uz “apjukušo” cilvēku jautājumiem, ko es tik un tā
nedarīšu daudz ilgāk.

3.) Lūdzu, paskaidrojiet, kāpēc jūs ierosināt eļļu uzņemt tieši no mēģenes, tieši mutē, bez kapsulām? Kaut kāda
absorbcijas problēma? Lielāko daļu eļļas ēdu uz cigarešu papīra, bet dažas kapsulas lietoju reti, ja man jāiet
prom no mājām uz vairākām stundām. Turklāt man nepatīk, ka tas ir pār zobiem, jo ir ļoti grūti nokāpt ...

- Vairāku iemeslu dēļ. Galvenais ir tas, ka šī uzņemšanas metode ir izrādījusies visefektīvākā un izdevīgākā
pacientiem.  Tas  uzlabo  mutes  dobuma higiēnu,  jo  tas  arī  dezinficē  muti  un  pēc  tam palīdz  ar  jebkādiem
gremošanas  trakta  vai  rīkles  apstākļiem  utt.  Patiesībā,  kad  man  sāp  kakls,  es  cenšos  iesmērēt  eļļu  mutes
aizmugurē  un pēc tam noturēt  tas man mutē  tik  ilgi,  cik  es  varu izturēt.  Vairumā gadījumu par  gripu vai
iekaisušo kaklu (vai tā simptomiem) rūpējas nakti.

Kā jūs sakāt, kāda eļļa paliek uz zobiem un zem mēles, tāpēc šī uzņemšanas metode faktiski apvieno eļļas
apstrādi zem mēles (ala Sativex un citi aerosoli un tinktūras, ko cilvēki lieto zem mēles) un apstrādi kuņģī un
zarnas. Galvenais ir iegūt eļļu kuņģī. Tātad, ja jums ir eļļa ar ne pārāk labu garšu, varat ievietot maizes gabalu
vai banānu utt. (Vai cigarešu papīru, ja jums patīk ēst tajā esošās ķīmiskās vielas), salocīt to un norīt kā tableti
un izskalojiet to ar ūdeni vai tēju vai visu, kas jums patīk. Pēc apmēram desmit minūtēm notīriet zobus ar eļļu,
tas palīdzēs arī ar mutes dobuma higiēnu. Daudzām eļļām ir garšīga garša (īpaši, ja izejviela nav sasmalcināta
un eļļas ražošanai netiek izmantots alkohols.

Kapsulas - a) tās jāpērk no Big Pharma, ar kuru jūs tās atbalstāt ar savu naudu, b) dažiem cilvēkiem ir alerģija
pret tām, c) dažas izšķīst jūsu zarnās, nevis kuņģī, d) tirgotāji bieži liek mazāk eļļas kapsulā, nekā vajadzētu, e)
tie nedarbojas tik labi tik daudzos apstākļos, f) ir grūti no tiem izņemt eļļu, ja vēlaties izveidot savienojumu vai
iztvaicēt eļļu plaušu slimībām. vai, ja vēlaties eļļu lietot lokāli. Es nesaku, ka jūs nevarat lietot kapsulas, es saku
tikai to, ka labāk ir iemācīties lietot eļļu tieši no mēģenes. Pēc tam, kad būsiet vairāk praktizējis, jūs uzzināsit,
kā eļļu lietot bez diskomforta. Man personīgi patīk eļļu ēst tieši no rīsu plīts, es vienkārši iemērcu tajā pirkstu un
paņemu tik daudz, cik man šķiet. Atgādinu, tas ir ļoti “eļļu patērējošs”, un parasti jūs ņemsiet vairāk nekā no
šļirces. Kad eļļa ir laba, “pārdozēšana” jūs tikai iemidzinās. Bet, protams, es to varu izdarīt savas pieredzes un
tolerances dēļ, es to neiesaku un neiesaku iesācējiem vai tiem, kam nav tik daudz pieredzes. Arī tev visu to
labāko, Stefan. Džindrihs ”

“Ja jūs uztraucaties par izmaksām, tas ir daudz lētāk nekā līdzmaksājums par lielāko daļu pretvēža zāļu un
dažas, ja mājās lietotās zāles pret vēzi nav apdrošinātas. Ja kādam no manas ģimenes šī eļļa būtu nepieciešama
vēža ārstēšanai, es atrastu veidu. Veiksmi!!!!" Liza
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- “Es piekrītu, Liza, eļļa ir daudz lētāks līdzeklis, ja ņem vērā visas pārējās izmaksas un izdevumus. Turklāt tas
ir nesalīdzināmi drošāks par visu, ko piedāvātu medicīnas sistēma, nemaz nerunājot par to, ka tā darbojas daudz
efektīvāk un uzticamāk, un to noteikti ir jautrāk uzņemt nekā indi vai starojumu. ”JB

J. Es zinu, ka jūs iesakāt pašam izgatavot RSO, bet aptiekā ir daži vietējie, un es tikai domāju, kādai vajadzētu
būt par taisnīgu cenu. 

A. Lai iegūtu gramu eļļas, ir nepieciešami 4–7 g augstas kvalitātes pumpuru, tāpēc tai vajadzētu būt „pareizajai
cenai”. Neapspriedīsim smieklīgās kaņepju cenas, man pareizā cena par 60 g devu ir 50–100 USD (vai mazāk,
ja tā būtu likumīgi audzēta brīvā dabā lielos apmēros). Es nesaku, ka šobrīd zinu, kur to iegūt par šādu cenu,
augstākās kvalitātes eļļa maksā to, ko maksā augstākās kvalitātes materiāls jūsu dzīvesvietā. JB

Citi ieguves veidi

Vai esat atradis citus eļļas pagatavošanas veidus?

“Ir daudz veidu, kā ražot eļļu, un es neapgalvoju, ka mana metode noteikti ir labākā, bet, cik man zināms, tā ir
vienīgā, kas ir izrādījusies veiksmīga tūkstošiem gadījumu.

Patiešām, metode, ko esam parādījuši pasaulei, labākajā gadījumā tiktu uzskatīta par neapstrādātu, taču šādā
veidā var ražot ļoti tīru šo zāļu formu. Mans nolūks bija iepazīstināt ar eļļas iegūšanas metodi ar viegli pieejamu
aprīkojumu, tāpēc vajadzības gadījumā gandrīz ikviens varētu vienkāršā veidā izgatavot savas zāles.

Līdz  brīdim,  kad  mani  uzbruka  2005.  gadā,  es  izmantoju  destilācijas  procesus,  lai  ražotu  zāles  un  atgūtu
šķīdinātājus. Šī metode ir daudz mazāk bīstama un “zemei  draudzīgāka”, jo šķīdinātājs netiek izšķiests. Bet
policija konfiscēja manu aprīkojumu, kas lika man sākt izmantot rīsu plītis uzdevuma izpildei.

Kādus citus ieguves veidus tad var izmantot?

Atkal  ir  vairākas  ieguves  metodes,  un  es  neapgalvoju,  ka  esmu  eksperts  šādās  lietās.  Zinātnisko  metožu,
piemēram, cēlgāzu ieguves uc, problēma ir tā, ka lielākajai daļai cilvēku trūkst aprīkojuma un zināšanu, lai
veiktu šādu ieguvi. Tāpēc mēs parādījām sabiedrībai vienkāršāko iespējamo veidu, kā pašiem ražot šīs zāles.

Ir arī aukstā ūdens ekstrakcijas metodes, ko var izmantot sveķu ekstrahēšanai. Esmu tikai pāris reizes mēģinājis
veikt šāda veida ekstrakciju, un rezultāti nebija tik labi, kā gaidīts. Tomēr es zinu cilvēkus, kuri saka, ka šādā
veidā ir saražojuši augstas kvalitātes eļļu. Acīmredzot auksts ūdens nevar aizdegties vai eksplodēt, tāpēc aukstā
ūdens ekstrakcijas metodes noteikti varētu būt risinājums, taču pirms došanas pacientam ir jāpārliecinās, ka eļļa
ir dekarboksilēta.

Kas ir dekarboksilēšana?

Dekarboksilēšana notiek, kad eļļas molekulas, izmantojot siltumu, ir pagrieztas līdz delta 9 pozīcijai,  lai tās
kļūtu medicīniski aktīvākas. Temperatūra, kādā tas notiek, ir apstrīdama, jo daudzi ziņojumi, ko esmu skatījis
par šo tēmu, nepiekrīt. Darot to, ko esmu ierosinājis, eļļa tiek uzkarsēta līdz temperatūrai, kas ir krietni augstāka
par temperatūru,  kurā notiek dekarboksilēšana.  Karboksilgrupa tiek noņemta,  kas ļauj molekulām iekļauties
mūsu endokanabinoīdu sistēmas CB1 un CB2 receptoros un ļauj tām iziet cauri smadzeņu barjerai.

Vai ir kāds veids, kā padarīt eļļu spēcīgāku?

Ir  vairāki  veidi,  kā  palielināt  eļļas  iedarbīgumu,  taču  atkal  daudzas  no  šīm  metodēm  prasa  specializētu
aprīkojumu un zināšanas, kādas nav vidusmēra cilvēkam. Agrāk es esmu ražojis šādas eļļas un uzskatu tās par
spēcīgākām un ārstnieciskākām,  taču,  ņemot  vērā spēkā esošos  likumus un nepieciešamo aprīkojumu,  man
nebija iespējams ražot jebkādu daudzumu.
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Vai es varu kaut ko darīt, ja manis ražotā vai iegādātā eļļa nav pietiekami spēcīga?

Ja  eļļas  ražošanai  tiek  izmantots  labs  izejmateriāls,  ar  šo  problēmu  nevajadzētu  saskarties,  taču  esmu
pārliecināts, ka būs tādi, kas to darīs. Ārstējot nopietnu slimību, to darīs tikai labākie, tādēļ, ja jūsu rīcībā esošā
eļļa neatbilst uzdevumam, es iegūtu vairāk pumpuru materiāla un ražotu to pareizi. Tā kā kāda cilvēka dzīvība
karājas līdzsvarā, nav īstais laiks spēlēties ar zemas kvalitātes eļļu. Ja jūs ciešat, vai nevēlaties pēc iespējas
labākus medikamentus? Tāpēc, lūdzu, mēģiniet nodrošināt to pašu citiem. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk
ārstniecības augs

Iespējami augstākās kvalitātes eļļu ražošana

“Lai ļautu vienkāršajam cilvēkam ražot visaugstākās kvalitātes un pēc iespējas vairāk ārstniecisko eļļu, esmu
atklājis vienkāršu metodi, kas ļaus gandrīz ikvienam ražot eļļas ar vēl efektīvākām ārstnieciskām vērtībām, nekā
esmu parādījis sabiedrībai agrāk. . Viss, kas jums faktiski jādara, ir jāpievieno vēl daži soļi procesam, kuru mēs
jums jau parādījām, bet pēc eļļas ražošanas šādā veidā es domāju, ka jūs piekrītat, ka tas rada milzīgu atšķirību.

Ja jums ir augstas kvalitātes ārstniecības pumpuri, jums jāspēj ražot eļļas ar ļoti augstu kanabinoīdu līmeni,
vienkārši  izmantojot  labu šķīdinātāju  un rīsu plīti.  Šādi  ražotās  eļļas  parasti  uzrādīja  THC līmeni  95% vai
vairāk, kā arī dažāda līmeņa citus kanabinoīdus un augu vaskus. Šādu eļļu dziedinošais spēks ir tas, kas beidzot
ir piešķīris kaņepju kaņepju augam medicīnisko atzinību, ko tas ir pelnījis, bet tomēr esmu atklājis, ka šīs vielas
dziedinošo spēku bez lielām grūtībām var pacelt pavisam jaunā līmenī.

Viss, kas jums jādara, ir paņemt eļļu un ievietot to siltummezglā, kas var notvert kanabinoīdus, kad tie iztvaiko,
un  tādējādi  tiks  iegūtas  augstākas  kvalitātes  un  tīrības  eļļas.  Lai  gan  parasts  iztvaicētājs  var  paveikt  šo
uzdevumu, patiesībā tie nav pareizi  izstrādāti,  lai izpildītu šo lomu, jo jebkura daudzuma zāļu izgatavošana
prasītu tik ilgu laiku, un lielākajai daļai pieejamo iztvaicētāju ir tendence noplūst.

Lai ražotu eļļu plašākā mērogā, būtu nepieciešama daudz lielāka iztvaikošanas iekārta, kas būtu hermētiska, kā
arī  būtu  jāizmanto  daudz  lielāks  savākšanas  kupols,  kas  ir  novietots  leņķī,  lai,  tiklīdz  kanabinoīdi  sāktu
savākties,  tie  sāktu  savākties.  nolaisties  līdz  kupola  zemākajam  punktam,  kur  tos  var  savākt  no  nelielas
kanalizācijas atveres augsti attīrītas eļļas veidā. Ikvienam, kam ir mehāniska nosliece, nevajadzētu būt pārāk
lielām grūtībām, saliekot vienību, lai veiktu šo uzdevumu, taču ierīces salikšana prasīs nedaudz laika un pūļu.

Eļļas daudzums, ko var savākt pēc iztvaikošanas, ir atkarīgs no sākotnējās izejvielas eļļas masas procentuālā
daudzuma. Ja jūsu izmantotajai eļļai bija 99% kanabinoīdu, tad pēc iztvaikošanas jums vajadzētu atgūt aptuveni
šo daudzumu.

Man  arī  jāpiemin,  ka  tas  ir  lielisks  veids,  kā  uzlabot  zemākas  kvalitātes  eļļu  kvalitāti,  kurām  ir  daudz
piemaisījumu, tāpēc tās var izmantot kā spēcīgākas un efektīvākas zāles. Pat sākuma eļļa ar daudz zemāku
kanabinoīdu saturu var radīt pienācīgas zāles, ja kanabinoīdi tiek iztvaicēti un piemaisījumi paliek bļodā. Jūs,
iespējams, neizkļūsit tik daudz, cik ielaidāt, bet vismaz jūs iegūsit eļļu, kas ir daudz ārstnieciskāka par to, ar ko
sākāt. Runājot par dziedināšanu, zāļu tīrība un efektivitāte pacientam nozīmē visu, tāpēc, ja vēlaties ražot pēc
iespējas vairāk ārstniecisko eļļu, es domāju, ka jums vajadzētu nopietni apsvērt to, ko es saku.

Pagaidām nevaru izskaidrot, kāpēc šādā veidā ražotās eļļas ir daudz ārstnieciskākas nekā pat labākās eļļas, kas
ražotas,  izmantojot  citas  metodes.  Tā kā manis  iztvaicētās  eļļas  bija  dekarboksilētas,  pirms tās  pat  nonāca
iztvaicētājā, tas nozīmētu, ka tās jau bija pēc iespējas medicīniski aktīvākas, tāpēc varētu gaidīt, ka pēc eļļas
savākšanas no iztvaicētāja būs redzamas nelielas iedarbības atšķirības. Kad kanabinoīdi tiek iztvaicēti no šīm
augstas kvalitātes eļļām, iztvaicētāja bļodā paliek tikai nevēlami augu vaski un citi piesārņotāji.  Atstājot šīs
nevēlamās vielas bļodā, jūsu savāktā eļļa būs daudz tīrāka, taču, tā kā šīm eļļām bija maz piemaisījumu pirms to
ievietošanas iztvaicētājā, tas maz izskaidro, kāpēc eļļa tagad ir tik daudz spēcīgāka .

Kanabinoīdi no eļļas iztvaiko no 300 līdz 400 grādiem pēc Fārenheita, un šīs temperatūras ir daudz augstākas
nekā tās, kuras mums ir teikušas, lai veiktu dekarboksilēšanu. Vai nu ir kaut kas, ko mēs vēl nesaprotam par
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dekarboksilēšanu,  kas  izraisa  šo  apbrīnojamo  potenciāla  pieaugumu,  vai  arī  viss  šis  papildu  siltums,  kas
nepieciešams, lai iztvaicētu kanabinoīdus, var kaut ko darīt ar eļļu, par ko mēs nekad iepriekš neesam zinājuši .

Es runāju par šo jauno procesu pēdējās nedēļās, kad veicu intervijas, un tagad ir daži indivīdi, kuri ir sākuši
ražot eļļas šādā veidā, un pēc manis teiktā viņi bija šokēti par atšķirīgo iedarbību. No manas pieredzes pat
augstākās kvalitātes eļļas, kas ražotas, izmantojot destilācijas iekārtas vai rīsu plīti, nevar salīdzināt ar eļļām,
kas savāktas pēc kanabinoīdu iztvaikošanas. Tie var izskatīties nedaudz vienādi, bet, manuprāt, iztvaicētās eļļas
ir  daudzkārt  stiprākas,  un  tam  vajadzētu  padarīt  tās  vēl  piemērotākas,  lai  ārstētu  cilvēkus  ar  nopietniem
stāvokļiem.

Daži  cilvēki  vienkārši  ievieto  augu  materiālu  iztvaicētājā  un  pēc  tam  pēc  augu  materiāla  uzsildīšanas  no
iztvaicētāja kupola savāc eļļas kanabinoīdus. Izmantojot neapstrādātu augu materiālu, var iegūt pienācīgu eļļu,
taču pārbaude ir parādījusi,  ka šīs eļļas nav vienādas ar rīsu plītī ražoto eļļu iedarbību, un tāpēc es uzdodu
cilvēkiem ražot eļļu, izmantojot manas metodes. Ja iztvaicētājā ievietojat augstas kvalitātes eļļu, iegūtā eļļa, kas
tiks ražota pēc kanabinoīdu iztvaikošanas, būs daudz stiprāka nekā pat labākās eļļas, kuras var iztvaikot no
augstas kvalitātes pumpuru materiāla. Tātad, ja vēlaties redzēt lieliskus rezultātus, tos var sasniegt, vienkārši
iztvaicējot labāko iespējamo eļļu, un tas dos jums zāles, kuras, manuprāt, nav salīdzināmas.

Neatkarīgi no tā, vai valdībām tas patīk vai nē, tuvākajā nākotnē daudzi no mums ražos paši savas zāles, un, tā
kā šīs eļļas ir tik efektīvas tik daudzām medicīniskām problēmām, es ceru, ka šo vienkāršo tautas medicīnu
varēs ražot visur. tiem, kam nav naudas, lai spēlētu spēles ar narkotiku kompānijām. Nākotnē esmu pārliecināts,
ka zāļu ražotāji mēģinās apgalvot, ka viņi ir vienīgie, kas ir kvalificēti ražot šīs zāles, taču mēs visi zinām, ka
viss, ko šie noziedznieki vēlas sniegt, būtu par ļoti augstu cenu; un tā kā gandrīz ikviens var ražot šo vielu, es
neredzu nepieciešamību, lai zāļu ražotāji pat spēlētu kādu lomu.

Pēc  tam,  kad  būsim  veikuši  vienkāršus  nepieciešamos  pētījumus,  mēs  varēsim  sajaukt  dažādus  dabiskos
kanabinoīdus un ražot eļļas, kas īpaši paredzētas dažādu slimību ārstēšanai, taču, lai arī šīm jaunajām eļļām būs
pārsteidzošas dziedinošas spējas, eļļas,  kuras mēs paši varam ražot, vienmēr ir vieta mūsu zāļu skapjos. Es
nekad  neesmu  mēģinājis  patentēt  nevienu  no  savām  atklātajām  metodēm,  jo  uzskatu,  ka  šīm  zināšanām
vajadzētu būt pieejamām ikvienam, kurš izvēlas tās izmantot, un nevienam nav tiesību aizturēt kaut ko tādu, kas
var glābt kāda cilvēka dzīvību. patiesībā es domāju, ka tā būtu daudz labāka pasaule, ja mums vispār nebūtu
tādas lietas kā patenti.

Lai gan tie, kas vēlas aizliegt šo medikamentu lietošanu, piemēram, zāļu ražotāji, jau agrāk ir pierādījuši, ka viņi
labprāt indē un nogalina mūs ar viņu sagādāto atkritumu, esmu pārliecināts, ka viņi centīsies mums pateikt, ka
viņi ir vienīgie, kas spēj pareizi ražot šīs zāles. Izmantojot tikko aprakstīto jauno metodi, ikviens var ražot zāles,
kas ir tikpat tīras kā jebkas, ko varētu nodrošināt zāļu kompānija. Turklāt es domāju, ka medikamenti, kurus
mēs varam ražot paši, būs daudz efektīvāki nekā tas, ko piedāvātu zāļu kompānija, jo atšķirībā no tiem mēs
neesam par šo naudu un mūsu mērķis ir vienkārši izārstēt sevi.

Tagad nav saprātīga iemesla, kāpēc mēs nevaram ražot paši savas zāles un kad mūsu pirktās un apmaksātās
valdības  cenšas  mums to neļaut,  tas  būs  tikai  vēl  viens  piemērs  tam,  kāpēc  mums ir  jāatbrīvojas  no viņu
korupcijas  un  vienreiz  un  visiem,  atbrīvojiet  cilvēci  no  viņu  ķetnām.  Šobrīd  vajadzētu  būt  vairāk  nekā
acīmredzamam, ka zāļu uzņēmumiem un mūsu valdībām par  mūsu veselību un labklājību rūpējas maz vai
nekas,  tāpēc dosim veselajam saprātam un mātei  dabai iespēju redzēt,  ko viņi  var darīt,  lai  uzlabotu mūsu
vispārējo veselību, un vienreiz mēs to darām, esmu pārliecināts, ka vairs nepieņemsim pagātnē notikušo. ” Riks
Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kaņepes vai marihuāna?

“Visā vēsturē kaņepes  vienmēr  ir  pazīstamas  kā kaņepes  tiem,  kas  tūkstošiem gadu to audzēja  kā kultūru.
Veicot manipulācijas no lielas naudas bažām un valdībām, kuras tās kontrolē, kaņepju celmi ar augstu sveķu
saturu tika pārdēvēti par marihuānu un sabiedrībai tika nodarīti ļaunprātīgi. Laikmetā, kad tas notika, plašākai
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sabiedrībai lielākoties nebija ne jausmas, kas pat ir marihuāna. Viss, ko viņiem teica, bija tas, ka marihuāna ir
bīstama atkarību izraisoša un nāvējoša narkotika. Mēs visi bijām pārliecināti, ka locītavas smēķēšana ir tikai
pašiznīcinošākā un kaitīgākā lieta, ko mēs varam darīt sev. Protams, tas viss bija tikai melu kopums, bet tajā
laikā sabiedrībai nebija līdzekļu, lai uzzinātu citādi.

Ja sabiedrība būtu zinājusi, kad viņu valdības mēģināja aizliegt šo rūpnīcu, ka daudzi no ASV dibinātājiem un
bijušajiem prezidentiem karjeras  laikā  diezgan  plaši  kūpināja  kaņepes,  iespējams,  viņi  nebūtu  norijuši  šos
jaunos ierobežojumus, kas viņiem tik viegli tika uzlikti . Ir liels skaits dokumentētu pārskatu, kas diezgan spilgti
apraksta daudzu pazīstamu valstsvīru smēķēšanas praksi un pat to, kā tādi prezidenti kā Ābrahams Linkolns
mēdza izbaudīt laiku, ko viņš pavadīja kaņepju smēķēšanā savā pīpē, sēžot savā verandā.

Spriežot pēc dažiem dokumentiem, ko radīja tā laika politiskie līderi,  piemēram, Neatkarības deklarācija un
Konstitūcija, es domāju, ka var droši teikt, ka patiesībā viņi bija ļoti skaidri domājoši. Šķiet, ka tās smēķējamās
marihuānas biedētās sekas, par kurām sabiedrībai tagad stāstīja, ir tik kaitīgas, ka tās vispār neietekmēja šādus
cilvēkus vai viņu spēju racionāli domāt. Tomēr gadu desmitiem vēlāk, kad 20. gadsimta 20. gadu sākumā tika
ieviesti likumi, kas ierobežo kaņepju izmantošanu, ļoti maz cilvēku zināja par šādām lietām.

Kaņepju medicīniskā izmantošana visā vēsturē ir leģendāra. To lietoja praktiski visu veidu slimību un traumu
ārstēšanai. Tikai pēdējās desmitgadēs sabiedrībai ir liegta kaņepju lietošana medicīnā. Lai atpazītu kaņepju augu
tādu, kāds tas patiesībā ir, viss, kas mums jādara, ir nošķirt faktu no daiļliteratūras.

Sistēma ļaundari publiskoja kaņepes, pārdēvējot to par marihuānu. Ziņu un filmu mediji mūsu vecākiem un
vecvecākiem teica, ka marihuānas un/ vai kaņepju augs ir nāvējoša, bīstama un atkarību izraisoša narkotika.
Nekas nevarēja būt tālāk no patiesības, bet tajā laikā sabiedrībai bija gandrīz neiespējami uzzināt faktus pašiem.

Tie, kas ražoja šo smieklīgo propagandu, jau sen ir miruši, tad kāpēc meli  un maldi par kaņepēm kavējas?
Atbilde ir vienkārša - nauda. Mēs ciešam un mirstam, jo zāļu uzņēmumi un citas lielas naudas intereses vēlas
uzlabot  savu peļņas normu. Lai  viņi varētu turpināt to darīt,  viņiem ir  jānodrošina,  ka kaņepes tiek turētas
nelegāli un prom no sabiedrības medicīniskiem nolūkiem un citiem mērķiem.

Ja mēs ieskatāmies visa tā vēsturē, mēs atklāsim, ka tas bija Džons D. Rokfellers un viņa bagātie draugi, kā arī
korupcija, kas bija saistīta ar tā laika aizgājušā laikmeta valdībām, kas mums deva šodienas medicīnas sistēmu.
Medicīnas  skolās,  kuras  finansēja  bagātie  un  varenie,  ārstiem  mācīja  alopātiskās  zāles,  proti,  zāles  no
ķimikālijām un indēm. Laika gaitā  viņu meli  un maldinājumi ir  pārliecinājuši  ne tikai  ārstus,  bet arī  plašu
sabiedrību,  ka  ķīmiskās  vielas  un  indes  ir  labvēlīgas  veselības  stāvokļiem.  Citiem  vārdiem  sakot,  šīs  tā
saucamās medicīnas skolas ir izskalojušas smadzenes gan ārstiem, gan sabiedrībai kopumā, lai uzskatītu, ka
melna ir balta. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kuru celmu vai celmus man vajadzētu izmantot eļļas pagatavošanai?

“Uz šo jautājumu ir grūti atbildēt, jo patiesībā mēs visi esam sēklu tirgotāju žēlastībā, jo tieši viņi ir tie, kuriem
ir pēdējā teikšana par to, ko mēs audzējam.

Problēma ir tāda, ja jūs pasūtītu tādu celmu kā Baltā atraitne no pieciem dažādiem sēklu piegādātājiem, tos
audzējot,  jūs,  visticamāk,  audzētu  piecus  pilnīgi  dažāda  veida  augus.  Baltās  atraitnes  tipam,  kuru  es  atkal
audzēju  Kanādā,  bija  ļoti  spēcīgs  nomierinošs  efekts,  piemēram,  laba  Indica  šķirne,  un  tas  bija  viens  no
labākajiem pretsāpju līdzekļiem,  ar  kādu esmu saskārusies.  Bet,  ja  es mēģinātu  pasūtīt  tās pašas sēklas no
uzņēmuma, no kura tās sākotnēji iegādājos, šodien viņi, iespējams, man nosūtītu sēklas ar pilnīgi atšķirīgām
ārstnieciskām vērtībām.

Baltā atraitne, ko esmu redzējusi Eiropā, ir daudz enerģiskāka nekā tā, ko es audzēju Kanādā, tāpēc šķiet, ka šeit
pieejamām sēklām ir jābūt vairāk sativa dominējošām. Diemžēl lielākoties tai nebija ārstniecisko vērtību, kuras
es meklēju, lai radītu smagu miegainu efektu, piemēram, Baltā atraitne, kuru es atkal audzēju Kanādā.
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Daži  celmi  ir  labāki  sāpju mazināšanai,  bet  citi  būs  efektīvāki,  lai  kontrolētu  cukura  līmeni  asinīs  diabēta
slimniekiem  vai  pazeminātu  acu  spiedienu  tiem,  kas  cieš  no  glaukomas.  Mums  ir  vajadzīgs  stabils  un
nepārtraukts sēklu piedāvājums, kam ir zināmas ārstnieciskās vērtības, lai vienkāršs cilvēks zinātu, ko tās audzē.
Viss,  kas  mums  nepieciešams,  ir  brīvība  audzēt  visvairāk  ārstnieciskos  celmus  uz  zemes,  tad,  izmantojot
vienkāršu likvidēšanas procesu, mēs varētu noteikt, kuri celmi ražo vislabāko eļļu dažādu slimību ārstēšanai.

Pēc tam, kad tas ir izdarīts, sabiedrībai varētu darīt pieejamu stabilu šo sēklu piegādi, un pēc tam tās varētu
audzēt celmus, kas atbilst viņu medicīniskajām vajadzībām. Bet līdz brīdim, kad pienāks šī diena, es īsti nevaru
ieteikt  kādu  konkrētu  celmu  vai  sēklu  pārdevēju  un  teikt,  ka  “šis  ir  tas,  kas  jums  piemērots”  un  kam ir
“garantēta iedarbība”.

Dažiem sēklu uzņēmumiem ir  pieejama informācija  par  to  pārdoto celmu ārstnieciskajām vērtībām.  Tāpēc
pirms pirkuma veikšanas šī informācija būtu jāizskata.

Kādi celmi tad pacientiem jāmeklē?

Šobrīd viss, ko es varu darīt,  ir pateikt sabiedrībai pasūtīt spēcīgus un ļoti nomierinošus indikas vai indikas
dominējošos sativas krustus, kuru eļļas ražošanai ir 20% vai vairāk THC. Turklāt cilvēki vienmēr man jautā, kur
var iegūt sēklas, un tas var būt reāla problēma tiem, kas dzīvo dažās valstīs, kuras neļauj tās pārdot. Ja jūs
apmeklējat  internetu,  jūs atradīsit  daudz sēklu ražošanas  uzņēmumu, kas piegādās  kaņepju sēklas  un dažus
kuģus visā pasaulē.  (Padoms. Visā pasaulē meklējiet  vārdus marihuānas  sēklas,  un jūs  redzēsiet  tiešsaistes
veikalu izvēli, kas varētu apmierināt jūsu vajadzības).

Kas jāņem vērā, izvēloties vai iegādājoties iekārtas eļļas ražošanai?

Cilvēkiem,  kuriem  nav  pieredzes  ar  kaņepēm,  viņiem  jābūt  uzmanīgiem,  jo  daudzi  audzētāji  un  tirgotāji
vienkārši mēģinās jums pārdot visu, kas viņiem ir. Tiem, kuri nekad nav smēķējuši kaņepes, iesaku, pērkot,
ņemt līdzi kādu, kam ir pieredze.

Jūs ne vienmēr varat iet pēc izskata un smaržas, lai noteiktu kaņepju iedarbību. Esmu redzējis pumpurus, kas
mirdzēja ar sveķiem un skaisti smaržoja, bet tiem trūka spējas radīt labas zāles. Tāpēc pirms liela daudzuma
iegādes vislabāk ir noskaidrot, cik spēcīgs ir materiāls.

Kad kāds atnes mārciņu zāļu ražošanai, es vispirms pārbaudu to ietekmi uz sevi. Es sagriezu nedaudz pumpuru
un ar to sarullēju savienojumu. Ja kaņepes ir labas, līdz brīdim, kad esmu izsmēķējis pusi locītavas, es jūtu tās
ietekmi.  Es  meklēju  smagu  miegainu  sajūtu,  kas  izraisa  vēlmi  iet  gulēt.  Ja  es  smēķēju  labu  indiku  vai
dominējošu sativas krustu, parasti šādām šķirnēm būs šāda ietekme.

Esmu atklājis, ka praktiski visas kaņepju šķirnes, kas rada šo smago, miegaino sajūtu, ir ļoti ārstnieciskas. Šīs ir
šķirnes, kuras es ar tik lieliem panākumiem izmantoju, ražojot eļļas vēža un citu nopietnu iekšēju problēmu
ārstēšanai. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kā noteikt, kuru izejvielu pirkt?

“Vienkāršākais veids, kā noteikt pumpura materiāla iezīmes, ir vienkārši smēķēt un redzēt, kā tas ietekmē jūs.
Kad cilvēki man atnes kaņepes, lai ražotu šīs zāles, es sarullēju locītavu. Līdz tam laikam, kad esmu smēķējis
apmēram pusi no tā, es zinu, vai tam piemīt nomierinošais efekts, ko es meklēju, un tā es izvēlos materiālu, ko
izmantoju.

Ja  jūs  gatavojaties  iegādāties  kaņepes,  lai  ražotu  zāles,  un  pats  tās  nesmēķējat,  ņemiet  līdzi  kādu,  kurš  ir
pieredzējis smēķētājs, un ļaujiet viņiem izmēģināt kādu materiālu, kuru plānojat iegādāties. Pastāstiet viņiem,
ka meklējat nomierinošu efektu un nevēlaties iegādāties kaut ko, kas uzmundrina vai dod enerģiju.
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Nav slikta ideja ņemt līdzi kabatas palielināmo lupu, lai jūs varētu pārbaudīt sveķus uz pumpura, kuru plānojat
iegādāties. Labs pumpurs izskatās, ka tas ir pārklāts ar salu, lielākoties to var redzēt pat ar neapbruņotu aci. Kad
esat pieradis ražot eļļu, bieži vien var iegūt diezgan labu priekšstatu par to, cik daudz eļļas var saražot par
mārciņu, tikai aplūkojot pumpuru materiālu ar palielināmo lupu. Sveķi, kurus novērojat, ir zāles, un jo vairāk to
ir uz pumpuru materiāla, jo lielāks būs eļļas daudzums.

Kāpēc jūs iesakāt cilvēkiem izgatavot eļļu no mārciņas vai vairāk izejmateriāla? Vai viņi to varētu ražot no, 
piemēram, unces žāvētu kaņepju? '

Jā, protams, eļļu var ražot arī mazākos daudzumos. No unces laba sausa kaņepju pumpura vajadzētu iegūt 3 līdz
4 gramus augstas kvalitātes eļļas, un abām mazgāšanas reizēm būs vajadzīgas tikai aptuveni 16 šķidrās unces
šķīdinātāja.

Bet  ir  iemesli,  kāpēc  es  iesaku  pacientiem,  ja  iespējams,  ražot  eļļu  no  mārciņas,  un  tie  ietver  pacienta
atvieglošanu tās lietošanā. Es uzskatu, ka pat tiem, kuri ir samērā veseli,  vajadzētu uzņemt pilnu 60 gramu
ārstēšanu, lai detoksicētu ķermeni un atjaunotu viņu veselības stāvokli.  Lai saražotu tik daudz eļļas, parasti
nepieciešams apmēram mārciņa pumpuru, un es domāju, ka pacientam ir nedaudz vieglāk, ja viņš nemēģina
ražot eļļas no daudzām dažādām šķirnēm.

Katrs celms ražo eļļas ar atšķirīgu iedarbību, tādēļ, ja pacients pāriet no viena celma uz citu, viņš nekad nezina,
ko  gaidīt.  Tiem,  kuri  jūtas  ērti  lietojot  šo  medikamentu,  eļļas  maiņa  rada  maz  problēmu vai  tās  nav.  Bet
pacientiem, kuri pirmo reizi izjūt tās sekas, es domāju, ka vislabāk ir, ja viņi uzņem tikai viena veida eļļu.

Cik spēcīgi un spēcīgi ir augi, kurus izmantojat eļļas pagatavošanai?

Es vienmēr gatavoju zāles no visspēcīgākā un nomierinošākā materiāla, kas man pieejams, un bieži vien celmi,
ar kuriem es strādāju, rada arī eiforisku efektu. Eļļām, kas ražotas no celmiem ar šīm īpašībām, ir ļoti patīkama
iedarbība, un pacientiem ir tendence tās lietot.

Vietēji  daudzi  pīpētāji  smēķē,  ka es nopērku visas labās  kaņepes  zālēm un neatstāju  neko tiem,  kas vēlas
smēķēt. Es tam nepievērsu lielu uzmanību, jo uzskatu, ka dzīvību glābšana ir daudz svarīgāka par slimu cilvēku
atpūtas vajadzībām.

Es  vienmēr  meklēju  celmus,  kuriem  ir  liels  sveķu  saturs  un  atbilstošas  ārstnieciskās  vērtības.  Liela  daļa
materiālu, ko izmantoju zāļu ražošanai, nāk no šķirnēm, kurām vajadzētu būt 20% THC robežās. Protams, ja šie
celmi patiesībā saturētu tik daudz THC, viena mārciņa radītu 90 līdz 100 gramus eļļas. Ir daži, kas patiešām
audzē šādas kvalitātes ārstnieciskās kaņepes, bet ņemiet to no manis, šādas kaņepes var būt ļoti dārgas un grūti
atrodamas.

Lielākā daļa man pieejamo pumpuru materiāla saražotu aptuveni 60 gramus augstas kvalitātes eļļas uz sausu
mārciņu; tāpēc bez šaubām kvalitāte varēja būt labāka. Patiesībā man bija ļoti maza izvēle šajā jautājumā. Ja es
gribētu glābt pacientu dzīvības, man bija jāizmanto tas, kas bija pieejams. Tas, kas cilvēkiem patiešām jāzina, ir
tas, ka katrs celms atšķirsies saražotās eļļas daudzumā, un šīm eļļām būs arī ārstnieciska vērtība.

Turklāt kaņepju audzēšanai izmantotajām metodēm ir daudz sakara ar to, cik daudz THC ir sausā pumpuru
materiālā.  Audzējamais  celms var  radīt  pumpurus,  kas var  saturēt  20% THC vai  pat  vairāk,  bet  daudziem
audzētājiem nav vajadzīgo prasmju vai aprīkojuma, lai to sasniegtu. Esmu strādājis ar celmiem, kas no vienas
sausas pumpura mārciņas saražoja 90 gramus eļļas un dažreiz pat nedaudz vairāk. Diemžēl šādas kvalitātes
kaņepes ir diezgan reti sastopamas, tādēļ, ja no sausas mārciņas kaņepju pumpura var iegūt 60 gramus labas
eļļas, esiet laimīgs. Iegādājoties izejmateriālu, vienmēr meklējiet pēc iespējas spēcīgākas kaņepes; no tā var būt
atkarīga kāda dzīvība. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Cannabis Sativa pret Cannabis Indica
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Kāda ir galvenā atšķirība starp cannabis sativa un cannabis indica ārstēšanā?

“Man nepatīk redzēt, ka kāds ēd sativas eļļu, lai mēģinātu ārstēt vēzi un citus nopietnus apstākļus. Protams,
pastāv iespēja, ka eļļa, kas izgatavota no labas sativas, varētu izārstēt vēzi, taču šīs eļļas enerģētiskā iedarbība
neveicina dziedināšanu.  Protams, es nevilcinoties  ārstētu ādas vēzi ārēji  ar  šādu eļļu,  bet sativa šķirņu eļļu
uzņemšana var slikti ietekmēt pacienta miega režīmu. Es arī uzskatu, ka šādas eļļas ir ļoti efektīvas, ārstējot
cilvēkus, kuri cieš no depresijas. Dažos gadījumos tie, kas cieš no depresijas, varētu gūt labumu, ja, pieceļoties
no gultas, uzņemtu nelielu šīs eļļas devu. Tas viņus uzmundrinātu un uzmundrinātu garastāvokli, bet, ja tiek
uzņemts pārāk daudz, dažas spēcīgas sativa eļļas var būt pārāk enerģiskas, un lielākajai daļai cilvēku šis efekts
nepatīk.

Lai  gan eļļas,  kas ražotas  no sativas,  dažās  situācijās  var  būt izdevīgas,  lielākoties  cenšos izvairīties  no to
izmantošanas. Bieži vien šīs eļļas ir pārāk enerģiskas, un es nevēlos redzēt, ka kāds, kam ir termināls vēzis vai
citi nopietni apstākļi, mēģina krāsot šķūni. Daži pacienti slikti pārvalda uzmundrinošo eļļu iedarbību, kas bieži
vien var padarīt tās ļoti nemierīgas. No manas pieredzes pacients reaģēs daudz labāk, ja eļļa tiks ražota no
nomierinošiem celmiem ar tādām īpašībām kā manis minētās.

Papildu miegs, ko pacients piedzīvos, ir ļoti atsvaidzinošs un loģiski, ka labi atpūties pacients dziedinās labāk
nekā tas, kuram ir miega traucējumi. Iekšējai lietošanai, lai ārstētu lielāko daļu medicīnisko stāvokļu, es ļoti
iesaku izmantot indica celmus vai indica dominējošos sativa krustus. Indikas atslābina cilvēku un nodrošina
viņam vairāk atpūtas, miega un sirdsmieru.

Es arī atklāju, ka eļļas, kas ražotas no dominējošajiem Indica celmiem, ir efektīvas depresijas un citu ar veselību
saistītu problēmu ārstēšanā. Manuprāt, eļļas, kas veidotas no labiem indikas celmiem, ir medicīniski vēlamākas
nekā vairums no sativa ražotajām eļļām.

Esmu izmēģinājis eļļas no daudziem celmiem un celmu kombinācijām. Es atceros vienu eļļu, kas man 
gandrīz piešķīra nirvānu. Kā jūs raksturotu ideālo eļļu, kas sniegtu pacientiem patīkamāko pieredzi?

Sasniegt nirvānu nav nepieciešams, ja izmantojat šo eļļu, lai efektīvi dziedinātu savu ķermeni, taču, pat ja jūs
uzņemtu pārāk daudz un sasniegtu šo stāvokli, jūs nekaitētu. Patiesībā tiem, kas ir ļoti tuvu nāvei no tādām
lietām kā vēzis, liela augstas kvalitātes eļļas pārdozēšana palielinātu viņu izdzīvošanas iespējas.

Pacients to varēja darīt mājās, bet, ja eļļa būtu atļauta, es domāju, ka to varētu veikt daudz labāk slimnīcas
apstākļos.  Ja vien pacients nav tuvu nāvei,  es viņiem saku ievērot mūsu norādījumus par devām, bet tiem,
kuriem draud dzīvība, iesaku pēc iespējas ātrāk lietot šīs zāles.

Daudzi, kas agrāk ir smēķējuši kaņepes, nebaidās no šīs vielas, un esmu redzējis dažus cilvēkus ar terminālu
vēzi,  kas mēneša laikā izārstē savu stāvokli.  Patiesībā pats pacients ir  atkarīgs no tā,  cik ātri  šīs zāles tiek
lietotas. Kad būs kļuvis zināms sabiedrībai, cik droši ir norīt, es ceru, ka vairāk mēģinās to uzņemt ātrāk.

Indica, Sativa vai Ruderalis?

Par laimi, šķiet, ka lielākoties labi kaņepju indica celmi ir efektīva ārstēšana visiem vēža veidiem. Pašlaik ir
tūkstošiem dažādu kaņepju  veidu,  kas  radušies,  jo  audzētāji  šķērso  dažādus  celmus.  Trīs  galvenās  šī  auga
šķirnes ir kaņepes indica, kaņepes sativa un kaņepes ruderalis. Tīras indikācijas rada ļoti nomierinošas zāles, kas
ir efektīvas vairuma veselības stāvokļu ārstēšanā.

Labiem  indikas  celmiem,  kas  ir  šķērsoti  ar  sativa  vai  ruderalis,  var  būt  arī  šis  smagais  nomierinošais
ārstnieciskais efekts. Tomēr tas ir ļoti atkarīgs no indikas procentuālā daudzuma šajos jaunajos krustos, cik
efektīvi tie būs kā zāles. Parasti, jo lielāks indikas saturs, jo nomierinošāki un efektīvāki šie krusti būs kā zāles.

Savukārt tīra sativa rada enerģētisku efektu, kas vairumā gadījumu neveicina dzīšanu un var traucēt tiem, kas
mēģina to lietot kā zāles, gulēt. Zāles, kas ražotas no tīras sativas vai sativa dominējošās indikas vai ruderalis
krustām, var būt noderīgas, ārstējot kādu, kurš cieš no depresijas vai ādas slimībām, kuras var ārstēt lokāli.
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Norīšanas nolūkos eļļas, kas ražotas no sativa un sativa dominējošajiem krustiem, jālieto piesardzīgi.  Šādas
eļļas var būt neticami enerģiskas, ja tās tiek uzņemtas, un šis efekts, manuprāt, neveicina dziedināšanas procesu.

Pēdējos  gados  kaņepju  ruderalis  ir  ieguvis  lielu  uzmanību  kaņepju  pasaulē.  Kā  es  saprotu,  ruderalis  tiek
sakrustots ar norādēm un sativām, lai padarītu šos celmus izturīgākus un izturīgākus pret pelējumu. Turklāt
ruderalis šķirnēm ir augsts CBD saturs, un daži uzskata, ka tam varētu būt liela nozīme, taču tas vēl ir jāpierāda.
Es nevaru izteikt viedokli par to, cik efektīvi no šīs šķirnes ražotie medikamenti būtu medicīniski. Tā kā man
nav pieredzes darbā ar ruderalis šķirnēm, šobrīd nejūtos kvalificēts, lai izteiktu savu viedokli.

Tomēr, lai iegūtu vislabākos rezultātus, šo zāļu ražošanai es izmantotu tīrus indikas vai indikas dominējošos
sativa krustus, jo tie jau ir pierādījuši savu efektivitāti.

No manas pieredzes praktiski visi indikā dominējošie celmi var ražot zāles, kas ir efektīva ārstēšana daudziem
veselības  stāvokļiem.  Pat  cilvēki,  kas  cieš  no  depresijas,  var  gūt  labumu  no eļļām,  kas  ražotas  no  labām
indikācijām. Tāpēc vislabāk ir atturēties no sativas, lai ražotu zāles lielākajai daļai iekšēju mērķu. Tomēr, ja jūs
vēlaties  lokāli  ārstēt  ādas stāvokli  vai ādas  vēzi,  es domāju,  ka jūs atklāsit,  ka eļļas,  kas ražotas  no sativa
šķirnēm, var būt diezgan efektīvas šādu lietu ārstēšanā. Nav šaubu, ka daži celmi ražo daudz spēcīgākas zāles
nekā citi  dažādiem veselības stāvokļiem. Turpmāk pētījumi ir jāveic.  ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk
ārstniecības augs
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Ārā pret telpu

Vai ir atšķirības starp eļļām no iekštelpu un āra augiem?

“Eļļu esmu ražojis no kaņepēm, kuras tika audzētas gan telpās, gan ārā ar labiem rezultātiem. Man labāk patīk
strādāt  ar  kaņepēm, kas audzētas  brīvā dabā,  jo vidēji  augstas kvalitātes kaņepes,  kas audzētas  ārpusē labā
augšanas sezonā, var būt spēcīgākas un bieži rada vairāk sveķu. Es to galvenokārt attiecinu uz sauli, jo neticu,
ka lielākā daļa iekštelpu apgaismojuma sistēmu var konkurēt ar šo gaismas avotu. Turklāt dabā ir arī citi stresi
un faktori, kas var ietekmēt audzējamā celma potenciālu, ar ko nesaskaras iekštelpās audzēti augi.

Kaņepes, kuras audzē telpās, protams, var būt ļoti spēcīgas un radīt labas zāles, taču audzēšanai telpās ir daudz
trūkumu. Iekštelpās audzētie augi parasti ir daudz mazāki nekā ārā audzētie. Turklāt, uzstādot iekštelpās, rodas
problēmas  ar  smaržu,  gaisa kustību,  invāzijām un siltumu.  Iekštelpu audzēšanas  sistēmas parasti  rada lielu
daudzumu liekā siltuma, un bieži invāzijas un augu augšanu kontrolē, izmantojot ķīmiskas vielas.

Es  nevaru  teikt,  ka esmu saskāries  ar  problēmām,  ražojot  zāles  no  iekštelpu  kultūrām;  tādēļ,  ja  jums nav
alternatīvas, tas ir labs veids, kā sevi apgādāt. Tiem, kas nedzīvo lauku vidē, es iesaku viņiem izveidot vai
iegādāties nelielu iekštelpu audzēšanas sistēmu, no kuras viņi var nodrošināt visas savas ģimenes ārstniecības
vajadzības. Pašlaik ir pieejamas daudzas dažādu veidu iekštelpu audzēšanas kameras vai, ja vēlaties, vienmēr
varat izveidot savu. Tomēr, no manas perspektīvas, ir tikai viens veids, kā pareizi audzēt kaņepes, un tas ir brīvā
dabā. Nepieciešama atklāta zeme ar labu drenāžu un pareizu pH. Tas kopā ar daudz saules, zirgu kūtsmēsliem
un bagātīgu ūdens daudzumu var radīt pārsteidzošu ražu.

Es neesmu ievērojis nekādas atšķirības kaņepju eļļā, kas ražota no iekštelpu vai āra augiem, izņemot to, ka
istabas  augi,  šķiet,  ir  nedaudz  mazāk  spēcīgi.  Bet  tam var  būt  vairāki  iemesli,  un,  iespējams,  atbilstošos
apstākļos istabas augi var būt tikpat spēcīgi kā tie, kas audzēti brīvā dabā.

Visspēcīgākās eļļas, ko jebkad esmu ražojis Kanādā, nāca no āra augiem. Telpaugi var ražot nedaudz mazāk
spēcīgas  eļļas,  taču  tie  joprojām ir  ļoti  efektīvi  kā  medikamenti.  Tāpēc  šobrīd  es  strādātu  ar  visspēcīgāko
nomierinošo pumpuru, kādu vien var iegūt, neatkarīgi no tā, vai tas nāk no iekštelpām vai āra. ” Riks Simpsons,
Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kāda veida mākslīgā gaisma nodrošina vislabākos rezultātus?

“Labākos  rezultātus  esmu  sasniedzis  iekštelpās,  izmantojot  augstspiediena  lukturu  kombināciju.  Mēs
izmantojām 1000 vatu augstspiediena nātriju un 1000 vatu metāla halogenīdu vienā audzēšanas kamerā, lai
iegūtu  lielākos  pumpurus,  kādus  es  jebkad  esmu audzējis.  Lai  gan  es  nekad  neesmu izmantojis  600  vatu
augstspiediena nātriju iekštelpu audzēšanas sistēmā, es varu apkopot, ka šādas spuldzes ir visefektīvākās, jo tās
izdala visvairāk lūmenu uz vatu. Galvenā augstspiediena apgaismes sistēmu problēma ir to saražotais siltums un
patērētā jauda, tāpēc esmu izpētījis citus apgaismojuma veidus, lai palīdzētu atrisināt šīs problēmas.

Standarta  4  pēdu vēsās baltās  dienasgaismas  spuldzes  veģetatīvā  stāvoklī  diezgan labi  audzēs  kaņepes;  bet
pumpuriem es ieteiktu daudz lielāku gaismas intensitāti. Mūsdienās ir pieejami daudzi augstas intensitātes LED
un kompaktas dienasgaismas ķermeņu veidi, par kuriem audzētāji ir teikuši, lai sasniegtu labus rezultātus. Šāda
veida apgaismojums rada ļoti maz siltuma, tam ir zems enerģijas patēriņš, un šiem ķermeņiem ir ilgs kalpošanas
laiks.

Dažu pēdējo gadu laikā šo dažādo apgaismojuma veidu izmaksas ir  krasi  samazinājušās,  tāpēc šie ķermeņi
tagad ir cenu diapazonā, ko var atļauties daudzi audzētāji. Ikvienam, kas ir iepazinies ar iekštelpu audzēšanas
mākslu, es uzskatu, ka šis apgaismojuma veids kopā ar dienasgaismas ķermeņu izmantošanu ir labs veids, kā
sākt darbu un var novērst daudzas problēmas, kas saistītas ar augstspiediena apgaismes sistēmām.

Lai gan LED un dienasgaismas ķermeņi var audzēt jauku iekštelpu ražu, gaismas avots, par kuru esmu visvairāk
satraukts, ir plazmas apgaismojums. Cik es saprotu, tas ir ļoti energoefektīvs ar zemu siltuma jaudu un gaismas
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daudzumu, ko var izdalīt tikai viena 1000 vatu spuldze, ir gandrīz nesaprotams. Tikai vienas šādas spuldzes
izmantošana  var  novērst  nepieciešamību  izmantot  daudzus  1000  vatu  augstspiediena  nātrijus.  Lielākiem
audzētājiem tas var palīdzēt atrisināt siltuma problēmas un ievērojami samazināt enerģijas un elektroinstalācijas
izmaksas. Pašlaik šāds apgaismojums ir diezgan dārgs, taču, tāpat kā LED ķermeņi, cena drīz samazināsies.

Es domāju, ka plazmas stiprinājums tādā pašā gaismas spektrā kā mūsu saule jūsu audzēšanas telpā būtu labs
ieguldījums vairumam nopietnu audzētāju. Īsā laikā es sagaidu, ka kompaktās dienasgaismas spuldzes, LED un
plazmas ķermeņi uz visiem laikiem mainīs iekštelpu audzēšanas seju un padarīs lietas daudz mazāk sarežģītas
visiem, kas ir iesaistīti kaņepju kaņepju auga audzēšanā. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Kas jāzina pacientiem, lai audzētu kaņepes?

“Ikvienam, kas ir jauns kaņepju audzēšanā, ir nepieciešama laba grāmata vai video par šo tēmu. Vienkārši
dodieties uz kādu no kaņepju publikācijām tiešsaistē vai iegādājieties kādu no šīm publikācijām vietējā veikalā,
kurā dzīvojat. Parasti šie žurnāli jums pateiks, kur par šo tēmu ir pieejamas labas grāmatas. Mans personīgais
favorīts  ir  Horhe Servantesa „Iekštelpu āra zāļu audzētāja  Bībele”.  Turklāt  Edam Rozentālam un daudziem
citiem ir pieejamas lieliskas grāmatas par šo tēmu.

Tiem, kas vēlētos uzzināt vairāk par kaņepēm un to daudzajiem lietojumiem, es iesaku viņiem izlasīt Džeka
Herra grāmatu “Imperators nēsā drēbes” vai noskatīties Džeka videoklipu “Kaņepju imperators”.

Pēc tam, kad šis augs mani ir pārņēmis, lai kāda būtu jūsu medicīniskā problēma, es jūtu, ka šīs zāles jums
nepalīdzēs,  tad, manuprāt,  ir maz ticams, ka jūs atradīsit  kaut ko tādu, kas jums palīdzēs. Man ir pamatots
iemesls  šo  dabas  brīnumu  saukt  par  augu  ar  tūkstošiem  dažādu  ārstniecisko  profilu.  Kad  būsiet  izjutis
medicīnisko iedarbību, kāda var būt eļļām, kas ražotas no dažādiem celmiem, jūs sapratīsit, ko tieši es domāju. ”
Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

J. Vai Afganistānas Kušs ir piemērots materiāls eļļas ražošanai? Esmu pagatavojusi eļļu no ielu lietām un lietoju
to pēdējās divas nedēļas,  jo man bija miega problēmas,  tagad es guļu kā mazulis  un no rīta pamostos labi
atpūtusies. Problēma ir tāda, ka Londonā ir grūti iegūt labas lietas, tāpēc es pasūtīju AK, tikai tagad vajag jūsu
viedokli. Liels paldies.

A. Es nevaru īsti aiziet pēc celma nosaukuma. Ja tas ir spēcīgs un padara jūs miegainu, tas var radīt labas zāles.
Kā jūs zināt, mēs iesakām spēcīgākos un nomierinošākos celmus (vēlams ar 20% THC un vairāk), un labākās
eļļas  tiek  ražotas  no  vairāku  ļoti  spēcīgu  un  nomierinošu  celmu  kombinācijas,  tāpēc  es  mēģinātu  pasūtīt
vairākus nomierinošus celmus, ja tādi vispār būtu. iespējams, tas būtu ideāli. Bet pat viena celma eļļas var darīt
brīnumus, es saku tikai to, ka labākās eļļas parasti ražo no vairāku celmu kombinācijas. Ar laba vēlējumiem, JB

“Sveiki, mani uz jums atsauca mans draugs Bobijs ... Es esmu RI aprūpētāja/audzētāja, un es tikko uzzināju, ka
manam tēvam ir vēzis, tāpēc, protams, Rika Simpsona eļļas pagatavošana ir kļuvusi par prioritāti. Man ir ātrs
jautājums par eļļas ražošanai izmantoto materiālu ...

Vai tam vienmēr jābūt dominējošam? Man ir pieejams daudz A+ materiālu, bet lielākā daļa no tiem ir sativa
dominējošs, jo es neesmu indijas galva ... austrumu piekrastes skābais dīzelis, chemdog d, chemdog 4, chemdog
māsa, melleņu sativa klons, meiteņu skautu cepumi, OG Kush utt ... visi vairāk noliecoties uz sativa spektru ...
Vajadzības gadījumā es varētu dabūt rokās vairāk indiāņu dominējošā materiāla ... Paldies jums par visu, ko
darāt ... “Sam

- Sems, jūs vēlaties, lai eļļa tiktu ražota no visvairāk nomierinošā materiāla, sativas pārāk daudz uzmundrinās
pacientu  un  viņiem nav  pareizā  dziedinošā  efekta,  kādu  mēs  meklējam.  Tāpēc  izvēlieties  nomierinošākos
pumpurus,  pagatavojiet  dažus  gramus  eļļas,  lai  viņš  varētu  sākt  ārstēšanu,  un  turpiniet  meklēt  pareizo
izejmateriālu. Ar laba vēlējumiem, JB
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Vai ir kādi celmi, kas nav efektīvi pret vēzi?

“Par laimi, ja eļļa ir pareizi ražota no nomierinošām šķirnēm, šķiet,  ka tā ļoti labi darbojas visu veidu vēža
ārstēšanā. Kā jau minēju, es parasti ražoju šo eļļu, izmantojot spēcīgas indikas šķirnes, bet bieži vien arī Indikā
dominējošie sativa krusti var dot izcilus rezultātus. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

“Pēc 35 gadu vecuma sievas zaudēšanas vēzim un ar brāli, kas vēža dēļ pēdējos piecus gadus gaidīju aknu
transplantāciju, es meklēju RSO aptiekās. Cena svārstās no 100 USD/g līdz 30 g Vašingtonas štatā. Vienā no tā
sauktajām RSO vietām eļļa bija bez dievbijīga 7% THC ar augstāku CBD, vai tas ir tā vērts? Tā bija 30 g eļļa.
Simt dolāru grama eļļa bija virs 90, manuprāt, 92%. Kāds ir ideāls visu trīs psihoaktīvo ķīmisko vielu līdzsvars?
” Hīts

-Heath, labākais RSO ir aptuveni 95–98% THC, parasti ap 1% CBD un ļoti spēcīgs un nomierinošs, uzsvaru
liekot uz vārdiem spēcīgs un nomierinošs (aizslēdzams dīvānam, tam jābūt ļoti miegainam un atvieglinātam
norīšanas laikā Ja tas nenotiek, izmēģiniet citu partiju un saglabājiet enerģiju radošo eļļu lokālai lietošanai).

Kas attiecas uz eļļām ar augstu CBD saturu ar 7% THC, vismaz tagad jūs zināt, kāpēc mēs esam pret šādām
eļļām -  lielākā  daļa  ar  augstu CBD eļļu,  kas  pašlaik tiek  piegādātas,  ir  sinonīmi  tam, ko mēs saucam par
miskasti, jo mēs zinām atšķirību starp augstu kvalitāti eļļa un būtībā viss pārējais.

Patiešām, vislabāk ir vienkārši pagatavot eļļu, kad vien iespējams. Iegūstiet pumpuru no aptiekām, iegādājieties
labāko, kas viņiem ir, un pēc tam pagatavojiet eļļu, tur tiešām nav nekā. Es pats nepirktu eļļu no neviena, es
vienmēr gatavotu savu. Jūs vēlaties būt sava kvalitātes kontrole, nevēlaties būt atkarīga no neviena. Ja jūs varat
pagatavot tasi kafijas vai mojito, varat pagatavot arī eļļu. JB

Uzglabāšana

Cik ilgi eļļu var uzglabāt?

“Pēc manas pieredzes,  kaņepju  zāļu  uzglabāšanai  nav“ derīguma termiņa  ”.  Ir  trīs  lietas,  kas  var  ietekmēt
kaņepju eļļas iedarbību: gaiss, gaisma un siltums. Es saku cilvēkiem, ka šīs zāles jāuzglabā vēsā, tumšā vietā,
bet tās nav jāatdzesē. Tas rūpējas par visām problēmām, kas saistītas ar gaismu un siltumu. Runājot par gaisu,
kas rada grūtības, eļļa ir bieza smērviela, tāpēc gaiss tajā nevar iekļūt, tāpēc eļļu var uzglabāt gadu desmitiem
un joprojām saglabāt savu potenci.

Praktisku iemeslu dēļ es parasti piegādāju eļļu šļircēs, lai pacientiem būtu vieglāk izmērīt devas un novērstu
piesārņojumu. Lai eļļu uzglabātu ilgu laiku, es ieteiktu nerūsējošā tērauda trauku vai tumšas krāsas pudeli ar
ciešu vāku. Ja eļļa tiek pareizi uzglabāta, bažas par tās izgatavošanas datumu var atstāt bez ievērības ļoti ilgu
laiku. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Vai būtu labāk vai drošāk ražot eļļu, izmantojot pārtikas kvalitātes 
spirtu?

“Bieži cilvēki man saka, ka labprātāk ražotu eļļu, izmantojot graudu spirtu. Nez kāpēc šķiet, ka viņi domā, ka
graudu spirtu būtu drošāk lietot, bet patiesībā tas joprojām ir inde tāpat kā jebkurš cits šķīdinātājs. Viena no
galvenajām graudu spirta problēmām ir tā, ka ir ļoti grūti atrast 99 vai 100% tīru alkoholu. Vairumā gadījumu ir
grūti atrast alkoholu, kas pārsniedz 95 %, un parasti pārējie 5 % ir ūdens. Tā kā šis ūdens ir klāt, tas padara
alkoholu mazāk efektīvu kā šķīdinātāju, un procesa beigās eļļā paliks diezgan daudz ūdens, kas jāiztvaicē.

No savas pieredzes es neuzskatu, ka eļļas ražošanai graudu spirta lietošana ir drošāka par izopropilspirtu vai
vieglo ligroīnu. Neatkarīgi no tā, kā uz to skatāties, alkohols ir inde, un, lietojot alkoholu, tas rada augstu inde,
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kas ietekmē jūsu motoriskās prasmes, un tas ir pazīstams kā piedzēries. Es nesaku, ka augstas kvalitātes eļļu
nevar ražot, izmantojot graudu spirtu. Drīzāk es saku, ka jums jāapzinās, ka šī viela nav labāka vai drošāka par
citiem manis izmantotajiem šķīdinātājiem un dažos veidos nedarbojas tik labi.

Bieži  vien  ar  mani  sazinās  cilvēki,  kuri  vēlas  iegūt  eļļu,  izmantojot  tādas  lietas  kā sviests  vai  olīveļļa  utt.
Diezgan bieži viņi jautā, vai, manuprāt, šādā veidā iegūtā ekstrakcija radītu zāles ar līdzīgu iedarbību kā zālēm,
kuras ražoju, izmantojot mana metode. Atbilde ir nē. Es uzskatu, ka ekstrakcijas, kas veiktas šādā veidā, ir
vienkārši vājinātu kaņepju zāļu formas. Pēc tilpuma nav iespējams, ka šādi ražotiem medikamentiem būtu tāda
pati iedarbība kā manis ražotajiem medikamentiem. Ja jums būtu nopietns vēzis, vai jūs vēlētos to ārstēt ar kādu
no dzirdinātām kaņepju zālēm vai ātrāk ārstēšanā izmantotu patieso lietu?

Vai kaņepju eļļu var lietot kopā ar alkoholu?

Esmu redzējis, ka daudzi cilvēki, kuri ļoti skaļi lietoja alkoholu, nomierinājās uzreiz pēc locītavas smēķēšanas.
Nav šaubu, ka alkohols ir viena no postošākajām lietām uz šīs planētas, taču cilvēki būs cilvēki, un daudziem
patīk viņu dzēriens. No mūsu pieredzes šķiet, ka kaņepju eļļa nerada draudus dzērājam un patiešām bieži var
samazināt šīs kaitīgās vielas uzņemšanu. Bieži dzērāji, kas ārstējušies ar kaņepju eļļas ārstēšanu, ziņo, ka viņu
slāpes pēc alkohola ir ievērojami samazinājušās, un daži pat ir atmetuši dzeršanu. ” Riks Simpsons, Kaņepes:
Visvairāk ārstniecības augs

Šķīdinātāji un šķīdinātāja atlikumi eļļā

“Gadu gaitā ar mani ir sazinājies liels skaits cilvēku, kuri bija nobažījušies par iespēju, ka gatavajā eļļā var
palikt šķīdinātāja atlikumi. No savas pieredzes es uzskatu, ka eļļas patēriņš nav bīstams, ja tiek ievēroti mūsu
sniegtie  norādījumi,  lai  pareizi  ražotu  eļļu.  Es  pats  ēdu  šo  eļļu  apmēram  desmit  gadus  bez  nelabvēlīgas
ietekmes. Turklāt esmu padarījis šo eļļu pieejamu tūkstošiem cilvēku, un esmu saņēmis ļoti maz sūdzību. Ja
kādam ir problēmas ar eļļas garšu, to neizraisa šķīdinātāja atlikumi. Tā vietā cēlonis ir dabiskie terpēni, ko eļļa
satur. Dažām eļļām ir ļoti maza garša, savukārt citām var būt nepatīkama garša, bet, cik es zinu, medicīnai
vienalga nevajadzētu garšot, tāpēc man ir maz rūpes par šādām lietām.

Laboratorijas testos, ko veica ar manis ražotajām eļļām, netika atrasti šķīdinātāja atlikumi. Man šķiet absurdi, ka
ikviens uztrauktos par šķīdinātāja atlikumiem eļļā, ja ņem vērā, ar ko medicīnas sistēma ir barojusi sabiedrību.
Aknām toksiskas ķimikālijas, indes, ķīmija, starojums, vakcīnas utt. Man šķiet, ka ikvienam, kas uztraucas par
saindēšanos, vajadzētu daudz vairāk rūpēties par to, ko piegādā medicīnas sistēma, nevis par atlikumiem no
šķīdinātāja, kas ir pilnībā vārīts.

Ja kādam ir problēmas ar eļļas uzņemšanu, tas parasti notiek tāpēc, ka vielas ražošanai tika izmantota enerģiju
radoša  sativa.  Turklāt  citas  problēmas  var  rasties,  ja  pacients  kopā  ar  eļļas  ārstēšanu  mēģina  lietot
farmaceitiskos preparātus vai ja viņš to neizmanto pareizi. Ideālā situācijā citi ģimenes locekļi varētu ņemt eļļu
kopā ar pacientu. Tas viņiem palīdzētu izprast eļļas ietekmi, un tad viņi neuztraucas tik daudz par tās ietekmi uz
pacientu. Tā kā viņi nezina, ko sagaidīt, lietojot eļļu, ģimenes locekļi bieži mēdz pārmērīgi reaģēt, ja pacients
uzņem pārāk daudz. Bet sekas īsā laikā izzudīs un pacients paliks neskarts. Tāpēc es domāju, ka arī citiem
ģimenes locekļiem vajadzētu izmēģināt eļļu nelielās devās,

Augstas kvalitātes kaņepju eļļa spēj aizstāt lielāko daļu farmaceitisko līdzekļu lietošanu, bet, ja pacients mēģina
lietot  zāles kopā ar eļļu,  dažreiz  mijiedarbības  dēļ  var rasties problēmas.  Daudzas no ārstiem piedāvātajām
vielām ir indīgas, un eļļai nepatīk šādu lietu klātbūtne pacienta organismā. Parasti neilgi pēc tam, kad pacients
pārtrauc  farmaceitisko  zāļu  lietošanu,  visas  viņu  problēmas  vienkārši  izzūd.  ”  Riks  Simpsons,  Kaņepes:
Visvairāk ārstniecības augs

"Ligroīns ir  naftas tirdzniecības nosaukums, tāpēc mēģiniet  meklēt  un meklējiet,  ka mājdzīvnieku ēterim ir
daudz rūpniecisku pielietojumu, attaukošanas līdzeklis krāsu atšķaidītājiem." Al

32



VĒŽA IZDZĪVOŠANA: RIKA SIMPSONA PROTOKOLS

"Atcerieties, ka THC un CBD nav polārs ... un hlorofils un H2O ir polārs ... Tātad labākā eļļa ir izgatavota ar
nepolāru šķīdinātāju ... tā ir tīra ... bez hlorofila." Maikls

“Mans draugs ķīmiķis man vienkāršoja visu stāstu un paskaidroja, kāpēc ligroīns varētu būt labāks (lai gan,
viņaprāt,  tas nav būtiski):  ligroīns ir nepolārs šķīdinātājs,  tāpēc tas vieglāk un efektīvāk ekstrahē nepolārās
molekulas (THC un CBD būtībā ir nepolāras molekulas) un atstāj polāras molekulas.

Izopropilspirts  (un ēteris  šajā jautājumā) ir vājš polārais  šķīdinātājs,  tāpēc šim nolūkam tas ir  ļoti  labs, bet
varbūt nedaudz mazāks nekā ligroīns - jo JB saka, ka viņi pārbaudīja abus, un tie bija spēcīgāki. EDIT: Ak, jā,
es gandrīz aizmirsu: viņš arī teica, ka nav jābaidās no ligroīna (vai iso) palikšanas galaproduktā, ja sekojat Rika
Simpsona (mana draudzene teica, ka neizmantojiet plastmasas spaini) receptei. bet stikla vai nerūsējošā tērauda)
un, ja neesat pārliecināts, dariet to, ko JB vienmēr saka - pievienojiet nedaudz ūdens un ievietojiet cepeškrāsnī,
lai tas pilnībā iztvaikotu. Tomēr viņš lietotu izopropilspirtu, jo jūs esat pārliecināts, ka tā tam ir jābūt ... ”Sandra

- Sandra, metode, ko Riks parādīja pasaulei, ir visvienkāršākā, vienkāršākā un pieejamākā. Tas ir gandrīz drošs,
ja tiek ievēroti norādījumi. Stikls ir labs, bet tas plīst un jūs nevēlaties, lai tas notiktu nekad. Nerūsējošais,
protams, ir kārtībā. 99,9% izo darbojas labi, bet, ja vien iespējams, mēs joprojām izmantotu vieglu alifātisko
ligroīnu. JB

“Es  arī  iesaku  pirms  ekstrakcijas  visu  pēc  iespējas  atdzesēt.  Lielākā  daļa  24-48  stundas  ievieto  saldētavā
alkoholu, kaņepes, traukus un visu, kas saistīts ar ekstrakciju. Tādā veidā jūs iegūsit daudz tīrāku produktu. Jūsu
raža būs zemāka, bet jums to nevajadzēs. Atvainojiet par jebkādām drukas kļūdām vai trūkstošiem vārdiem, MS
iesūcas un man nav medikamentu, lol. Svētī. ” Čaks

- Čak,  sasaldēt  ir  labi  un labi,  bet  tas nav jādara,  strādājot  ar  kvalitatīviem šķīdinātājiem un izejmateriālu.
Turklāt  mums nepatīk,  ka  rokas  kļūst  aukstas,  istabas  temperatūra  mums darbojas  lieliski,  un  pēc  dažiem
mēnešiem vai gadiem, kad iesaldēsim pumpuru, mums nebūs problēmu ar artrītu. Turklāt eļļa bieži tiek ražota
vietās, kur simtiem jūdžu apkārtnē nav saldētavu. Tātad, jā, jūs varat to iesaldēt, ja vēlaties, bet mēs to nedarītu
paši.

Man  pašam  nepatīk  saldēti  dārzeņi,  es  izvairos  tos  ēst,  kad  vien  iespējams,  tāpēc  nesaprotu,  kāpēc  man
vajadzētu  izdarīt  izņēmumu un iesaldēt  dārzeņu,  kas  man visvairāk garšo.  Bet  jā,  tas var  palīdzēt,  ja  eļļas
iegūšanai jāizmanto alkohols, tāpēc es neesmu pilnīgi pret to.

Vienkārši  mēs paši neizmantojam alkoholu kā šķīdinātāju (vai labāk:  tas nav mūsu pirmais šķīdinātājs),  es
neredzu nevienu iemeslu, kāpēc man būtu jāmaksā valstij papildu nodoklis par šķīdinātāju, kas iztvaiko tik un tā
(ja vien neizmantojat fotokameru, ko mēs darītu, kad vien iespējams). Es varu nopirkt litru vieglā ligroīna par
aptuveni 3–4 dolāriem, litrs 99% alkohola maksātu apmēram piecas reizes dārgāk, un tas ražotu mazāk eļļas, un
šī eļļa, visticamāk, nebūs tik laba kā vieglā ligroīna vai 99,9 Tika izmantots % iso. Turklāt jūs saņemsiet mazāk
eļļas.

Tātad, kur īsti ir priekšrocība, lietojot alkoholu kā šķīdinātāju? Es neredzu nevienu racionālu iemeslu, kādēļ
priekšroka jādod alkoholam, nevis tīram zemas viršanas temperatūras vieglam alifātiskajam ligroīnam, proti, ja
uzskata, ka eļļā nav šķīdinātāja atlieku, par kurām būtu jāuztraucas, pareizi ražojot eļļu. Ja tas netiek ražots
pareizi,  eļļā ir vai var būt šķīdinātāja atlikumi. Bet nevainojiet  mūs par eļļām, kas nav pareizi ražotas, mēs
patiešām nevaram būt atbildīgi par citu piegādātās eļļas trūkumu. Tas ir tik vienkārši. ”JB

“Ļoti vienkāršs izskaidrojums nebeidzamam jautājumam ... Es personīgi esmu izmantojis ligroīnu, izo spirtu ...
un butānu, lai iegūtu eļļu ... un līdz šim labāko ... tīrāko ... spēcīgāko ... un labāko degustācijas eļļa bija no
ligroīna ... Es nesaprotu, kas cilvēkiem nepatīk ... Pareizi darot, degvielas vispār nepaliek ... un šķiet, ka ligroīns
arī vairāk noņem augus ... Tas daudz dara ātrāk ... Tātad tīrāka eļļa ... (zelts) ... ”Pēteris

"Vieglā ligroīns ir frakcija, kas vārās no 30 ° C (86 ° F) līdz 90 ° C (194 ° F) un sastāv no molekulām ar 5-6
oglekļa atomiem. Smagais ligroīns vārās no 90 ° C (194 ° F) līdz 200 ° C (392 ° F) un sastāv no molekulām ar 6
- 12 oglekļa atomu.
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Ligroīns galvenokārt tiek izmantots kā izejviela augsta oktāna skaitļa benzīna ražošanai (izmantojot katalītiskās
reformēšanas procesu). To izmanto arī bitumena ieguves rūpniecībā kā atšķaidītāju, naftas ķīmijas rūpniecībā
olefīnu  ražošanai  tvaika  krekeros  un ķīmiskajā  rūpniecībā  šķīdinātāju  (tīrīšanas)  vajadzībām.  Kopējie  ar  to
izgatavotie produkti ir šķiltavu šķidrums, degviela krāsnīm un daži tīrīšanas šķīdinātāji. ”

Ligroīna  ligroīna ķīmiskā formula ir  CnH2n+2. Gaismas ligroīnam ir  5 un/vai  6 oglekļa atomi,  kas ir  līdz
C5H12 un C6H14, pazīstami arī kā penāts un heksāns. Tātad jūs meklējat  ligroīnu, kas ir tikai pentāna un
heksāna maisījums. ” Vouters

“Es tikai gribēju ievietot kaut ko par šķīdinātājiem. Es devos pie sava drauga, kuram ir vairāki doktora grādi un
maģistri ķīmijā, un jautāju, ko es varu darīt, lai pilnībā noņemtu ligroīnu no eļļas. Viņš teica: “Paņemiet 5 ml
izopropilspirta un samaisiet to, kad tas pēdējo reizi ir beidzis burbuļot. Tas iztvaikos un paņems sevī ligroīnu.
Tad toksisks šķīdinātājs kļūst par netoksisku šķīdinātāju. Tas nav mans īstais vārds, ir žēl, ka es nevaru izmantot
savu īsto kontu, baidoties, ka mani atlaidīs vai pieņems darbā par medmāsu. ” Bobijs

“Lai Lielbritānijā atrastu ligroīnu, meklējiet“ paneļa tīrīšana ”vai“ ātrā paneļa tīrīšana ”. Tas ir produkts, ko
izmanto automašīnu virsbūves remontā, lai notīrītu metālu un neatstātu atlikumus. Grūtības ir atrast detalizētu
precīzu sastāvdaļu sarakstu, jo tās var atšķirties. 99,9% izopropanola jābūt viegli atrodamam. ” Em

“Riks Simpsons, mēs esam sekojuši jūsu procesam, izmantojot VM&P ligroīnu, un viss noritēja  pēc plāna,
izņemot pirmās pāris šļirču ievilkšanas reizes, kas iznāca nedaudz šķidrāka, nekā gaidījām. Es pievienoju pāris
pilienus ūdens un mēģināju vēlreiz, un šķiet, ka viss ir kārtībā. Manas vienīgās rūpes/jautājums ir garša. Tas
joprojām garšo pēc šķīdinātāja.  Vai tas ir labi, vai man ir jādara kaut kas vairāk? To saņēmējs katru reizi,
uzņemot eļļu, guļ apmēram 12 stundas. Vai tas ir pareizi, kamēr viņš neveido toleranci? Jebkura palīdzība ir ļoti
pateicīga. ” Pamela

- Šķiet, ka VM&P nav labs šķīdinātājs (lai gan daži MSDS saka, ka tai vajadzētu būt tādai pašai vielai, kādu
mēs  vēlētos  izmantot).  Šķiet,  ka  tas  ir  smags  ligroīns,  un  šķiet,  ka  tas  nevārās  pilnībā,  un  šķiet,  ka  tam
nepieciešama papildu aprūpe.

Es pievienotu nedaudz ūdens un ievietotu to elektriskā cepeškrāsnī, kas iestatīta uz 130 ° C (266 ° F), uz dažām
stundām, varbūt uz nakti vai līdz šķīdinātāja pilnīgai iztukšošanai, daži saka, ka šķīdinātāja atlikumu noņemšana
ilgst līdz četrām dienām . Ja eļļa tiek ražota pareizi un eļļa nedrīkst būt šķidra, tai nevajadzētu būt šķīdinātāja
pēcgaršai,  tai  vajadzētu  vairāk  līdzināties  smērvielai.  Pārliecinieties,  vai  eļļa  patiešām ir  pareizi  filtrēta,  jo
šķīdinātāja atliekām ir tendence pielipt augu materiāliem.

Vienkārši veiciet pirkstu pārbaudi ar šķīdinātāju, kuru vēlaties izmantot. Iemērciet tajā pirkstu un pārbaudiet,
vai tas pilnībā iztvaiko 30 sekunžu laikā vai ātrāk. Jo ātrāk tas iztvaiko, neatstājot plēvi, jo labāk.

Ja nevarat iegūt tīru vieglu alifātisko ligroīnu (Eiropā to sauc arī par benzīnu, lūdziet CAS numuru 64742-49-0.
To pārdod ar daudziem dažādiem nosaukumiem. Tas nav veids, ko izmanto kā degvielu automašīnās, bet gan
veids, ko izmanto kā šķīdinātājs vai krāsas atšķaidītājs  vai attaukošanas līdzeklis), es izvēlētos 99% vai pat
labāk 99,9% izopropilspirta - šķiet, ka to ir iespējams atrast gandrīz jebkurā pasaules vietā.

Pašlaik mēs dodam priekšroku vieglam alifātiskajam (zemā viršanas temperatūrā, hidrogenētam) ligroīnam, lai
gan  tas  ražo  labākas  un  spēcīgākas  eļļas  nekā  vairums  citu  pašlaik  izmantoto  šķīdinātāju.  Jo  mazāk  augu
materiāla un hlorofila ir eļļā, jo labāk tas darbojas kā zāles, jo labāk tas garšo un ir spēcīgāks. Viss triks ir tajā,
cik spēcīga un nomierinoša ir eļļa. Jo spēcīgāks un nomierinošāks, jo labāk. JB

“Pareizais  ligroīns  ASV netiek pārdots,  nevis  Tractor  Supply vai  Home Depot vai Lowes vai  pat  Sherwin
Williams. Tomēr tas joprojām tiek pārdots Kanādā. Man ir draugs, kurš to destilē līdz 100 ° F un saglabā
šķīdinātāja noplūdi, lai to izmantotu eļļas pagatavošanai. ” Stīvs

“Ja jūs dzīvojat ASV, tad jūs nesaņemsiet pareizo ligroīnu, visam ASV ražotajam ligroīnam nevar uzticēties, jo
šāda veida šķīdinātāja sastāvdaļas ir brīvi regulētas. ASV jūs nekad nesaņemsiet tīru ligroīnu, pat VM&P var
būt pilnīgi pretrunīgs no vienas pudeles uz otru un pat netiek reklamēts kā tīrs. Kanādā viņi ražo tīru ligroīnu,
un tas ir labākais šķīdinātājs, salīdzinot ar ISO vai graudu spirtu, nepieļaujiet milzīgas kļūdas un nelietderīgi
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lietojiet  zāles  vai,  vēl  ļaunāk,  padariet  sevi  vai  kādu  citu  vēl  slimāku,  izmantojot  nepareizu  šķīdinātāju.
Brīdiniet, ka ligroīns ASV pat izgatavos eļļu, kas izskatās pilnīgi tāda, kādai tai vajadzētu būt, bet padarīs jūs
ļoti slimu. ” Chase

-Fakts, ka tīrs alifātiskais ligroīns, šķiet, netiek pārdots visur ASV, nenozīmē, ka tīra alifātiskā ligroīna ar CAS
numuru 64742-49-0 un viršanas temperatūru ap 60-80 ° C nepastāv vai ka tas pastāv pareizi ražojot, nerada
labāku  eļļu  nekā  vairums citu  šķīdinātāju.  Ja  nevarat  iegūt  tīru  vieglo  ligroīnu,  99% vai  pat  labāk  99,9%
izopropilspirta būtu mūsu otrā izvēle.

Bet  es  tomēr  nepadotos  -  vieglo  ligroīnu (benzolu)  vai  tamlīdzīgus  šķīdinātājus  izmanto  eļļu  iegūšanai  no
augiem, tāpēc pārbaudītu pie augu eļļas ražotājiem un redzētu, ko viņi izmanto. Kur es dzīvoju Eiropā, es varu
nopirkt šķīdinātāju praktiski katrā datortehnikas vai krāsu veikalā, tas ir viens no visizplatītākajiem tehniskajiem
šķidrumiem, ko atceros no bērnības, mēs to izmantojām, lai attaukotu velosipēdu ķēdes utt., Un praktiski visiem
bija pudele. no tā mājās. Tāpēc visas šīs nebeidzamās debates par šķīdinātājiem man šķiet mazliet smieklīgas. Ja
izmantojat pareizo vieglo ligroīnu, nav jāuztraucas par šķīdinātāja atliekām, varbūt par dažiem ppm, tāpat kā
lielākajā daļā lētu augu eļļu, kuras bieži ražo ar gandrīz tādu pašu šķīdinātāju, kādu mēs iesakām. JB

“Viegls alifātiskais ligroīns strādāja lieliski, garšoja lieliski, manā eļļā nebija palicis ne miņas no šķīdinātāja. Ja
sekojat Riksa norādījumiem, tad nekādu problēmu nevajadzētu rasties. ” Riks

“Ir 2 galvenās ligroīna kategorijas - viegla un smaga. Vieglā ligroīna sastāvā NAV benzola, ko domāja Raina
(nevis heksāns). Lai gan es neieteiktu pat vieglu ligroīnu, ja vien kaņepju ekstraktu nevar pārbaudīt pēc tam, kad
tas ir iegūts ligroīna atlikumiem, to var izmantot,  ja tas ir viss, ko varat iegūt par šķīdinātāju.  Galvenais ir
pārliecināties, ka ekstrakts tiek vārīts līdz biezai smērvielai - tajā brīdī lielākajai daļai ligroīna vajadzētu pazust.
Destilācijas  iekārtu  izmantošana  ir  veids,  kā  iegūt  tīrāko eļļu,  kas  nesatur  šķīdinātājus,  bet  nespēj  vairums
vidusmēra cilvēku. Ceru, ka tas palīdz. ” Marks

"Raina,  es  netaisos  ar  tevi  strīdēties.  No  Wikipedia:  “Naftas  ēteri,  neskatoties  uz  tā  benzīna  sinonīmu,
nevajadzētu jaukt ar benzolu vai benzīnu, kā arī ar benzīnu, lai gan daudzās valodās to sauc ar nosaukumu, kas
atvasināts no benzīna, piemēram,“ Benzīns ”(vācu val.) Vai“ benzina ”(itāļu valoda). Naftas ēteris ir alkānu
maisījums, piemēram, pentāns, heksāns un heptāns, turpretī benzols ir ciklisks, aromātisks ogļūdeņradis, C6H6.
Tāpat  naftas  ēteri  nevajadzētu  jaukt  ar  organisko savienojumu klasi,  ko sauc par  ēteriem,  kas  satur  RO-R
'funkcionālo grupu. Mana pieredze ir mikrobioloģija - kur es studēju organisko ķīmiju, kādu bioķīmiju / kādu
neorganisko ķīmiju ... Es noteikti to visu nezinu, bet es zinu nedaudz. Vieglā ligroīna sastāvā NAV benzola -
punkts. Es ignorēšu jūsu komentāru, "Ikviena interesēs būtu, ja jūs neizteiktu apgalvojumus ārpus zinātniskiem
datiem." Marks

“Ko tu  gribētu  uzdāvināt  savam tēvam? Labākais  no labākajiem vai  kaut  kas  līdzīgs,  bet  vienkārši  nedod
pareizo efektu? Izgatavojot  zāles saskaņā ar Rika norādījumiem, ārstēšanas laikā neveiksmes iespēja ir  ļoti
maza. Izgatavojot eļļu saskaņā ar “ekspertu un zinātnieku” norādījumiem, jūs izgatavojat citu produktu. Un,
pamatojoties uz mūsu pieredzi, tas, iespējams, nedarbosies tik labi, kā mēs iesakām.

Tātad, vai jūs vēlētos, lai es aizveros un ļauju viņiem piegādāt zemas kvalitātes atkritumus? Vai arī jūs labāk
mācītos no manis/mums un zinātu, kā to darīt pareizi, lai jums būtu tādi paši rezultāti, par kādiem runā mūsu
pacienti? ” JB

“Es lietoju  99% izopropilspirtu,  kas man bija  visvieglāk  pieejams.  Es izmantoju  savu kultūraugu pumpuru
krēmu, kas audzēts 100% bioloģiski un bez pesticīdiem, labi kopts un kauls izžuvis. Es to sajaucu ar vairākiem
Indica celmiem. Es ārstēju pacientu ar Hodžkina limfomu, viņš bija 4. stadijā un 6 mēnešu laikā pēc eļļas
lietošanas, kā norādīts, viņš tagad ir bez vēža !! Paldies Rikam Simpsonam par upuriem, ko esat darījis, lai
padarītu šo informāciju pieejamu visiem! Pavisam nesen pie manis vērsās vēl viens 4. stadijas vēža pacients, lai
saņemtu palīdzību, viņam vienā no nierēm ir audzējs, kas nav darbināms. Lūdzot, lai iegūtu divas apstiprinātas
zāles  pēc  kārtas.  Dievs,  svētī  tevi,  Riks  Simpsons un JB,  turpini  izplatīt  vārdu un izglītot  cilvēkus  par  šo
brīnišķīgo ārstniecisko kaņepju eļļu. ” GrowGoddess
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- Vairāku celmu sajaukšana vienmēr ir laba ideja. Paskatieties uz to vienkārši, jūs nezināt, kam konkrēts celms
ir labs, tāpēc, sajaucot vairākus celmus, jūs iegūstat daudz labāku paklāja efektu. Turklāt šādas eļļas jūs aizvedīs
daudz augstāk - tie, kas kūpina “atpūtas nolūkos”, zinās, par ko es runāju. Iedomājieties, ka apsēdāties kopā ar
saviem draugiem un katrs no viņiem iepazīstina ar labāko pumpuru. Pēc pāris stundām daudz nevarēsi izdarīt.
Un tas  ir  efekts,  kas  jums  nepieciešams,  lai  sasniegtu  vislabākos  rezultātus,  tāpēc  atkal  ir  jāmaina  celmu
sajaukšana.  Labākie  vēlējumi  un  paldies,  GrowGoddess,  es  vienmēr  priecājos  dzirdēt  par  cilvēkiem,  kuri
vienkārši seko norādījumiem un iegūst rezultātus, par kuriem mēs runājam. JB

“Sveiki, JB, man ir problēma ar elektrisko rīsu plīti, viss, ko esmu redzējis, pazeminās līdz 100 ° C, es apskatīju
visus tirgū esošos zīmolus, un visiem tiem ir termostats, kas izslēdzas, kad saturs sasniedz temperatūra. Ko tu
iesaki?" Kristīna

- Kristīna, kāda īsti ir problēma? Jūs vienmēr varat ievietot eļļu elektriskā cepeškrāsnī, kas iestatīta 130 ° C
temperatūrā, un atstāt to tur apmēram stundu un šādi dekarboksilēt. JB

“Kad temperatūra sasniedz 100 ° C, elektriskā rīsu plīts izslēdzas! Šķīdinātājs nesasniedz 110 ° C temperatūru.
” Kristīna

- Šķīdinātājs īsti nevar sasniegt šo temperatūru, jo, manuprāt, tas vārītos. Turpiniet vārīt šķīdinātāju, līdz plīts
pirmo reizi  izslēdzas (pēdējai partijai pievienojiet dažus pilienus ūdens). Pēc tam ļaujiet tai atdzist un atkal
ieslēdziet. Tas ir viss, ko mēs darām. JB

“Ieslēdzas un ļauj vārīties, līdz tas atgriežas? Tad izslēdzas un eļļa jau ir pabeigta? ” Kristīna

- Ieslēdziet  rīsu plīti,  vāriet,  līdz tā apstājas pirmo reizi,  pēc tam pagaidiet  piecas minūtes,  līdz tā atdziest,
ieslēdziet to vēlreiz un pagaidiet, līdz tā izslēdzas otro reizi. Pēc tam ielejiet eļļu nerūsējošā tērauda traukā un
ievietojiet to krāsnī, kas uzkarsēta līdz 130 ° C uz stundu, un eļļa ir gatava. JB

- Paldies JB, tu izglābi manu dzīvību. Kristīna

“Eļļas gatavošanas laikā jūs elpojat ligroīnu. Kad jūs to darāt, jūs elpojat INDES. Ja jūs varat sajust to smaržu,
jūs jau esat miris. Esmu simtiem reižu mūžā sajutis Kolmana nometnes degvielas, zippo šķiltavu degvielas un
ligroīna smaržu, ko izmanto daļējai tīrīšanai un rūpnieciskiem lietojumiem ... Vēl nav miris. Lol.

Nopietni ... Ja jūs izmantojat tīru šķīdinātāju (bez piedevām) un pareizi izvāriet šķīdinātāju ar ūdeni, kura beigās
ir pievienota augstāka viršanas temperatūra, vai tas būtu izo, spirts vai ligroīns, jūs to iegūsit visi ārā. Gada laikā
jūs savā automašīnā patērējat daudz vairāk ligroīna, kas sūknē savu gāzi, nekā jūs iegūtu, pareizi lietojot eļļu,
lietojot visu mūžu. ” Metjū

“Sveiki,  Riks  (vai  tie,  kas  lasa  šo  vēstuli),  vispirms  es  gribu  jums  pateikt,  ka  jūs  darāt  lielisku  darbu,
popularizējot šo raganu, šķiet,  ir brīnišķīgas zāles tik daudz! Es dzīvoju Norvēģijā un man ir  diagnosticēta
Krona slimība. Man ir arī ļoti tuvs draugs, kuram ir vēzis, ārsti ir pārstājuši ārstēties, jo neko vairāk viņi nevar
darīt. Es vēlos izmēģināt eļļu abos šajos apstākļos.

Man  ir  jautājums  par  eļļas  ražošanu.  Šeit  Norvēģijā  ir  ļoti  grūti  atrast  tīru  ligroīnu  (vismaz  pēc  manas
pieredzes),  tāpēc  es  meklēju  labas  alternatīvas.  Dažus  gadus  atpakaļ  es  nopirku  “medus  bišu  ekstraktoru”
(cilindru, ko piepildāt ar sausiem kaulu garšaugiem un eļļas iegūšanai izmantojat butāna gāzi). Vai tas ir tikpat
labi kā eļļas gatavošana ar ligroīnu?

Un kā tas izmanto garu? Kurā ir vairāk nekā 90% alkohola? Man ir daži draugi, kas veido savu garu, un man tas
nav ļoti  dārgs  risinājums.  Vai  tas ir  labāk nekā butāns? Es kūpināju “medus ekstrakciju”,  kad to  gatavoju
pagājušajā reizē, un domāju, vai tās ir labas zāles šiem diviem nosacījumiem, kurus es minēju, ja es to ēdu. Ja
nē butāns vai alkohols ir labs risinājums - vai varat ieteikt citas iespējas, kuras, iespējams, zināt, ka Norvēģijā
vai Zviedrijā ir viegli iegūt? Liels paldies! Es ļoti ceru izmēģināt eļļu pret savu slimību. Ar cieņu, Henrijs ”

“Dārgais Henrij, man nav pieredzes ar medus bišu ekstrakciju, bet es nedomāju, ka šī metode būtu tik efektīva
kā manis izmantotās metodes. Ražojot eļļu, es uzsildu eļļu līdz temperatūrai, kas dekarboksilē gatavo produktu,
lai eļļa būtu pēc iespējas spēcīgāka. Šis karsēšanas process pagriež molekulas delta 9 pozīcijā, kas padara eļļu
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stiprāku. Ja jums ir grūtības atrast pareizo šķīdinātāju, varat izmēģināt acetonu. Es nekad neesmu mēģinājis
acetonu eļļas ražošanai,  bet neredzu iemeslu, kāpēc acetons nedarbotos tik labi kā alkohols vai ligroīns, lai
ražotu zāles. Jums vajadzētu būt iespējai iegūt vieglu alifātisko ligroīnu no veikaliem, kas piegādā krāsu, jo tie
parasti pārdod ligroīnu kā krāsas atšķaidītāju.

Pareizi pagatavotai eļļai vajadzētu rūpēties par jūsu problēmām, kā arī tai vajadzētu dot iespēju draugam ar vēzi
izdzīvot.  Alkohols, kas ir 90%, būs mazāk efektīvs šķīdinātājs, jo pārējie 10% parasti ir ūdens, un apdares
procesā jums būs jāiztvaiko daudz liekā ūdens. Ar laba vēlējumiem, Riks Simpsons ”

“Pareiza dekarboksilēšana ir ļoti svarīga ideālas eļļas izgatavošanas sastāvdaļa, jo neapstrādātā iekārta nesniedz
daudz  tīra  delta9-THC,  bet  CBD  ir  skābes,  kas  nozīmē  THCA  un  CBDA.  Lai  noņemtu  karboksilgrupu,
procedūra  ir  sildīšana.  Dariet  to  ļoti  uzmanīgi,  lai  neapdegtu  jūsu  vērtīgās  molekulas.  Journal  of
Chromatography atradu labu piezīmi, kurai vajadzētu būt vajadzīgajai temperatūrai un laikam eļļas uzsildīšanai,
jo atkarībā no rīsu plīts temperatūras var nepietikt. Tāpēc ieteicams eļļu sildīt vismaz 27 minūtes pie min. 122
grādi  pēc  Celsija.  Vienmēr  pārbaudiet  sildvirsmas  temperatūru  ar  digitālo  mērierīci,  lai  izvairītos  no  eļļas
pārkaršanas.  Zemāk esošajā  tabulā  redzamas  galveno kanabinoīdu viršanas  temperatūras,  kuras  jums nekad
nevajadzētu sasniegt, pretējā gadījumā tās pagatavosiet prom. Turklāt es atzīmēju, ka tas ir pareizi,  ko Riks
savos videoklipos  visu laiku teica,  lai  eļļa  nepārkarst,  bet  ārstnieciskās  eļļas pagatavošanai  ir  nepieciešams
siltums. Temperatūra vismaz 106,2 grādi pēc Celsija  ir  nepieciešama pareizam dekarboksilēšanas  procesam
diagrammā norādītajā laikā aptuveni stundu. Ja jūsu eļļai  ir tikai THCA un CBDA skābā forma, tā nav tik
efektīva, jo skābes nav ļoti piemērotas CB1 un CB2 receptoriem. Tāpēc rūpējieties, lai jūs to darītu pareizi, jo
Rika teiktais ir taisnība, tikai vislabākā eļļa spēj paveikt darbu tiešraidē. (…) Ja jūsu eļļai ir tikai THCA un
CBDA skābā  forma,  tā  nav  tik  efektīva,  jo  skābes  nav  ļoti  piemērotas  CB1  un  CB2  receptoriem.  Tāpēc
rūpējieties, lai jūs to darītu pareizi, jo Rika teiktais ir taisnība, tikai vislabākā eļļa spēj paveikt darbu tiešraidē.
(…) Ja jūsu eļļai ir tikai THCA un CBDA skābā forma, tā nav tik efektīva, jo skābes nav ļoti piemērotas CB1
un CB2 receptoriem. Tāpēc rūpējieties, lai jūs to darītu pareizi, jo Rika teiktais ir taisnība, tikai vislabākā eļļa
spēj paveikt darbu tiešraidē. (…)

Jā, apskatiet un interpretējiet šo zinātnisko diagrammu, lai saprastu, ka dekarboksilēšanas process notiek visu
laiku, kad karsējat kanabinoīdu šķīdinātāju šķidruma maisījumu rīsu plītī. Tātad grafiki parāda, ka ir ļoti svarīgi
pietiekami ilgi paaugstināt temperatūru līdz 130 grādiem pēc Celsija, lai iegūtu maksimālu dekarboksilāciju.
Viss ir jautājums par temperatūru un laiku, lai sasniegtu labāko līmeni.

Ja  jūs  izmantojat  digitālu  temperatūras  mērīšanas  instrumentu  un visu procesu laikā  ievietojat  to  rīsu plīts
apakšā, lai iztvaicētu šķīdinātāju, jūs redzat, ka tikai procesa beigu posmā, kad ūdens pilieni nonāk finālā plīts,
temperatūra  ir  aptuveni  100-110  °  C.  Bet  laiks  šajā  diapazonā  lielākoties  nav  pietiekami  ilgs  visam
dekarboksilēšanas procesam. Pēc tam eļļu silda nelielā tērauda katlā uz sildvirsmas ilgāku laiku. Tik ilgi, kad
nav aktivitātes (vairs nav gāzes burbuļu), jūs sildāt un gaidāt.  Kontrolējiet  temperatūru un labāk pusstundu
nepaaugstināt virs 130 grādiem pēc Celsija. Atcerieties, ka THC viršanas temperatūra ir 157 grādi C. Tāpēc,
lūdzu, nekļūstiet riskants, pārkarstot, pretējā gadījumā vēlamie kanabinoīdi iztvaiks un brīžos aizpūtīs ...

Būtībā nav svarīgi iegūt maksimālo dekarboksilācijas daudzumu, tāpēc tik ilgi jūs saņemsiet pietiekami daudz
eļļas organismā. Interesanti ir viena grama vērtība dienā vai vairāk, kas jums jālieto. Protams, cik daudz eļļas
jums vajag, ir atkarīgs no tā, cik daudz delta9THC patiešām ir eļļā - nozīmē, cik efektīva bija dekarboksilēšana.
Ja ievērojat Riksa ieteikumu un pārliecinieties, ka eļļa ir pietiekami ilgi uzsildīta līdz 130 ° C - viss būs kārtībā.
Tas nav atkarīgs no tā, kuru šķīdinātāju izmantojat. ” Stefans

“Sveiki, JB, es savā rajonā atradu šo ligroīnu ... (saite) Tajā nav teikts, ka vieglo ligroīnu ... vai tas joprojām
darbotos? Vēlreiz paldies par visu jūsu palīdzību un lielisko informāciju! ”

- Tam vajadzētu būt vieglam alifātiskajam ligroīnam- pārbaudiet MSDS, lai noskaidrotu, vai tas ir tīrs viegls
ligroīns bez piedevām), čelīts Austrālijā, (tehniskais vai rūpnieciskais) benzīns Eiropā (benzīns, nevis benzols,
nevis veids, ko izmanto kā degviela automašīnās). To pārdod ar daudziem dažādiem nosaukumiem. To izmanto
kā  krāsu  atšķaidītāju,  šķīdinātāju,  attaukošanas  līdzekli,  tas  bija  ļoti  izplatīts  sadzīves  šķīdinātājs  vai
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tekstilizstrādājumu attaukošanas līdzeklis, to var izmantot arī kā šķiltavu šķidrumu utt. Viršanas temperatūra ap
60-80 ° C, jo zemāka, jo labāk .

Uzsmērējiet dažus uz tīra Petri trauka vai iemērciet tajā pirkstu, un, ja tas iztvaiko trīsdesmit sekunžu laikā un
neatstāj taukainus atlikumus, to vajadzētu lietot. Piegādātāju ir daudz, es nevaru jums pateikt, kurš no tiem ir
labākais vai ko mēs šobrīd ieteiktu, tāpēc mēs sniedzam tikai vispārīgus norādījumus.

CAS numurs 64742-49-0, tīrs, naftas destilāts, bez piedevām, ja iespējams, un viršanas temperatūrai jābūt pēc
iespējas zemākai. Lielākā daļa pārstrādes rūpnīcu to ražo, vienkārši pajautājiet viņiem, ko viņi ieteiktu augu
ekstraktiem.

Otrā iespēja ir 99% vai 99,99% izopropilspirta vai ļoti dārgais 99% pārtikas spirts. Izopropilspirts un pārtikas
spirts nav tik efektīvi kā šķīdinātājs kā ligroīns, un tie eļļā noņem vairāk augu materiālu un hlorofila, padarot to
mazāk spēcīgu un garšīgu, tāpēc mēs iesakām vienmēr izmantot ligroīnu, kad tas ir iespējams/pieejams. Ar laba
vēlējumiem, JB ”

K. Riks, Meksikā “ligroīns” ir tikai viens no vairākiem ligroīna tipa produktu nosaukumiem. Lai izvairītos no
liktenīgas kļūdas, vai jums, lūdzu, būtu zinātniskais nosaukums lietotajam ligroīnam?

A. Meklējiet tīru vieglu ligroīnu bez papildu sastāvdaļām. Tā būtībā ir tāda pati kā Coleman degviela, kuru var
redzēt  zemāk  esošajā  fotoattēlā,  taču  meklējiet  ligroīnu  bez  pretkorozijas  piedevām,  kas  tiek  pievienotas
Coleman degvielai.

Ja atklājat,  ka vieglais alifātiskais ligroīns jūsu valstī ir aizliegts (piemēram, Hondurasā), meklējiet 99% vai
labāku 99,9% izopropilspirtu, to vajadzētu viegli atrast. 99% alkohols ir trešais šķīdinātājs, ko mēs izmantotu,
taču mēs darītu  visu iespējamo,  lai  izvairītos  no tā lietošanas,  jo tas noņem pārāk daudz hlorofila  un citus
nevēlamus  augu  materiālus.  Dažiem patīk  iesaldēt  šķīdinātāju  un  izejmateriālu,  ja  par  šķīdinātāju  izmanto
izopropilspirtu vai spirtu. Mēs personīgi neizmantojam šos šķīdinātājus, ja vien mums tas nav jādara, un mums
nepatīk izsalkt rokas, tāpēc mēs faktiski neveicinām tās sasaldēšanu, bet daži saka, ka tas palīdz uzlabot eļļas
kvalitāti. Ja jūs izmantojat nepolāru tīru vieglo ligroīnu ar zemu viršanas temperatūru, jums nekas nav jāiesaldē,
un jūs joprojām iegūsit labu produktu, ja ievērosit norādījumus. JB

“Hei JB, ko darīt, ja ir alerģija pret Naptha lietošanu? Mums ir ģimenes loceklis, kuram ir smagas alerģiskas
reakcijas uz KATRU sīkumu, īpaši šķīdinātājiem. Mēs vēlamies viņai pagatavot eļļu, bet jāizmanto organisks
šķīdinātājs. Mēs domājām izveidot organisku “mēness spīdumu”, kas tika vairākkārt destilēts, lai iegūtu tīrību,
bet kādas ir jūsu domas par to? Kāds ir jūsu ieteikums smagi alerģiskiem pret tik daudz? Viņa vispār nevar
lietot farmaceitiskos preparātus, jo viņai ir alerģija pret saistvielām, viņa tik ļoti cieš alerģijas dēļ pret visu.
Paldies jau iepriekš!" Sāra

- Nu, jūs varat lietot 99% alkohola, mēs nekad neesam teikuši, ka nevarat. Mūsu pieredze liecina, ka eļļas, kas
ražotas ar nepolāriem šķīdinātājiem, ir nedaudz spēcīgākas un parasti satur mazāk augu materiālu. Daži pirms
apstrādes iesaldē spirtu un pumpurus, lai iegūtu dzeltenīgāku eļļu. Tāpēc es domāju, ka tas ir veids, kā jums iet,
Sāra.

Augsta THC vai augsta CBD eļļa?

"Esmu mazliet apjukusi. Manam draugam plaušās ir nieru vēzis un vēzis 4. stadijā. Vai vislabāk ir dot eļļu ar
augstu CBD vai THC eļļu? Vai CBD eļļā ir tikai THC pēdas? Es saņēmu viņam desmit gramu mēģeni, un tajā ir
18% CBD un mazāk nekā 1% THC. Vai es rīkojos nepareizi? ”Ričards

Maiks: Jā, tā nav, jums ir jāiegūst īstais RSO.

-95-98% THC nav 18% CBD, vai ne? Pastāstiet, kurš to jums ir piegādājis, lai tas vairs netiek darīts. Augsta
CBD mārketinga ažiotāža nogalinās daudzus nenojaušamos pacientus, kā šķiet, tas ir skumji. Kāpēc viņi nevar
vienkārši  izpildīt  norādījumus,  kas  patiešām darbojas?  Eļļas  ar  augstu  CBD saturu  ir  ļoti  ierobežotas,  tās
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nedarbojas tik labi pat ādas apstākļos, es tiešām nesaprotu, kāpēc visi tik ļoti uztraucas par šīm CBD muļķībām.
Jā, arī tās ir spēcīgas zāles, taču to lietojums patiešām ir ierobežots, salīdzinot ar īsto RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ārkārtīgi spēcīgs un nomierinošs un eiforisks; tā ir jūsu labākā eļļa, un tā darbosies
vislabāk. Vispirms izmēģiniet šo. To darot, jūs nepieskarsieties tai tuvu tai augstajai CBD eļļai, un jūs zināsit
atšķirību, un neviens jūs nenoplēsīs. Vispirms RSO. JB

“Man ļoti patīk šī lapa un informācija, ko es varu no tās mācīties. Tomēr ir tik neapmierinoši dzirdēt citus
kanabinoīdus,  izņemot THC, kas tiek atcelti  kā sekundāri.  Šī meitene  un viņas vecāki  neuzskata CBD par
sekundāru. Tas viņai ir devis dzīvību. Vai ne THC, kas to izdarīja, bija CBD. Lūdzu, beidziet muldēt pa visu to.
Jūs atturat cilvēkus mēģināt izmēģināt augstas CBD celmus, kad viņiem tas patiešām var palīdzēt. Augsts THC
nav atbilde uz visu, un tāpēc augā ir vairāk nekā viens kanabinoīds. ” Tīna

“JB atbildēja par plaušu vēzi, nevis par Draveta sindromu, neviens neko nekautrējas. Par vēzi pacientu ziņojumi
un zinātniskie pētījumi liecina, ka THC nogalina vēzi. Ir daži pētījumi, kuros teikts, ka CBD ir noderīga dažiem
vēža veidiem, bet maz, salīdzinot ar pētījumiem, kas veikti ar THC. Tagad jūs meklējat krampjus un dažus citus
nosacījumus ar augstu CBD. ” Kellins

- Kellina un Tīna, eļļas, kuras mēs izmantojam, darbojas arī pret krampjiem. Un pacienti iegūtu nesalīdzināmi
labākus rezultātus, ja viņi izmantotu patieso lietu un mēģinātu izārstēt cēloni, nevis tikai simptomus.

Es nenolieku CBD, tās pašas par sevi  ir  patiešām spēcīgas zāles,  un,  manuprāt,  tās  ir  lieliskas,  piemēram,
košļājamā gumijā bērniem utt. Bet, ja vēlaties patieso spēku, jums ir nepieciešams visnežēlīgāk spēcīgais RSO
un daudz THC. Tā ir mana perspektīva un tas nemainīsies.

Vienkārši izmēģiniet to ādas apstākļos un noskaidrojiet, vai apdegums vai brūce sadzīs ātrāk, izmantojot īsto
RSO vai  ar  zemas  kvalitātes  augstas  CBD versiju.  Esmu  to  redzējis  savām acīm,  man  nav  nepieciešams
eksperimentēt ar augstu CBD eļļu. Es vēlos labāko gan sev, gan saviem pacientiem.

Lielākajai daļai CBD eļļu ir sekundāra kvalitāte, salīdzinot ar labāko un narkotiski spēcīgāko un nomierinošāko
RSO ar 95-98% THC.

Jūsu galvenā problēma ir tā, ka jūs iegājāt vienotajā kanabinoīdu teorijā, ko Big Pharma virza, lai viņi varētu
gūt labumu no kaņepju zālēm. Jūs patiešām nevēlaties zāles, kuru pamatā ir atsevišķi kanabinoīdi, jūs vēlaties
visnežēlīgāk spēcīgo un nomierinošo eļļu, lai iegūtu vislabākos rezultātus.

Un jūs varat  audzēt  augus pats,  un jūs varat  arī  pagatavot  eļļu  pats,  jums tiešām nav jāpērk tā  no lieliem
farmācijas uzņēmumiem, kuri bez jebkāda cita iemesla, izņemot viņu alkatību, mēģinās uzlikt dekarboksilētiem
kaņepju sveķiem milzīgu cenu zīmi. .

Jums, iespējams, kādu dienu vajadzēs kilogramus eļļas - sev vai savai ģimenei - cik daudz jūs vēlaties maksāt
par gramu? Buks ir par daudz, ja augi tika audzēti brīvā dabā un lielā apjomā. Tātad nav īpašu nodokļu, nekas
tamlīdzīgs. 100% legalizācija ir vienīgais ceļš, un tas ir jādara tagad, nav iemesla ļaut simtiem miljonu pacientu
visā pasaulē ciest.

Jūtieties brīvi par to strīdēties; bet tas ir viss, ko jūs jebkurā gadījumā varat darīt. Ar laba vēlējumiem, JB

“Lūdzu, turpiniet paskaidrot tieši tā, kā jūs to darāt, es, pirmkārt, veicu piezīmes un pēc iespējas vairāk mācos
no jums par to, kas ir labs un tamlīdzīgi, es vēlos būt gatavs un sagatavots ar manām zināšanām un mans ... Ja
jūs neteiktu, ka nepieciešama augsta THC, es būtu domājusi, ka viss ir kārtībā, es esmu pateicīgs par VISU
INFORMĀCIJU. ” Vikija

“Riks vienmēr ir apgalvojis, ka tas ir augsts THC līmenis, kas ir obligāti nepieciešams, lai dotu jums vislabāko
iespēju, un tas, protams, bija labākais rezultāts. Ir daudzas lietas, kurām CBD var būt labāks, to parasti lieto
bērniem ar  Draveta  sindromu,  ADHD un smagiem obsesīvi  kompulsīviem traucējumiem,  jo  daudzi  cilvēki
joprojām baidās paaugstināt bērnus. THC ir tas, kas jūs paaugstina. Esmu atradis dažus cilvēkus, kuri izmanto
augstu THC eļļu, lai ārstētu lielāko daļu cilvēku, bet, ja pacients nereaģē, kā cerēts, viņi pārgāja uz augstu CBD,
un tas ir strādājis labāk.
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Es domāju, ka visi ir atšķirīgi,  un katrs vēzis ir atšķirīgs. Bet, kamēr nav atļauts veikt visus nepieciešamos
pētījumus, iespējams, vislabāk ir pieturēties pie Rika metodes. Augsts THC, dominējošā indika pēc protokola. Ir
teikts, ka, ja viņi sāk mazu un divkāršo devu ik pēc 4 dienām, pacients var ātri izveidot toleranci, un smaga
miegainība  mazināsies  pēc  neilga  laika  uz  eļļas.  Rika  eļļā  ir  95-8% THC,  bet  psihoaktīvā  iedarbība  jums
nekaitēs.

Un, mēģinot izlemt, kura metode jāievēro, es neticu, ka kādam ir bijusi lielāka pieredze ar šīm zālēm nekā Riks.
Esmu redzējis holandiešu metodi un domāju tikai, ja kāds mirst, kāpēc jūs atšķaidītu zāles? ” Niks

“Kopš esmu dzirdējis par augstajām CBD eļļām, kas palīdz krampjiem, es vienmēr domāju, ka, ja šie vecāki
dotu  savam bērnam hibrīdu,  bet  dominētu  indikas  eļļā,  bērns  dziedinātu.  Es  zinu,  ka  CBD eļļas  kontrolē
krampjus,  un es esmu tik priecīgs,  ka kaut kas var palīdzēt  bērniem, piemēram, Šarlotei,  bet  iedomājieties
dziedināšanu, kas varētu notikt, ja tiktu dots THC un cits augā esošais kanabinoīdu spektrs. Tātad jūsu bērns
daudz guļ THC dēļ, viņu ķermenis pielāgosies devai. Es tikai domāju, ka viss augs ir visnoderīgākais, nevis
viens no kanabinoīdiem. ” Sāra

"Plašsaziņas līdzekļi turpina koncentrēties uz kanabinoīdu atdalīšanu, taču ir pierādīts, ka gan THC, gan CBD
iznīcina vēzi un samazina audzējus. Rika Simpsona eļļa, kas izgatavota no kaņepju Indica, ir zāles, kas izārstē
Lendonu un Brave Mykayla, kā arī daudzus citus, un ikviens to var pagatavot. Neļaujiet plašsaziņas līdzekļiem
likt domāt, ka jums jāgaida šī ārstēšana, vai atdaliet CBD! THC darbojas arī ar mūsu endokanabinoīdu sistēmu.
Uzziniet par ārstēšanu, ko var veikt ikviens. ” Hanans

Vai ir droši lietot eļļu?

“Šo zāļu drošums ir nesalīdzināms, un, kā esmu pieredzējis, tās nav bīstamākas par tasi svaiga ūdens. Pat ja
cilvēks  pārdozē  slikti,  tad,  kad  eļļas  iedarbība  izzūd,  viņam netiek  nodarīts  kaitējums.  Visbiežāk  novērotā
blakusparādība, ko cilvēki ir lietojuši kaņepju eļļas ārstēšanai, ir liela atpūta un smaids sejā.

Līdzīgi  kā  jebkuras  citas  spēcīgas  zāles,  ja  daži  indivīdi  uzņem  pārāk  daudz,  tas  var  izraisīt  nevēlamas
blakusparādības.  Lai  gan  šīs  eļļas  radītā  iedarbība  nerada  briesmas,  ir  arī  tādi,  kuriem nav  patīkami  kļūt
pārdozētiem. Lai gan šīs zāles ir drošas un vairumam nav nekādu problēmu ar to lietošanu, jāņem vērā arī tas,
ka būs tādas, kurām būs grūtības.

Šī iemesla dēļ es uzdodu visiem sākt ar ļoti mazām devām un pēc tam ik pēc četrām dienām palielināt uzņemto
daudzumu.  Šādi  rīkojoties,  personai,  kura  lieto  šo  vielu,  tiek  dota  iespēja  paaugstināt  toleranci,  un daudzi
pacienti ir ziņojuši, ka ārstēšanas laikā tie pat nav paaugstinājušies. Ja kaņepju eļļa tiek ražota pareizi no ļoti
spēcīgiem nomierinošiem kaņepju indica celmiem vai bieži, kad tā tiek ražota no dažiem indikā dominējošiem
sativas krustiem, var secināt, ka šādu eļļu iedarbība veicinās miegainību un miegu, kas acīmredzami ir svarīga
dziedināšanas procesa sastāvdaļa.

Pacientiem jāapzinās, ka šī eļļa var arī pazemināt asinsspiedienu, acu spiedienu un cukura līmeni asinīs. Ja
indivīdi lieto medikamentus šo problēmu ārstēšanai, viņiem vajadzētu būt iespējai samazināt nepieciešamību
pēc pašlaik lietotajām zālēm vairumā gadījumu ļoti ātri. Man jāinformē pacienti, kuri lieto asinsspiediena zāles,
ka pēc eļļas lietošanas bieži vien asinsspiediena problēmas vairs neprasīs farmaceitisko līdzekļu lietošanu, un
tas attiecas arī uz diabēta slimniekiem un tiem, kas slimo ar glaukomu.

Lūdzu, ņemiet vērā, ka, ja eļļa tiek uzņemta citu slimību ārstēšanai un tā tiek lietota kopā ar asinsspiediena
zālēm,  dažos  gadījumos  tā  var  pazemināt  pacienta  asinsspiedienu.  Lai  gan  es  nezinu nevienu,  kas  to  būtu
piedzīvojis un būtu cietis reālu kaitējumu, man tomēr liekas, ka vajadzētu mēģināt izvairīties no šīs situācijas, ja
tas ir iespējams. Tāpēc bieži pārbaudiet asinsspiedienu un, ja farmaceitiskie līdzekļi vairs nav nepieciešami,
nelietojiet tos.
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Dažiem cilvēkiem var šķist neticami, ka viņi var pārtraukt šo izrakstīto vielu lietošanu. Tomēr, tiklīdz cilvēks
apzinās šo dabisko zāļu dziedināšanas potenciālu, viņi drīz saprot, ka šī apbrīnojamā eļļa var aizstāt praktiski
visu farmaceitisko līdzekļu lietošanu.

Kā parasti panes eļļu?

Mums visiem ir atšķirīgas pielaides spēcīgiem medikamentiem, tāpēc es mudinu pacientus palikt savā komforta
zonā, nosakot, kādu devu viņi uzņems. Lielākajai daļai cilvēku tolerance veidojas ļoti ātri, un vidēji normālam
cilvēkam parasti nepieciešamas aptuveni 90 dienas, lai uzņemtu 60 gramu terapiju. Šķiet, ka 60 grami pareizi
ražotas eļļas spēj izārstēt lielāko daļu vēža gadījumu, ja vien medicīniskā sistēma nav smagi sabojājusi pacientu
ar ķīmiju un starojumu utt.

Pacientiem,  kuri  cietuši  no  ķīmijas  un  starojuma  iedarbības,  ir  nepieciešams  vairāk  eļļas,  lai  novērstu
medicīniskās  sistēmas  atstātos  bojājumus.  Lielākoties,  kad  cilvēks  ir  pieradis  pie  eļļu  iedarbības,  šķiet,  ka
pacientiem patīk lietot šo vielu. Bet, ņemot vērā šo medikamentu atkarību izraisošo raksturu, bieži tie, kas lieto
šo vielu,  aizmirsīs  pareizi  lietot  devas.  Nav tā,  ka eļļa  liek viņiem aizmirst,  tas ir  vienkārši  tāpēc,  ka viņu
ķermenis nejūt vajadzību pēc tās klātbūtnes, un tas tikai izceļ faktu, ka viela patiesi nerada atkarību. Ja tas tā
nebūtu, maz ticams, ka pacients aizmirsīs lietot devu, jo, ja tas izraisītu atkarību, pēc astoņām stundām viņu
ķermenis raudātu pēc vielas.

Vai ir kādas blakusparādības, par kurām jāuztraucas?

Daži pacienti ir ziņojuši, ka, lietojot šīs zāles, viņiem radās trauksme vai paranoja. Veidi, kā to risināt, tiks
apspriesti, kad šajā grāmatā tiks uzdots jautājums nedaudz tālāk.

Galvenās kaņepju eļļas blakusparādības, par kurām man ziņots, ir laba veselība, laime un labs nakts miegs, tad
ko vēl kāds varētu jautāt no zālēm, kuras viņi lieto?

Daudzi cilvēki katru dienu uzņem lielu skaitu zāļu. Vai tas var būt labs ķermenim?

Man nav ne jausmas,  kāpēc tie,  kas zāļu reklāmās saskata alopātisko zāļu bīstamās blakusparādības,  tomēr
apsvērtu iespēju lietot šīs zāles. Šķiet, ka bez prāta daudzi cilvēki rīkosies tā, kā ārsts pavēlējis, un liela daļa šo
pašu cilvēku mēdz noraidīt kaņepju zāļu lietošanu. Vienkārši melu dēļ viņiem ir teikušas viņu valdības un tie,
kas stāv ēnā aiz farmācijas nozares. No kaņepju zāļu lietošanas neviens nemirst un nav nodarīts kaitējums. Es
vēlos, lai es varētu teikt to pašu par to, ko ārsti mums katru dienu izraksta, bet diemžēl tas tā nav.

Dažreiz pietiek ar dažādu mijiedarbību,  ko izraisa šīs tā saucamās zāles.  Bet pat tad,  ja mums nav tūlītēju
problēmu, to lietošana joprojām rada briesmas. Laika gaitā šo zāļu sastāvā esošās ķīmiskās vielas un indes
uzkrājas mūsu ķermenī, un tas var izraisīt arī nopietnas veselības problēmas, kas bieži var izraisīt nāvi. Pat tādas
vienkāršas  lietas  kā aspirīna tabletes  katru gadu izraisa  tūkstošiem nāves  gadījumu visā pasaulē.  Tāpēc  es
nedomāju,  ka kādam no mums vajadzētu  uzticēties  farmaceitiskajai  rūpniecībai  vai  jebko,  ko tā  sniedz.  Ja
vēlaties redzēt patiesu dziedinošo spēku, tad griezieties pie Mātes Dabas, jo tablešu rūpnīcā atradīsiet ļoti maz,
kas dos daudz labuma.

Kā pacienti salīdzina kaņepju eļļas blakusparādības ar ķīmisko zāļu blakusparādībām?

Nav  reāla  salīdzinājuma  starp  kaņepju  eļļas  blakusparādībām  un  indīgajām  ķimikālijām,  ko  nodrošina
medicīnas sistēma. Šīs vielas, ko piegādā ārsti, mums nevajadzētu būt mūsu ķermenī, jo tās ir toksiskas aknām.
Tas nozīmē, ka šos tā saucamos medikamentus nedrīkst lietot,  jo tie saindēs mūsu aknas un pasliktinās tās
darbību. Turklāt to lietošana var izraisīt virkni citu veselības problēmu, no kurām varētu izvairīties, ja tā vietā
tiktu izmantota kaņepju eļļa.

Izmantojot ķīmiskus medikamentus, mēs bieži pakļaujamies blakusparādībām, kas var būt vēl sliktākas nekā
sākotnēji ārstētās. Daži pacienti ar tādām slimībām kā vēzis un diabēts utt. Man pat ir teikuši, ka viņu stāvokli
izraisīja medikamenti, ko ārsti bija piegādājuši. Tātad šķiet, ka diezgan bieži paši ārsti vismaz daļēji ir atbildīgi
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par pacienta pašreizējo veselības stāvokli. Daudzi pacienti man ir sīki aprakstījuši briesmīgās blakusparādības,
ar kurām viņi saskārās, izrakstot medikamentus, kas viņiem tika izrakstīti, tāpēc es mēģinātu izvairīties no to
lietošanas, ja tas ir iespējams.

Tā kā mūsu ķermeņa ķīmija un mūsu tolerance pret daudzām citām vielām ir ļoti atšķirīga. Bieži ārstiem nav ne
jausmas, kādu ietekmi dažādu ķīmisko zāļu uzkrāšanās var atstāt uz mūsu veselību un labsajūtu. Neviens no
mums nav vienāds, un dažādi kopā sajaukti medikamenti ir nekas cits kā indīgs ķīmisks kokteilis, kas dažos
gadījumos var radīt pilnīgi negaidītas sekas pacienta veselībai. Tātad, kā jebkurš ārsts varētu ņemt vērā visus
nezināmos, lai noteiktu, kas ir drošs un kas nav pieņemams?

Es  godīgi  domāju,  ka  tādus  apstākļus  kā  Alcheimera  slimība  un daudzas  citas  slimības  bieži  izraisa  ārstu
izrakstīto ķīmisko vielu maisījums. Daudzi pacienti man ir stāstījuši par problēmām, ar kurām viņi saskārās,
lietojot farmaceitiskos preparātus, taču, pārtraucot šo vielu lietošanu un uzsākot eļļas uzņemšanu, problēmas
pazuda. Īsi sakot, ja kaņepju zāles tiek ražotas pareizi, tās ir ārkārtīgi drošas un nekaitīgas lietošanai, bet tas, ko
sniedz medicīnas speciālisti, nav.

Vai ir iespējams salīdzināt alopātisko un empīrisko zāļu iedarbību?

Manuprāt, nav salīdzinājuma starp alopātiskajām un empīriskajām zālēm. Allopātiskās zāles lielākoties ir tikai
kaitīgu ķīmisko vielu un indes maisījums, ko neviens nedrīkst lietot.  Empīriskās zāles (zāles no augiem) ir
izmantotas tūkstošiem gadu, un no kaņepēm ražotās zāles nav salīdzināmas attiecībā uz drošību. Kaņepju sveķu
medicīniski  efektīvā  un  nekaitīgā  daba,  no  kuras  iegūst  eļļu,  padara  kaņepju  augu  par  “visu  empīriskās
medicīnas karalieni”.

Gadu gaitā esmu sazinājies ar daudziem pacientiem, kuri paņēma visu pieejamo, lai ārstētu savus stāvokļus, un
pēc tam, kad viss bija neveiksmīgi, viņi pēc tam nāca pie manis. Es domāju, ka tie pacienti, kuri ir lietojuši gan
alopātiskās,  gan  empīriskās  zāles,  ir  kvalificētāki  runāt  par  atšķirību  starp  ķīmiskajiem medikamentiem un
kaņepju eļļu, nevis es. Bet diemžēl daudzi joprojām baidās nākt klajā, tāpēc varu pārraidīt tikai to, ko viņi ir
ziņojuši.

Lielākā daļa no šiem pacientiem man tieši  teica,  ka viņi  daudz ātrāk izmantos  kaņepju eļļu,  nevis to ārstu
piedāvātās zāles. Vienkārši tāpēc, ka tas darbojās daudz labāk, tam nebija nepatīkamu blakusparādību, un īsā
laikā  daudzi  varēja  atgriezties  normālā  dzīvē.  Lietojot  alopātiskās  zāles,  viņi  nepamanīja  šos  izteiktos
dziedinošos efektus, un lielākā daļa uzskatīja, ka šīs zāles nodara lielu kaitējumu. Es domāju, ka tas daudz runā
par to, kāpēc es tagad pat neapsvērtu alopātisko zāļu lietošanu, un tuvākajā nākotnē, manuprāt, daudzi citi sāks
justies tāpat.

Vai ir pamats uztraukties par atkarību no THC?

Var izmantot arī kaņepju auga ekstraktus, lai tiem, kuri ir atkarīgi no bīstamām vielām, būtu vieglāk atteikties
no to lietošanas. Sistēma mums saka, ka marihuānai ir vārtejas efekts, kas liks tiem, kas to lieto, izmest dzīvību
un kļūt atkarīgiem no smagajām narkotikām. Šādi apgalvojumi ir pilnīgs absurds. Kā zāles, kas ir noderīgas
atkarību novēršanai, var izraisīt atkarību no tām pašām bīstamajām vielām, kas izraisa šo problēmu?

Es piekrītu, ka kaņepju eļļa ir vārtejas zāles, taču tā ir vārti atpakaļ cilvēkiem, kuri cieš no atkarībām, un tā
nenovirza tos, kas to lieto, ceļā uz iznīcību, kā mūsu valdībām būtu jātic. Kad jūs patiešām uzzināsit, kādas
zāles var ražot no šī auga, jūs atklāsit, ka tās medicīniskā izmantošana ir neierobežota.

Tagad apskatīsim ļoti postošās kaņepju eļļas pārdozēšanas sekas. Šīs zāles izraisa daļēji komatisku stāvokli, ko
sauc par miegu, un, ražojot no pareizajiem celmiem, tas ir arī daudz efektīvāks pretsāpju līdzeklis nekā morfīns.
Ja parasts cilvēks uzņemtu pārāk daudz, bez šaubām, viņš gulētu diezgan ilgu laiku, bet,  pamostoties, būtu
neskarts un neciestu atkarību.

Esmu nodrošinājis  šīs  zāles  daudziem pacientiem,  tomēr  es  nezinu  nevienu stāvokli,  kas  liegtu  pacientam
izmantot šo vielu par labu; tomēr ar laiku mēs varam atklāt, ka ir tādi, kuri to nevar. Es saku tikai to, ka es
nezinu nevienu medikamentu, kas būtu efektīvāks un drošāks lietošanai, un esmu pārliecināts, ka medicīnas
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sistēma neizmanto neko, par ko viņi varētu teikt to pašu. Tagad apskatiet kaņepju eļļas ietekmi un apskatiet
medicīnas sistēmas sniegtās sekas. Es domāju, ka jūs piekritīsit tam, ka kaņepju medikamentu atcelšana ir tikai
visnepatīkamākais attaisnojums, ko viņi varēja izdomāt, ja ņemat vērā to vielu kaitīgo un bīstamo dabu, kuras
tās pašlaik izmanto, lai tās aizstātu.

Šīs zāles var norīt, lietot lokāli, iztvaikot vai arī tās var lietot svecīšu veidā ar labiem rezultātiem. Sākot lietot
eļļu, sākumā vislabāk ir lietot mazas devas, kas ņemtas ar astoņu stundu intervālu. Ja jūs ciešat no nopietna
stāvokļa un lietojat spēcīgas pretsāpju zāles, pēc iespējas ātrāk palieliniet devu un mēģiniet pārtraukt šo bīstamo
vielu lietošanu.

Tiem, kuri uzskata,  ka viņiem ir vajadzīgi norādījumi,  jo jūsu ārsts vispirms uzlika jums visas šīs atkarību
izraisošās nepatīkamās ķīmiskās vielas, jautājiet viņiem padomu, kā vislabāk pārtraukt šo vielu lietošanu. Ja
jūsu  ārsts  nevēlas  palīdzēt,  konsultējieties  ar  naturopātu  vai  homeopātu.  Agrāk  daudzos  gadījumos  esmu
redzējis, ka cilvēki paši izlaiž nevajadzīgas zāles bez neviena padoma.

Uzsākot ārstēšanu ar eļļu, daudzi pacienti,  kuri lieto opiātu saturošas zāles, var uzreiz uz pusi samazināt šo
bīstamo vielu lietošanu. Vairumā gadījumu vienas līdz divu nedēļu laikā pacients var pilnībā atteikties no šīm
zālēm, un viņiem būs mazāk abstinences simptomu.

Šīs zāles patiešām nav domātas, lai jūs paceltu, bet ļauj ļaut sevi dziedināt dabīgai vielai, kas nekaitē. Kāpēc
mums kā cilvēkiem vajadzētu ļaut citiem turpināt liegt mums lietot šīs zāles? Kaņepju bezmaksas izmantošana
medicīnā ir mūsu laika vissvarīgākais jautājums, un, tā kā tik daudzi mirst bez vajadzības, visas pārējās bažas
salīdzinājumā ir bālas. Kaņepes ir zāles masām, kuras praktiski ikviens var audzēt un ražot. Tagad neskaitāmi
cilvēki visā pasaulē ražo savus medikamentus, un viņi sasniedz tādus pašus rezultātus, kādus esam aprakstījuši
mūsu informācijā.  Tagad ir pienācis laiks pārmaiņām, lūdzu, pievienojieties mums, lai palīdzētu izbeigt  tik
daudzu cilvēku ciešanas un nestu cerību citādi bezcerīgajā pasaulē.

Kaņepju augs tika uzlikts uz šīs zemes, lai mēs visi varētu brīvi izmantot pārtikai, šķiedrvielām, zālēm, enerģijai
un daudzām citām vajadzībām. Visbeidzot, no šī apbrīnojamā auga var ražot vairāk nekā 50 000 dažādu lietu.
Kad  šie  nelikumīgie  ierobežojumi  tiks  atcelti,  tas  atgriezīs  cilvēkus  uz  zemes,  kur  viņi  pieder.  Viņi  atkal
sazināsies  ar  dabu  un  kļūs  daudz  pašpietiekamāki.  Miljoniem  darbavietu  būtu  tur,  lai  pieņemtu  zemei  
draudzīgas kaņepju rūpniecības nozares, un īsā laikā mums varētu būt kaņepju ekonomika. ” Riks Simpsons,
Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

“Kad es pirmo reizi  sāku lietot  eļļu,  man bija“ briesmīgas  ”blakusparādības,  es noteikti  esmu apēdusi pusi
kastītes virtuļu !!! Ha Ha Ha !!! Es vēlos, lai man būtu vēl dažas, es brīnišķīgi gulēju! Katru dienu es gaidīju
nakti, lai varētu gulēt. Es paņemtu eļļu 7:00, aizmigšu apmēram 9:30 un gulētu līdz 8:30. Brīnišķīgi !!! ” Toms

“Ironiski, ka katru dienu dzirdam tik daudz stāstu par cilvēkiem, kuri lieto kaņepju koncentrātu bez šausmu
stāstiem, bez atkarības, bez blakusparādībām vai ar tiem saistītiem nāves gadījumiem, bet vietējie likumdevēji
cīnās pret marihuānas audzēšanu, izmantošanu un pārdošanu sabiedrības interesēs. drošības problēmas ”, kas ir
aizsegs viņu lojalitātei Big Pharma un“ Booze-Baron finansiālajai kukuļdošanai, lai ierobežotu kaņepju nozares
izaugsmi ASV ... ”Rafaels

“Šonedēļ sāku dot eļļu tēvam. Progresējošs prostatas vēzis, kas izplatījies uz dažiem kauliem. Līdz šim viņš
daudz guļ un ir atguvis apetīti. Viņš neko neēda radiācijas sāpju dēļ kaklā. Arī daži no viņa uztraukumiem ir
kļuvuši par šķietami jautriem notikumiem galvā!

Slimnīcā  viņš  joprojām  saņem  pretsāpju  līdzekļus,  kas  ir  noderīgi  akūtu  sāpju  gadījumā,  līdz  viss  tiek
kontrolēts. Dokumenti gan nezina par eļļu. Mēs pat devām mājienu par ideju apvienot eļļu ar zālēm, bet ārsti
atgriezās ar briesmīgu blakusparādību izdomājumiem. Gribēju lūgt viņus parādīt mums pētījumus, bet nevēlos
apdraudēt tēta atbrīvošanu, jo esam atzīmēti kā “grūti”, lai apšaubītu pārmērīgu medikamentu nepieciešamību,
kas padara viņu sliktāku un sliktāku.

Es nevēlētos slimnīcas vēža ārstēšanu savam sliktākajam ienaidniekam. Es biju dzirdējis šausmu stāstus, bet es
domāju, ka kādā līmenī es domāju, ka tētim viss būs savādāk. Sirsnīgi ceru, ka nav par vēlu. ” Edmunds
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- Edmund, viņiem bija taisnība par iespējamām blakusparādībām, bet tās izraisītu ķīmiskās vielas, ko viņi viņam
dod, nevis eļļa. Jo ātrāk jūs viņu atgriezīsiet mājās un piepildīsiet ar eļļu, jo lielāka iespēja. Nekad nav par vēlu
sākt ar eļļu, vienīgais jautājums ir, vai vēl nav par vēlu, lai tā tiktu priekšā slimībai. Bet tas ir tieši saistīts ar to,
cik daudz eļļas jums izdosies ievest un cik ātri.

Ar to es nesaku, ka jums nevajadzētu ievērot  protokolu vai sākt ar  milzīgām devām. Atvediet  viņu mājās,
ievērojiet protokolu un ļaujiet mums cerēt uz labāko. JB

“Labdien, Jindrihs, vēlos padalīties ar dažām eļļas“ blakusparādībām ”. Vispirms es jau kādu laiku gatavoju
savu  un  arī  pērku  dažus  aptiekā  (piemēram,  savējo  labāk!),  Man  nav  nekādu  īpašu  stāvokļu  vai  slimību,
iespējams, kopš 2012. gada esmu norijis gandrīz 30 ml, tāpēc ...

* vairs nevar dzert alkoholu ... vienu glāzi vīna, un es esmu ārā! Es nemēģināju pārtraukt dzeršanu, bet tiešām
mans ķermenis to pilnībā noraida, un tiešām patīkami būt skaidram!

* Manu acu varavīksnene ir pilnīgi zaļa ... šeit un tur vairs nav mazu brūnu punktiņu (ja jūs zināt iridoloģiju, šie
mazie  punktiņi  liecina  par  orgānu darbības  traucējumiem vai  pat  bojājumiem),  tāpēc  skaidras  acis  nozīmē
lielisku veselību! 

* Tas pats efekts manām 10 gadus vecajām aitu suņa acīm un daudz enerģijas! (Viņam ir bijušas apmēram 6
devas). Eļļa un visas neparedzētās blakusparādības !! Paldies jums un Rikam par visiem jūsu centieniem dalīties
ar šīm zālēm ar pasauli. Daudz mīlestības, Estelle "

"Es varu jums pateikt, ka manai meitenei-sunim (aitu sunim) bija piena dziedzeru vēzis, lieli kunkuļi. Es viņai
devu katru dienu 2 pilienus pirms nakts. Pēc 3 nedēļām VISS IR GĀJIS !!! (Tas ir kā krūts vēzis cilvēkiem, arī
jutīgs pret estrogēnu !!!). UN tas izglāba mana drauga dzīvību, viņai bija urīnpūšļa vēzis - Gone. ĻOTI laimīgs,
ka varu palīdzēt cilvēkiem un dzīvniekiem. ” Dollija

"Es visiem trim saviem suņiem katru dienu dodu pilienu eļļas, lai novērstu vēzi pēc tam, kad katrs suns agrāk
bija zaudējis vēzi." Rodžers

“Es tikai pagājušajā nedēļā rakstīju par vemšanu uz eļļas. Beidzot apstājos un joprojām izmantoju to pašu eļļas
partiju. Es tagad jūtos lieliski. Es domāju, ka es detoksicēju visas farmaceitiskās zāles no savas sistēmas. Tā bija
nožēlojama pieredze, bet detoksikācija nekad nav jautra. ” Robins

"Es nezinu droši, bet es domāju, ka jūs pārāk ātri esat lietojis pārāk daudz. Ir tāda lieta kā pārāk augsta, un
dažiem  cilvēkiem  tas  var  izraisīt  vemšanu.  Es  to  zinu  no  personīgās  pieredzes.  (Es  tikko  sapratu,  ka  tas
izklausās pazemojoši, es to nedomāju tā.) ”Tīna

”Tīna, es arī par to domāju un man bija daudz jautājumu, kāpēc man bija tik slikti. Es tiešām uzskatu, ka tas bija
detoksikācijas dēļ, kas ar mani notika pagājušā gada decembrī. Onkologs man teica, ka esmu beigu stadijā, un
man bija beigusies eļļa un man bija IV Zometa, lai palīdzētu stiprināt kaulus. Izrādījās, ka eļļa darbojas kā
alerģiska tablete un glābj mani no Zometa iedarbības. Izslēdzot eļļu, es kļuvu anoreksisks, man ļoti sāpēja, kad
Zometa iekļuva kaulos un vemja, drebuļi un hospitalizācija.

Kopš šī gadījuma es pat nevarēju sēdēt indiešu stilā, jo man ļoti sāp locītavas un gurni. Kad atkal sāku lietot
eļļu, man sākumā viss bija kārtībā, bet tad pamazām saslimu. Pēc tam man kļuva ļoti slikti, un, kad es vairākas
dienas vemju un nožēlojami, notika kaut kas dīvains, visas locītavas tika notīrītas, un pēc 6 mēnešiem man vairs
nav locītavu sāpju. Es atkal esmu elastīgs. Es varu tikai noticēt, ka eļļa no locītavām izvilka to sūdi, kas var
palikt pie jums gadu. ” Robins

"Ir  ļoti  svarīgi  pēc  iespējas  ātrāk  nokļūt  termināla  pacientā.  Lielākajai  daļai  termināla  pacientu  ir  veikta
ķīmijterapija/starojums, pretsāpju līdzekļi utt. Pārliecinieties, ka tas ir pareizi izgatavots, un pēc iespējas ātrāk
sāciet lietot pēc iespējas vairāk, un es to nepārtrauktu vismaz līdz vēzis nav pilnībā izzudis! ” Bonija

"Kad ārsti jums saka:" Jūs esat termināls ", vai jūs nevēlaties izmēģināt visu, kas tur ir? Padomā par to ... Ko tev
pēc šādas diagnozes vajadzētu zaudēt? Man ir brāļameita, kas šodien ir dzīva ... šīs eļļas dēļ ... Vai man ir jāsaka
vairāk? ” Kerola
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“Tā esmu es, viņas brāļameita. Tas tiešām strādāja. ” Džoanna

“Es veicu pusmaratonu, es savāku 5000 USD vēža izpētei. Es nezināju, ka jau ir izārstēta ārstēšana, un viņi man
to nedos. Viņi man divreiz deva patiešām spēcīgu ķīmijterapiju. Viņi izpostīja manas aknas; viņi sabojāja man
nieres. Pagājušā gada aprīlī viņi mani nosūtīja mājās mirt. Viņi teica, ka es nedzīvošu sešas nedēļas. Un šeit es
esmu šodien, vēl dzīvs, jo uzzināju, kā pašam pagatavot zāles, lai šodien varētu būt šeit.

Mums visiem jāstāsta  par  šo  ārstēšanu.  Ikvienam ir  jāzina:  ir  reāli  medicīniskie  marihuānas  produkti,  kas
palīdzēs jums dzīvot un palīdzēs jūsu draugiem dzīvot ar vēzi. Ikvienam jāzina: nevienam nav jāmirst no vēža.
Ir zāles, vienmēr ir bijusi ārstēšana. Viņi vienkārši ... Big Pharma neļaus mums to iegūt. Kā viņi uzdrošinās ?!
Vēža izpēte ir vairāku miljardu dolāru nozare ... Un ko viņi dara? Viņi nogalina tādus cilvēkus kā es ar savām
narkotikām. Tas ir muļķības! Ir zāles! Phoenix Tears eļļa darbojas! Pastāsti visiem. Lūdzu! ” Džoanna

“Sveiki,  es ticu eļļai  un šobrīd to lietoju savai mātei,  kurai ir vēzis,  bet man ir jautājums, jūs sakāt, ka to
vajadzētu izdzert 2 unces trīs mēnešu laikā, bet mana mamma slimības dēļ ir ļoti vāja. ņem tikai par unci un
gatavojas tikties trīs mēnešus, bet tomēr to lieto, un es gribu zināt, vai tas ir tāds pats efekts, jo jūs teicāt, ka tam
vajadzētu būt pēc trim mēnešiem. Lūdzu, atbildiet man uz ziņu, jo esmu noraizējies. ” Esmeralda

“Neuztraucieties pārāk daudz par to, cik daudz viņa līdz šim ir uzņēmusi. Vienkārši mēģiniet panākt, lai viņa ēd
mazliet  vairāk.  Saki  viņai,  lai  viņa  apēd  lielāku  gabalu  nekā  jebkad  agrāk,  kad  viņa  iet  gulēt  naktī,  viņa
pamazām varēs ēst vairāk. Pārliecinieties, ka viņa naktī ēd lielāku devu, un viņa ātrāk veidos toleranci. Tētis
pirmajos trīs mēnešos darīja to pašu. Pagāja ilgs laiks, pirms viņš varēja apēst vairāk nekā pusi gramu dienā, un
vēzis izzuda pat tad, kad viņš tikko apēda 1/4 gramus dienā (audzējs kļuva mazāks). Tagad viņš ir līdz pat
gramam dienā, un 10 mēnešu laikā viņš ir apēdis vairāk nekā simts gramus. Veiksmi!" Hosē

Zāļu nomaiņa

“Ar savu pieredzi ar eļļu es personīgi nezinu nevienu farmaceitisko medikamentu, kuru es būtu gatavs lietot.
Man ir vairāki iemesli, bet galvenais ir tas, ka tie nav nepieciešami. Jūsu ķermenis var apstrādāt tikai to, ko ēda
jūsu  senči;  tā  nav  gatava  pārstrādāt  jebkāda  veida  ķimikālijas,  un  ķīmisko  vielu  patēriņš  galu  galā  radīs
nepatikšanas. Tie var palīdzēt ar stāvokli, ar kuru jūs pašlaik ciešat, bet jūs maksāsit cenu vēlāk. Eļļa sasaucas ar
cilvēka DNS un palīdz atjaunot un atjaunot visa ķermeņa šūnas. Eļļa darbojas selektīvi un uzbrūk visam, kas
jūsu ķermenī ir neveselīgs. Turklāt eļļa nerada kaitīgas blakusparādības. Ar nelielu pārspīlējumu mums patīk
teikt,  ka  eļļas  lietošanas  vienīgās  blakusparādības  ir  miegs,  laime  un veselība.  Tas  nenozīmē,  ka  pacients
nepiedzīvos neparastus ķermeņa un prāta stāvokļus, īpaši, ja viņš uzņem vairāk eļļas, nekā ir pieradis lietot. Bet
pat tad, ja viņi to darīs, ja viņi izmantos augstas kvalitātes kaņepju eļļu, viņi vienkārši iesnausties un aizmigt.
Nav jēgas mēģināt cīnīties ar eļļas iedarbību, vislabāk ir ļaut tai darboties un plūst kopā ar to. ”JB

"Labi, tāpēc man ar to ir jādalās. Es saņēmu eļļu no drauga citā štatā. Pirmais, ko paņēmu, bija no aptiekas, un
man bija sajūta, ka tam nav jābūt tam, kam vajadzētu būt. Es lietoju diezgan laba izmēra devu ik pēc dažām
stundām, un šķiet, ka tas nedarīja daudz. Kad vakar saņēmu lietas no sava drauga, es sapratu, ka varu paņemt
tādu pašu summu, kāda man bija no aptiekas. Zēns kļūdījās! Jūs nejokojat, sakot, ka sāciet lēnām! Kad jums ir
īstas lietas, tas noteikti ir spēcīgs! Diemžēl man nebija labas pieredzes, liela paranoja un nespēju aizmigt visu
nakti. Manam dēlam patiesībā vajadzēja nākt un “auklēt” mani! Es šodien esmu ļoti nogurusi un joprojām jūtu
sekas, tāpēc es, iespējams, šodien nevienu nelietošu, un, ja es to izdarīšu, tad būs mazāk par pusi rīsu graudu! Es
domāju, ka labajā pusē man šorīt nav sāpju.

-  Keisija,  lol.  Iespējams,  jaunajā partijā  ir  kāda sativa,  tāpēc mēģiniet  iegūt citu.  Eļļa,  kas ražota no mūsu
ieteiktā, to nedara. Es izmēģinātu jaunu partiju vai pusi no tā, ko jūs paņēmāt. Šīs nepatīkamās sajūtas kādam
var  rasties  dažreiz,  bet,  tiklīdz  jūs  iemācīsities  ar  to  rīkoties,  tas  nerada  lielas  problēmas,  kā  to  droši  var
apstiprināt jūsu aukle.
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Bet atkal, kā es saku, eļļā, iespējams, ir kāda enerģiju radoša sativa. Bet varbūt tam ir labāks pretsāpju efekts
nekā iepriekšējai  eļļai.  Mēģiniet  ņemt mazāk un redzēt,  kā tas darbojas.  Ja jums tas nepatīk arī  otro reizi,
atdodiet  to  dēlam atpūtas  nolūkos vai  izmantojiet  lokāli  (skaistumam u.c.),  un ļaujiet  viņam iegūt  kaut  ko
spēcīgāku un nomierinošāku, kas atbildīs mūsu prasībām. "Norādes." Ar laba vēlējumiem, JB

"Tas darbojas visu veidu slimībām un slimībām. Ja jūs to lietojat,  uzmanieties no kālija līmeņa, jo dažiem
cilvēkiem tas, šķiet, samazinās. Ikvienam, kam ir nieru, aknu un sirds problēmas, izpētiet dziedzera piedevas
kombinācijā ar RSO un q10, lai iegūtu atjaunojošu efektu. ” Metjū

"Tikai kanabinoīdi regulē šūnas. Lielākā daļa ziedes/vielas brūcēm ir dezinfekcijas līdzekļi un tikai cenšas radīt
ideālu situāciju ķermeņa dziedināšanai. Kanabinoīdi ir antibakteriāli / pretsēnīšu / pretvīrusu līdzekļi utt. Utt.,
Un tie regulē šūnas tā, lai neglīti bojātās šūnas tiktu regulētas, nevis puslīdz labotas un kopētas. Citiem vārdiem
sakot, jums ir mazāka iespēja iegūt rētas no kanabinoīdu lietošanas uz brūcēm, jo šūnas tiek regulētas ar šādu
loģiku:

Vai  esmu  nedaudz  sabojāts?  -  Jā  =  autofagija  šūnas  pārstrādei/labošanai.  Vai  esmu daudz  bojāts?  -  Jā  =
ieprogrammēta šūnu nāve (apoptoze)

Vai esmu beidzis savu datumu? - Jā = ieprogrammēta šūnu nāve (apoptoze)

Vai es esmu ārkārtīgi bojāts? Jā = nekroze. Ja bojājumi ir tik smagi, ja vien apgabalā netiek lietoti kanabinoīdi,
asinīs  esošie  endogēnie  kanabinoīdi  parasti  nesasniegs  šūnas  un  nespēs  tās  noregulēt,  kā rezultātā  radīsies
sapuvusi miesa / nekroze.

Vēzis parasti rodas no bojātas šūnas, kas paliek neregulēta, jo tās CB receptori bojājumu dēļ nedarbojas.

Vielas,  kas,  kā zināms,  izraisa  vēzi,  parasti  ir  vielas,  kas lēni  izplūst  no ķermeņa un rada pastāvīgus  šūnu
bojājumus visā ceļojuma laikā.

Jo biežāk šūnas tiek bojātas, jo lielāka iespēja, ka šūna pastāvēs bez funkcionējošiem CB receptoriem. ” Skots

Vēža dziedināšana ar eļļu

Spriežot pēc novērojumiem par to pacientu skaitu, kurus esat ārstējis, vai eļļa ir efektīva visiem vēža veidiem, 
vai arī jūs zināt kādus vēža veidus, kuriem tā nepalīdzēs?

“Eļļa ir efektīva visu veidu ādas vēža ārstēšanā, un, cik man zināms, tas pats attiecas uz iekšējiem vēža veidiem
un citiem veselības stāvokļiem. Pēc daudzu gadu pieredzes, strādājot ar pacientiem, kuri cietuši no visa veida
medicīniskām  problēmām.  Es  varu  godīgi  teikt,  ka  nezinu  nevienu  stāvokli,  kuram  eļļa  nebūtu  efektīva
ārstēšana.

Šķiet, ka augstas kvalitātes kaņepju eļļa, ja to ražo un lieto saskaņā ar maniem norādījumiem, darbojas ar visiem
vēža veidiem, un es nezinu nevienu vēža veidu, kura ārstēšana nebūtu efektīva. Pirms kāda laika es dzirdēju par
pētījumu,  kurā  apgalvots,  ka  THC  var  izraisīt  noteikta  veida  vēzi,  taču,  manuprāt,  tā  bija  tikai  vairāk
propaganda, kas tika izmesta, lai sabiedrība neuzzinātu patiesību. Varu tikai teikt, ka šim pētījumam ir jābūt
kļūdainam, un tagad es paskaidrošu, kāpēc es nonācu pie šāda secinājuma.

Vienkārši  sakot,  lielākā  daļa  pētījumu liecina,  ka vēzis  ir  tikai  mutējošas  šūnas,  kurām tika ļauts  vairoties
pacienta organismā esošās problēmas dēļ. THC nogalina mutācijas šūnas. Tātad, kā THC var ražot tieši tās
šūnas, kuras tas tik labi spēj iznīcināt?

Ja jūs meklējat ārstēšanu, kas var izraisīt vēzi, meklējiet ne vairāk kā ķīmiju un starojumu. Abas šīs tā saucamās
“ārstēšanas” metodes ir ļoti  kancerogēnas,  tāpēc,  citiem vārdiem sakot,  tās var un var izraisīt  vēzi.  Pat CT
skenēšana pakļauj ķermeni milzīgai starojuma devai. Radiācija izraisa šūnu mutāciju, un mums visiem ir teikts,
ka vēzis ir šūnu mutācija. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs
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Vai eļļu var lietot kopā ar ķīmijterapiju un radiāciju?

"Kad pacienti man uzdod šo jautājumu, es viņiem saku, ka jā, eļļu var izmantot kopā ar ķīmiju un starojumu. Es
nešaubos, ka šīs eļļas izmantošana būtu ļoti izdevīga, un tā dotu viņiem labākas izredzes izdzīvot, ko rada šāda
ārstēšana. Tomēr kāpēc gan kāds pie pilna prāta pat apsvērtu ķīmijterapijas un radiācijas lietošanu?

Ķīmija un starojums neārstē vēzi, tie to izraisa, un agrāk es atteicos nodrošināt eļļu cilvēkiem, kuri plāno veikt
šādas tā saucamās ārstēšanas. Kāpēc man vajadzētu riskēt nonākt cietumā, lai ražotu eļļu kādam, kurš plāno
veikt šādas ārstēšanas metodes no medicīnas sistēmas? Ja cilvēks izvēlas lietot ķīmijterapiju vai starojumu, tad
tā ir viņa izvēle. Bet no manas perspektīvas es uzskatu, ka no manas puses būtu muļķīgi nodrošināt ārstēšanu, ja
šīs personas tik ļoti vēlas ļaut medicīnas sistēmai viņus saindēt. Tas ir kā piegādāt pretindu, vienlaikus sūknējot
indes pacienta vēnās.

Agrāk šīs zāles esmu nodrošinājis pacientiem, kuri vēlas efektīvu ārstēšanu, kas nekaitē un dod viņiem ļoti labas
izredzes  izdzīvot.  Bet  es  uzskatu,  ka  lielākā  daļa  medicīnas  sistēmas  piedāvājuma  vairāk  attiecas  uz
slepkavībām, nevis uz medicīnu. Tāpēc es saku cilvēkiem ar nopietniem veselības traucējumiem ņemt eļļu un
turēties tālāk no medicīnas sistēmas un ārstiem.

Ja vien medicīnas speciālisti nesāk racionāli izturēties pret vēža ārstēšanu, es uzskatu, ka pacientam labāk nav
lūgt viņu padomu. Tas, ko medicīnas sistēma galu galā nodrošina, parasti nodara daudz vairāk ļauna nekā laba
un samazina pacienta izdzīvošanas iespējas. Ķīmijas un starojuma radītie un atstātie bojājumi vairumā gadījumu
izraisīs pacienta nāvi, ja vien viņi neuzņems lielu daudzumu eļļas, lai attīrītu sevi. Lielākā daļa cilvēku, kuri
lieto ķīmijterapiju un radiāciju,  mirst no šīs ārstēšanas izraisītajām sekām, nevis no vēža, no kura viņi tika
ārstēti.

Kā jau teicu, no savas pieredzes šķiet, ka eļļa iedarbojas uz visu veidu vēzi, taču man ir bijuši daži cilvēki, kuri
ir ieguvuši ārstēšanu un pēc tam atteikušies to lietot. Es nevaru izskaidrot viņu uzvedību citādi kā pateikt, ka
galu galā šķiet, ka viņi nevēlējās šķirties no medicīnas sistēmas. Ir bijuši tikai daži, kas to ir izdarījuši, un, cik
man zināms, galu galā visi šie pacienti nomira. Es vēlos, lai es varētu izskaidrot, kāpēc cilvēki dara to, ko viņi
dara, un kāpēc viņi ir tik neapdomīgi ar savu dzīvi. Bet, ja vien viņi nevēlas izglītot sevi par to, ko medicīnas
sistēma viņiem sagaida, es ceru, ka tas turpināsies. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Panākumu līmenis vēža slimniekiem?

“Kad cilvēki nāk pie manis ar vēža diagnozi un viņi ir atteikušies no ķīmijterapijas vai staru terapijas, ir gandrīz
pašsaprotami, ka viņus var izārstēt, ja vien viņi nav gaidījuši, līdz nonāks pie nāves, lai ārstētos, vai arī atsakās.
uzņemt eļļu pareizajā veidā.

Vēzis pat var tikt novērsts aptuveni 75% cilvēku, kuriem medicīniskā sistēma ir nodarījusi nopietnus bojājumus,
ja  viņi  pareizi  ārstējas  ar eļļu.  Tomēr ir  aptuveni  viens  no četriem cilvēkiem,  kuri  ir  tik  smagi  cietuši,  ka
labākais, uz ko var cerēt, ir nodrošināt viņiem daudz labāku dzīves kvalitāti, kamēr viņi vēl ir kopā ar mums.
Bet pacientiem šajā situācijā eļļas uzņemšana joprojām ir saprātīga, jo tas ļoti atvieglos viņu ciešanas un bieži
vien viņi dzīvos daudz ilgāk, nekā gaidīts.

Pat ja jūs varat izārstēt vēzi, galu galā ķīmijas un starojuma radītie bojājumi bieži novedīs pie pacienta nāves, ja
vien  radīto  kaitējumu nevarēs  novērst.  Šīs  personas  nemirst  no vēža;  patiesībā  viņi  mirst  no tā  sauktajām
“medicīniskajām procedūrām”, ko viņi saņēma no medicīnas sistēmas. Kā redzat, kaņepju eļļai ir pārsteidzošs
panākumu līmenis, it īpaši, ja nav iesaistīti ārsti. Bet, ja medicīnas sistēma sāktu rīkoties racionāli un izmantotu
šīs zāles, kā vajadzētu, es domāju, ka izdzīvošanas rādītāji varētu palielināties vēl vairāk.
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Cik cilvēku, kurus pazīstat, ir izārstējuši sevi ar eļļu?

Kopš 2003. gada esmu piegādājis  šo eļļu  aptuveni  5000 cilvēkiem,  kuri  cieta  no visa veida medicīniskām
problēmām.  Daudziem  no  šiem  pacientiem  bija  vairākas  medicīniskas  problēmas,  kurām  bija  jāpievērš
uzmanība, bet lielākā daļa tika kontrolētas vai izārstētas, izmantojot šo eļļu. Šo zāļu nelikumīgā statusa dēļ es
neveicu uzskaiti, taču var droši teikt, ka esmu redzējis simtiem cilvēku, kas izārstēti ar ārēju un iekšēju vēzi, kā
arī daudzus citus apstākļus.

Turklāt es katru nedēļu saņemu milzīgu skaitu e-pasta ziņojumu no visas pasaules, stāstot, cik daudz šī eļļa ir
palīdzējusi  tālu  zemju  pacientiem.  Kad  mēs  ievietojām  instrukcijas  savā  tīmekļa  vietnē  un  parādījām
dokumentālo filmu “Izkļūt no ārstēšanās”, visur izskaidrojot indivīdiem, kā viņi var izārstēties, tā piesaistīja
lielu uzmanību, un daudzi izmantoja šo informāciju, lai palīdzētu tiem, kam nepieciešama palīdzība, saņemt
zāles.  kas  strādāja.  Tā kā šo eļļu  ir  tik  viegli  ražot,  jau neskaitāmi  cilvēki  visā pasaulē ir  pieredzējuši  tās
priekšrocības,  un  es  ceru,  ka  tuvākajā  nākotnē  mums  visiem būs  brīvība  darīt  to  pašu.  ”  Riks  Simpsons,
Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Vai kādreiz ir par vēlu sākt lietot eļļu?

“Nekad  nav  par  vēlu  sākt  lietot  šīs  apbrīnojamās  zāles.  Pat  cilvēkiem,  kurus  medicīnas  sistēma  ir  smagi
sabojājusi, joprojām ir labas izredzes atgūties. Mums bija viens kungs ar plaušu vēzi, kurš bija slimnīcā, un ārsti
viņam bija iedevuši divdesmit četras stundas, lai dzīvotu. Neskatoties uz medicīnas sistēmas iebildumiem, dēls
viņam iedeva lielu eļļas devu, un viņš nākamajā dienā atstāja slimnīcu. Apmēram pēc piecpadsmit mēnešiem šis
83 gadus vecais veterāns patiešām nomira, bet ne no plaušu vēža, viņš nomira jau esošas sirds slimības dēļ, no
kuras viņš bija cietis gadiem ilgi. Papildu mēnešu laikā, ko viņš bija nodzīvojis, viņam bija laba dzīves kvalitāte
un viņš nomira miegā bez sāpēm. Vai tas nav labāk nekā nomirt slimnīcā, noslīkt savā šķidrumā no plaušu
vēža?

Mums ir bijuši lieliski rezultāti  to cilvēku ārstēšanā, kuriem ir 4. pakāpes vēzis un kuriem nebija paredzēts
dzīvot. Protams, mēs nevarējām viņus visus izglābt, taču viena lieta ir droša - mēs ietaupījām daudz vairāk,
nekā medicīnas sistēma varēja ar savu neprātīgo ārstēšanu un drūmajiem izdzīvošanas rādītājiem. Kā jau minēju
iepriekš, šī eļļa ir efektīva visu veidu vēža ārstēšanā, bet rezultāti, ko bieži pieredzēju tiem, kas cieš no plaušu
vēža un leikēmijas, bija patiesi pārsteidzoši. Bieži vien šāda veida vēži ļoti dramatiski reaģē uz eļļas ārstēšanu,
un nav nekas neparasts, ka pacienti katru dienu redz uzlabojumus.

Es vienmēr mudinu tos, kas lieto eļļu, pēc iespējas ātrāk to ievadīt savā sistēmā. Ideja ir tāda, ka jo ātrāk viņi
var iekļūt eļļā ar THC piesātinātu eļļu, jo ātrāk viņi var izārstēt vēzi un citus apstākļus. Tas nodrošinās, ka
pacientam ir daudz lielākas izredzes izdzīvot, bet tomēr viņiem netiks nodarīts kaitējums.

Es visiem, kuriem ir nopietni dzīvībai bīstami apstākļi, saku: “Eļļa vai nu izglābs jūsu dzīvību, vai arī atvieglos
jūsu izeju.”  Pat ja pacients mirst,  viņi  to darīs  ar cieņu, un var izvairīties  no visu šo briesmīgo sāpju zāļu
iedarbības. Mūsu mērķis ir izglābt pēc iespējas vairāk, bet tiem, kam nav palīdzības, joprojām ir patīkami zināt,
ka viņiem nebūs jāpārdzīvo sāpīga mokoša nāve, tāpat kā citiem slimniekiem, kuriem ir tādi paši apstākļi. ”
Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Vai dažus cilvēkus ir grūtāk izārstēt nekā citus?

“Cilvēki, kurus ir visgrūtāk izārstēt, ir tie, kuri ir ļāvuši sevi nopietni sabojāt medicīnas sistēmā. Ķīmijterapija
un starojums ir kancerogēnas ārstēšanas metodes, citiem vārdiem sakot, tās izraisa vēzi. Ja pacients var izdzīvot
šīs  tā  saucamās ārstēšanas  metodes,  viņš var  liecināt  par audzēja  lieluma samazināšanos.  Bet  galu galā  šīs
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ārstēšanas metodes saindē ķermeni tik smagi, ka tām vairs nav imūnsistēmas, lai tās aizsargātu. Tas kopā ar
pašu ārstēšanu izraisošo ietekmi palīdz izplatīt vēzi uz citām ķermeņa vietām.

Tā kā pacientam vairs nav imūnsistēmas, kas pienācīgi funkcionētu, lai viņu aizsargātu, tagad viņš nespēj sevi
aizstāvēt pret daudzām medicīniskām problēmām, kas var izraisīt viņu nāvi. Jebkuram racionālam cilvēkam
nevajadzētu būt grūtībām saprast, kāpēc medicīnas sistēmas sniegtā ārstēšana nedarbojas. Tomēr ārsti turpina
mums teikt,  ka nav pieejami citi  efektīvas  ārstēšanas veidi.  Es domāju,  ka tas pierāda,  ka,  ja jūs maksājat
ārstiem un citiem profesionāļiem pietiekami daudz naudas, lai kaut ko nesaprastu, tad vairumā gadījumu viņi
labprāt ievēro.

Jāpiemin  arī  fakts,  ka  diezgan  bieži  pacienti  jau  lieto  zāles,  kas  bloķē  kanabinoīdu  receptorus  vai  traucē
endokannabinoīdu sistēmas darbību. Šādas zāles ietver Remonabant, Surinabant, Taranabant un Ibipenabant,
tikai dažus. Tā kā šīs vielas vispirms izrakstīja ārsti, es uzskatu, ka tas ir kaut kas, kas ar viņiem jāapspriež. Tas
ir viens no iemesliem, kādēļ es saku pacientiem pēc iespējas ātrāk atteikties no ķīmiskajiem medikamentiem. Ja
jūsu kanabinoīdu receptoru funkcija ir traucēta, šādu cilvēku ārstēšana ir daudz grūtāka vai neiespējama.

Šķiet,  ka  daudzi  mūsdienās  domā,  ka  mūsu  prāta  spēkam  ir  daudz  sakara  ar  atveseļošanos  pēc  smagām
slimībām. Viņi bieži jūtas pārliecināti, ka pozitīva attieksme un stingra pārliecība par izmantoto ārstēšanu ir ļoti
svarīga,  kad  runa  ir  par  dziedināšanu.  Bet  lielākā  daļa  no  tiem,  kas  ieradās  pie  manis,  neticēja,  uzsākot
ārstēšanu, ka šī eļļa dos kādu labumu. Tāpēc,  lai  gan es piekrītu,  ka pozitīvas domāšanas spēks varētu būt
noderīgs, šķiet, ka lielākā daļa no tiem, kurus ārstēju, bez tās varēja izārstēties diezgan labi.

Man ir tendence uz dziedināšanu sekmīgi uzskatīt to, kas vairāk saistīts ar pareizu medikamentu lietošanu, nevis
pacienta prāta stāvokli. Es ceru, ka daudzi, kas tic šai jaunā laikmeta retorikai, mēdz nepiekrist, bet man nav
iemesla sagrozīt faktus par to, ko esmu pieredzējis. Turklāt mūsu mājdzīvniekiem un citiem dzīvniekiem ir arī
kanabinoīdu receptori, tāpēc arī viņi var gūt labumu no šīs eļļas iedarbības. Esmu ārstējis daudzus dzīvniekus,
un, lai gan daži no šiem radījumiem bija diezgan saprātīgi, esmu pārliecināts, ka brīnumiem, ko radīja šī eļļa,
nebija nekāda sakara ar pozitīvu domāšanu. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Leikēmija

"Ja jūs ārstējat kādu, kam ir leikēmija, ar kaņepju eļļu, tas bieži dod rezultātus ļoti ātri. No manas pieredzes
leikēmija  ir  viens  no  visvieglāk  ārstējamiem  iekšējiem  vēža  veidiem,  un  mēs  esam  redzējuši  iespaidīgus
rezultātus, lietojot šo eļļu. Pirmā vieta, kur THC nonāk pēc iekļūšanas ķermenī, ir tieši asinsritē. Ja vēzis ir
asinīs, tas, visticamāk, nebūs ilgi. Esmu redzējis, kā balto asins šūnu skaits leikēmijas slimniekiem dramatiski
samazinājies divu dienu laikā, un, manuprāt, es uzskatu, ka tiem, kas cieš no šī stāvokļa, nav labākas ārstēšanas.
” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Ādas vēža ārstēšana

“Ja eļļa tiek ražota pareizi, tā noteikti palīdzēs izārstēt ādas vēzi, un uzdevuma izpildei parasti nepieciešams
tikai neliels daudzums eļļas. Uzklājiet eļļu vietā, kas rada problēmu, un pārklājiet to ar pārsēju, pēc tam ik pēc
trim vai četrām dienām atkārtoti uzklājiet svaigu eļļu un jaunu pārsēju, un vēzis drīz izzudīs.

Es  vienmēr  saku  pacientiem,  ka  jāturpina  ārstēšana,  līdz  vēzis  ir  izzudis,  un  pēc  tam turpiniet  šīs  vietas
ārstēšanu vēl aptuveni divas nedēļas, it kā vēzis joprojām būtu. To darot, tiks nodrošināts, ka visas vēža šūnas ir
mirušas, un es nekad neesmu redzējis ādas vēža atgriešanos, ja tiek ievēroti mani norādījumi.

Ja jums jau ilgu laiku ir bijis ādas vēzis un vēzis ir labi zināms, var paiet zināms laiks, lai izārstētos, bet parasti
pat diezgan smagos gadījumos ādas vēzis izzudīs mazāk nekā mēneša laikā. Ārkārtējā gadījumā tas var aizņemt
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ilgāku laiku, bet, ja tā, tad turpiniet ārstēšanu, līdz tā ir pilnībā sadzijusi. Daudzi cilvēki var izārstēt savu ādas
vēzi īsā laikā, bet tas viss ir atkarīgs no jūsu dziedināšanas ātruma un no tā, cik dziļi ir iestrādāts vēzis.

Cik cilvēku ir izārstējuši ādas vēzi, izmantojot jūsu kaņepju eļļu?

Esmu piegādājis  eļļu simtiem cilvēku ar ādas vēzi. Parasti trīs nedēļu laikā vēzis ir pagājis, un paliek tikai
veselīga rozā āda.  Es tiešām nevaru jums novērtēt,  cik pacientu ir izmantojuši  manu ārstēšanas metodi,  lai
izārstētu šādu vēzi. Tomēr, tā kā tas kļūst tik labi zināms, es ceru, ka līdz šim simtiem tūkstošu, ja ne miljonu,
visā pasaulē ir izārstējuši sevi no šī stāvokļa.

Vai varat salīdzināt šo ārstēšanu ar standarta procedūrām?

Nav salīdzinājuma starp ādas vēža ārstēšanu ar kaņepju eļļu un to, ko medicīnas sistēma mēdz saukt par pareizu
ārstēšanu. Diezgan bieži tiek veikta operācija, un dažreiz viņi veiksmīgi noņem visas esošās vēža šūnas. Bet,
spriežot pēc tiem, kurus esmu saticis, kuriem atkal un atkal bija jāatgriežas, lai to noņemtu, es teiktu, ka tas ir
diezgan reti. Pārāk daudzos gadījumos pacientiem ir jāatgriežas pie ārstiem, lai šīs operācijas atkārtotu atkal un
atkal.

Pat ja šīs darbības tiek veiktas vairākas reizes, medicīnas sistēma bieži vien nespēj izskaust problēmu. Ārsti
izmanto arī citas ādas vēža ārstēšanas metodes,  piemēram, šķidro slāpekli un krēmus, kas satur ķīmiju. Šīs
ārstēšanas metodes parasti ir sāpīgas, un daudzos gadījumos vēzis vienkārši atgriežas un mēdz pasliktināties.

Ja kaņepju eļļu izmanto ādas vēža ārstēšanai, tā nogalina tikai mutējošās vēža šūnas, un stāvoklis parasti ātri
sadzīst. Šī nekaitīgā efektīvā ārstēšana nekaitē veselām šūnām, un, pēc manas pieredzes, es uzskatu, ka tas ir
līdz  šim  saprātīgākais  veids,  kā  ārstēt  šo  stāvokli.  Medicīnas  sistēmas  izmantotās  metodes  ir  vismaz
nepatīkamas salīdzinājumā, un, lietojot eļļu, nav jāuztraucas par infekcijām vai citām komplikācijām. ” Riks
Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs
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Eļļa pret ķīmijterapiju

Kādas ir šīs ārstēšanas galvenās priekšrocības salīdzinājumā ar ķīmijterapiju, starojumu vai citām ķīmiskām 
zālēm?

“Kaņepju eļļai ir trīs galvenās priekšrocības salīdzinājumā ar tā saukto parasto ārstēšanu. Pirmkārt, kaņepju eļļa
nekaitē, otrkārt, tā darbojas, un, treškārt, nenogalina pacientu. Ķīmijterapija, starojums un citas indīgas ķīmiskas
zāles nodara lielu kaitējumu organismam un pārāk daudzos gadījumos samazina mūsu izdzīvošanas iespējas.
Turklāt pacienti, kuri iztur šādu ārstēšanu, bieži vien saskaras ar citām medicīniskām problēmām, ko izraisa šīs
ārstēšanas pašas.

Es nevaru īsti salīdzināt kaņepju zāles ar medicīnas sistēmas sniegto, jo neuzskatu to, ko tās mums dod, par
zālēm. Ķīmiskās zāles ir toksiskas aknām. Tas ikvienam vajadzētu padarīt acīmredzamu, ka šādām ķimikālijām
nevajadzētu būt mūsu ķermenī, jo tās ir indes un rada briesmas pacientam.

Ķīmijterapija un starojums ir kancerogēni, kas nozīmē, ka šīs procedūras ir ne tikai indīgas, bet arī var izraisīt
vēzi. Bieži audzēja lielumu var samazināt, izmantojot ķīmijterapiju vai starojumu, bet daudzos gadījumos tas
vienkārši  ļauj vēzim izplatīties.  Sakarā ar  šādu ārstēšanu kancerogēno iedarbību un to indīgo raksturu,  tie
sabojā jūsu imūnsistēmu, kad tas visvairāk nepieciešams. Manuprāt, ir smieklīgi ķīmijterapiju vai starojumu
saukt par vēža vai jebkura cita stāvokļa ārstēšanu, ja acīmredzot tās vispār nevajadzētu lietot.

Vai eļļas lietošana var aizstāt staru terapiju?

Termins staru terapija izklausās diezgan labvēlīgi. Šķiet, ka pacientam atliek tikai klausīties mūziku radio, un
viņi kļūs veseli. Protams, tā kā lielākā daļa no mums jau zina, ka tas ir tālu no tā, kas patiešām notiek, tāpēc
sauksim to par patieso staru terapiju.

Es nedomāju, ka staru terapija ir labāka par ķīmijterapiju, jo abas šīs ārstēšanas metodes ir indīgas un izraisa
vēzi.  Kaņepju  zālēm vajadzētu  būt  pirmajai  aizsardzības  līnijai  pret  vēzi  un  visām citām slimībām,  nevis
ārstēšanai, kas varētu izraisīt mūsu nāvi vai pasliktināt mūsu stāvokli.

Cik es redzu, ļaut medicīnas sistēmai darīt tik postošas lietas mūsu ķermenim ir tikai ātrāks veids, kā nomirt.
Dažiem ķīmijterapija un starojums darbojas kā aizkavējoša taktika, taču galu galā kaitējums, ko šīs procedūras
nodara jūsu ķermenim, ir šausmīgs. Ja jūs esat kāds, kurš piedzīvoja šādas ārstēšanas metodes un to ilgstošo
ietekmi,  saskaitiet  savas  laimīgās  zvaigznes,  jo  lielākajai  daļai  nav  tik  paveicies.  Turklāt  es  vēlos  brīdināt
cilvēkus,  ka vislabāk ir  atturēties  no datortomogrāfijas  un tamlīdzīgām lietām,  jo  tās  arī  pakļauj  pacientus
milzīgai starojuma devai, kas atkal var izraisīt vēzi vai citas veselības problēmas.

Kaņepju eļļa nav toksiska organismam, un, lietojot šo eļļu vēža vai citu slimību ārstēšanai, tā nekaitē veselām
šūnām. Pēc kaņepju eļļas lietošanas pacients nonāk ļoti atvieglinātā stāvoklī, lai pēc tam varētu vairāk atpūsties
un gulēt, kas veicina dziedināšanu.

No mana viedokļa nav salīdzinājuma starp ķīmiskajiem medikamentiem un kaņepju eļļu. Ķīmiskās vielas un
indes nodara kaitējumu un ietekmē jūsu labsajūtu; tiem var būt arī smagas blakusparādības un pat izraisīt nāvi.
Kaņepju eļļa ir nekaitīga un veicina labu veselību un ātru sadzīšanu. Man patīk teikt, ka šī viela veicina dzīvību,
un no savas pieredzes ar tās lietošanu es varu ziņot, ka tas tā ir.

Vai jūs aprakstītu, kā THC iedarbojas uz vēža šūnām, salīdzinot ar veselām šūnām?

Pirmkārt,  THC nekaitē  veselām šūnām,  bet  tai  var  būt  postoša  ietekme uz  šūnām,  kas  kļuvušas  par  vēzi.
Lielākajai daļai cilvēku ir maz zināšanu par to, kā šīs šūnas uzvedas, bet patiesībā vēža šūnas mēģina izdarīt
pašnāvību,  un  tas  ir  labi  dokumentēts  fakts.  Bet,  ja  mūsu  imūnsistēma  ir  apdraudēta,  mēs  nevaram ražot
pietiekami daudz dabisko kanabinoīdu, lai apturētu to augšanu. Kad šūnas kļūst par vēzi, tās faktiski ražo vairāk
kanabinoīdu receptoru, kas ļauj dabiskākajiem kanabinoīdiem, ko ražo mūsu ķermenis, vieglāk iekļūt. Šie paši
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receptori  pieņems  arī  kanabinoīdus,  piemēram,  THC,  ko  ražo  kaņepju  augs,  un  tas  var  dot  lielu  labumu
pacientam. Tātad, ja jūsu ķermenis neražo pietiekami daudz šo dabisko vielu, lai apturētu vēža augšanu,

Uzņemot kaņepju eļļu, tas nodrošina šos kanabinoīdus bagātīgi, un tad slimību var kontrolēt un izārstēt. Mūsu
ķermeņi katru dienu ražo vēža šūnas, tāpēc būtībā mums visiem ir vēzis, bet, ja mūsu imūnsistēma darbojas
pareizi, šīs šūnas maz vai nemaz neapdraud mūsu labklājību. Kad mūsu imūnsistēma kļūst vājāka, bieži tieši tad
vēzis darīs zināmu savu klātbūtni. Bet, ja cilvēks ir pietiekami gudrs, lai ieņemtu kaņepju eļļu, lai stiprinātu
imūnsistēmu, nevis dotos uz medicīnas sistēmu, tās klātbūtne nebūs jūtama ilgi.

Mēs esam izpētījuši pētījumus par šo tēmu, un tagad es jums sniegšu zinātnisku skaidrojumu, kāpēc THC ir
efektīvs vēža ārstēšanā. Kad kaņepju eļļa tiek uzņemta kā zāles pret vēzi, THC eļļā izraisa tauku molekulas, ko
sauc par keramīdu, uzkrāšanos. Kad keramīds nonāk saskarē ar vēža šūnām, tas izraisa ieprogrammētu šūnu
nāvi, vienlaikus nekaitējot veselām šūnām. Tas ir veids, kā tas tika izskaidrots mūsu pētītajos zinātniskajos
pētījumos, bet es nekad neesmu pārstājis meklēt citus skaidrojumus.

Ar  brīnišķīgas  dāmas,  vārdā  Batija  Stārka,  palīdzību  esmu  izstrādājusi  jaunu  teoriju,  kas  ietver  mūsu
čiekurveidīgo dziedzeru un tā radīto melatonīnu. Fluorīds un daudzas ķimikālijas, ko sniedz ārsti, kā arī citas
lietas,  ar  kurām mēs  saskaramies,  bieži  pasliktina  epifīzes  spēju  ražot  melatonīnu.  Melatonīns  ir  lielākais
cilvēkam zināmais antioksidants, un tas ceļo uz katru mūsu ķermeņa šūnu. Čiekurveidīgajam dziedzerim un tā
ražotajam melatonīnam var būt ļoti dramatiska loma labas veselības saglabāšanā, un tam tiešām ir daudz sakara
ar mūsu vispārējo labsajūtu.

Ja tiek traucēta čiekurveida dziedzera funkcija, tā spēja ražot melatonīnu ir ievērojami samazināta. Ir konstatēts,
ka,  novecojot,  melatonīna  līmenis  samazinās,  un es uzskatu,  ka šis  samazinājums varētu ietekmēt  arī  vēža
attīstību.  Ir  zinātniski  pierādīts,  ka  tikai  kaņepju  smēķēšana  var  ievērojami  paaugstināt  melatonīna  līmeni.
Varbūt tas ir viens no iemesliem, kāpēc indivīdiem, kuri smēķē kaņepes, ir zemāks vēža līmenis nekā tiem, kuri
to nedara. Tagad iedomājieties, ko neapstrādātas neapstrādātas eļļas uzņemšana darītu jūsu melatonīna līmenim.

Cik  es  saprotu,  eļļā  esošie  kanabinoīdi  izraisa  čiekurveida  dziedzera  pārmērīgu  darbību  un  pēc  tam krasi
palielinās  melatonīna  līmenis.  Vismaz daļēji  tas,  mūsuprāt,  izraisa  šo zāļu  brīnišķīgo ietekmi  uz  daudziem
apstākļiem,  ieskaitot  vēzi.  Ja  čiekurveidīgais  dziedzeris  ražo  milzīgu  melatonīna  daudzumu,  tas  nekaitē
ķermenim, taču tam var būt postoša ietekme uz slimību, no kuras pacients cieš. Ja melatonīna līmenis joprojām
ir augsts, slimību vai slimību, kas skārusi pacientu,  bieži  var kontrolēt  vai pat pilnībā izārstēt.  Patiesībā es
neesmu ārsts un man nav kvalifikācijas, kas nepieciešama, lai par to kļūtu, taču es joprojām uzskatu, ka mums
vajadzētu atstāt savu prātu atvērtu citiem skaidrojumiem. Ja man ir taisnība par melatonīna nozīmi, tad tas var
dot  mums  jaunu  veidu,  kā  aplūkot  slimību  kontroli,  un  tas  varētu  palīdzēt  izskaidrot  šīs  zāles  radīto
pretnovecošanās efektu. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Atsauksmes par vēzi

Moto: Šķiet, ka spontāna vēža remisija notiek pārsteidzoši bieži kaņepju eļļas klātbūtnē

“Draugam ir kaulu vēzis. Tikko sāku eļļu pagājušajā nedēļā, sāpes ir pagājušas, viņš jūtas labāk. Onkoloģijas
ārsti ir šokēti. ” Džo

“Vakar mazliet lieliskas ziņas. Kāds vīrietis, kuru mēs tikko bijām iedevuši, grūda savu ārstu, kad pēc dažām
nedēļām tika konstatēts,  ka plaušu audzēji  ir pazuduši, kā arī aknās esošais audzējs, kas sarucis līdz vienai
vietai. Viena maza caurule! Mums ir daži ceļā, un viņiem visiem klājas labi. Es ceru, ka lietas ir labas. Fīniksas
asaras ir dzīvas un veselas. ” Kriss

“Atjauninājums  -  mans  81  gadu  vecais  draugs  kopā ar  sejas  (ādas  vēzis)  plakanšūnu  karcinomu izgāja  3
audzējos. Viņiem nebija izredžu pret pasaules labākajām zālēm. 5 nedēļas uz eļļas, un viņš jūtas labāk nekā 15
gadu laikā. Viņa apetīte ir atgriezusies! Viņš uzvar cīņā !!! Mēs uzvaram cīņā! Hosē
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Stīvs: Vai viņš ēda eļļu un lietoja to arī lokāli?
Hosē: Abi
Stīvs: Fantastiski Vai nav pārsteidzoši zināt, ka mēs varam kaut ko mainīt kāda cilvēka dzīvē
Hosē: Viņš sāka 2 nedēļas berzēt uz vaiga 68% THC eļļas, kas sajaukta ar olīveļļu un kokosriekstu eļļu, pirms 
tā parādījās. Viņš arī to ieņem bez olīveļļas, pēc tam berzējot to vaiga iekšpusē.
Hosē: Viņa ārsts man vakar piezvanīja un teica, ka viņam ir arī ādas vēzis, un viņš vēlētos, lai eļļa izmēģinātu 
sevi.
Stīvs: Tagad tā ir fantastiska ziņa par to, ka ārsts vēlas palīdzību. Labi darīts mans draugs !!!! Un es priecājos, 
ka jūsu 81 gadu vecais draugs atkal ir baudījis dzīvi.
Hosē: Jā, tas tiešām ir pārsteidzoši! Dr P, kuru mēs viņu sauksim, ir labi pazīstams pāris grāmatu autors, lielisks
dabas ārsts un dziednieks. Pēdējo 2 nedēļu laikā viņš ir nosūtījis pie manis 5 pacientus. Visi termināla vēža 
slimnieki. ”

“Pirms divām nedēļām es kādam citam savam ādas/rīkles vēža slimniekam/draugam iedevu ārstniecisko eļļu, ko
uzņemt un lietot lokāli, kā arī nedaudz kokosriekstu eļļas. Otrdien viņš man teica, ka vaigu āda ir atvērusies un
audzējs ir atklāts. Es teicu viņam turpināt lietot eļļu, bet bez kokosriekstu eļļas tikai tīru ārstniecisko eļļu. Viņš
tieši  uzklāja  dziedinošo eļļu uz atklātā audzēja  un teica: “Izliekums izzuda līdz nākamajai  dienai.  Tas sāka
iztukšot dažu minūšu laikā pēc berzes. Tas izplūda - eļļa izvilka vēzi kā salviju. ” Vēža audzējs bija, tagad tas
vairs nav ... Divas nedēļas !!! ” Hosē

“Kādam ģimenes loceklim 48 stundu laikā pēc tam, kad eļļa izmeta audzējus, tas darbojas, golfa bumbiņas
izmēra audzēji tika izmesti.  Tas ir dokumentēts. Palīdz arī ar sieviešu problēmām. Nevienu neinteresē atrast
zāles vai palīdzību, kas dod tikai sintētiskus zirgu hormonus, un tad brīnās, kāpēc sievietes trako. ” Debra

“Sveiki, Riks Simpsons un Džindrihs Beijers, es vēlējos dalīties ar ļoti LAIMĪGIEM LAIMĪGIEM jaunumiem.
Mammas skenēšana parādīja “izmērāmu” VISU audzēju lieluma samazināšanos aknās un aizkuņģa dziedzerī.
Kā arī audzējs viņas plaušās tagad ir PILNĪGI, 100% GONE !!!

Ir tik daudz pateicības, ka jādodas apkārt, bet pirmais cilvēks, kurš ir pelnījis vislielāko mīlestību, ir Riks par tik
atklātu šīs informācijas apmaiņu ar pasauli.

Paldies Jindriham par visu, ko jūs darāt, ieskaitot atbalstu un laipnību. Es zinu, ka mēs joprojām staigājam pa
olu čaumalām ar viņas diagnozi/prognozi, bet, ja lietas turpina uzlaboties (audzēji samazinās vai “izzūd”, kā to
sauc, bez turpmākas metastāzes). Es galu galā nosūtīšu jums viņu pirms un pēc medicīniskiem ziņojumiem, lai
jūs redzētu, ka jūs palīdzējāt izglābt dzīvību neticamai, mīlošai, aktīvai, dāvinošai sievietei, kura, rakstot, stāda
ārā savu garšaugu dārzu. : o). Daudz mīlestības, Barbara "

-Sveiki, Barbara, paldies, jūs padarījāt mūsu dienu ar savu e-pastu. Pasveiciniet mūsu mammu par mums un
pārliecinieties, ka viņa neveic citas skenēšanas, rentgena vai citas kancerogēnas muļķības. Ļaujiet viņai saprast,
kā viņa jūtas, viņai vajadzētu apēst 120–180 g eļļas sešu mēnešu laikā vai mazāk. Ja es būtu viņa, es ēdu eļļu
katru dienu visu atlikušo mūžu, vēzim ir ļoti maza iespēja, ja organismā ir eļļa. Uzturošās devas ir ārkārtīgi
svarīga šīs metodes sastāvdaļa. Labākie vēlējumi, Jindrihs

“Mana mamma ar eļļu izārstēja savu 3. stadijas sīkšūnu plaušu vēzi !! J Vai es minēju, ka viņa bija bez vēža
tikai četrus mēnešus pēc diagnozes noteikšanas? Nu tā arī notika. J ”Rītausma

“Manam tētim ir arī aizkuņģa dziedzera vēzis, kas ķīmijas laikā izplatījās uz viņa aknām un plaušām, pēc tam
atkal izplatījās, un viņš bija ļoti slikti un ātri pasliktinājās. Viņš sāka eļļu pirms 3 mēnešiem, jaunākā skenēšana
pirmdien parādīja, ka visi 7 plankumi ir pazuduši un aizkuņģa dziedzera vēzis ir sarucis, viņš jūtas par 100%
labāk un viņam ir dzīves kvalitāte. Eļļa ir patiešām pārsteidzoša. ” Liza

“Mans tētis arī lieto eļļu pret aizkuņģa dziedzera vēzi, kas izplatījās uz septiņiem citiem plankumiem. Viņš ir
bijis eļļā 5 mēnešus. Visi septiņi plankumi, kas parādījās ķīmijterapijas laikā, ir pazuduši kopš eļļas lietošanas
sākuma, un aizkuņģa dziedzera vēzis ir sarucis. viņa dzīve!" Liza

"Sveiki, es tikai gribēju jūs atjaunināt. Tētim kopš eļļas lietošanas sākuma pirms 5 mēnešiem tika veikta cita
skenēšana,  lai  noteiktu  aizkuņģa dziedzera  vēzi.  Pēdējā  skenēšana  parādīja,  ka  vēzis  aizkuņģa dziedzerī  ir
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sarucis, un pārējie 7 plankumi, kas bija parādījušies,  kad viņš lietoja ķīmijterapiju, bija pazuduši kopš eļļas
lietošanas sākuma. Jauni rezultāti liecina, ka aizkuņģa dziedzera vēzis ir atkal sarucis, un nav citu plankumu,
kas ir asiņaini fantastiski, ņemot vērā, ka tāpēc aizkuņģa dziedzera vēzis ir tik nāvējošs, jo tas izplatās. Tātad 8
mēneši piecos no šiem mēnešiem, izmantojot eļļas tēti, lieliski darbojas, patiesībā viņš tagad jūtas labāk nekā
tad, kad viņam pirmo reizi tika diagnosticēta. Tāpēc vēlreiz paldies Rikam, JB un visiem, kas palīdz iegūt šo
informāciju, ja nebūtu eļļas, man nebūtu tēta !! ” Liza

“Mans tētis bija arī 4. stadijas aizkuņģa dziedzera vēzis. Viņam bija arī 10 plankumi uz aknām ... tas bija 2012.
gada novembra beigās. Tagad viņam ir 1 plankums uz aknām (.08) un 1 plankums aizkuņģa dziedzerī (8 mm).
Mēs šo sitam. Viņa ārsti ir šokēti. Viņš pieņemas svarā un kopumā jūtas lieliski. Laba ir arī kaņepju eļļa. ”
Endžija

- Nespēlējies ar atšķaidītām zālēm, Endži. Tas ir labs lokālai lietošanai, bet jūs nevēlaties, lai vēža slimniekiem
kaņepju eļļas ievadītu kā vienīgo ārstēšanu. Pilnas jaudas pilna spektra uzbrukums darbojas vislabāk.

Īpaši tiem, kam “jāiet”, veiciet skenēšanu, lai “redzētu”, kā tas dziedē. Šādiem cilvēkiem protokolā automātiski
jāpievieno vēl 60 g eļļas, jo viņi vienkārši nevajadzīgi veica ļoti kancerogēnu procedūru, lai “redzētu”, kā viņi
jūtas. Ziņkārība maksā naudu, atvainojiet par to.

Apsveicam un novēlam. Ir lieliski redzēt to cilvēku panākumus, kuri domā savādāk. JB

“Es esmu faktisks pierādījums tam, ka RSO ir tieša ietekme uz MPNST un NF1. Medicīniskie dati, MRI, PET,
CAT skenēšana liecina par ievērojamu audzēja lieluma un aviditātes samazināšanos. ” Kristīne

“Labi, mani pīķi. Šodien ir tā diena, uz kuru es tikai cerēju, ka tā kādreiz notiks. Biopsijas rezultāti ir ievietoti.
Corrie Yelland TIKAI SAŅĒMUSI APSTIPRINĀJUMU, KA VIŅAS VĒZIS ir 100% PILNĪGI GĀJIS !!!!
ESMU VĒZIS BEZ MAKSAS !!!!! Pat neviena displāzija nemaz nerunājot par lielo C.

Maniem neticamajiem, apbrīnojamajiem draugiem, kuri kopīgi bija atbildīgi par to, ka es varēju atļauties zāles =
nav absolūti vārdu, lai aprakstītu, cik pateicīgs esmu ikvienam no jums. Jūs visi esat pārsteidzoši!

Heterei, kura man pirmo reizi atsūtīja RUN OF THE CURE-šis video burtiski izmainīja manu dzīvi. Kurš to
būtu iecirtis, hei? Es mīlu Tevi! Rikam Simpsonam, Jindriham Baijeram no visas sirds ... PALDIES par jūsu
zināšanām un atbalstu. Es šodien esmu dzīvs jūsu visu dēļ! Esmu patiesi svētīta, ka man ir tik brīnišķīga ģimene
un draugi. ” Korijs

Sveiki, Jindrihs, tikai īsa piezīme, lai jūs informētu, ka šodien redzēju savu ārstu. Ziņojumā teikts, ka vēzis
(anālā  kanāla  vēzis)  vairs  nav  nosakāms.  Pagājušajā  rudenī  man  teica,  ka  man ir  2-4  mēneši,  ja  nedarīšu
starojumu. Es izvēlējos nedarīt radiāciju un tā vietā izmēģināt RSO. Skaidrs, ka izdevās! No visas sirds paldies,
paldies, PALDIES Rikam un sev !!!! ” Korijs

“Mans jaunākais veiksmes stāsts. Šī ir sieviete 50 gadu vecumā, kurai tika diagnosticēts 3. posms, bet ļoti tuvu
4. posma plaušu vēzim. Šodien es saņēmu šādu paziņojumu: “Nu, mana mamma pirms mēneša devās uz CT
skenēšanu un pirms pāris dienām atguva rezultātus. Tas ir pilnīgi pazudis! Viņas ārsts tos izlasīja un teica, ka
lielākā masa ir skaidra un nekas nav palicis ...

Viņai joprojām ir HOPS, bet mēs strādāsim pie tā un viņas smēķēšanas lol ... Liels paldies par visiem padomiem
un zināšanām par lietām, kuras mēs nekad neesam apzinājušies. Viss sanāca kopā kāda iemesla dēļ, un mēs
esam tik laimīgi. Dievs svētī tevi un tavu ģimeni. ” Korijs

- Šķiet, ka kaņepju eļļas klātbūtnē pārsteidzoši bieži notiek plaušu vēža remisija. JB

“Labi, visi mani brīnišķīgie pīksti, šī būs ilga lasāmviela, bet es domāju, ka es, iespējams, vakar esmu sasniedzis
PAYDIRT.  Kopš  pagājušā  gada  septembra  neesmu redzējis  savu  zobārstu.  Tajā  laikā  es  cīnījos  par  savu
dzīvību. Manam zobārstam tajā brīdī teica, ka man ir vēzis. Mums bija parastā saruna, kur es viņam teicu, ka
nedaru starojumu un veicu “alternatīvu ārstēšanu”. Tajā laikā viņš jautāja, ko es daru. Es vilcinājos viņam to
pateikt, jo viņš bija pazīstams ar savu “stingrību”, bet teicu, lai viņš noskatās „Run From the Cure”. Viņš tiešām
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man piezvanīja pēc tam, kad bija noskatījies. Viņš teica, ka kā medicīnas darbinieks viņš mēdz būt kastē, ka
viņam ir brālis (ārsts) un vēl viens brālis (farmakologs) un kā dažreiz viņiem “nav visu atbilžu”.

Ātri uz priekšu uz vakardienu. Viņš bija apstulbis, redzot, cik labi es izskatos, un mirkli runāja, kad pateicu
viņam, ka Kaņepju eļļa ir nostrādājusi. Viņš sāka uzdot visdažādākos jautājumus. Daudzi no tiem ir “zinātniski
jautājumi”, uz kuriem es nevarēju atbildēt. Viņš jautāja par klīniskajiem pētījumiem, dif. slimības, kas ārstētas
ar kaņepēm uc Vai būtu labi, ja viņš paņemtu manu mobilā tālruņa numuru un e -pasta adresi?

Lūk, kur tas kļūst liels. Viņa brālis, doktors Džeiks Teisens, agrāk bija dekāns un bija Vaterlo universitātes
farmakoloģijas  programmas  pionieris.  Tagad  viņš  ir  zāļu  uzņēmumu  konsultants  un  specializējas  “Jaunās
pieejās vēža ārstēšanā”. Viņš ir cieši saistīts ar Kanādas vēža biedrību. (Kā arī viņš ir tas, kuru valdība ir lūgusi
vadīt izmeklēšanu par atšķaidīto ķīmijas skandālu.) Jānis teica, ka viņa brālis bieži ir teicis, ka vēža ārstēšanai ir
jābūt kaut kam labākam. Kaut kas dabisks, nevis ķīmisks. Es viņam teicu “nemeklēt tālāk”. Kaņepes ir “kaut
kas dabisks”.

Pirksti  sakrustoja  manu skatienu.  Ja kāds tik  ietekmīgs  cilvēks būtu “mūsu pusē”,  tas varētu būt  satriecoši
milzīgs! Dženeta Svīnija, Roberts Melamede, Pīters O'Tūls, Lesters Grinspons, Geršs Eiverijs, Riks Simpsons.
Kaņepju zinātne, vai jūs, puiši, būtu klāt, lai man palīdzētu šajā jautājumā, ja tas būtu nepieciešams, un vai jums
būtu labi, ja es vērstu savu zobārstu vai viņa brāli pie jums, puiši?

Paldies, ka izlasījāt Peeps. Turpini izplatīt šo vārdu ... KANNABISKĀ EĻĻA NOVAINO VĒZI! ” Korijs

J. Vai esat kādreiz redzējuši, ka RSO palīdz izārstēt prostatas vēzi? 

A. Protams. Lai iegūtu labākos rezultātus, izpildiet norādījumus. Šeit ir piemērs, kā tas darbojas, un Deniss
sniedz arī zinātnisku skaidrojumu par eļļas darbību. Tomēr ievērojiet Rika norādījumus, ēdiet eļļu, kā norādīts
(mazas devas, piemēram, tās, kuras izmantoja Deniss, citiem pacientiem var nepietikt), un izmantojiet eļļu arī
svecīšu veidā. Ar laba vēlējumiem, JB

“2013. gada sākumā man tika diagnosticēts prostatas vēzis, iegūstot Gleason 9 vērtējumu. Kā pirmo iespēju es
pieņēmu lēmumu izmēģināt Rika Simpsona kaņepju eļļu. Lielākā daļa vēža izzuda 90 dienas vēlāk saskaņā ar
otro biopsiju, bet audzējs joprojām bija. Es nolēmu, ka mana deva ir pārāk maza, kas bija viena desmitā daļa
dienā,  tāpēc es  nolēmu to darīt  vēl  90 dienas.  Šoreiz  es palielināju  devu līdz 3 desmitdaļām gramu dienā
pirmajās 60 dienās un līdz 5 desmitajiem gramiem pēdējās trīsdesmit dienās, izņemot pēdējo dienu, kad paņēmu
pilnu gramu. Nākamā biopsija parādīja, ka audzējs vairs nav. Un vēl labāk, mans vēzis bija aizgājis par 99,9%!
Es pateicos Dievam, ka viņš mani vadīja tieši kaņepēs.

Pirms vēža es biju ļoti  pret  jebkādu marihuānu, bet,  kad jūs saskaraties ar nāvi ar briesmīgo starojumu un
ķīmiju, es sapratu, ka man nav ko zaudēt. Mans urologs teica, ka nekad neko tādu nav redzējis, tas bija pilnīgi
ārpus diagrammas. ” Viljams

"Es tikko izgāju no tālruņa ar urologu. Manam vīram pēc prostatas vēža pirms daudziem gadiem bija daudz
medicīnisku problēmu. Viņš tika nosūtīts uz biopsiju vairāk nekā pirms 2 mēnešiem, bet, ņemot vērā problēmas
caurulē no nierēm līdz urīnpūslim, viņi nevarēja veikt pilnīgu biopsiju. Tomēr viņi saņēma pietiekami daudz
audu, lai redzētu, ka prostatas vēzis ir atgriezies, un tagad uz viņa urīnpūšļa sieniņām bija vēža šūnas. Viņiem
vajadzēja  ārstēt  viņu  citu  problēmu  dēļ,  pirms  viņi  varēja  atgriezties  un  atsākt  biopsiju  citu  medicīnisku
problēmu dēļ. Ar lielām grūtībām tas tika paveikts šodien. Es tikko nokļuvu pie ārsta ar ārstu, un, lai gan viņam
radiācijas dēļ ir nieru darbības traucējumi un, iespējams, viņa var zaudēt nieres, viņa bija vairāk neizpratnē par
vēža šūnu neesamību, ko viņa atklāja 2 mēnešus iepriekš. Nav pierādījumu par vēzi, un viņa vienkārši to nevar
saprast. Pēc pirmās biopsijas es uzreiz uztaisīju feniksa asaras. Mums abiem ir diezgan laba panesamība, tāpēc
nedēļas laikā līdz 10 dienām es saņēmu viņu ar 1 gramu devu. Pēc mēneša mums nav vēža! Esmu apmulsuša,
lai  gan  nekad  neesmu šaubījies  par  visvarenās  nezāles  brīnumainajām spējām.  Arī  man  ir  reta  autoimūna
slimība (tāda pati kā aktierim Haroldam Ramisam). Es katru dienu sevi pārsteidzu, jo esmu bijis remisijā vairāk
nekā 3 gadus, kas, manuprāt, ir diezgan neparasti. Es nezinu, kāpēc, bet varbūt arī mans ikdienas patēriņš varētu
būt saistīts ar to. 2 mani ārsti ir informēti par manu ārstēšanu un ir 100% atbalstoši. Tāpēc es esmu pateicīgs
Simpsona kungam! Paldies, ka vadījāt ceļu! Es tikai gribēju jums nosūtīt savu atsauksmi, jo esmu tik pateicīgs.
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Es ziedošu tavam mērķim, kad viņš būs mājās un esmu viņu iekārtojis. Vēlreiz paldies no visas sirds! Ar cieņu,
DKS ”

“Man ir tā pati slimība, Harolds Ramis nomira pagājušajā mēnesī ... vaskulīts. Man tas ir bijis vairāk nekā 15
gadus, bet patiesībā beidzot tika diagnosticēts apmēram pirms 4 gadiem, kad simptomi bija tik briesmīgi, ka es
pat nevarēju staigāt. Kopš sākotnējās citoksāna (ķīmijterapijas) un prednizona terapijas es jau 3 gadus esmu
remisijā. Pēc tam uz imuranu apkopei. Es gribēju atteikties no visām zālēm, jo  man to blakusparādības bija
sliktākas nekā slimība. Mans ārsts teica nē. Tāpēc es darīju to, ko darītu jebkurš cits cietgalvis, spītīgs cilvēks ...
Es noņēmos no viņiem ar savu atļauju !!! Hehe. Steroīdi līdz 2 mg dienā tagad. Viņus ir grūti atmest !!! Pēdējā
vizīte pie ārsta, jo man gāja tik labi, ārsts beidzot mani atcēla no zālēm, kuras es atmetu iepriekš (viņa nekad
nezināja, ka atmetu pirms vairākiem gadiem). Nezinu, bet nu jau 3 gadus esmu remisijā.

Lielākajai daļai cilvēku, kuri cieš no šīs slimības, visu laiku ir tik daudz problēmu, bet es jūtos kā normāls
cilvēks ar tikai dažām problēmām, kuras slimība radīja sākumā, piemēram, kāju un roku neiropātija. Izņemot to,
es esmu labs. Trenējieties katru dienu un skrieniet. Es zinu tikai to, ka kā ikdienas kaņepju lietotājs, šķiet, esmu
ļoti laimīgs cilvēks salīdzinājumā ar tik daudziem citiem, kuriem ir šī slimība un kuri lieto nedaudz šausmīgu
tablešu, lai nomāktu imūnsistēmu un kontrolētu slimību. Vienīgais, ko es noteikti zinu, ir tas, ka kaņepes ir
palīdzējušas man justies kā šodien. Man ir 100% atbalsts no 2 no daudziem ārstiem, viens ir mans neirologs!

Ir ļoti viegli izveidot savu RSO. Sākumā es biju nervozs, tāpēc vispirms mēģināju uztaisīt nelielu daudzumu.
Tas izrādījās brīnišķīgi, tāpēc ar šīm zināšanām es darīju vairāk. Es tikai sekoju Rika receptei ar nelielu drauga
palīdzību! Kopš nesen publicētā Facebook ieraksta (es neesmu pārliecināts par šo brīnumaino garšaugu) man ir
bijušas  daudzas  privātas  ziņas  par  panākumiem,  kādus mana ģimene meklēja  pēc palīdzības!  Es  gatavojos
uzturēt savus veselos pieaugušos bērnus tikai tāpēc, lai viņiem būtu mazāk iespēju iegūt kaut ko katastrofālu.
ES mīlu šo!!! Liels paldies Simpsona kungs !!! Šī Kalifornijas meitene ļoti novērtē jūsu centību visiem !!! ”
Debora

“Mans vīrs veica programmu Fīniksas asaras, kad viņam bija urīnpūšļa vēzis ceturtajā stadijā. Ceļa ziņojums
pēc operācijas (kas viņam nebūtu bijis, ja mēs būtu vairāk ticējuši programmai) neuzrādīja vēzi. Es neesmu
gatavs  pretendēt  uz  panākumiem  Alcheimera  slimības  gadījumā,  bet  vēža  gadījumā  nav  absolūti  labāka
varianta. ” Karens

“Labdien, Riks! Es ceru, ka šis e-pasts jūs labi atradīs. Es šodien rakstu, lai jautātu, cik ilgi pacientam vajadzētu
palikt uz eļļas? Mums ir pacients ar milzīgu audzēju. Viņš sāka 15. martu un līdz šim ir ticis pie 40 gramiem.
Kopš 2. dienas viņš ir  lietojis  1,5 gramus vai vairāk dienā.  Vai jūs pārtraucat  lietot  terapeitisko devu -  60
gramus? Nauda ir faktors šim pacientam. Par zālēm viņš līdz šim neko nav maksājis. Viņu aprūpētājs ir ziedojis
pirmos 60 gramus eļļas, bet nevar mūžīgi dot bezmaksas zāles. Paldies par jūsu ieguldījumu. Es augstu vērtēju
jūsu ieskatu. Ar cieņu, Dženeta ”

“Dārgā Dženeta, tu saki, ka kopš otrās dienas viņš ir lietojis 1,5 gramus vai vairāk dienā. Eļļa, ko es ražoju, ir
tik spēcīga, ka parasti vidusmēra cilvēkam nepieciešamas apmēram 5 nedēļas, lai nonāktu līdz vietai, kur var
uzņemt 1 gramu dienā. Var rasties problēma ar celmu, kas tika izmantots šo eļļas kaņepju celmu ražošanai,
dziedināšanas  spējas  var  ievērojami  atšķirties,  tāpēc  problēma  varētu  būt  celms.  Parasti  līdz  brīdim,  kad
pacients ir norijis 60 gramus eļļas, vēzis ir pagājis. Bet, ja tā nav, es turpinātu dot viņiem eļļu, līdz tā ir. Laiks
un nepieciešamais eļļas daudzums var ievērojami atšķirties.  Mēs visi esam atšķirīgi,  un daži cilvēki  dziedē
daudz ātrāk nekā citi. Parasti cilvēkiem, kuri ir smagi bojāti ķīmijas un starojuma dēļ, būs nepieciešama ilgāka
ārstēšana un vairāk eļļas. Eļļai ir jānovērš visi zaudējumi, ko šīs tā saucamās procedūras atstāja. Mans padoms
būtu mēģināt ražot eļļu no citas spēcīgas indikas šķirnes, bet noteikti turiet viņu pie eļļas, tā ir vienīgā lieta, ko
es zinu, kas var glābt viņa dzīvību. Ar laba vēlējumiem, Riks Simpsons ”

"Es neesmu pārliecināts, vai tas ir panākums, bet es to noteikti uzskatu par vienu! Tikai gadījumā, ja kādam
rodas jautājums, kāpēc man ir vīrišķīga balss, tas nav tāpēc, ka es biju cigarešu smēķētāja vai kas cits- es nekad
neesmu smēķējis, bet gan tāpēc, ka man tika noņemts vairogdziedzeris. Man ir 51 (ar pusi!) Un eļļu lietoju kopš
20 gadu vecuma. Man vienkārši  vienmēr šķita  patīkami iztvaikot.  Pirms dažiem gadiem man sākās rīšanas
grūtības, un mani ārsti atrada mezglus uz vairogdziedzera. Mezgli uz vairogdziedzera, ka man bija jāiet uz vēža
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pārbaudi. To darot, viņi vienkārši iebāž rīklē lielu dupša adatu un nokļūst pārbaudāmos mezglos. Viņi jums
neko nedod- bez anestēzijas- atrašanās vietas dēļ. Tātad- dariet to dažas reizes un pārbaudiet, vai varat mierīgi
sēdēt. Jebkurā gadījumā- pēc tam, kad bija sadurts 6 reizes- un vairogdziedzeris kļuva tik liels, ka man bija
grūtības norīt un elpot- man tika noņemts vairogdziedzeris. Ar visu vēzi manā ģimenē- es sapratu, ka būšu
priekšā  spēlei.  Nav vēža.  Nav.  Es  esmu vienīgā  savā  ģimenē,  kas  līdz  šim izvairījusies  no  vēža.  Ar  eļļu
nodarbojos kopš 20 gadu vecuma. Man ir bijis gandrīz katrs vēža tests, kas tur bija saistīts ar ģimenes vēsturi-
un līdz šim paldies Dievam! Tu dari matemātiku :-) ”Dženeta

“Sveiks, Rik! Šorīt Eimija nomira. Eimija pārtrauca lietot eļļu, kad viņas numuri parādījās dīvaini. Jūs teicāt, ka
kaut kas nesmaržo pareizi-  labi ārsti  izjauca viņas laboratorijas  rezultātus,  un tie bija  slikti.  Eimija  bija  tik
nogurusi (23 starojuma kārtas, 3 vai 4 ķīmijterapija). Viņa vienkārši padevās. ES nejokoju. Viņa pirms mums
bija piedzīvojusi tik daudz, ka juta, ka ir pienācis viņas laiks. Viņai bija taisnība. Bez eļļas- tas bija beidzies.
Nedēļu pirms viņa izskatījās tik lieliski- es zvēru! Viņa gribēja uzņemt līdz diviem gramiem dienā un patiešām
uzspiest šo. Tad šie sasodītie testi atgriezās, un viņa bija pabeigta. Es lūdzu viņu turpināt to lietot. Kā jūs ar to
tiekat galā? Esmu sagrauta. Dženeta ”

“Dārgā Dženeta, es zinu, kā tu jūties, dārgā, man ar dažiem cilvēkiem ir noticis tas pats, kas ārstējās, un tā nav
laba sajūta. Vismaz mēs varam iepriecināt faktu, ka tas, ko mēs darījām, palīdzēja un mēs neesam tie, kas
nodarījuši kaitējumu. Bieži vien ir ļoti grūti neiedziļināties tiem, kurus ārstējam, un, kad notiek kaut kas līdzīgs,
vienmēr  rodas  vēlme  nožņaugt  atbildīgos.  Man vienalga,  cik  daudz tie  idioti  ārsti  domā par  sevi  un  savu
profesiju, slepkavība ir slepkavība, un, pirms tas ir beidzies, sabiedrība redzēs viņus visus tādus, kādi viņi ir. Es
skatos uz to šādā veidā, Dženeta, mēs nevaram izglābt visus, bet tas, ko mēs darām, atvieglo neskaitāmu cilvēku
ciešanas. Tātad viss, ko mēs varam darīt, ir turpināt, līdz mēs spēsim šo pasauli novest pie saprāta. Jūs esat
brīnišķīga sieviete ar milzīgu sirdi, un tas, ko jūs darāt, cietušajām masām nozīmē tik daudz. Tāpēc mēģiniet
koncentrēties uz visu labo, ko esat izdarījis, un nevainojiet sevi par citu neprasmi. Šo pasauli mainīs tādi cilvēki
kā mēs, un tās cilvēki, piemēram, mēs, tāpēc, lūdzu, neļaujiet kaut kam izmainīt jūs no ceļa, pa kuru mēs abi
ceļojam. Ar laba vēlējumiem, Riks Simpsons ”

“Es daudzas reizes savā Facebook sienā dalījos ar Rika Simpsona Fēniksa asarām ...  tad kādu dienu mans
draugs bija uz nāves gultas ar limfomu. Kad viņa ieraudzīja manus ierakstus par eļļu, viņa uzreiz sāka lietot eļļu
un tagad ir BEZ VĒŽA! Viņas ārsti ir pārsteigti, ka viņi viņai teica, ka viņai ir trīs mēneši, lai dzīvotu ... VIŅI
BŪTU KĻŪDA. ” Džeimijs

“Dārgais  Simpsona kungs,  man ir  pacients  ASV, kurš nesen sāka lietot  Fīniksas asaras.  Mūsu valstī  tas ir
likumīgi. Viņš ir programmā apmēram mēnesi, bet jau no otrās nedēļas viņš lūdz daudz vairāk par gramu dienā.
Vai vairāk nekā grams dienā dod kādu labumu? Es paņēmu šo pacientu bez maksas, un man ir sajūta, ka viņš
mani mazliet apspēlē. Kopš otrās nedēļas viņš gribēja gramu dienā, bet pēc tam gribēja divus gramus dienā - un
tas ir ārkārtīgi spēcīgi. Es saņemu cilpu par ceturtdaļu gramu. Mēs izmantojam Budu - 100% indiku ar vairāk
nekā 15% THC saturu. Kā jūs izturaties pret pacientiem, kuri vēlas vairāk un vairāk? Paldies, Džordžs ”

“Dārgais doktor, es aicinu visus, kam ir nopietns stāvoklis, pēc iespējas ātrāk uzņemt eļļu. Jo ātrāk viņi to var
uzņemt, jo ātrāk viņi var izārstēties. Esmu redzējis, ka daži cilvēki mēneša laikā uzņem visu 60 gramu terapiju
un izārstē terminālo vēzi. Bet šādi cilvēki ir reti, un ir vairāk nekā iespējams, ka šis puisis spēlē tevi. Man bija
pāris cilvēku, kas to izmēģināja kopā ar mani, un es viņiem to darīju. Man nav iebildumu piegādāt eļļu tiem,
kam tā ir nepieciešama medicīniski, bet es to nepiegādāšu muļķiem, kuri gatavojas izkrāpt. Ja jūtat, ka šis puisis
mēģina krāpties, vienkārši pasakiet viņam, ka viņam pašam būs jāizdomā kaņepes, lai ražotu zāles. Ja viņš ir
patiess, viņš, visticamāk, mēģinās to darīt, ja nē, tad jūs, iespējams, nekad vairs par viņu nedzirdēsit. Jums nav
bezgalīgas  šīs  eļļas  piegādes,  un  tai  ir  jādodas  tur,  kur  tā  dos  vislielāko  labumu.  Tā  turpināt.  Ar  laba
vēlējumiem, Riks Simpsons ”

“Es ārstēju sievieti ar TERMINĀLO vēzi ar RS kaņepju eļļu, un viņa beidzot kļūst labāka. TAS STRĀDĀ!"
voodootattooo

“Tagad daru to pašu. 25% THC SKYWALKER OG, pēdējā OG eļļa, mana PSA bija 160. Pēc 100 gramiem
šodien tā ir 7. ” Džimijs
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“Sveiki, Kriss, atjauniniet ... vēzis iet prom ... vakar vakarā viņai piezvanīja apjukušais onkologs. Parasti mums
ir tikšanās aci pret aci, bet viņš šoreiz viņai piezvanīja, lai informētu viņu par visu pirms dažām nedēļām veikto
skenējumu rezultātiem.

Aknas - vēzis vairs nav redzams. Plaušu vēzis, viens plaušu vēzis ir pazudis, bet otrs - ievērojami samazināts.
Krūtis - viņš nekomentēja ... Viņš nepieminēja domas par krūtīm ... tāpēc mamma viņam atzvana par dažiem
jautājumiem un norunā tikšanos, lai mēs ieietu un aprunātos ar viņu un apskatītu pagātni un nesenās skenēšanas.
Es baidos, ka viņa bija nedaudz satriekta, kad daktere sāka runāt par viņas aknu un plaušu vēža izzušanu, ka
viņa aizmirsa jautāt par krūšu zonu.

Visi skenējumi bija paredzēti, lai iepriekš pārbaudītu jaunu hormonu terapijas taku ... bet daktere saka, ka viņa
vairs nav kandidāte hormonu pētījumam, jo pacientam ir jāaug vēža zonās, un visas viņas zonas NAV augošas,
bet mirst.

Mēs esam virs mēness ar eļļas rezultātiem !!! Kad pirms mēneša runāju ar Riku par savu māti, viņš ieteica viņai
doties uz otro 90 dienu ārstēšanu, un tāpēc mēs to plānojam septembra sākumā. Tikmēr mēs viņai piešķirsim
uzturošo devu.

Oho!  Jau  no  ārstēšanas  sākuma viņa  zināja,  ka  eļļa  iedarbojas  uz  viņas  audzējiem,  un  varēja  just,  ka  tie
samazinās un iet prom. Mēs visi esam tik pateicīgi, ka jūs iepazīstinājāt mani ar savu dokumentālās filmas ideju
un dalījāties ar šo attieksmi. Šovakar esmu mājās, ja jums ir laiks tērzēt. Mūžīgi pateicīga, Sindija "

“Labdien,  dārgā Korija ...  Es tikai  gribēju jūs informēt,  ka es iedevu eļļu,  ko saņēmu no mammas, drauga
draugam, kuram ir krūts vēzis ... Viņa paņēma mēnesi, un tā ir remisijā ... Dažas vēža šūnas ir miris audzējā ...
Un ārsts bija pārsteigts un pozitīvs un acīmredzot, ja viņai nākamreiz būs labāki rezultāti, sāks kaut ko darīt ar
eļļu.  Es  esmu  tik  laimīga  un  pateicos  Dievam,  ka  ļāva  man  sniegt  šo  informāciju  par  kaņepju  eļļu  šai
sievietei .. :)) Tāpēc es vēlējos, lai mana mamma būtu varējusi lietot eļļu katru dienu ... ”

“Sveiks, Rik, man ir labas ziņas. Mana māte vairs nevarēja psihiski izturēt apziņu, ka viņas krūtīs ir vēzis, tāpēc
viņai tika veikta operācija. Tomēr viņa apēda 30 g devas un dzēra zāļu tējas no kāda puiša, kuram ir visādi
ārstniecības augi, un viņa uzlika arī pārsējus no šiem augiem. Jebkurā gadījumā, kad ārsti izņēma šo vēzi, tas
nebija lielāks par 7 mm un 100% audu, tikai 1% bija aktīvs, ļaundabīgs un mirst. Uz to skatījās 3 ārsti, un viņi
teica,  ka nekad neko tādu nav redzējuši ... Tātad, ja viņa vairāk nekā vienu vai divas nedēļas pavadītu bez
operācijas, viss būtu pagājis. Tagad viņa katru dienu lieto 1 ar pusi gramus eļļas un tagad saprot, ka operācija
bija pilnīgi nevajadzīga.

Tomēr tagad viņa ir daudz mierīgāka nekā tad, kad bija satraukusies, tāpēc mēs nevarējām viņu atrunāt no
operācijas ... bet tagad viss ir labi, un garšaugi un eļļa arī darīja savu. Katrā ziņā stulbie ārsti viņai piešķīra 23
radioterapijas līdzekļus, bet viņa teica, ka tā nedarīs, un ārste starp rindām pateica, ka viņai ir taisnība. Tas ir
neticami,  cik  tālu  šie  ārsti  iet.  Visi  saka  sveiki,  Rik.  Liels  paldies  par  ieteikumu  un  vēlreiz  liels  paldies
Jindriham. ” Sasa

“Rikam ... draugam tikko no galvas tika noņemts smadzeņu audzējs ... viņam ir plankumi uz viņa plaušām ...
viņi  vēlas,  lai  viņam būtu ķīmija  un starojums ...  vai  eļļas  lietošana  būtu atkritumi  ķīmijterapijas  laikā  un
starojums? Redzēt, kā viņam ir pēc smadzeņu audzēja noņemšanas, ir ievērojams, viņš ir par 80 % labāks nekā
pagājušajā nedēļā ar šo lietu galvā ... Es gribu viņam pateikt, lai nedarītu ķīmiju un starojumu un nedarītu eļļu,
bet tā ir mana izvēle ... ”Šārona

- Šarona, tas palielinātu viņa izredzes izdzīvot. Bet patiesībā ķīmijterapija radīs tikai to, ka viņam pēc tam būs
jāapēd 120-180 g eļļas, lai tikai novērstu bojājumus. Protams, tas ir tad, ja viņš pārdzīvo saindēšanos. Ar laba
vēlējumiem, JB

“Visiem, kas jūs izsmējāt, un kuri uzskata, ka Riks Simpsons ir krāpnieks, jums jāzina, ka Mišela Aldriha tikko
izārstēja plaušu vēzi trešajā stadijā ar kaņepju eļļu, ko nodrošināja Valērija Korrala un WAMM! Kāpēc mediji
un ārsti nevar vienreiz sākt teikt patiesību ?! Kaņepes ārstē vēzi, sasodīts !!! Un bezatbildīgie cilvēki cenšas
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noklusēt šo realitāti, nevis tādi cilvēki kā es un Tomijs, kuri vēlas, lai pasaule uzzinātu patiesību par kaņepēm
un vēzi. ” Stīvens

“Sveiki visiem, man ir lieliskas ziņas. Sieva pirmdien saņēma PET skenēšanas rezultātu.  Viņai bija vēzis 5
gadus pēc 6 ķīmijterapijas kārtām un vienas cilmes šūnu transplantācijas, tad tas joprojām atgriezās. Pirms 6
mēnešiem viņai vajadzēja veikt citu transplantāciju, bet tā tika atcelta, jo viņi nevarēja atrast donoru. Tāpēc viņa
sāka lietot eļļu. Pirmdien ārsts mums teica, ka vēzis ir pagājis. Paldies par eļļu, Riks. Tu esi vīrietis, paldies. ”
Luc

- Paldies, Luc. Medicīniskā dokumentācija būtu vairāk nekā apsveicama. Viņai vajadzētu palikt uzturošā devā,
es,  kad  vien  iespējams,  apēdu  pēc  iespējas  vairāk  eļļas.  Ļaujiet  viņai  izvairīties  no  vairāk  skenēšanas,  ja
iespējams. Youtube video liecība būtu lieliska. Ar laba vēlējumiem, JB

“2013. gads ir pagājis, un es priecājos, ka varu redzēt 2014. gadu, par kuru ārsti nedomāja, ka es varētu redzēt
2013. gadu. Bet šeit es joprojām esmu dzīvs un vesels. Daži cilvēki, kurus es neesmu redzējis vairākus gadus,
teica: wow, tu vēl esi dzīvs! Jā, es vēl esmu dzīvs, jo esmu lietojis pareizās augu izcelsmes zāles (kaņepju eļļu),
lai nogalinātu savu neārstējamo GBM smadzeņu vēzi.

Tāpēc paldies Dievam, ka parādījāt man ceļu uz dziedināšanu. Un Dr Tiew Han par jūsu prasmēm kraniotomijā,
arī Riks Simpsons par jūsu zināšanu apmaiņu par šo Dieva sūtīto eļļu, un mana sieva Cinimin Mansur par
rūpēm par mani,  un mani eņģeļi  par jūsu pazemīgo palīdzību,  un draugi un mana ģimene par viņu lielisko
palīdzību atbalstu un mīlestību. Bez jums visiem nav iespējams atkal redzēt mani veselu. Es jūtos tik laimīga un
svētīta. Un jā, es ticu eņģeļiem.

Visu labāko visiem 2014. gadam, mēģiniet nestresot, esiet laimīgi un esiet veseli. ” Elija

“Es vēlētos pateikties (xxx) par eļļu, kas tika ziedota mana vēža ārstēšanai !! Pagaidām manā ķermenī nav vēža!
Tas tiešām darbojas,  ļaudis,  pierādījumi ir  manos medicīniskajos  dokumentos! Liels  paldies visiem un lieli
aksesuāri asarām !!! ” Bekija

“Īkšķi līdz Jindriham, viņam bija pilnīga taisnība par to, ka lokāla lietošana tiek uzklāta tieši uz ādas, nevis uz
pārsēja. Atšķirība bija kā diena un nakts. ” Rolands

--  Protams.  Lieliski  darbojas  arī  tinktūras  ar  20-30-50%  eļļas,  jo  tās  viegli  nokļūst  zem  virsmas.  Dažos
gadījumos ļoti noderīgi ir arī kaņepju sēklu eļļa (vai šī sviests) un kaņepju eļļas maisījumi. Bet loģiski, jo vairāk
eļļas iegūsit tieši uz brūces, jo labāk. JB

“Es jau iepriekš rakstīju, ka mums ir izdevies ārstēt krūts vēzi. Tagad ārsti pacientei teica, ka viņas rezultāti ir
tik labi, ka viņai jāiet uz darbu. Pacients teica PALDIES DIEVAM un ārsts teica, ka viņai ir jāpateicas viņam,
lai Dievs, un es jautāju, kāpēc viņš neko nedarīja, bet turpināja viņai teikt, ka viņai jālieto ķīmija un starojums ...
traks doktors. .

Bet mēs to pacēlām nākamajā līmenī,  mēs dziedinām kādam seju, jo tā tika iznīcināta ar tabletēm pirms 5
gadiem. Šai personai bija lielas problēmas ar zarnu, un viņi domā, ka sākumā tas bija vēzis, un viņi iedod viņai
spēcīgas tabletes, kas iznīcināja viņas seju, viņa bija kā varde. Tad viņi teica, ka tā varētu būt Krona slimība un
tā tālāk, un tā tālāk.

Es gribu teikt, ka šī persona 5 gadus mēģināja dziedēt seju bez panākumiem. Viņa 5 reizes uzlika sejai kaņepju
eļļu, un mēs atkal nespējam noticēt, kā izskatās viņas āda. OMG viņa ir tik laimīga, ka tagad atkal var būt pati.

Es cenšos uzņemt dažas bildes, bet ik pēc 3 dienām, bet āda sadzijusi tik ātri, ka nevaru parādīt, kā izskatījās
viņas seja iepriekš, bet ar viņas atļauju mēs parādīsim viņas vecās bildes (tikai sejas ādu) un jaunu, lai  jūs
cilvēki redzētu atšķirību ... ”Jasmīns

“Es esmu 39 gadus veca sieviete ar 2 gadu vecumu un esmu saskārusies ar krūts vēzi. Šī eļļa ir manas zāles un
zāles. Šie cilvēki ir tik alkatības pilni. Viņiem nav ne jausmas par mūsu un mūsu ģimeņu sāpēm un ciešanām.
Vienkārši savtīga alkatība. Karma. ” Sallija
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“Nu, divas nedēļas ... Ārsts teica, ka man urīnpūslī ir 2-3 cm audzējs. Gribēja aizvest mani tieši uz VAI. Tas
izzuda mazāk nekā 14 dienu laikā. Apstiprināts ar CT skenēšanu. Diagnosticēts 15.02., Datortomogrāfija veikta
29.02. ” Geršs

“Šī CT skenēšana tika veikta 14 dienas pēc tam, kad manā urīnpūslī caur vērienu tika novērots 2-3 cm audzējs.
Tikai 14 dienu laikā, izmantojot tikai ēterisko kaņepju eļļu, urīnpūslī nav novērots audzējs. Tikai kaņepes ... 14
dienas ... pagājis. Likumdevēji,  lūdzu, saprotiet  to. Neatņemiet man zāles. Tas nav tikai vēl viens veids, kā
piedzerties. Šīs zāles glābj manu dzīvību. ” Geršs

“Labi ... es saņēmu patoloģijas ziņojumu. Audzējs manā urīnpūslī bija sarucis, pirms viņi to izņēma. Pēdējo
reizi ārsts to redzēja, tā izmērs bija aptuveni 2,5 cm. Kad viņi to noņēma, tas bija sarucis līdz 0,5 cm. Nez, ko
šis ārsts par to teiks. ” Geršs

“Dārgais  Rik,  Dievs tevi  svētī!  Gadu gaitā  esmu zaudējis  vēzi  no mātes,  vecmāmiņas,  mīļajām tantēm un
onkuļiem un draugiem. Bet vissmagāk mani skāra mana krāšņā, inteliģentā, brīnišķīgā māsa Kima. Viņai 2010.
gada jūlijā 42 gadu vecumā tika diagnosticēts plaušu vēzis 4. stadijā, un līdz 2011. gada februārim viņa bija
mirusi. Es nezinu, kādas ārstēšanas metodes viņa izmantoja, jo viņa nevienam no ģimenes nestāstīja, ka viņa
mirst, kamēr nav par vēlu, un viņas nelabais bijušais vīrs iestājās viņas aprūpē un aizslēdza ģimeni. Par eļļu
uzzināju tikai pēdējā mēneša laikā, un kopš tā laika es cītīgi pētu. Sākumā es domāju, ka tā ir čūsku eļļa, tāpat
kā daudzas citas  lietas,  taču līdz šim esmu uzskaitījis  27 cilvēkus,  kuri  apgalvo,  ka ar to ir  izārstējuši  vai
ievērojami samazinājuši vēzi. 27 cilvēki !!! Un tas ir tikai YouTube un tiešsaistes emuāros! Es vēlos, lai es par
to  būtu zinājis  jau 1997.  gadā,  kad mammai  tika  diagnosticēts,  vai  2000.  gadā,  kad vecmāmiņa  izgāja  no
remisijas, vai 2010. gadā, kad manai māsai lika doties mājās un mirt, vai pagājušajā gadā, kad mans brālis -
likumam tika diagnosticēts mutes un rīkles vēzis, un viņam bija jānoņem puse sejas un jāatjauno. Bet tagad es to
daru, pateicoties jums. Dievs, svētī tevi un visu, ko tu mīli, un paldies par tik smagu darbu, lai šīs brīnišķīgās
zāles  būtu pieejamas ikvienam.  ” Denīze un paldies par  tik smagu darbu, lai  padarītu  šīs  brīnišķīgās zāles
pieejamas ikvienam.  ”  Denīze un paldies  par  tik  smagu darbu,  lai  padarītu  šīs  brīnišķīgās  zāles  pieejamas
ikvienam. ” Denīze

- Dārgā Denīze, ko man teikt? Viņi nogalināja manu mammu ar ķīmijterapiju agrīna sīkšūnu plaušu vēža dēļ,
tāpēc es precīzi zinu, kā jūtaties. Nekas patīkams. Visu laiku zālēm bija jābūt pieejamām, un tās nebija tikai
tāpēc, ka kāds vēlas nopelnīt. C'est la vie, bet ne visi to norīs tik mierīgi kā es. Tā ir ļoti traumatiska pieredze,
kad jūs uzzināsit, ko visa eļļa var izārstēt vai kontrolēt un kas viss ir izmantots tās vietā.

Lūdzu, atsūtiet man šo tiešsaistes atsauksmju sarakstu, tas varētu būt interesanti un noderīgi citiem, kuriem tika
izskalotas  smadzenes  tāpat  kā  man,  pirms  es  satiku  Riku  un  uzzināju  par  patieso  situāciju  „tradicionālās
medicīnas” jomā.

Paldies par atbalstu un palīdzību mums izplatīt informāciju par šīm zālēm. Pēc divarpus gadu darba ar Riku
varu pateikt tikai to, ka pareizi ražota un izmantota eļļa dara tieši to, ko viņš saka. JB

“Sveika Korija! Kārtējo reizi pārsteidzošas ziņas. Mans draugs ***** *****, ar kuru jūs runājāt un nosūtījāt uz
***  Losandželosā,  labi,  ka  viņš  apmēram  divus  mēnešus  ir  lietojis  kaņepju  eļļu  un  šodien  devās  veikt
medicīniskās pārbaudes un viņa ķermenī nav VAIRĀK VĒŽA !!!!!!! VISS SKAIDRS!!!!!!! Viņš ir neizsakāmi
pateicīgs man, ka es viņam pastāstīju par tevi, un pateicīgs par to, ka tu viņam pastāstīji par **** !!!

PALDIES vēl mūžīgi. Jūs esat tik ļoti labs, palīdzot visiem šiem nepazīstamajiem cilvēkiem un glābjot dzīvības
visā pasaulē! Es braukšu uz Losandželosu, lai strādātu ar **** un mēģinātu apturēt visu caureju un izlaist mani
no tualetes no 60-80 reizes dienā. Kā būtu ar šo vēl vienu pārsteidzošu ziņojumu? Mums tas ļoti patīk !! ”

"Es šodien vēlos dalīties ar sava ārsta komentāru. Man jau ilgu laiku ir bijusi urīnpūšļa infekcija, un ārsts ārstē
infekciju. Šodien viņš paskatījās no pirmavotiem ar kameru (nav daudz jautrības) UN šķiet, ka man ir urīnpūšļa
masas (audzēja) paliekas, kas ir miris (viņa vārdi nav mani) un izraisa infekcijas aizkavēšanos.

ATKAL! VIŅA VĀRDI NAV MANI;  Dr  teica:  "Es  praktizēju  medicīnu  vairāk  nekā  40  gadus  un  nekad
neesmu redzējis, ka audzējs mirst vietā bez jebkādas ārējas iejaukšanās." Kopš marta es noņemu un ieslēdzu
eļļu, bet kopš manas ražas ienākšanas es apmēram 6 nedēļas esmu lietojis eļļu divreiz. 8. oktobrī gatavojas veikt
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nelielu  tīrīšanas  operāciju,  lai  pārliecinātos,  ka masa ir  pazudusi  (ja es to neizturēšu pirms tam).  Man bija
zināmas šaubas par eļļu, bet TAUTAI MAN NAV VAIRĀK šaubu.

Man ir pietiekami daudz pumpuru materiāla, lai izveidotu apmēram 5 vai 6 unces eļļas. Izmantotais materiāls ir
Sativa  Blend  Pineapple  Kush,  25%  THC.  Es  nevaru  jums  pateikt,  cik  esmu  apmierināts  ar  līdzšinējiem
rezultātiem.  Es  vēl  neko  neesmu  teicis  savam  dakterim,  jo  FLā  kāds  doktors  atteiksies  jūs  ārstēt.  Tāpēc
pagaidām viņš neko nezina. ” Džons

- Bet tu zini vairāk nekā pietiekami, Džon. Apsveicu. Es turpinātu lietot eļļu un atstātu operāciju vēlāk. Vairs
nav iespējams skenēt, ja tas ir iespējams. Un es arī ņemtu eļļu svecīšu veidā, jūs vienmēr vēlaties iegūt eļļu pēc
iespējas tuvāk sāpīgajai  vietai.  Tāpat,  ja iespējams, mēģiniet  eļļu izgatavot  no vairāk nekā viena celma, lai
iegūtu labākos rezultātus. Labākie vēlējumi jums, JB

“Pilnīga piekrišana JB. Un pasvītrojiet operācijas aizkavēšanos. Jebkurš invazīvs ķermeņa darbs ļauj infekcijām
iekļūt jūsu sistēmā. Pateicoties neveikliem ieradumiem un pilnīgai necieņai pret viņu brīnumlīdzekļiem, mums
tagad ir  pret  antibiotikām rezistentas  gaļas  ēšanas  baktērijas,  kas izplatītas  lielākajā  daļā  slimnīcu.  RSO to
novērsīs, bet kā ir ar ķirurģisku “neveiksmīgu darbu”? Run From the Cure izsaka visu. ” Tīlmanis

“Pirms 3 dienām mēs ārstējām drauga bazālo šūnu karcinomu ar RSO. Mēs to pārbaudījām šodien, un tas bija
gandrīz pazudis. Mēs atkārtoti uzklājām RSO un pārklājām ar pārsēju. Mēs to pārbaudīsim vēl pēc 3 dienām un
gaidīsim, ka tas vairs nebūs, spriežot pēc iepriekšējo 3 dienu rezultāta. Šis ir uz viņa labās rokas. Iepriekšējie
vēži, kurus mēs no viņa izārstējām, bija viņa kreisajā rokā. Urrā, tas darbojas. ” Marks

- Jā, ir. Mēs nedarītu to, ko darām, ja tā nebūtu. JB

“Mani sauc Džordžs, un es gribētu jums sniegt savu liecību. 82 gadu vecumā, 2010. gada 22. decembrī, man
tika  diagnosticēts  barības  vada  vēzis.  Man  teica,  ka  man  būs  jādzīvo  no  6  mēnešiem  līdz  2  gadiem,  un,
iespējams, pēc staru terapijas man var būt nepieciešama kaklā ielikšana, lai palīdzētu norīt.

Pirms diagnozes noteikšanas man bija apgrūtināta elpošana un ēdiena norīšana, man pietūka abas kājas un es
noguru no vieglas aktivitātes. Man bija veikta staru terapija 2011. gada sākumā. Līdz 2011. gada septembrim
man bija  grūti  norīt  un košļāt  cieto pārtiku.  Man likās,  ka aizrīšos.  Manu ēdienu vajadzēja  sagriezt  mazos
gabaliņos. Es labprātāk ēdu mīkstu ēdienu un Boost kokteiļus. Es arī piedzīvoju smagas gāzes vēderā. Gāze
vēderā plosījās kā pērkons un zibens.  Man sākās reiboņa epizodes,  apgrūtināta  elpošana,  elpas trūkums un
svīšana. Mans līdzsvars bija slikts, un es nevarēju ļoti labi pārvietoties. Bija grūti nēsāt pārtikas preces uz savu
svītu bez elpas trūkuma un svīšanas.

Vēlāk smaga reiboņa epizode mani nosūtīja uz slimnīcu, un ārsts man uzlika otru asinsspiediena tableti. Neilgi
pēc uzturēšanās slimnīcā pie manis vērsās kāds nepazīstams cilvēks,  kurš man piedāvāja kaņepju eļļu vēža
ārstēšanai un novirzīja mani uz Fīniksas asaru vietni, lai iegūtu vairāk informācijas. Sākumā es biju nemierīgs
un nobijies par kaņepju eļļas lietošanu, es vienmēr domāju, ka kaņepes ir vārtejas zāles, kas izraisīs atkarību un
novedīs mani pie citām stiprajām narkotikām. Izpētījusi Rika Simpsona kaņepju eļļu, es nolēmu, ka gatavošos
ārstēties. Ārstēšanas laikā un pēc tās es sapratu, ka kaņepju/kaņepju eļļa ir “vārti” uz labāku veselību.

Pēc pirmās devas -1/2 kaņepju eļļas rīsu graudu es pamanīju, ka tā uzreiz darbojas manā ķermenī.
 Es jutu, ka tas plūst caur manu ķermeni no pirkstiem līdz pirkstiem. 
 Es piedzīvoju relaksācijas sajūtu, laimi un mana humora uzlabošanos. 
 Manas kājas jutās gumijas, kas pēc 6 stundām izbalēja. 
 Atpūtas laikā un arī miega laikā elpošana bija klusāka
 Pēc dienām/nedēļām:
 Mani pāļi/hemoroīdi pazuda.
 Sāpes plecos mazinās
 Elpas trūkums samazinājās. 
 No otrās  dienas  gāzu uzkrāšanās  un diskomforta  sajūta  kuņģī  tika  nomierināta  un kļuva regulārāka  un

turpināja ārstēšanu. 
 Es  samazināju  un  pārtraucu  lietot  asinsspiediena  tabletes,  jo  asinsspiediens  kļuva  pārāk  zems.  Pēc
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asinsspiediena tablešu lietošanas asinsspiediens normalizējās
 Ievērojami samazinājās abu kāju un potīšu pietūkums. 
 Samazināja apetīti un regulēja svaru - līdz šim es zaudēju 26 mārciņas. 
 Uzlabota ādas krāsa
 Reibonis pazuda
 Sirdsdarbība šķiet regulārāka un nav tik apgrūtinoša, jo man kopš dzimšanas ir neregulāra sirdsdarbība 
 Zarnu kustības kļuva regulārākas
 Pieredzējis labāku, mierīgāku miegu. 
 Uzlabots līdzsvars un koordinācija
 Spēj labāk pārvietoties bez elpas trūkuma. 
 Sarunās kļuva izteiksmīgāks
 Mainīja manu skatījumu uz lietām un paaugstināja garastāvokli
 Mainīja manu viedokli par marihuānu
Kopumā visi simptomi, kas man radās pirms ārstēšanas ar kaņepju eļļu, pazuda.

Man vajadzēja 3 1/2 mēnešus, lai pabeigtu ārstēšanu. Šī pieredze nebija tik nepatīkama. Tomēr tā bija korekcija,
kad  es  palielināju  devas,  bet  pēc dienas  vai  divām viss  tika  pielāgots.  Es  vairāk  vai  mazāk ievēroju  Rika
Simpsona ieteiktos devas palielinājumus.

Pēc  2  mēnešu  ārstēšanas  mana  vizīte  pie  onkologa  bija  pārsteidzoša.  Viņš  paziņoja,  ka  mana  ādas  krāsa
izskatījās  labi,  asinsspiediens  un  sirdsdarbība  bija  normāla,  un,  tā  kā  man  nebija  problēmu  norīt,  nebija
nepieciešama stingēšana. Viņš arī norādīja, ka rentgena izmeklējums no iepriekšējas tikšanās izskatījās labi un
ka  man  nebija  jāatgriežas  vismaz  6  mēnešus.  Parasti  man  bija  paredzēts  apmeklēt  onkologu  ik  pēc  3
mēnešiem ...

Es uzskatu, ka kaņepju eļļa nogalināja manu vēzi. Visi pārējie veselības uzlabojumi, ko piedzīvoju no kaņepju
eļļas,  liek  man  justies  kā  jaunam  cilvēkam.  Esmu  pilnīgi  pārsteigts  par  kaņepju  eļļas  brīnumu.  Esmu  tik
pateicīga, ka nolēmu ņemt kaņepju eļļu.

Kaņepju eļļa atjaunoja manu veselību un pagarināja manu dzīvi. Es pateicos jums Riks Simpsons, Dievs jūs
svētī! Tā turpināt labos darbus! Esmu pilnīgi pārliecināts, ka kaņepju eļļa var glābt dzīvības. Paldies." Džordžs

“Mini atjauninājums Džordžam ... Līdz šim viņš ir zaudējis +31 mārciņu, tagad, pirms neilga laika, viņam bija
jāapmeklē zobārsts svara zaudēšanas dēļ (agrāk viņš bija apmēram 280 mārciņas). Viņš ir iemācījies, ka, ja
vēlētos, tagad varētu atgūt svaru diezgan viegli, tomēr viņš izvēlas veselīgāku svaru un dzīvesveidu), viņam bija
jāpārvieto zobu protēzes. Viņa zobārsts atzīmēja, cik labi viņš izskatījās, un viņa krāsa arī bija labāka.

Jāpiemin,  ka Džordžs teica,  ka viņam joprojām ir  bijusi  laba elpošana,  un līdz šim ar aizrīšanos vairs  nav
problēmu, vakariņās viņam bija steiks, kartupeļi un dārzeņi, un viņa ēdiens samazinājās daudz, daudz vieglāk
nekā jebkad agrāk pieradis pirms viņa "ārstēšanas". Viņš stāsta, ka šīs nedēļas sākumā apmeklēja savu ģimenes
ārstu (parasto ārstu) ... Viņa ārsts iesaucās: “VAU! Arī viņa ārsts teica, ka viņa krāsa ir uzlabojusies. Džordžs
man saka, ka vēlāk viņš parādīja savam ārstam, cik daudz šķidruma viņš zaudēja abās kājās, sakot, ka, viņaprāt,
tas ir gandrīz pazudis ... Tad ārsts teica: "Džordž, tev vairs nav tūskas."

Viņš ir iegādājies dažus vecus medicīniskās informācijas dokumentus, un viņam arī tika teikts (tagad), ka viņam
vajadzētu/  varētu  mēģināt  iegūt  savu  veco  rentgena  un  datortomogrāfijas  attēlu  (diskā)  no  sava  onkologa
nākamajā tikšanās reizē (jūnijā). Tagad viņš cenšas iekļūt vizītē pie onkologa ... ar sava ģimenes ārsta palīdzību.
Šajā vizītē viņš lūgs veikt MRI. Tagad viņš ir nogājis garus ceļus ... tomēr viņa vienīgā patiesā problēma šobrīd
(pretējā gadījumā viņš saka, ka būtu lieliski !!) ir tas, ka viņam kopš dzimšanas ir bijusi neregulāra sirdsdarbība,
un pēdējā laikā tā ir palielinājusies nedaudz vairāk nekā parasti. Es nezinu, vai viņa svara zudums izraisa viņa
neregulāro sirdsdarbību vai sajūsmu no šī notikuma, kas maina dzīvi, vai tas, kas to dara, noteikti, es tikai zinu,
ka  es  gribu,  lai  tas  viņam būtu  pārāk  salabots.  Tagad  viņam ir  nosūtījums  apmeklēt  kardiologu  par  viņa
sirdsdarbību utt. Arī nesen viņa krāsa kļuva vēl labāka, viņam ir vairāk sarkanas/rožainas sejas, viņa cirkulācija
šķiet vēl labāka. Nu, pagaidām tas ir viss, ko varēju iegūt ... Miers 1 ”Brīvība
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“Nu, Riks un Džindrihs, mans smagais darbs un centība RSO beidzot ir atmaksājusies. Kopš 2004. gada sekoju
Rika un Fīniksas asarām un uzreiz ticēju eļļas dziedinošajām spējām. Es izplatīju vārdu un stāvēju aiz tā 100%
pat tad, kad cilvēki smējās un sauca mani par traku. Tagad esmu izārstējis 3 cilvēkus ar terminālu vēzi, un mans
pēdējais pacients man ir parādā lielu pateicību par to, ka viņš faktiski izgāja medicīnas sistēmu un atteicās no
jebkādas ārstēšanas un dokumentēja, ka viņš izmantoja RSO, lai izārstētu vēzi ... abas viņa plaušas bija pilnas ar
vēzi, un viņi deva viņam 3 mēnešus dzīvot, kad viņam pirmo reizi tika diagnosticēta ... pirms 5 mēnešiem.
Šodien viņš ir oficiāli brīvs no vēža, un viņš faktiski ieguva 27 mārciņas. Vēža ārstus pārsteidz viņa brīnumainā
atveseļošanās tikai 5 mēnešu laikā ar viņu palīdzību, un viņi patiesībā saka, ka viņš ir veselīgāks nekā tagad.
Lol, viņš ēda eļļu slimnīcas ārstu priekšā un nesa apkārt žurnālu Weed world ar rakstu Fīniksas asaras, parādot
to visiem pārējiem pacientiem un izplatot informāciju par RSO. Man drīz būs visas slimnīcas dokumentācijas
kopijas, ka RSO izārstēja vēzi ... turpat uz papīra ir teikts, ka viņš ārstēšanā izmantojis kaņepju eļļu. Es pēc
iespējas ātrāk salikšu viņam stāstu, lai palīdzētu izplatīt šo vārdu, cik vien iespējams, es zinu arī aptuveni 25
citus cilvēkus, kuri ir redzējuši RSO brīnumdarbu daudzu dažādu slimību gadījumā, un tagad viņi arī cenšas
sevi  izārstēt.  ..  vārds  ir  ārā  !!!!  :  )  Izārstēto  vārdā  un drīzumā daudzu citu  manā  apkārtnē  vārdā  es  vēlos
pateikties PALDIES puišiem par jūsu nepārtraukto smago darbu un centību no jauna atrast brīnumlīdzekli ...
Jūs, puiši, esat dzīvības glābēji ... Burtiski !! MIERS UN MĪLESTĪBA no PA ”Stīvs

“Sveiki, man jums jāstāsta stāsts par brīnumu, kas notika vakar. Man ir draudzene, un viņas vārds ir Šenona
O'Braiena.  Viņa  ir  17  gadus  veca  smadzeņu  vēža  izdzīvojušā.  Jau  apmēram  gadu  viņai  aug  neoperējams
audzējs. Tas bija pieaudzis gandrīz visā viņas smadzeņu lielumā. Es dalījos ar viņu RSO, un vakar viņas MRI
rezultāti parādīja, ka audzējs ir sarucis gandrīz uz pusi. Viņa to lieto kopš 14. februāra. Jums jāsaprot, ka šī bija
sveika Marija. Es esmu tik pateicīgs, ka mans gars atrada jūsu stāstu, un es varēju to nodot tālāk. ” Nadīna

“Mans draugs ir pilnībā izārstēts no zarnu vēža četru nedēļu laikā pēc kaņepju eļļas lietošanas. Ārsti kasa galvu,
nevar  saprast.  Šim  cilvēkam  12.  oktobrī  bija  jāveic  radikāla  operācija,  viņam  bija  10% iespēja  izkļūt  no
operācijas. 1. novembrī ārsti viņam izsniedza tīru veselības lapu. Tie ir tie paši ārsti, kuri viņam teica, ka viņš
nebūtu  dzīvs,  lai  redzētu  Ziemassvētkus.  Aleluja.  Slavējiet  kungu  par  to,  ka  viņš  ir  nolicis  šo  ārkārtīgi
dziedinošo augu uz šīs zemes,  lai dziedinātu visus, kam ir  pietiekami daudz ticības,  lai  to izmantotu.  TAS
STRĀDĀ." Šerija

"Nu, es jūtos labāk. RSO ir bijis apmēram 30 dienas smadzeņu audzēja un diabēta gadījumā. Man pazeminās
cukura līmenis asinīs. Pirms 2 dienām es pārtraucu insulīnu, jo cukura līmenis asinīs pazeminājās pārāk zemu. ”
Džefs

“Tas arī attīra cita drauga krūts vēža stadiju 1. Divas nedēļas no golfa bumbiņas lieluma audzēja kļuva mazāks
par zirni. 0,4 g divas reizes dienā, neapstrādāta eļļa. Vēl viens draugs ar ādas vēzi to noņēma ar lokālu šķīdumu,
kas ierīvēts tieši uz ādas.

Es pats esmu atbrīvojies no infekcijas un pietūkuma sliktā zobā, iztīrījis plaušas pēc astmas lēkmes un no manas
ādas izņēmis divus bailīgus plankumus, kas varēja būt vai nebija vēzis ... nekad neesmu to pārbaudījis un ir
aizgājis ... Ups. Bez ķīmijas, bez starojuma, bez blakusparādībām, bez problēmām. ” Brūss

“Es izmantoju eļļu, ko es pats gatavoju,  izmantojot Rika video instrukcijas, un izārstēju sevi no 4. pakāpes
difūzās lielās“ B ”šūnu limfomas, kas ir it kā“ neārstējams ”folikulu vēzis tikai 58 dienās! Kopš tā laika es
turpināju gatavot  eļļu sev un citiem un esmu redzējis  vairāk nekā 10 apstiprinātus  plaušu, krūts,  prostatas,
smadzeņu, resnās zarnas, leikēmijas, aizkuņģa dziedzera gadījumus, pacienti izārstējas, izmantojot tumši zaļas
eļļas! Es gatavoju eļļu, izmantojot abas lapas un ziedus, jo īpašie pretiekaisuma savienojumi ir atrodami TIKAI
zaļajās lapās! Es zaudēju visu resno zarnu 1992. gadā. Man no tievās zarnas ir izgatavots “maisiņš”, kas 20
gadus  darbojas  kā  normāla  santehnika,  un  tam  vajadzēja  izslīdēt  pirms  7  gadiem!  Saskaņā  ar  manu
gastroenterologu  PAMF; viņš  pieskaita  smago  kanabinoīdu  lietošanu  veselīgam “maisiņam”,  kas  ir  labākā
formā nekā pirms 20 gadiem dienā, kad tas pirmo reizi tika ievietots. "Viņš ir dzirdējis tādus pašus rezultātus no
daudziem citiem pacientiem, kuri lieto kanabinoīdus, un tagad iesaka to saviem pacientiem!" Kreigs

“Whoot Whoot, Rika Simpsona eļļa ir pārsteidzoša !! Paldies, ka dalījāties ar pasauli,  kā visiem padarīt  šo
brīnišķīgo līdzekli.  Es  liku  savai  draudzenei  Karmenai  uzņemt  eļļu,  kad  viņai  tika  diagnosticēts  Hodžkina
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limfomas vēzis. Jau gadu viņa ir BEZ VĒŽA !!! Un mana Adisona slimība ir GONE bez pēdām, un ārsti nevar
izskaidrot, kā un kāpēc, jo tas NEKAD nav noticis. BET varu un daru !!! Kaņepes izārstē !!! ” Eimija

“Sveiki, es tikai domāju, ka dalīšos ar jums labās ziņas. Vēža slimnieks, par kuru es ar jums iepriekš runāju,
nesen ir  izgājis  CAT skenēšanu.  Nav audzēju  klāt  !!!  Uz krūtīm bija  audzējs,  kas  bija  apmēram beisbola
lielumā. Tas un citi audzēji ir pilnīgi pazuduši! Atliek tikai daži rētaudi. Viņš un es slavējam Dievu par šīm
brīnišķīgajām zālēm. Kaņepes, satriecošs augs, Dieva dāvana mums visiem. Mums visiem vajadzētu pateikties
Rikam Simpsonam un viņa upuriem, lai ļautu cilvēkiem apzināties, ko spēj Dieva augs. Pacients ir atguvis
zaudētās 40 mārciņas. Viņš izskatās veselīgāks un labāks nekā jebkad esmu redzējis. Esmu 100% pārliecināts
un patiesi ticu, ka pareizi izgatavota un lietota Rika Simpsona eļļa var izārstēt vēzi. Tagad pēc 12 gadu cīņas ar
šo slimību, šim pacientam nav vēža. Par to mēs varam atdot Dievam tikai savu slavu.

Vēlreiz paldies Rikam par to, ka viņš bija stand up puisis, kurš nesa ļoti lielus upurus cilvēku labā. Jau gadu es
izplatīju vārdu par to, ko RSO var darīt. Tagad esmu 100% pārliecināts, ka viss, kas tika teikts jūsu videoklipos,
ir patiesi zils. Es uzņemu vēl vienu vēža stadijas 4. pakāpes pacientu un esmu ļoti pārliecināts, ka mazāk nekā
gada laikā viņš atbrīvosies no vēža. Es turpināšu izplatīt vārdu pēc iespējas labāk. Es arī palīdzēšu pēc iespējas
vairāk cilvēkiem. Patiesība uzvarēs. Paldies par visu, ko esat darījis un darāt. Ar cieņu, aug dieviete ”

"Šī ārstēšana tagad ir realitāte. Viņi teica mammai, ka pagājušā gada decembrī viņa bija plaušu vēža 4. stadija.
Pēc 14 mēnešiem viņa izskatās un jūtas  labāk nekā gados! Paldies,  ka jums ir  bumbas,  kas turas pie  jūsu
uzskatiem. ” CK

“Dr. Rondeau pirms Ziemassvētkiem man teica, ka šis melnais plankums uz muguras ir melanoma. Es devos pie
viņa pēc tam, kad sākās asiņošana. Es atnācu mājās un sāku likt mugurā pumpuru eļļu, un es arī sāku ēst eļļu
vienmērīgi. Pagāja mazāk nekā 2 nedēļas, un vieta uz muguras noskaidrojās, un es turpināju ēst apmēram 2
unces eļļas. Knapi uz muguras ir zīme, un es jūtos fantastiski.

Filipam bija arī viena gada pārbaude, un viņš vairāk nekā gadu ir bijis bez vēža. Tāpēc viņi to sauc par brīvu no
vēža. Viņam nav nepieciešams apmeklēt ārstu vismaz 3 gadus. VIŅŠ NEVĒRĒJA HEMO UN RADIĀCIJU,
UZŅĒMĒJA PAR 4 UNS KANEBAS EĻĻAS UN VIENMĒR DIENĀ VIENMĒR APĒDĒ MAZU. NAV
DAUDZ CILVĒKU PIEVIENO ZIŅU VĒZIEM. RIKS IR MŪSU VARONIS. ” Flautas koks

“Mēs ar  draugu nesen pagatavojām jūsu eļļu  un piedāvājām to labam draugam,  kuram uz kājas  bija  slikti
izskatīga  melanoma.  Mēs  paskaidrojām,  kā  izmantot  jūsu  eļļu,  un  tieši  vakar  viņš  piezvanīja,  lai  izsauktu
pārsteigumu, ka tā ir pilnīgi GONE! Ar svaigu jaunu ādas augšanu apakšā. ” Gendolīna

“Ir grūti noticēt cilvēkiem, kuriem nav bijusi iespēja iegūt izglītību par kaņepju eļļas dziedinošo spēku… Es
dzīvoju apgabalā, no kura ir Riks Simpsons, un mēs esam redzējuši dziedinošo spēku 10 gadus. Tas izārstē vēzi,
diabētu, muskuļu darbības traucējumus, zobu sāpes, īpaši brīnumlīdzekli pret apdegumiem (tas ir jāredz, lai tam
noticētu).

Līdz šim nav nekā tāda, ko mēs būtu redzējuši, ka tas nedarbosies, ja to pareizi un regulāri uzņems. Īpaši labs
ādas vēža, sliktas dūšas, krampju vēderā un visu nepieciešamo gadījumā. Labs nakts miegs. Nav nekas, kas
mazina stresa dzīves kaņepju eļļu, un lielāko daļu mūsu iekšējo problēmu izraisa stress. Tātad, jūs ejat. Lai
veicas visiem. Tas tiešām darbojas, jums vienkārši jāuzticas. Uzticieties Dievam un Rikam Simpsonam. ” Terijs

“Es zinu tikai to, ka es biju gatavs doties, nevarēju vairs izturēt,  ievietoju savu stāstu šeit, un mans eņģelis
pieauga un piesaistīja mani RSO eļļai. Es biju pārtraucis ēst, un tikai ar dažiem eļļas lieluma rīsu graudiem es
jutu izmaiņas sevī. Pirms tam mana dzīve bija uz dīvāna ar apsildāmo spilventiņu, dzēra dzērienus. Bet jau
otrajā dienā es biju augšā, ledus kastē, meklējot ko ēdamu, iegāju dušā. Dažiem tas nav liels darījums, līdz
pienāks brīdis,  kad nevarēsiet  pieturēties  pietiekami ilgi  dušā.  Es paliku pie tā,  pieņēmos svarā,  sāku atkal
dzīvot, patiešām atguvu savu dzīvi. Tikai nožēloju, ka par to nezināju pirms operācijas. 56, balta sieviete krūts
vēža upuris Ketlīna ”

“Mana drauga mātei 3 reizes bija krūts vēzis. Viņa regulāri lietoja marihuānu, bet ārsts teica, ka ķīmijterapijas
laikā to nelietot. Viņa uzklausīja savu ārstu un pārtrauca marihuānas lietošanu, bet nekad nepalika labāk. Trešo
reizi,  kad tas  atgriezās,  viņa  ignorēja  ārstu un visu ārstēšanas  laiku  lietoja  marihuānu  un turpina to  lietot,
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izmantojot Rika Simpsona eļļu un ēdamos ēdienus. Viņa ir bijusi bez vēža jau 5 gadus, un tai nav pazīmju, ka tā
varētu atgriezties! ” Duane

“Man vienkārši ir jādala šī lieliskā ziņa ar jums un jūsu sekotājiem ... Manas sievas darba draugs pirms dažiem
mēnešiem viņai  teica,  ka viņas vīra aizkuņģa dziedzera vēzis ir  atgriezies  otro reizi,  mana sieva un es jau
zinājām par jūsu RSO, tāpēc mēs ievietojiet tos savā vietnē, lai uzzinātu vairāk par to utt., viņš uzreiz sāka to
darīt un vakar devās atpakaļ uz slimnīcu, lai uzzinātu viņa pēdējo testu rezultātus, slimnīca viņam gandrīz teica,
ka viņam atkal ir nepieciešama ķīmija, bet tas, kas patiesībā notika, aplūkojot rezultātus, ir tas, ka vēzis noteikti
bija kļuvis daudz mazāks, nekā tas bija tad, kad viņi pirmo reizi pamanīja, ka tas ir atgriezies, faktiski gandrīz
pazuda. Viņi bija neizpratnē par to, kā tas varēja sarukt (viņiem tad vajadzētu uzzināt par visu veidu zālēm, ne
tikai par indīgajām). Viņi teica, ka vēlas noņemt to, kas palicis pāri, bet es ieteiku viņam vienkārši turpināt ar
tādām pašām devām, kādas viņš darīja iepriekš, jo acīmredzot tam ir bijusi pozitīva ietekme, un netraucēt ļaut
tiem miesniekiem nekur tuvumā. Es biju tik priecīgs dzirdēt ziņas un nevarēju vien sagaidīt, kad varēšu jūs
informēt. :) ”Marks

- Labi darīts, Mark, ej,  kā pacients jūtas, skenēšana vairumā gadījumu nav nepieciešama. Šķiet,  ka, ja viņš
pusgada laikā ēd 120–180 g, viņam nav daudz jāuztraucas. JB

"Ir tūkstošiem dokumentētu pierādījumu, ka tas patiešām izārstē vēzi cilvēkiem, kuri  atteicās būt saistīti  ar
ārstiem, tikai ar eļļu. Man bija 4. stadijas vēzis. Man bija palikuši tikai 3 mēneši, un tas bija pirms 14 mēnešiem.
” Toms

“Lai  jūs informētu,  šeit  ir  informācija  par manu tēvoci  Tomu.  Viņa jaunais  PSA līmenis  ir  0,1 un stabils.
Paldies, ka devāt mums zināšanas, lai glābtu viņa dzīvību. Viņš bija prostatas vēža 4. stadijā. Mēs meklējam
atsauksmi. Lai Dievs tevi svētī." Šerri

"Kopš esmu atveseļojies no čūlaina kolīta un vēža, mans gastroenterologs tagad VISUS savus pacientus lieto
kaņepju produktos, jo tie ir visspēcīgākie pretiekaisuma līdzekļi, par kuriem viņš zina ... un tie darbojas labāk
nekā jebkurš medikaments, ko viņš var izrakstīt !!!" Kreigs

"Es zinu, ka tas izārstē vēzi ... Es trīs reizes izārstēju mammas mammu, un tagad viņa ir bez vēža." Mak Džejs

“Dārgā Lara, es tikai gribēju jums ātri nosūtīt ziņu, lai pateiktos jums par visu, ko jūs darāt. Es sekoju jūsu lapai
apmēram 6 mēnešus. (Atvainojiet, šī ir pirmā reize, kad mēs runājam. Es domāju, ka es neesmu liels runātājs.)
Lai gan es ļoti reti kādreiz kaut ko saku jūsu lapā, esmu ļoti novērtējis jūsu veikto pētījumu, jo tas noveda pie
manis veicu savu pētījumu. Viena no lietām, ko es uzzināju, kad pirmo reizi sāku sekot jūsu ziņām, bija tas, kā
kaņepes var izārstēt vēzi. Tas man atnāca mājās, jo mana māte jau apmēram gadu ir ļoti slima ar aizkuņģa
dziedzera vēzi. Kādu laiku viņa bija ļoti slikta, un mēs bijām ļoti nobijušies, ka viņa neizturēs. Kādu dienu es
izlasīju jūsu ziņu par kaņepju eļļu un nolēmu pajautāt mammai, vai viņa to izmēģinās. Viņa nekad iepriekš
nebija  lietojusi  kaņepes,  bet  šajā  brīdī  viņa  bija  gatava  izmēģināt  jebko.  Tā  kā mēs dzīvojam Kalifornijas
dienvidos, es varēju pasūtīt viņai 3 mēnešu kaņepju eļļas piegādi no vietējā izplatītāja.  Mēs izdomājām, ka
dažus mēnešus izgriezīsim ķīmiju, lai noskaidrotu, vai kaņepes darbojas pašas no sevis. Pārsteidzoši, jūs uzreiz
redzējāt, ka viņa kļūst labāka. Viņa jutās labāk, varēja labāk ēst, viņai bija vairāk enerģijas, bet viņa varēja labi
izgulēties,  nepārtraukti  nemodoties.  Viņa  pat  pirmo reizi  varēja  staigāt  pa  istabu bez  staigulīša  palīdzības.
mēnešus. Tikai pirms dažām dienām mēs aizvedām viņu pie speciālista, lai redzētu, cik ļoti vēzis ir sarucis.
Kopš šodienas viņa lieto šo eļļu 2 mēnešus un 2 nedēļas, un man ir prieks paziņot, ka viņas vēzis ir gandrīz
pilnībā izzudis. Ārsts teica, ka tas ir tikai 5 PERCENT lielums, kāds tas bija kādreiz. Kad es viņam pastāstīju,
kā tas notika, ārsts nevarēja tam noticēt. Es tiešām domāju, ka jūs palīdzējāt glābt manas mātes dzīvību. Cīņa
vēl nav beigusies, bet tā ir gandrīz beigusies, un tagad to ir iespējams uzvarēt. Šī ziņa ir no manis un visas
manas ģimenes ... Paldies, Lara, par to, ko jūs darāt. Paldies no visas sirds. ♥ ”Dīns

“Dārgais CureYourOwnCancer.com, pirms kāda laika es izlasīju par Rika Simpsona eļļu un nolēmu pamēģināt
to pagatavot. Es ļoti ilgu laiku audzēju marihuānu. Es izmantoju dažus no saviem labākajiem pumpuriem un
pagatavoju  kādu augstākās  kvalitātes  kaņepju  eļļu.  Es  to  izmēģināju  un  nevarēju  tam noticēt.  Tas  bija  tik
spēcīgs, ka man nebija nekā.
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Pēc tam, kad to izmēģināju, es zināju par pacientu, kurš tajā laikā apmēram 11 gadus cīnījās ar vēzi (Hodžkina
limfomu).  Es  piedāvāju  būt  viņa  medicīniskais  marihuānas  aprūpētājs  un piegādāt  viņam eļļu  bez  maksas,
kamēr viņš ņems eļļu, kā ieteikts. Toreiz viņš man bija svešs vairāk nekā mazāk. Es biju viņu satikusi apmēram
gadu iepriekš līdzjūtības kluba sanāksmē un tad uzzināju, ka viņam ir vēzis. Es patiešām gribēju redzēt, vai eļļa
var izārstēt vēzi, kā minēts Rika Simpsona “Run From the Cure”.

Tātad, pēc tam, kad sazinājāmies ar šo pacientu un iepazīstinājām viņu ar piedāvājumu, mēs iesniedzām valstij
atbilstošus dokumentus un sākām ārstēšanu. Mēs to uzstādījām vietā, kur viņš atradīs augus, tāpēc galu galā
viņš varēs nodrošināt eļļu sev. Tā bija arī vienošanās daļa, ka viņš iemācījās sev palīdzēt. Mēs sākām ārstēšanu.
Sākumā viņam bija grūti, jo eļļa bija tik spēcīga, un tās lietošana trīs reizes dienā var būt diezgan sarežģīta.

Pēc trim mēnešiem ļoti audzējs uz krūtīm sāka sarukt. Pēc pieciem mēnešiem audzējs pilnībā izzuda. Pēc tam
viņš devās uz CAT skenēšanu. Rezultāti parādījās, ka viņš ir bez vēža! Ārsti ir mēģinājuši izārstēt viņa vēzi
vismaz  11 gadus.  Ķīmija,  kaulu  smadzeņu  transplantācija  utt.  Vajadzēja  tikai  apmēram mārciņu augstākās
kvalitātes  pumpuru, kas  pārvērsts  kaņepju  eļļā.  Viņam pirms un pēc CAT skenēšanas  rezultāti  ir  uz diska
(drīzumā  mums  tiks  sniegti).  Viņš  ir  nācis  klajā  un  publiski  runājis  ar  cilvēkiem.  Patiesībā  viņš  tagad  ir
aprūpētājs, kas palīdz citiem pacientiem ar ārstniecisko kaņepju eļļu!

Šis stāsts ir īstais darījums, nē BS Man ir divi video (abi pa labi), kas uzņemti vietējā kaņepju nometnē. Viens
video ir tikai mans pacients. Otrs video ir mans pacients un citu pacientu liecības. Mēs ar savu pacientu dodam
godību Dievam par šo brīnumu. Ar cieņu, GrowGoddess ”

“Pirms gada mans onkologs lika mums drīz sazināties ar slimnīcu, resnās zarnas vēzis atkal bija manās plaušās
un resnajā zarnā, tika izņemts no resnās zarnas 9. un aknās 11. Mans vīrs uzstāja, ka viņi vienlaikus izmēģina
vēl vienu ķīmijas ciklu. kad es atklāju kaņepju eļļu, es sāku lietot eļļu tajā pašā dienā kā ķīmija. Mans audzēja
marķieris bija 17,6. Pēc VIENAS ārstēšanas (un 2 nedēļas eļļas) mans audzēja marķieris bija 10,6. Pagājušajā
piektdienā pēc 2 procedūrām un 5 nedēļu eļļas, mans audzēja marķieris ir 4,8. Mana medmāsa man teica, ka
viņa nezina, ko es daru, bet šai ķīmijai nebija jārada šie rezultāti. Es jūtos labāk nekā esmu piedzīvojis ilgu, ilgu
laiku. ” Diāna

"Es to izmēģināju, man bija resnās zarnas vēzis, vēzis ir pagājis !!!" Žans

“Dārgais Rik, lai gan es tevi nepazīstu personīgi, man šķiet, ka tu būtu manas ģimenes loceklis, cik svarīga tava
loma jau ir bijusi manai dzīvei un dzīvei manā ģimenē!

Man nekad nepietiks vārdu, lai  pateiktos jums par jūsu apņemšanos palīdzēt visai cilvēcei pilnīgi nesavtīgā
mērķī. Es dzīvoju Slovēnijā, un es dzirdēju, ka mēneša beigās jūs būsit šeit, un es nepalaidīšu garām iespēju
personīgi pateikties jums, lai paspiestu manam varonim roku!

Manai draudzenei mātei gandrīz pirms 3 mēnešiem tika diagnosticēts četrpakāpju sīkšūnu plaušu vēzis (audzējs,
kas labajā plaušā bija liels kā tenisa bumba, ar 2 metastāzēm aknās un limfmezglos). Tikai dažus mēnešus pirms
man paveicās satikt jūsu videoklipu “Run From the Cure”, un pat ja es zināju par daudzajām medicīniskās
marihuānas priekšrocībām, es biju šokā par jūsu filmā sniegto atklāsmi, un es atceros, ka domāju, ka “ja tā būtu
ar mani notiek vēzis, es noteikti meklēšu eļļu. ” Tad tas nenotika ar mani, bet gan ar manas draudzenes māti,
patiesi īpašu cilvēku, kuru es vienmēr mīlēju līdzās tam, ka viņa ir mana draudzenes māte!

Tāpēc mēs nolemjam nekavējoties rīkoties, un man paveicās atrast visu izejvielu zāļu pagatavošanai! Lai gan
viņa bija atvērta idejai uzņemt eļļu, viņa sāka arī ar ķīmijterapiju, jo tajā laikā viņa bija tik ļoti nobijusies, ka
darīs visu, lai atbrīvotos no šīs sūdainās slimības.

Tāpēc sākumā viņa sāka ar ķīmiju un nākamajā dienā arī ar eļļu. Lielo anti-ķīmijas efektu viņa varēja redzēt jau
pēc 1 stundas pēc pirmās eļļas devas uzņemšanas. Tas bija neticami, lai gan mēs zinājām, ka eļļa, iespējams,
darbosies, mēs negaidījām tik ātru uzlabojumu! Pēc 24 stundu nepārtrauktas vemšanas un sajūtas, ka viņa mirst,
viņa sāka justies labāk no jebkura skatu punkta (vairs nebija sliktas dūšas, sliktas garšas mutē, liela apetīte,
lieliska gulēšana utt.). un labāk līdz nākamajai ķīmijai.
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Pēc  3  ķīmijas  cikliem un 35 ml  eļļas  viņai  tika  veikta  pirmā  datortomogrāfija,  un  rezultāti  bija  patiešām
iepriecinoši, lielais audzējs plaušās tagad bija puse no tā, kas bija iepriekšējā CT, un no 2 metastāzēm palicis
tikai viens, un tas bija mazāks!

Šajā periodā es arī sāku daudz pētīt endokannabinoīdu sistēmu un kanabinoīdu īpašības. Un ir neticami redzēt,
cik daudz pētījumu, pētījumu un eksperimentu ir par šo tēmu, un tiešām izskatās, ka visa zinātne atbalsta to, ko
jūs atklājāt gandrīz nejauši. Pēdējā laikā pat Amerikas Nacionālais vēža institūts (Amerikas) savā tīmekļa vietnē
atvēra sadaļu ar nosaukumu “kaņepes un kanabinoīdi”, un tikai pirms mēneša tā tika papildināta ar daudziem
dokumentiem par THC un vēzi.

Tagad iemesls, kāpēc es vēlētos jūs satikt klātienē (papildus tam, ka man jums jāpateicas, kā jūs esat pelnījis), ir
tāpēc, ka man ir vajadzīga palīdzība, lai pārliecinātu savu draudzeni māti atmest šo muļķīgo ķīmijterapiju, kas,
pat ja viņa ārstējas no vēzis viņai ārkārtīgi kaitē!

Esmu aprēķinājis,  ka šī mēneša 15. datumā viņa būs pabeigusi 60 ml procedūru, bet 27. datumā viņai būs
jādodas uz 5. ķīmijas ciklu (kam sekos pat 6.!).

Tātad, kā jūs saprotat, es vēlos izvairīties no viņas, lai viņa dotos uz ķīmijterapiju, kad viņa jau varētu būt bez
vēža! Problēma ir tāda, ka ir zināms, ka sīkšūnu plaušu vēzis labi reaģē ķīmijterapijas sākumā (vai vismaz tā
saka ārsti),  tāpēc viņi viņai teica,  ka patiešām nav tik pārsteidzoši labie rezultāti,  kas viņai bija pēdējā CT
skenēšanā ...

Tas, ko es viņai ieteicu, ir veikt citu CT skenēšanu, pirms doties uz 5. ķīmijterapiju, lai pārliecinātos, ka viņa
nedarīs ķīmiju uz tīra ķermeņa. Viņa piekrita, bet tomēr es zinu, ka viņa baidās pretoties ārstu teiktajam ...

Es domāju, vai varbūt pirms kongresa un pirms viņas piektās ķīmijas kārtas būtu iespējams ar jums privāti
tikties.  Esmu pārliecināts, ka viņa būs sajūsmā par tikšanos ar jums un, iespējams, jūs spēsit atrast pareizo
argumentāciju un dot viņai pareizo pamudinājumu pārtraukt ķīmijterapiju!

Es varu  iedomāties,  ka  jūs,  iespējams,  esat  pārslogots  ar  visa veida  palīdzības  lūgumiem,  tāpēc  es  pilnībā
saprastu, ja jums nav laika un enerģijas vai pat vēlaties iesaistīties katrā personīgajā skumjā stāstā, ar kuru jūs
satiekat savu ceļu ... Un neatkarīgi no jūsu pieejamības tikties personīgi, es vienmēr būšu bezgala pateicīgs par
to, ko jūs esat izdarījis manis un visas pasaules labā!

Paldies no visas sirds. Es novēlu jums visu to labāko jūsu dzīvē un ceru, ka kādu dienu arī jūs varēsit atgriezties
normālā dzīvē normālā pasaulē! Cieņa, xxx

PS Ja vēlaties ievietot šo atsauksmi, dariet to brīvi, bet, lūdzu, neatzīmējiet un neizmantojiet manu vārdu, jo mēs
joprojām izmantojam eļļu un joprojām dzīvojam aizlieguma valstī,  tāpēc es nevaru atļauties tikt  pieķertam.
Jebkurā gadījumā es jūs informēšu par ārstēšanas attīstību, un es labprāt sniegtu jums pilnīgu, labi noslēgtu
stāstu.

“Xxx, ja vien var, viņai sešu mēnešu laikā ātrāk jāapēd 120–180 g augstas kvalitātes eļļas. Vairs nav ķīmijas, ja
nav iespējams veikt CT skenēšanu, ja iespējams - tie abi ir kancerogēni un vēl vairāk izplatīs vēzi. Pagatavojiet
svecītes ar 0,2–3 g eļļas (izkausējiet kakao sviestu, pievienojiet eļļu, samaisiet, ielejiet veidnēs, ļaujiet atdzist
istabas temperatūrā) un ļaujiet viņai tās lietot divas vai trīs reizes dienā papildus eļļai, ko viņa ēdīs ( ja viņa to
var lietot, ja ne, nedaudz samaziniet perorālo devu). Viņai vajadzētu arī iztvaicēt eļļu vairākas reizes dienā -
klepus palīdzēs tīrīt plaušas un vēlāk viņa arī izklepo audzējus.

Kas attiecas uz tikšanos ar jums personīgi, mēs būsim vairāk nekā priecīgi, bet parasti mēs veicam ļoti īsu
procesu ar tiem, kas vēlas lietot ķīmijterapiju, mēs vairs netērējam laiku viņu pārliecināšanai, lēmums ir viņu
ziņā. No mūsu viedokļa visa nepieciešamā informācija ir mūsu vietnē un Rika grāmatās. Ja kāds atnāktu un
teiktu, ka vēlas eļļu ņemt ar ķīmiju, mēs pat eļļu viņiem nepiegādāsim, kāds cits labprāt to ēdīs bez nāvējošās
ķīmijas.  Jebkuram racionālam cilvēkam ir jāzina, ka indes lietošana nav laba lieta.  Eļļa veiks daudz labāku
darbu bez ķīmijas.
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Jebkurā gadījumā, jo vairāk ķīmijterapijas, ko viņa uzņem, jo vairāk eļļas viņai būs jāēd, lai novērstu kaitējumu
- protams, ja viņa izdzīvos pēc ķīmijas, ko nekad nevar zināt iepriekš, un katra injekcija var būt pēdējā. Žēl to
teikt, bet tā tas ir.

Tātad, kā es uz to skatos, viņai vajadzētu iemērkt eļļu sevī un pēc iespējas turēties tālāk no ārstiem un viņu
ārstēšanas. Viņai vajadzētu paaugstināt ķermeņa pH, katru dienu ēst sēklas no diviem āboliem un pēc tam ēst
eļļu, ņemt to svecītēs, iztvaicēt eļļu un varbūt arī lokāli lietot uz krūtīm spirta tinktūrā vai maisījumā ar kaņepju
sēklām.  eļļa  vai  tamlīdzīgi.  Lai  iegūtu labākos rezultātus,  vienkārši  izpildiet  mūsu vietnē un Rika grāmatā
sniegtos norādījumus. Pārbaudiet arī Rika Youtube videoklipus - jūs dzirdēsit gandrīz tos pašus teikumus, kurus
dzirdētu no viņa vai mums personīgi,  ziņojums paliek nemainīgs - un tas ir “Palieciet  prom no ķīmijas un
starojuma”, cik vien iespējams. Ar laba vēlējumiem, Jindrich Bayer ”

“Kā cilvēks, kurš pusaudža gados bija izgājis ķīmijterapiju, es varu jums pateikt, ka tā nav pastaiga pa parku !!!
To izjūtot, es varu jums pateikt, ka mēs cenšamies atrast ārstēšanu un kāpēc neizmēģināt visu iespējamo, lai to
atrastu mazāk sāpīgos veidos.  Indes piešķiršana indes iznīcināšanai  ne vienmēr ir  atbilde,  mēģiniet  dabiski
izārstēt un redzēt, kas notiks. ” Konstance

“Mums ir jāredz dažas reālas izmaiņas ... un vecākus nevajadzētu piespiest bērnam injicēt indes (ķīmija)! Ja
cilvēki patiesībā zinātu, kas ir ķīmija, viņi otrreiz uzminētu, ka to iesūknē ķermenī. Nemaz nerunājot par to, ja
jums ir paveicies un pārspēj vēzi, ķīmijterapijas blakusparādības! Tas ir pretīgi! Laiks pamodināt Ameriku un
pasauli! ” 46/7 Cīņa par izārstēšanos

“Sveiki, Jindrihs, vakar pabeidzu lasīt Rika grāmatu. Lieliskas lietas! Godīgi sakot, man tiešām nav vajadzīgi
vairāk pierādījumu par eļļas patieso burvju spēku!

Esmu veicis arī dažus eksperimentus un katru dienu atklāju kaut ko jaunu, ko šīs zāles var darīt! Pārsteidzoši!
Diemžēl, lai gan esmu pārliecināta un pat ja mana draudzene joprojām ir pārliecināta, viņas māte kaut kā nespēj
pilnībā atlaisties ... un tomēr viņa nav pārliecināta, vai atmest sūdīgo ķīmiju ...

Es pastāvīgi cenšos izcelt labas argumentācijas, bet nevaru izlemt viņas vietā! Viņai ir vēzis, un viņa ir vienīgā,
kas var izlemt, ko darīt ar savu dzīvi.

Es zinu, ka galu galā viņa tik un tā izārstēsies, jo mēs iebāzīsim viņā tik daudz eļļas, ka viņai būs neiespējami
mirt. Bet tomēr es uzskatu, ka ir tik stulbi un tik bīstami spēlēties ar šīm sasodītajām ķimikālijām, it īpaši, ja
jums ir pieejamas dabiskas zāles, kas ir pierādījušas, ka tās izārstē vēzi!

Es lasīju par jūsu pieredzi ar vēzi un medicīnas sistēmu ... Man tiešām žēl jūsu zaudējuma ... un tagad es labāk
saprotu jūsu attieksmi pret tradicionālajām tā sauktajām “zālēm”! ” Luidži

- Sveiks, Luidži, paldies par jaukajiem vārdiem par grāmatu, un žēl, ka tev tas ir jāiziet. Tā ir viņas izvēle, kādu
ārstēšanu viņa izvēlas, bet es negribētu tuvoties ķīmijai - vienkārši izlasiet manas mammas stāstu, varbūt viņa
sapratīs,  ka  indes  lietošana  nekad nav laba  ideja,  it  īpaši,  ja  tā  nav pamatota  un nav nepieciešama.  Viņas
izredzes tikai izdzīvot ķīmijterapiju ievērojami uzlabosies, ja viņa uzņems eļļu, bet atkal - kāpēc nodarīt vēl
lielāku kaitējumu viņas sliktajam ķermenim? Tam nav nekādas jēgas. Labākie vēlējumi, Jindrihs

“Aptuveni pirms divarpus gadiem kāds draugs apsēdināja mani, lai noskatītos„ Run From the Cure ”, domājot,
ka tas var palīdzēt manai psoriāzei. Mēs izgatavojām eļļu kopā- pirmo reizi mums abiem- trīs nedēļu laikā mana
psoriātiskā psoriāze bija pazudusi. Kopš tā laika es gatavoju eļļu un noriju to. Ja es katru dienu noriju un eļļu
lokāli  uzklāju naktī  uz atsevišķiem plankumiem, kas parādās nejauši,  psoriāze ir  ļoti  kontrolēta  un gandrīz
nemanāma. Šīs pieredzes dēļ es ielēcu ar divām kājām, un tagad man pieder pirmais pilnībā valsts licencētais
medicīnas  marihuānas  bizness  Kolorādo.  Gadu  manā  biznesā  manam  tētim  tika  diagnosticēta  IV  stadijas
melanoma- tā bija izplatījusies viņa plaušās un aknās. Viņa onkologs deva viņam 3 līdz 12 mēnešus un lika
viņam sagatavoties hospisa aprūpei. Es nekavējoties sāku viņu ar RSO režīmu, un pēc pieciem mēnešiem viņa
vēzis ir pagājis. Gone. Vieglākā lieta pasaulē! Paldies Rikam, par šo apbrīnojamo zāļu atkārtotu iepazīstināšanu
ar pasauli! :-) ”Ērika

“Kaņepju eļļa izārstē vēzi. Esmu 3. stadijas krūts vēža slimniece un izmantoju eļļu, lai sevi izārstētu. ” Adele
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"Bez ķīmijas, bez starojuma ... RSO un diētas maiņa ... RSO izārstēja manu kuņģa vēzi bez šī sūdiem ..." Deils

"Izgatavots, ievadīts manam 18 gadus vecajam dēlam ... Tagad nav nekādu vēža pazīmju. Esmu parādā jums
milzīgu  paldies,  Riks  Simpsons.  Manam  dēlam  oktobrī  tika  diagnosticēta  sinoviālā  sarkoma  pēc  audzēja
noņemšanas pirms biopsijas ... Tika teikts, ka vēzis joprojām būs un varētu izplatīties plaušās agresīvā vēža
veida dēļ ...  testa  rezultāti,  viņi nevar atrast  nekādas pēdas par to apjukumu ...  Kaņepju eļļa bija  viena no
daudzām lietām, ar kurām es viņu sāku gandrīz uzreiz pēc diagnozes noteikšanas. ” Amanda

“Manam tuvam draugam smadzeņu audzēja sāpju gadījumā agrāk deva morfīnu. Pats morfīns izraisīja atkarību,
izņemšanu  un  lietošanas  laikā  tas  tikai  pasliktināja  situāciju.  Kaņepes  pašas  bija  zāles,  kas  atviegloja
abstinences simptomus, depresiju, sāpes un pašu vēzi. Tava ziņa izglāba manu draugu. ” Džaspers

"Es esmu tik satraukti par eļļu. Šis pagājušais mēnesis bija pirmā reize, kad es par to lasīju vai dzirdēju. Esmu
sajūsmā ... Simpsona kungs, daudzi no mums pateicas jums par nesavtīgo un mīlošo darbu, ko esat paveikuši
visas  cilvēces  labā.  Jūs  esat  mana  humānās  palīdzības  definīcija  !!!  Kopš  1998.  gada  esmu  brīvprātīgais
Hospice, esmu redzējis daudzus ciešam un mirstam, pat rokās. Domāt, ka tik daudz no šīm ciešanām varēja
mazināt, burtiski ir prātam neaptverami ... ”Sindija

- Tā tas noteikti ir, it īpaši, ja uzskata, ka visa informācija par Rika Simpsona eļļas “brīnumaino dziedinošo
spēku” ir patiesa. Pareizi ražota un izmantota eļļa patiešām var izārstēt vēzi, diabētu un tūkstošiem citu slimību.
Tas  patiešām var  palīdzēt  ar  sāpēm, kurām morfīns  nepieskaras.  Tas  patiešām atjauno ķermeni  un atjauno
muskuļus. Manuprāt, vārds prātam neaptver to pilnībā. JB

"AK MANS DIEVS. Es tikko saņēmu ziņu no kāda, kuram es dodu Fēniksa asaras tam, kam bija, un es domāju,
ka viņam bija nieru vēzis. Pēc eļļas lietošanas 90 dienas jaunākā PET skenēšana liecina, ka audzēji ir pazuduši.
Tas ir neticami. Esmu redzējis, kā Fīniksas asaras izārstē daudzus, kopš strādāju ar to. Paldies, ka palīdzat man
palīdzēt citiem dziedēt. ”

- Apsveicam un paldies, ka palīdzat citiem, Gregg. Vairs nav skenēšanas, tikai eļļa. Skenēšana ir kancerogēna,
un tas var izraisīt vēža atgriešanos, un kurš to vēlas? JB

“Labdien, dārgais, mīļais Riks Simpsons un Džindrihs Baijers, es ceru, ka jūs abi esat labi un laimīgi. Ņemot
vērā to, cik daudz e -pasta jums jāsaņem, esmu pārliecināts, ka jūs mani neatceraties pirms dažiem mēnešiem,
tāpēc es iekļāvu mūsu iepriekšējās sarakstes.

Mamma ir dzīva un ļoti veselīga! Teikt, ka esam tik ļoti pateicīgi, ir nepietiekams apgalvojums.

Diagnozējot  2012.  gada  februārī  (4.  stadijas  aizkuņģa  dziedzera  adenokarcinoma  ar  metastāzēm  aknās  un
plaušās), viņas prognoze bija 3 līdz 6 mēneši ar paredzamu nopietnu veselības pasliktināšanos šajā laika posmā.
Tā vietā viņa ir dzīva, laimīga un labi pēc 10 mēnešiem.

Es zinu, ka jūs abi pretojaties ķīmijterapijai, un mēs arī ... Bet, kad viņi teica, ka 3 mēnešus mēs iemetām VISU,
ieskaitot ķīmijterapiju, un tūlītēju RSO sākšanu. Mums ir teikts, ka neviens nepaliek tik veselīgs kā mamma tik
daudz Gemzar ķīmijas, cik viņa saņēma. RSO bija jāuztur viņas veselība šajā laikā.

Ķīmija  apstājās pirms 6 nedēļām, kad viņa nolēma,  ka var sajust  ķīmijas  bojājumu sākumu. Tagad viņa ir
pārtraukusi ķīmijterapiju 6 nedēļas un jūtas lieliski.

Kopš viņas diagnozes 2012. gada februārī, pēc sākotnējās uzkrāšanās, viņa ir lietojusi gramu RSO dienā (līdz
šim aptuveni 300 grami).

Jaunākā skenēšana, kas veikta pirmdien, 12-17-12, parādīja lielāku audzēja saraušanos, ieskaitot dokumentāciju,
ka daži audzēji bija pārāk mazi, lai tos varētu vizualizēt, izmantojot CT skenēšanu. Tā bija neticama ziņa! Tad
otrdien mēs saņēmām viņas laboratorijas darba rezultātus. Saņēmuši tik labas ziņas par skenēšanu, mēs bijām
šokēti, dzirdot, ka viņas audzēja marķiera tests (CA19-9) ir palielinājies no 285 līdz 2100. Vai esat kādreiz
redzējuši, ka tas notiek agrāk? Vai jums ir kāds skaidrojums par to, kāpēc vai kā palielinājās marķieri? Vai
vispār ir idejas? Kādi ieteikumi? Šis jautājums ir uzdots vairākiem RSO veidotājiem, taču līdz šim nav galīgas
atbildes.
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Šeit ir viņas CA19-9 rezultāti līdz šim. Normālais līmenis ir mazāks par 37. Sākotnējā diagnozē februārī tika
veikts ne audzēja marķiera tests. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-
12  ...  285  (Pēdējā  ķīmijterapija  bija  10-29-12);  12-17-12  ...  2100.  Mana  ģimene  novērtēs  jebkuru  jūsu
ieguldījumu! Daudz mīlestības, B ”

- Dārgais B, datortomogrāfija dod milzīgu starojuma devu, un tas varētu būt to izraisījis,  kā arī ķīmija bija
pilnīgi nevajadzīga.  Es gribētu, lai viņa pēc iespējas ātrāk apēd 180 g vislabākās kvalitātes eļļas. Vairs nav
jāveic  CT skenēšana vai citas kancerogēnas  muļķības,  tikai  eļļa  un pēc iespējas vairāk.  Vispirms ir  jāatceļ
ķīmijas  un  starojuma  radītie  bojājumi,  un  tas  prasīs  zināmu  laiku,  tas  tikai  apgrūtināja  eļļas  darbu.  Man,
piemēram, dot pretindi, sūknējot indes vēnās, man nav nekādas jēgas. Labākie vēlējumi, Jindrich Bayer

“Pirms aptuveni 4 nedēļām mani uzrunāja sieviete ar krūts vēzi, un man izdevās viņu norādīt pareizajā virzienā.
Viņai ir diezgan ievērojams audzējs (es domāju, ka viņai varētu būt vairāk nekā viens.) Un viņa spēj to sajust. Ir
pagājušas tikai 3 nedēļas, kopš viņa sāka eļļu, un jau audzējs noteikti mīkstinās. Nav slikti 3 nedēļas! Es jūtos
ļoti iedrošināta par viņu, un es vienkārši ZINU, ka šī dāma būs vēl viens veiksmes stāsts. Viena mīlestība."
Korijs

“Manam tētim ir 89 gadi, un viņa sejā ir ādas vēzis. Trīs reizes esmu viņu nogādājis slimnīcā, lai izgrieztu, un
tas viņu paver infekcijām, nemaz nerunājot par paņemšanu no pansionāta un atpakaļ. Pirms pāris nedēļām esmu
sācis ar kaņepju eļļu. Daži no tiem ir mana pirksta lielumā līdz īkšķim. Tur bija 11, kurus esmu ārstējis, tagad ir
4, kas ir mazuļa pirksta īkšķa izmēra. Viņi vienkārši mirst un nokrīt no ādas dziedināti. Esmu pārsteigts, tāpat kā
visas medmāsas un ārsts. ” Stīvs

“Es tikai gribu teikt, ka man ir ārkārtīgi liels prieks paziņot, ka mans vīratēva veiktā vēža skenēšana jau otro
reizi pēc pirmā uzrādīja plankumus uz plaušām. Mēs sākām viņu uz eļļas tūlīt pēc tam, kad pirmais parādīja
plankumus. Kaņepes ir paņēmušas plaušas un iztīrījušas! Viņam teica, ka viņam vajag Chemo. Mēs bijām pret
to un tā vietā uzlikām viņam eļļu. Kaņepes ārstē vēzi !!! Esmu arī uzsācis savu mazo pomerāniešu eļļu, jo
viņam ir sabrukuša traheja un iedzimta sirds mazspēja. Kopš vasaras viņš nav lietojis parastos medikamentus,
un  pirmo  reizi  kopš  vasaras  nav  klepojis  tik  tikko  (viņš  pastāvīgi  klepoja  un  rēca  gaisu  pat  pēc  ārsta
izrakstītajām zālēm). Viņam ir vairāk enerģijas, un viņam klājas labāk, nekā viņam bija, kad viņš lietoja zāles. ”
Kārena

“Tas arī izārstē dzemdes kakla vēzi! Es nevarēju atļauties ārstēšanu (pat ne VIENU ...) un gadu pavadīju bez
jebkādas medicīniskās palīdzības ... bet es smēķēju gandrīz katru dienu ... un pēc gada, ikgadējā eksāmenā, ārsts
un medmāsas tika izpūstas ... viņi nevarēja atrast citu lietu, kā tikai nelielas rētas, kur bija vēzis ... Es tagad
esmu 100% bez vēža ... pateicoties marihuānai ... nevis ārstiem ... ne “zālēm” ”... nevis ārstēšanās ... bet tīra,
ārstnieciska, dabiska auga dēļ ... es esmu dzīvs pierādījums ...

Ārsti teica, ka man vajadzēja būt 5. līmeņa vēzim, lai netiktu bez ārstēšanas ... bet tomēr tas bija GONE ... bez
viņu palīdzības ... viņi bija tik satraukti, ka nosūtīja mani uz VALSTS HOSPITAL LITTLE ROCK (UAMS),
lai  veiktu  papildu  pārbaudes  ...  un  arī  UAMS neatrada  neko citu  kā  vieglas  rētas  ...  viņi  teica,  ka  tas  ir
brīnums ... es domāju, ka tā bija tikai marihuāna ... Legalizējiet to jau. .. palīdzēt cilvēkiem ... vai tas nav tas,
par ko cilvēce mēdz būt? ” Monika

“Es esmu ļoti pateicīgs, ka Deivids Triplets ievietoja savu videoklipu ... man patika šis video, un tas bija viens
no stāstiem, kas lika man izmēģināt kaņepju eļļu uz bazālās šūnu karcinomas ādas vēža uz pieres ... kas tagad
vairs nav! ... nepārstāj izplatīt patiesību! ” Dī

“Es izmantoju kaņepju eļļu, lai ārstētu bazālo šūnu karcinomu uz galvas kakla un sejas. VEIKSMĪGI. Tas ir
ideāls vēzis, lai veiktu pētījumus. Tas ir skaidri redzams ar neapbruņotu aci, un visas notiekošās izmaiņas ir
viegli  pamanāmas.  Es  esmu mēģinājis  radīt  interesi  par  to  šeit,  ASV, bet  federācijās  ir  kāds,  un šķiet,  ka
ikvienam ir nāves rēta pieskarties. Redziet, ko varat darīt. ” Džozefs Silers (Pirmais ieraksts par KANNABA
IZVĒLĒ VĒZI! Facebook grupu administrē Kane Slater, 2010. gada 7. janvāris)

"Man augšstilbā ir kamols, agrāk tas bija ciets, gandrīz 2 cm, tagad tas ir mazāks par pusi un kļūst mīkstāks (4
nedēļas)." Katri
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"Es tikko uzzināju, ka esmu bez vēža, piecus mēnešus pēc kārtas lietojot eļļu!" Mimi

J. JB, vai jums ir kaut kas par dažu audzēju veidu dziedināšanu, ko sauc par “hemangioblastomas”? Es sekoju
jūsu ziņām, kā arī citiem. Es NEKAD neesmu redzējis šāda veida audzēja ārstēšanu, izņemot izgriešanu. Man ir
ķekars no tiem. Graeme

A. Ne personīgi, mums noteikti nav bijusi iespēja ārstēt visas cilvēkam zināmās diagnozes, bet, spriežot pēc tā,
ko esmu par to lasījis  tagad, es neredzu iemeslu,  kāpēc eļļai  nevajadzētu palīdzēt.  Cik es zinu,  viņi to var
diagnosticēt tikai, izmantojot datortomogrāfiju, un, kā es uz to skatos, ikvienam, kas veic datortomogrāfiju, pēc
tam  vajadzētu  apēst  vismaz  60  g  eļļas.  Un,  ja  pirms  operācijas  ēdat  tos  60  g,  vairumā  gadījumu  esmu
pārliecināts, ka operācija nebūs nepieciešama, jo audzēji tur nebūs. Tāpēc es noteikti pats izmēģinātu eļļu. Visi
laba vēlējumi, JB

“Pats fakts, ka placebo ārstē dažus cilvēkus, ir iemesls uz visiem laikiem atmest zāles un pētīt placebo mākslu.
Sakot, ka, veicot efektīvu ārstēšanu, jūs nekad neveicat placebo pētījumu, jums ir taisnība, tas nogalinātu pusi
pacientu, slimu un nežēlīgu. ” Kristofers

- Tas patiešām būtu slimi un nežēlīgi, un tāpēc es personīgi to nedarīšu. Citi var, ja vēlas, bet es nē. Es vēlos, lai
medicīnas sistēma sāktu lietot eļļu kā placebo - ja viņi pierāda, ka viss, ko viņi vēlas izmantot, ir drošāks un
efektīvāks par eļļu (un pacientam jautrāk/patīkamāk), tad viņi var turpināt to pārdot . Ja nē, tad nē. Manuprāt,
tas ir diezgan vienkārši un ļoti racionāli. Un tā tas arī turpmāk būs, tad kāpēc gaidīt? JB

“Nekad nav par vēlu pieņemt faktu, ka kaņepes ir vienkārši zāles. Tajā pašā laikā nekad nav par vēlu sākt lietot
eļļu kā zāles neatkarīgi no jūsu stāvokļa vai tā smaguma pakāpes. Izmantojot eļļu, pacientam parasti ir iespēja
vai eļļa nodrošinās viņiem maksimālu dzīves kvalitāti līdz beigām. Un arī tas ir daudz. ”JB

“Kad pacienti, kuri ir lietojuši ķīmijterapiju, sāk lietot eļļu, vispirms eļļai jādara ķermeņa detoksikācija. Tāpēc
dažreiz ir vajadzīgs 120-150 g eļļas, pirms tā sāk uzbrukt vēzim. Nav īsti laba ideja lietot ķīmijterapiju, it īpaši,
ja tā ir absolūti nevajadzīga, ņemot vērā, ka medicīnas sistēma desmitiem gadu ir zinājusi par kaņepēm kā pret
vēzi. ”JB

Q. "Termināla" vēža pacienti: vai jūs sākat tos agresīvi lietot ar 1 gramu dienā vai arī strādājat pie tā nedēļas
laikā? Padoms no pieredzes?

A.  Nē,  mēs  vienmēr  sākam  ar  nelielām  devām  un  gandrīz  izpildām  norādījumus.  Protams,  ja  viņiem  ir
iepriekšēja pieredze ar kaņepēm un viņi zina, ka nav no kā baidīties, dažreiz jūs varat sākt ar lielāku devu. Bet
jūs nekad nezināt, kā pacients reaģēs uz eļļu, turklāt viņi parasti lieto dažādu medikamentu kombināciju, tāpēc,
iespējams,  vēlēsities  būt  uzmanīgiem  un  vērot  pacienta  asinsspiedienu  utt.  Vispārējs  ieteikums  ir  ievērot
norādījumus, mazāk formāls ir - sekojiet savam instinktam un spriedumam un kad pacientam “nav ko zaudēt”,

Es nevilcināšos nepieciešamības gadījumā dot viņiem lielu devu (akūtas muguras sāpes utt.). Gramu patiešām
augstas kvalitātes eļļas var iegūt nepieredzējušam lietotājam ļoti augstu. Dažreiz šis kaņepju izraisītais komats
būtu  izdevīgs,  un  es  esmu  pārliecināts,  ka  agrāk  vai  vēlāk  tas  tik  un  tā  tiks  izmantots  anestēzijai  pirms
operācijas, taču šobrīd mēs vēlamies, lai pacienti pēc iespējas paliktu savā komforta zonā. Es ceru, ka es to labi
izskaidroju. Ar laba vēlējumiem, JB ”

“Korij, mans draugs, tu man palīdzēji ar ***. Es viņam devu zāles pret neiroendokrīnajiem audzējiem. Viņš ir
lietojis zāles 1 mēnesi, un tas sāk sarukt. Tas bija tik liels, ka spieda uz vēdera, bet tagad tas ir tik tālu, ka viņš
var atkal ēst, un viņa ārsts teica, ka nekad nav redzējis tādu audzēju, kas tik ātri sarūk. Tas viņu satracināja, un
viss asins darbs atgriezās normālā stāvoklī, tāpēc vēl viens izārstēšanas veids, un tas ir AWESOME. Un jūs esat
DRAUDZĪGS, un Dievs ir liels. ”

“Man ir draugs, kuram ir smadzeņu vēzis, un man ir Cml. Eļļa mums abiem noder !!! Mans draugs manās acīs ir
pierādījums tam, ka šī eļļa ir brīnums ... Man bija šaubas agrāk, bet ne tagad! Ņem eļļu, tā darbojas! ” Tailers

“Pagājušajā gadā manas mātes draugs man jautāja, vai es varu pagatavot 6 mēnešus ilgu kaņepju eļļas kursu
viņas mammai no augstākās klases kaņepēm. Viņai bija kakla vēzis. Es viņai pagatavoju eļļu, ievērojot Youtube
padomu, un pēc tam ievietoju to Krievijā. Viņa izmantoja pirmo 6 mēnešu kursu ar pārsteidzošiem rezultātiem
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un lūdza vēl 6 mēnešu devu, es nosūtīju viņai vēl vienu slodzi, un tagad 14 mēnešus vēlāk viņa ir labā veselībā.
Jūs darāt pārsteidzošu darbu, Riks. Paldies." Garets

“Sveiki, mani sauc Alysa Erwin, un man ir 16 gadu. 2011. gadā man tika diagnosticēta 3. stadijas anaplastiskā
astrocitoma.  Mēs  (mana  ģimene  un  es)  pieņēmām  lēmumu  izmantot  kaņepju  koncentrātu.  Mičiganas
universitāte mums teica, ka es, visticamāk, neizdzīvošu vairāk nekā pāris gadus, un pats vēzis nebija darbināms,
jo bija zirnekļa veidojumā. Pagājušā gada janvārī es devos uz parasto MRI Mičiganas universitātē. Visi audzēji
ir pazuduši. ”

"Man atkal tika diagnosticēts vēzis. Trešo reizi. 4. posms kaulu un aknu mežos, no krūts vēža. Mans stāsts par
vēzi sākās gandrīz pirms 7 gadiem, es esmu viens no laimīgajiem, kas izdzīvojis tik daudz ķīmijas, kādu esmu
pakļāvis savam ķermenim, nemaz nerunājot par starojumu. Šī trešā diagnoze mani pārliecināja, ka esmu gatavs;
Es domāju, kurš izdzīvo šādu diagnozi ??

Tāpēc es meklēju brīnumus un atradu Riku Simpsonu. Es biju pārliecināta, ka šis puisis nekādā veidā nesaka
patiesību,  tāpēc  paskatījos  dziļāk.  Es  sāku  sazināties  ar  cilvēkiem  Mičiganā  un  uzzināju  vairāk  par  Rika
Simpsona eļļu vai kaņepju eļļu un rezultātu, ko piedzīvoja cilvēki, tādi kā es, kas bija izdzīvošana, remisija,
izārstēšana !!

Šajā brīdī man nav ko zaudēt, tāpēc es sniedzos un lūdzu palīdzību. Es sāku lietot vienu gramu zāļu dienā,
lēnām sasniedzot šo devu. Atpūta kļuva par lielu manas dienas daļu, kas bija tieši tas, kas vajadzīgs manam
kaujas  ķermenim.  Vienīgā  blakusparādība,  ko jebkad esmu pieredzējis,  bija  miega  daudzums un brīnišķīgā
kvalitāte. Tas plus manu asinsspiediena regulēšanu un manas sāpes tagad tiek kontrolētas.

Pirms nepilna gada man tika diagnosticēts 4. posma kaulu un aknu vēzis ar neskaitāmiem audzējiem (tik daudz
viņi vienkārši  pārstāja skaitīt),  man teica,  lai  sakārtoju lietas.  (Tas aizvien aizrauj elpu.) Ātri uz priekšu uz
šodienu,  un es  esmu collu  attālumā no remisijas.  Mana PET skenēšana  pagājušajā  nedēļā  bija  negatīva  ...
Negatīva! Man nekad agrāk nebija neviena no tādām. Tas nozīmē, ka nav vēža. Vienīgais iemesls, kāpēc es
neesmu pilnā remisijā, ir tas, ka kaķu skenēšanas laikā uz kauliem ir pāris ēnas, bet es turpinu ārstēšanu, un arī
tās drīz vairs nebūs. Tas ir nekas cits kā brīnums, neskaitāmi audzēji līdz pāris ēnām, kas pat neparādās PET
skenēšanā.

Cilvēki var teikt, ka esi uzmanīgs ar vārdu izārstēt ... Bet, es domāju, tas tā ir. Es esmu šeit, un es katru dienu
kļūstu veselīgāks, un Džons man ir palīdzējis tur nokļūt. Viņš mani pieņēma, kad es viņam piezvanīju un lūdzu
palīdzību. Viņš un viņa grupa ir atraduši laiku, lai kopā ar mani apsēstos, lai pārliecinātos, ka esmu izglītots par
šo zāļu nopietnību un apņemšanos, kas nepieciešama visām mūsu daļām, lai tas būtu iespējams. Man un jums
tas ir dzīvības un nāves jautājums. Es ceru, ka visi to uztver tik nopietni! Mēs būsim atkarīgi no šīm zālēm visu
mūžu.

Mičiganas  kaņepju klubs ir  parūpējies  par  manām medicīniskajām un izglītības  vajadzībām.  Šī ir  nopietna
grupa, un viņiem ir vajadzīgs nopietns atbalsts, svētī tevi Džon Roberts, tavi upuri mani ir uzturējuši dzīvu.
Lūdzu, palīdziet viņiem tagad, lai viņi varētu turpināt palīdzēt tik daudziem. Paldies!!"

- Šis atjauninājums tika publicēts pirms vairākiem mēnešiem, un tagad viņa ir pilnīgā remisijā. Mičiganas vēža
projekts

“Es esmu 68 gadus vecs vīrietis, kurš, manuprāt, dzīvoja normāli veselīgi, bez lielām problēmām un uzturējās ar
ikgadēju gripas vakcīnu un pārbaudēm. Manas ķermeņa funkcijas bija kārtībā, un viss šķita kārtībā, līdz kādu
rītu es pamodos no šausmīgām vēdera sāpēm.

Domājot, ka tas ir apendikss vai trūce, sieva mani steidzās uz ārkārtas situāciju. Man bija ārkārtas operācija
apmēram 2 stundas vēlāk, 2012. gada 15. augustā, un uz resnās zarnas bija masīvs audzējs, kas tika noņemts
kopā  ar  14  limfmezgliem.  Pēc  nedēļas  mana  iekšpuse  atrāvās  un  mani  saindēja,  un  tas  noveda  pie  otras
operācijas.

Sākot justies labāk 4 dienas vēlāk, es biju kājās un lēnām atguvu mobilitāti,  un es sāku asiņot. Atpakaļ uz
operāciju Nr. 3 un dienu vēlāk bija viegls sirdslēkme.
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Neilgi pēc tam - 33 dienas intensīvās terapijas nodaļā - es tiku izrakstīts un uzvilku OSTOMY BAG. Soma bija
pie  manis  8  mēnešus,  un tika  veikta  atgriešanās  operācija  bez  komplikācijām.  Ķirurgs  teica,  ka vēzis  nav
izplatījies tālāk par mezgliem.

Neskatoties uz to, viņi aizveda mani uz vēža klīniku un sāka apspriest ķīmiju un starojumu kā “turpinājumu”.
Viņi teica, ka standarta protokols. BULLSHIT teica es! Nebūs mana ķermeņa izstarošana vai vairāk saindēšanās
ar ķīmiju vai radiāciju. Vēža klīnikas onkologs nestrīdējās un gada laikā reizi 3 mēnešos izklāstīja novērojumus,
kas ietvēra datortomogrāfiju un asins analīzi.

Es ieguvu materiālu, kā aprakstījis Riks Simpsons, un izveidoju RSO. Ievērojot visus norādījumus ekstrakcijas
procesam un kā šķīdinātāju izmantojot ligroīnu, gatava eļļa tika ievietota šļircēs un sāka to uzņemt divas reizes
dienā, katru reizi niecīgu daudzumu.

Es pabeidzu savu ceturto novērošanu Vēža klīnikā, un viņi paziņoja, ka datortomogrāfija NAV uzrāda neko, kas
liecinātu par VĒZI. Asins analīzē CEA līmenis bija 1,4, bet, pie velna, visiem ir vēža šūnas vai divas. Viņi
uzskata, ka viss, kas ir vecāks par 5+, rada bažas. Tagad es gatavoju citu partiju un katru dienu uzņemšu kā
profilakses līdzekli.

Ikvienam, kas tagad cieš no vēža, iesaku jums rīkoties tāpat. Mums nav ko zaudēt un visu iegūt. ” Gerijs

"Vai ir par vēlu izglābt kādu, kuram ir 4. stadija un kurš jau ir āda un kauli, un kurš tik tikko vairs nevar staigāt
no spēka zaudēšanas?" Tumble

"Tas nekad nav par vēlu. Izmantojot šo eļļu, ir redzēti daudzi brīnumi. Ja tas nevar viņus glābt, vismazāk tas
atvieglos viņu ciešanas bez farmaceitisko līdzekļu skarbajām blakusparādībām. Ņemiet vērā: ja tie sākas ar
lielām devām, būs daudz miega, līdz tiks izveidota tolerance. Tas ir ļoti spēcīgi. ” Niks

"Es esmu divreiz krūts vēža karavīrs. Es gribētu būt dzīvs pierādījums tam, ka jūsu eļļa palīdz glābt dzīvības. ”
Mišela

"Man arī bez vairogdziedzera vēža !!" Mišela

“Rītausma:  saki,  ko  gribi  par  mani,  izaicini  mani,  tiesā  mani  ...  Tavs  arguments  nav  derīgs!  Šī  ir  pēdējā
skenēšana, ko mamma jebkad saņems !!! KANNABIS nogalina VĒZI!

Stacy: Kurā stadijā bija tava mamma? Es zinu, ka jūs to jau iepriekš ievietojāt, bet es aizmirsu. Tas ir brīnišķīgs 
ziņojums uzreiz !!
Dawn: Stacy, tā bija plaušu sīkšūnu karcinoma 3. stadijā. 5 audzēji ar maziem mežiem uz augšējo limfātisko 
sistēmu.
Debija: Tas ir tik fenomenāli! Es nekad neesmu dzirdējis, ka kāds būtu izārstējis mazo šūnu, pat izmantojot 
visus parastos protokolus. Tas ir ievērojams! Jūs ne tikai izglābāt mammas dzīvību, bet arī citas dzīvības, jo tas 
ir pierādījums tam, ka kaņepes darbojas. Liels paldies, ka dalījāties ar šo!
Rītausma: Debija, viņa visu izdarīja, kaņepju eļļa - ķīmija - starojums BET tika izārstēta pirms ķīmijas un staru 
terapijas veikšanas, tāpēc viņa atteicās no atlikušās ārstēšanas un iestrēdza ar eļļu ... Ko viņa joprojām ņem un 
aizņems katru dienu visu atlikušo mūžu!
Stīvs: saka: "tas ir vispiemērotākais izmaiņām pēc starojuma". Vai viņai bija staru terapija?
Rītausma: Stīvs, jā, viņa to izdarīja, bet viņa nekad nepabeidza ... Dakterim ir grīda! ”

“Pacients: Linda V., Servisa datums: 16.11.2013., Procedūra: CT CHEST WITH CONTRAST

Tika veikta krūškurvja CT ... Salīdzinājums ar iepriekšējo krūškurvja CT no 8.7.13

INDIKĀCIJA: Šī ir 64 gadus veca sieviete ar plaušu vēža vēsturi ...

SECINĀJUMI:  Ir  palielinājušās  intersticiālas  izmaiņas  un  starplobular  starpsienas  sabiezējums  ...  kas  ir
uzlabots, salīdzinot ar iepriekšējo eksāmenu ... Nav pierādīti noteikti videnes mīksto audu mezgliņi vai videnes
adenopātija.  Nav  precīzu  pierādījumu  par  aksilāru  limfadenopātiju  vai  hillar  limfadenopātiju.  Papildus
starojuma  izmaiņām  labās  augšējās  daivas  mediālajā  aspektā  netiek  parādīti  papildu  parenhīmas  plaušu
necaurredzamības vai aizdomīgi plaušu mezgli. Traheja un galvenie bronhi ir patentēti. Nav pleiras izsvīduma.
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Sirds izmērs ir normāls. Nav perikarda izsvīduma. Vizualizētās vēdera augšdaļas daļas nav ievērojamas. Nav
fokusīvi agresīva lucenta vai sklerozes kaulu bojājuma.

IESPĒJS:  Uzlabojas  pēcstarojuma  izmaiņas  labajā  augšējā  daļā  un  labajā  augšējā  daivā.  Nav  noteiktu
pierādījumu par atkārtotu vai atlikušu slimību. ”

“Eļļa novērsa visus radiācijas radītos bojājumus un dziedināja neticami ... Medicīniskā marihuāna mani izglāba
un attur no piecām zālēm. Es pazaudēju labo nieri ķīmijterapijas dēļ, un tā sāk satverties vietā, kur sāp, ja man ir
āda ... un dažu minūšu laikā pēc eļļu lietošanas tinktūrā es liku krampjiem apstāties un palikt prom vairākus
mēnešus  ...  Pārsteidzoši  un  šī  ir  tikai  viena  eļļa,  kas  novērsa  manu  acu  nervu  bojājumus,  ko  izraisīja
ķīmijterapija uz vietu, kur man tika diagnosticēta glaukoma, un pēdējā apmeklējumā, kas notika tikai pirms 6
mēnešiem, vispār nebija nekādu glaukomas pazīmju, un mana redze ir labāka, lietojot zāles ... "Terēze

“Mana tante ar glioblastomas 4. stadiju no ratiņkrēsla pārgāja tikai pēc trim devām! Viņas kreisā puse bija
paralizēta vairāk nekā mēnesi. Bet tagad pilnībā funkcionāls !! Tik satraukti! ” Nikolette

“Es strādāju kolektīvā un daudzus gadus, un man bija kreisās rokas ādas vēzis, jo to karājos pa logu braukšanas
laikā. Tagad es zinu, ka nevienam nevajag man ticēt, bet es sāku tai likt RSO eļļu katru dienu, un es zvēru, ka tā
vairs nav. Tas aizņēma pāris mēnešus, bet tas tiešām ir pazudis tur, kur tas ir bijis gadiem. ” Rendijs

“Tas ir mainījis manu dzīvi pēc tam, kad gandrīz pirms gada tika diagnosticēta HML (hroniska mieloleikoze),
un es noskatījos video Run from the Cure par to, kā kaņepju eļļa izārstēja termināla vēža pacientus. Nu, es esmu
dzīvs pierādījums tam, ka tas darbojas. Tas ir mainījis manu vēža līmeni. Vēl neesmu izārstējies, bet, cerams,
kādu dienu drīz varu teikt, ka esmu izdzīvojušais, tāpēc, ja vien neesat nogājis jūdzi nevienā vēža slimnieka
apavā, nesāciet dauzīt to, par ko neko nezināt. ” Denīze

"ES ticu. Manam draugam tika diagnosticēts 3 veidu vēzis. Viņam tika dotas 3 nedēļas, lai dzīvotu. Tagad, pēc
2 gadiem, viņš ir līdz vienam veidam un dara labu. ” Sandra

“Manam brālim bija limfoma, kuņģis, metastāzēts līdz mugurkaulam. Narkotikas, ko viņi viņam iedeva, visu
nakti un dienu turēja viņu nomodā un nedēļām ilgi nespēja gulēt vai ēst. Viena gramu eļļas tablete un viņš guļ
18 stundas un ēd pēc sirds patikas. Pēc nedēļas viņš ir 78% bez vēža. Ārsts bija neizpratnē.  Mēs viņam to
neteicām,  jo  viņš  bija  nemedicīniskā  stāvoklī,  bet  kaņepes  izglāba  viņa  un mūsu dzīvību.  Tagad pēc  gada
MANS BRĀLIS PĀRDA LIMFOMU! Neviens to nedara ... bez kaņepēm. ” Kļūda

"Pašlaik  man ir  4.  stadijas  vēzis.  Man ir  bijusi  aknu ablācija  un  rezekcija,  kā  arī  folfox  chemo.  Es  esmu
izmantojis eļļas un audzēja marķierus, no 1200. līdz 3. Visi mediķi saka NSD. Nav slimības pazīmju. ” Džims

“Es atbrīvojos no pieciem audzējiem, izmantojot kaņepju eļļu ... bija interesanti redzēt ārstus, kad viņš nevarēja
atrast piecus sākotnējos audzējus ... kur viņi pazuda? Vai tam ir nozīme? Paldies kaņepju eļļai. ” Kellija

“Pirms kāda laika man bija liels flakons ar to. Es paņemtu pilienu dienā. Persona, kas man to iedeva, lūdza to
atgriezt. Galu galā viņš to iedeva sievietei, kura izbalēja no vēža. Viņa nevarēja ēst, dzert, nemaz nerunājot par
dzīvošanu. Viņa svēra mazāk nekā 70 mārciņas. Mans draugs viņai iedeva eļļu ... voila! Viņa sāka ēst, dzert un
turpināja cīņu ... veiksmīgi. Stingri ticu kaņepju ārstnieciskajām īpašībām. ” Tara

“Šodien es saņēmu ziņu par vīrieti, kuram es ziedoju lielu summu. Viņam kaklā bija vēža audzējs. Kopš 2013.
gada aprīļa pilnībā baro caurulīti. Slima vīrieša sieva visus sauc asarās. Pēc 4 nedēļu ilgas eļļas lietošanas 2
reizes dienā tā vairs nav. Pilnībā pazudis ... Viņš ir ēdis cietu pārtiku ... Nekādu jaunu ārstēšanu vai jaunas zāles,
tikai RSO. Dalieties zināšanās, glābiet dzīvību. ” Džareds

“Dīns: Mana tante izmantoja ķīmijterapiju. Tie paši rezultāti. Miris.

Stīvens: Atvainojiet par zaudējumu. Esmu redzējis, kā kaņepju eļļa izvelk ādas vēzi no krustmātes. Es domāju,
ka jums tas vēl ir jānoķer agri. Esmu pārliecināts, ka kaņepes palīdzēja. ”

“Es  tikko uzzināju,  ka mans 16 gadus vecais  pacients,  kuram IR bijusi  ne Hodžkina limfoma,  ir  Skaidrs!
Audzēji izzuduši, laboratorijas normālas. ” Dženeta
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“Saņēmu zvanu no neārstējami slima pacienta. Viņa jau pāris mēnešus ārstējas ar RSO. Zarnu vēzis. Dr Teda
viņai bija mēneši, lai dzīvotu. Jindřich Bayer, man ir prieks ziņot, ka pēdējā Dr Appt viņš pasniedza viņai visu
laiku labāko Ziemassvētku dāvanu. Viņš viņai teica: es nevaru atrast nekādu vēzi, un jūs varētu dzīvot !!!! Tā ir
Ziemassvētku dāvana. Paldies Jēzus !!!! Nekad nesaki nekad ... ”Raimonds

“Man ir bijuši divi draugi, kuri izdzīvojuši vēzi, darot slaveno Simpsonu eļļu! Vienam bija plaušu vēzis, un
viņam tika doti 6 mēneši laika, lai nodzīvotu, viņš ir dzīvs jau 7 gadus, bet otrs ir divreiz izgājis no vēža,
pēdējais bija olnīcu vēzis, un ar prieku varu teikt, ka pirms 2 nedēļām vēža vairs nav! Abas reizes viņa lietoja
kaņepju eļļu !! ” Vicki-Jane

“Es sekoju Rika lapai apmēram gadu, kopš mana mamma ir diagnosticējusi sīkšūnu plaušu vēzi. Viņai tika
diagnosticēts pagājušā gada martā un drīz pēc tam sāka lietot ķīmijterapiju. Viņa visu vasaru izturēja ķīmijas un
krūškurvja starojumu un kļuva ļoti slima, jo rādijs sadedzināja kaklu, tāpēc viņa nevarēja norīt/ēst utt., Viņa tika
hospitalizēta gandrīz divus mēnešus. Tad viņai visu laiku bija smadzeņu starojums (preventīvs, bleh:/) visu šo
laiku, kad mēs pētījām daudz laika un bijām sākuši visu, lai savāktu visu, lai no nulles iegūtu eļļu. Kas mums
izdevās -jā!

Tātad  pēc pirmajām divām smadzeņu starojuma dienām viņa  no tā  kļuva  ļoti  slima,  tāpēc  mēs pieņēmām
lēmumu,  ka viņa sāks eļļu  (oktobrī).  Jau no pirmās devas viņa nekad neatskatījās  !!!!  Viņa izbrauca cauri
atlikušajiem smadzeņu radiem un pārsteidza ārstus, ka viņai nav migrēnas vai smagas vemšanas vai atmiņas
zuduma utt.! Viņa lidoja!

Tātad pēc viņas pārbaudes oktobrī tas parādīja lielu plaušu audzēja samazināšanos, bet tas joprojām bija. Viņi
vēlējās viņu atkal redzēt janvārī,  lai  izlemtu turpmākos soļus. Tāpēc mēs arojāmies novembrī un decembrī,
ievadot viņai tikai eļļu un nekādu citu ārstēšanu. Viņai Ziemassvētkos bija neliela neveiksme, un viņa divas
nedēļas kļuva nomākta un vemusi, bet mēs atkal likām viņu uz neapstrādātiem vegānu kokteiļiem un kviešu
zāli, un viņa patiešām ir uzmundrināta un izskatās kvēlojoša. Viņas lielā pārbaude pēc pēdējās skenēšanas bija
vakar, un uzmini nu ... Mana mamma ir BEZ VĒŽA !!!! Tas ir pazudis !!!! Cik tas ir pārsteidzoši !!!! ” caur
Dženetu

“Apmēram pirms 6 mēnešiem manai mammai tika diagnosticēta termināla vēža metastātiska melanoma ar 6
audzējiem abās plaušās. Ārsti mums teica, ka ķīmija un starojums neko nedos, un teica, ka viņiem ir jauna
ārstēšana, kas ir bijusi veiksmīga, lai apturētu audzēju augšanu un, iespējams, vēl pāris gadus paplašinātu viņas
dzīvi. Mēs sākām jauno ārstēšanu, un blakusparādības bija briesmīgas, tāpēc mēs pārtraucām. Apmēram pēc
nedēļas mans draugs Youtube pieminēja jūsu dokumentālo filmu Run from the Cure.

Noskatoties šo, es nolēmu, kādu kaitējumu var radīt mēģinājums? Hei, ja tas nedarbojas, viņa tik un tā mirs. Lai
sagrieztu garu stāstu, mamma eļļu ir ēdusi apmēram 3 mēnešus, un pirms 2 dienām viņai tika veikta skenēšana,
un 5 no 6 audzējiem ir PILNĪGI aizgājuši, un pēdējais ir uz pusi mazāks.

Es nevaru vārdos izteikt  pateicību par  jūsu informāciju un manas mammas dzīvības  glābšanu. Ir  briesmīgi
domāt par visiem cilvēkiem un bērniem pasaulē, kuri cieš un mirst, kad vienkāršs augs to visu var labot. Tagad
esmu apņēmības pilna izplatīt šo vārdu un varbūt izaudzēt kādu no savām un pagatavot eļļu cilvēkiem, kurus
pazīstu un kuriem nepieciešama palīdzība. Vēlreiz paldies un veiksmi turpmāk ar visu. ” caur Dženetu

“Olnīcu vēzis, 5,5 collu audzējs, 90 dienas, lai dzīvotu, izplatās kuņģī ... Uzņemti 90 grami 38 dienās. Nav vēža
vairs. Vai jums ir jātic visiem dokumentiem, bet cilvēkiem tas nav jādara! Dievs, svētī tevi, svētais Simpsons,
ka palīdzi mums saglabāt mūsu mammu !!! ” Lerijs

“Man ir diezgan satriecošas ziņas. Viens no maniem skatieniem uz austrumiem iedeva vienu, saskaitiet to ...
VIENU eļļas tūbiņu draugam, kuram ap miega artēriju bija apvīts masīvs audzējs. Viņš to vienkārši ignorēja,
izaudzēja garus matus, lai  tos paslēptu, jo tie kļuva arvien lielāki.  Viņa brālis, ārsts, nesaprata, ko darīt,  jo
pacients atteicās no ķīmijterapijas/starojuma. Nevarēdami to vairs ignorēt, pirms 2 dienām viņi viņu aizveda uz
operāciju zāli, lai veiktu milzīgu operāciju. Apmeklēja vairākus speciālistus/ ķirurgus, jo tā būs ļoti bīstama,
ilga un sarežģīta operācija. Viņi centīsies pēc iespējas vairāk noņemt audzēju, un viņiem vajadzēs ņemt vēnu no
kājas un transplantēt uz kaklu. Viņi atvēra viņa kaklu, un VOILA audzējs bija pilnībā iekapsulēts un atdalīts no
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miega artērijas. Viņi burtiski sasniedza un izvilka to ārā! Ārsti ir satraukti un vēlas detalizētu ziņojumu par visu,
ko viņš darījis. Tas nebūs garš saraksts, ļaudis. Tikai sulu spiede un VIENA eļļas caurule. ” Korijs

“Eļļa ir pārsteidzoša !! Manai draudzenei bija olnīcu cistas ... viņai tika veikta operācija, lai vienu noņemtu, un
mēnesi vēlāk viņa atgriezās, lai atklātu, ka viņai ir vairāk! Pagāja mēnesis, un tā izmērs dubultojās, un viņai
teica,  ja kaut kas atgriezīsies un viņi veiks ārkārtas operāciju! Viņas puisis pagatavoja viņai eļļu ... viņa to
paņēma 3 nedēļas ...  par pārsteigumu, kad viņa devās uz nākamo ultraskaņu, tā bija gandrīz pazudusi !!! ”
Džolija

“Pirms viena gada šodien kāds ļoti tuvs cilvēks man teica, ka viņam ir terminālais vēzis. Viņam teica, ka viņam
ir jāgaida 8 mēneši. Piecu dienu laikā es viņam devu kaņepju eļļu, lai apēstu pusi rīsu graudu lieluma eļļas. 6
nedēļu laikā viņa audzējs samazinājās, un nebija nekādu pazīmju, ka tas izplatītos tā, kā viņi teica.

Ar prieku varu teikt, ka audzējs bija liela greipfrūta izmērs un šodien tas ir zīles lielums. Kaņepju eļļa izglāba
viņa dzīvību.  Viņš turpinās ēst  eļļu,  līdz tā vairs nebūs.  Tas ne tikai  izārstē  viņa terminālo vēzi,  bet  arī  ir
pārsteidzoši ietekmējis viņa veselību. Viņš bija pirms diabēta un aptaukojās, un tagad viņš ir sasniedzis perfektu
svaru un ir laimīgs nekā jebkad agrāk!

Es aicinu ikvienu ieskatīties kaņepju eļļas terapijā. Lūdzu, noskatieties -> RIKA SIMPSONA “RUN OF THE
CURE” video Youtube ... Tas vienkārši var izglābt jūsu dzīvību vai kādu, ko pazīstat. Uzdāvini viņiem dzīvības
dāvanu! ” Hosē

Pierādījumi

“Rika  Simpsona eļļai  ir  pilnīga  zinātniska uzticamība,  ja  jūs apgrūtināt  lasīt  zinātnisko literatūru.”  Roberts
Melamede, pazīstams arī kā doktors Bobs

"Šūnu  izdzīvošanas  ceļa  kavēšana  noved  pie  Bad  defosforilēšanās  un  šī  Bcl-2  proteīna  pārvietošanas
mitohondrijās un pēc tam apoptozes." Ummmm, lūdzu, Laima noteikumi ??? ” Iespēja

- Tas nozīmē: “Kaņepes nogalina vēža šūnas,” Iespēja. JB

J. Kāpēc man vajadzētu gaidīt, ka ārsti atbalstīs apgalvojumu, ka kaņepes dziedē vēzi? 

A. Nu, tāpēc, ka tas izārstē vēzi, un tas ir viss. THC izraisa apoptozi, tāpēc pārsteidzoši tas izraisa apoptozi
visos vēža veidos. Kāpēc? Nu, tāpēc, ka dekarboksilētā eļļa kaut kādā veidā nokļūst visās ķermeņa šūnās, ja tiek
uzņemta pareizajā daudzumā. Endokanabinoīdu sistēma regulē imūnsistēmu, tāpēc, kad imūnsistēma darbojas
pareizi, tā var cīnīties arī pret vēzi. Tas nav daudz, patiešām, tas ir patiešām aizvainojoši vienkārši.

Pareizi  ražota  augstas  kvalitātes  eļļa  ir  vislabākā iespēja  pacientam jebkurā gadījumā (varbūt  operācija  būs
nepieciešama dažos dzīvībai bīstamos gadījumos). Un, ja jūs zināt kādu ārstēšanas iespēju, kas pacientam ir
drošāka, efektīvāka un jautrāka nekā eļļa, pastāstiet mums. Nav neviena.

Paskatieties, ko saka Mechoulam un Pacher: “Iekaisums/audu bojājums izraisa strauju vietējā endokanabinoīdu
līmeņa  paaugstināšanos,  kas  savukārt  regulē  signalizācijas  reakcijas  imūnās  un  citās  šūnās,  modulējot  to
kritiskās funkcijas. Ir ziņots par izmaiņām endokanabinoīdu līmeņos un/vai CB2 receptoru ekspresijās gandrīz
visās  slimībās,  kas  skar  cilvēkus,  sākot  no  sirds  un  asinsvadu,  kuņģa  -zarnu  trakta,  aknu,  nieru,
neirodeģeneratīvām, psihiskām, kaulu, ādas, autoimūnām, plaušu slimībām un beidzot ar sāpēm un vēzi, kā arī
modulējot  CB2.  receptoru  aktivitātei  šajās  patoloģijās  ir  milzīgs  terapeitiskais  potenciāls.  ”  http:
//www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Un kā jūs to visu darāt? Nu, ar eļļu. Ja nepieciešams, jūs līdzsvarojat līmeņus vai ievietojat tos pārslodzē. Jūs
varat ēst eļļu, berzēt to, iztvaicēt un ņemt to svecītēs, un starp šīm četrām metodēm jūs varat atrast veidu, kā
palīdzēt katram pacientam uz šīs planētas.  Vēlāk ārsti injicēs audzējus ar eļļu un šādā veidā samazinās tos
rekordīsā laikā (nav ieteicams mājās).
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Un kāpēc es ierosināju ādas vēzi (vai diabēta čūlas vai apdegumus)? Tā kā jūs varat redzēt, kas tur notiek, un
parasti nav ilgs laiks, lai tos izārstētu ar eļļu, vairumā gadījumu maksimums ir dažas nedēļas. Tad vienkārši
saprotiet, ka tas pats, kas notiek pēc lokālas uzklāšanas uz ādas, notiek ķermeņa iekšienē, kad norijāt eļļu. Atkal,
aizvainojoši vienkārši, bet galu galā tas ir ļoti precīzs skaidrojums. Un tad atgriezieties pie Mechoulam rakstītā:
“Par endokannabinoīdu līmeņa un/vai CB2 receptoru ekspresijas izmaiņām ziņots gandrīz visās slimībās, kas
skar  cilvēkus,  sākot  no sirds un asinsvadu,  kuņģa -zarnu trakta,  aknu,  nieru,  neirodeģeneratīvās,  psihiskās,
kaulu, ādas, autoimūnās, plaušu traucējumiem līdz sāpēm un vēzim, un CB2 receptoru aktivitātes modulēšanai
šajās patoloģijās ir milzīgs terapeitiskais potenciāls. ”

- Zinot to visu, es tūlīt modulēšu savu CB2 receptoru aktivitāti. JB

"Tas mani izārstēja no vēža ... 4. posma smadzenes ... Tātad jā." Kristāls

"Sakot, ka tas izārstē vēzi, ir diezgan bīstams un iluzīvs pārvērtējums par citādi derīgu punktu, kas ir pelnījis
vairāk pētījumu. Bet nē, nē, nē. Kaņepes neārstē vēzi. Pašlaik nav galīga un reāla vēža ārstēšanas, un tikai
vairāki iedomāti medicīniski, uztura un psiholoģiski centieni var palīdzēt samazināt vēža izraisītu nāves risku.
Kaņepes neārstē vēzi, un pacientiem tas ir jāzina. ” Deivids

"RSO nogalina vēzi, biedrs ... Smēķējot, nē, bet RSO jā." Kevins

"Lūdzu, palīdziet man šeit, palīgs ...?" Džefs

“Pirmkārt,“  vēzis  ”ir  jebkas,  sākot  no  cistas  līdz  neiroblastomai,  tāpēc“  izārstē  vēzi  ”ir  vispārējs,  iluzors,
nespecifisks. Tad kaņepēm ir ļoti laba ietekme uz šūnu dublēšanos, kas noteikti palīdz, bet sistemātiski neārstē
audzējus. Atkal katrs vēža veids ir atšķirīgs, un kaņepes ir parādījušas kaut kādu pozitīvu reakciju uz krūts vēzi,
kas ir o tipa karcinoma, ko plaši un ļoti efektīvi ārstē arī tradicionālā medicīna. To sakot, es PILNĪGI esmu par
kaņepju legalizāciju,  bet, lai gan esmu ļoti atvērts alternatīvām terapijām, man ir jāpiekrīt šim pompozajam
apgalvojumam. ” Deivids

"Džindrihs Beijers, palīdziet, lūdzu !!!" Kevins

"Sakot, ka kaņepes parāda pozitīvu reakciju cīņā pret noteikta veida audzējiem, es varu piekrist apgalvojumam."
Deivids

- Davide, pieņem visu, ko vēlies, ar mani viss ir kārtībā. Jā, par Rika Simpsona eļļu ir pieejami ļoti maz stingru
datu, taču tas ir saistīts tikai ar medicīnas sistēmas un viņu naudas meistaru korupciju. Tas mainīsies ļoti drīz,
kad Kolorādo un Vašingtona sāks sniegt savus datus. Turklāt Izraēla un Nīderlande tagad sāk pārbaudīt eļļu,
iespējams, drīz pievienosies Čehija.

Cik mums zināms un no mūsu praktiskās pieredzes ar tūkstošiem pacientu, šķiet, ka eļļa iedarbojas uz visiem
vēža  veidiem  daudz  labāk  nekā  jebkas,  ko  pašlaik  piegādā  medicīnas  sistēma.  Ja  vēlaties  pierādījumus,
pagatavojiet eļļu un atrodiet kādu, kam ir ādas vēzis, un vērojiet, kas notiek, uzklājot eļļu. Ar laba vēlējumiem,
JB

“Pagatavojiet to pats, mēs jautājām Rikam, kur mēs to varam iegūt, un pēc kāda laika mēs sapratām, ka, tā kā
mēs dzīvojam tālu no Amerikas un nevaram kaut kur ceļot,  lai  to iegūtu finansiālu ierobežojumu dēļ, mēs
vienkārši noskatījāmies video kā 100 reizes , praktiski iegaumēja, atrada kaņepes no vietējā piegādātāja, nopirka
rīsu plīti,  alkoholu, pat termometru,  lai pārliecinātos par temperatūru.  Tas bija vieglāk, nekā mēs domājām,
MĒS PAŠI PADARĪJĀM, mans puisis to lieto jau 4 dienas ... Mēs gaidīsim un redzēsim. Mēs esam lasījuši
medicīnas  žurnālus  un  skatījušies  daudzas  dokumentālās  filmas,  visi  viņu  secinājumi  ir  vienādi  (klīniskie
pētījumi veikti UCLA, Hārvardā ...) - eļļa nogalina vēža šūnas! Tāpēc mēs nolēmām to izdarīt, jo galu galā jūs
nekad nevarat tagad, kamēr neesat to izmēģinājis! ” Joanna

“Pats fakts, ka placebo ārstē dažus cilvēkus, ir iemesls uz visiem laikiem atmest zāles un pētīt placebo mākslu.
Sakot, ka, veicot efektīvu ārstēšanu, jūs nekad neveicat placebo pētījumu, jums ir taisnība, tas nogalinātu pusi
pacientu, slimu un nežēlīgu. ” Kristofers
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- Tas tiešām būtu slimi un nežēlīgi, Kristofer, un tāpēc es personīgi to nedarīšu. Citi var, ja vēlas, bet es nē. Es
vēlos, lai medicīnas sistēma sāktu lietot eļļu kā placebo - ja viņi pierāda, ka viss, ko viņi vēlas izmantot, ir
drošāks un efektīvāks par eļļu (un pacientam jautrāk/patīkamāk), tad viņi var turpināt to pārdot . Ja nē, tad nē.
Manuprāt, tas ir diezgan vienkārši un ļoti racionāli. Un tā tas arī turpmāk būs, tad kāpēc gaidīt? JB

“Čau, Kim, es aicinu jūs pierādīt, ka kaņepes kā netoksiskas dzīvības glābšanas zāles ir“ retorika ”. Lai veicas ar
šo. ES IZMANTOJU izklausīties tāpat kā tu. Tad es nolēmu, ka caur šo “retoriku” iešu caurumus, jo tam IR
BULLHHIT  ...  puika,  es  kļūdījos.  Es  domāju  NĀVĒJU  KĻŪDU.  Jūs  nevarat  noliegt  zinātniskos  100%
DZELZA CLAD FAKTUS. Es nevarēju to izdarīt, un arī jūs to nedarīsit. FAKTI ir FAKTI, un tas ir FAKTS,
Kim. AMA un Big Pharma ir noziedznieki. Viņi apzināti ir ļāvuši šo brīnišķīgo Dieva dāvanu demonizēt un
melot  par  tīru  peļņu!  Viņi  ir  ļāvuši  jūsu  ģimenes  locekļiem  ciest  un  mirt,  Kim.  Ja  jūs  domājat,  ka  šīs
petroķimikālijas ir zāles, vislabāk padomājiet vēlreiz. Jūs vēlaties atklāt kādu “retoriku”, konsultēties ar savu
ārstu, runāt ar Amerikas vēža biedrību, ejiet un runājiet ar indes tablešu ražotājiem. Lūdzu, ņemiet vērā, Kim,
KATRAS PILS, KAS VIŅAS PRASĪBAS IR “DROŠAS”, NAV! Atrodi man tādu, kas nav toksisks, tikai
VIENS!  Tomēr  šeit  mums  ir  NETOKSISKS DĀRZEŅS,  kas  ražo  visspēcīgākās  zāles  uz  ZEMES,  kas  ir
pierādīts, lai izārstētu slimību, un mūsu “veselības aprūpes speciālisti” un valdība ir uzskatījuši par vajadzīgu
liegt mums šo dzīvību glābjošo dārzeņu, ļaujot mums ciest un mirt un būt liktiem cietumā, lai sabiedrībā viss
būtu vēl drošāk ... Jūs vēlaties runāt par “RETORIC” ??? Es ceru, ka šis raksts atver jūsu acis uz PATIESĪBU.
Ja  nē,  RIP  Kim,  jums  un  jūsu  mīļajam  nav  nekādu  cerību,  jums  ir  “klīniskās  endokanabinoīdu  deficīts”.
Paskaties, tā ir taisnība. ” Dens Tomēr šeit mums ir NETOKSISKS DĀRZEŅS, kas ražo visspēcīgākās zāles uz
ZEMES, kas ir pierādīts, lai izārstētu slimību, un mūsu “veselības aprūpes speciālisti” un valdība ir uzskatījuši
par vajadzīgu liegt mums šo dzīvību glābjošo dārzeņu, ļaujot mums ciest un mirt un būt liktiem cietumā, lai
sabiedrībā viss būtu vēl drošāk ... Jūs vēlaties runāt par “RETORIC” ??? Es ceru, ka šis raksts atver jūsu acis uz
PATIESĪBU. Ja nē, RIP Kim, jums un jūsu mīļajam nav nekādu cerību, jums ir “klīniskās endokanabinoīdu
deficīts”.  Paskaties,  tā  ir  taisnība.  ”  Dens  Tomēr  šeit  mums  ir  NETOKSISKS  DĀRZEŅS,  kas  ražo
visspēcīgākās zāles uz ZEMES, kas ir pierādīts, lai izārstētu slimību, un mūsu “veselības aprūpes speciālisti” un
valdība ir uzskatījuši par vajadzīgu liegt mums šo dzīvību glābjošo dārzeņu, ļaujot mums ciest un mirt un būt
liktiem cietumā, lai sabiedrībā viss būtu vēl drošāk ... Jūs vēlaties runāt par “RETORIC” ??? Es ceru, ka šis
raksts  atver  jūsu acis  uz PATIESĪBU. Ja nē,  RIP Kim, jums un jūsu mīļajam nav nekādu cerību,  jums ir
“klīniskas endokanabinoīdu deficīts”. Paskaties, tā ir taisnība. ” Dens Vai vēlaties runāt par “RETORIC” ??? Es
ceru, ka šis raksts atver jūsu acis uz PATIESĪBU. Ja nē, RIP Kim, jums un jūsu mīļajam nav nekādu cerību,
jums ir “klīniskās endokanabinoīdu deficīts”. Paskaties, tā ir taisnība. ” Dens Vai vēlaties runāt par “RETORIC”
??? Es ceru, ka šis raksts atver jūsu acis uz PATIESĪBU. Ja nē, RIP Kim, jums un jūsu mīļajam nav nekādu
cerību, jums ir “klīniskas endokanabinoīdu deficīts”. Paskaties, tā ir taisnība. ” Dens

“Manam vīram ir taisnība. Man ir 4 PET skenējumi, kas to pierāda. Kad man bija smaga eļļa, mani audzēji
pazuda kā traki. Kad man bija jāsamazina deva, tie ir stabilāki nekā sarūk. Man ir redzami pierādījumi, ka
materiāls darbojas. ” Marija

“Izklausās pēc mānīšanās pelnīt naudu. Vai jūs tiešām domājat, ka likums ļaus man audzēt kaņepes, lai iegūtu
eļļu? Iegūstiet  īstu puisi.  Man ir  leikēmija,  un es neticu ne vārda teiktajam. Jūs,  ārprātīgais  krāpnieks,  kas
lūdzaties par slimniekiem, vajadzētu ieslodzīt. Ja esat tik pārliecināts, ka tas darbojas, veiciet reālus klīniskos
pētījumus. Daudzas valstis ļaus jums to darīt, neizmantojiet kādu Lame Ass FDA attaisnojumu! ”Stīvens

- Stīven, jo ātrāk tu uzklāsi eļļu, jo labāk. Nevainojiet mani, ka trūkst zinātnisku pētījumu par eļļu. Ja medicīnas
sistēma patiešām darītu to, kas viņiem ir jādara, šīs astoņdesmit liecības vien būtu bijušas viss, kas viņiem būtu
jāredz, lai veiktu visus tos desmitiem vai simtiem tūkstošu pētījumu, kas būs jāveic.

Mēs ar Riku patiešām nevaram atļauties veikt visus šos pētījumus, tas ir krietni vairāk par mūsu budžetu, turklāt
mēs nevaram tos veikt likumīgi un tā, kā mēs vēlamies tos veikt, tāpēc tas tiešām ir atkarīgs no citiem, lai viņi
tagad paveiktu savu darbu. Cik es zinu, ir valstis, kurās medicīniskā marihuāna ir atļauta, es nezinu, kāpēc viņi
vēl  nav  veikuši  pētījumu.  Piemēram,  ādas  vēža  gadījumā  tas  tiktu  darīts  dažu  mēnešu  laikā,  tikai  lokāli
izmantojot eļļu. Bet tas, šķiet, nenotiek, vai arī es nezinu par šādiem pētījumiem.

78



VĒŽA IZDZĪVOŠANA: RIKA SIMPSONA PROTOKOLS

Bet ir zinātniski pierādījumi, lai atbalstītu visu, ko mēs sakām, vienkārši veiciet izpēti, pārbaudiet PubMed un
savienojiet punktus.

Es ceru, ka tas apmierinās jūsu zinātniskās vajadzības, un es ceru, ka jūs iegūsit eļļu, pirms jūsu ārstiem būs
iespēja  nogalināt  jūs  ar  ķīmisko  indi,  kas  nekad  nebūtu  atļauta,  ja  tā  tiktu  pārbaudīta  pienācīgā  un  ētiskā
medicīniskā pētījumā. JB

"Pētnieki secināja:" Šeit sniegtie dati ir pirmie, no kuriem mēs zinām, lai pierādītu CB1 (kanabinoīdu) receptoru
un endokanabinoīdu kritisko lomu PTSD etioloģijā cilvēkiem. Tādējādi tie nodrošina pamatu, lai izstrādātu un
apstiprinātu  PTSD neaizsargātības  informatīvos  biomarķierus,  kā arī  vadītu racionālu  nākamās paaudzes  uz
pierādījumiem balstītas PTSD ārstēšanas attīstību. ”

Bet negaidiet, ka federālās amatpersonas palīdzēs virzīt šo procesu uz priekšu. Gadā federālie administratori
bloķēja  Fīniksas  Arizonas  universitātes  izmeklētājiem  veikt  FDA apstiprinātu,  placebo  kontrolētu  klīnisko
pētījumu,  lai  novērtētu kaņepju lietošanu 50 pacientiem ar PTSS. Zinātniskā integritāte? Nē, ja runa ir  par
marihuānu. Ne ar tālmetienu. ”

- Lūdzu, nevainojiet mūs medicīnisko pētījumu trūkumā par kaņepju eļļu. Jo ātrāk jūs sapratīsit, ka jā, ir cilvēku
grupa, kas patiešām kontrolē šo pasauli un ka viņi vienkārši darīs visu, lai aizkavētu kaņepju atgriešanos, jo
labāk jums. Tas nenozīmē, ka mēs neizspiedīsim kaņepju zāles, tas nozīmē tikai to, ka tas prasīs ilgāku laiku
nekā nepieciešams vai paredzēts. JB

“Es esmu pārliecināts  par  eļļu.  Mana vīra  dēlam bija  leikēmija,  ārsti  deva 4 mēnešus.  Viņš  nodzīvoja 2,5
GADUS, pateicoties eļļai, ko viņš uzņēma ābolu mērcē. Paldies Rikam Simpsonam !!! Lai Dievs tevi svētī."
Terri

“4 dienas bez jauna darba iegūšanas. Nekādas blakusparādības, izņemšana un nekošana cilvēku galvām! Tur ir
jūsu pētījumi, lol. Izplatiet vārdu! Mums tas ir vajadzīgs. Mēs esam parādā cilvēcei, lai padarītu pasauli labāku.
Šis ir sākums :) ”Kristīna

“Pagājušā gada aprīlī,  kad biju piecus gadus bez krūts vēža, man atkal tika diagnosticēts. Šoreiz tas bija 4.
posms, terminālis ar mežiem līdz mugurkaulam, ribām, limfmezgliem, krūšu kaulam un krūtīm. Man būtībā tika
piedāvāta paliatīvā aprūpe, un man teica, ka viņi centīsies mani pasargāt no pārāk lielām sāpēm ... doties mājās
un kārtot savas lietas. Man ļoti sāpēja, un viņi turpināja izrakstīt arvien vairāk toksisku pretsāpju līdzekļu ar
ĻOTI šķebinošām blakusparādībām (Percocet, hidromorfonu un deksimetazonu). Es nevarēju strādāt ar šiem.

Mans vīrs sāka lasīt šīs lietas internetā, un es, vismazāk sakot, biju skeptisks, taču sapratu, ka, mēģinot, man
burtiski nav ko zaudēt. Košļāt ļoti mazu daudzumu baltās atraitnes 3 reizes dienā. Pagājušajā nedēļā es saņēmu
ziņu, ka mani kaulu meži ir pilnībā izzuduši. Šodien man teica, ka MRI liecina par būtisku mīksto audu audzēju
saraušanos. Tagad neesmu tik skeptisks un jūtos lieliski, bez sāpēm. ” Jūlija

"Tas  dziedina  vēzi,  es  esmu dzīvs  pierādījums.  4.  posma kaulu  un aknu meži  ar  neskaitāmiem audzējiem
izmantoja eļļu un tagad esmu bez vēža. ” Laura

“Sveiki, Jindrihs, vakar pabeidzu lasīt Rika grāmatu. Lieliskas lietas! Godīgi sakot, man tiešām nav vajadzīgi
vairāk pierādījumu par eļļas patieso burvju spēku! Esmu veicis arī dažus eksperimentus un katru dienu atklāju
kaut ko jaunu, ko šīs zāles var darīt! Pārsteidzoši!

Diemžēl, lai gan esmu pārliecināta un pat ja mana draudzene joprojām ir pārliecināta, viņas māte kaut kā nespēj
pilnībā atlaisties ... un tomēr viņa nav pārliecināta, vai atmest sūdīgo ķīmiju ...

Es pastāvīgi cenšos izcelt labas argumentācijas, bet nevaru izlemt viņas vietā! Viņai ir vēzis, un viņa ir vienīgā,
kas var izlemt, ko darīt ar savu dzīvi.

Es zinu, ka galu galā viņa tik un tā izārstēsies, jo mēs iebāzīsim viņā tik daudz eļļas, ka viņai būs neiespējami
mirt. Bet tomēr es uzskatu, ka ir tik stulbi un tik bīstami spēlēties ar šīm sasodītajām ķimikālijām, it īpaši, ja
jums ir pieejamas dabiskas zāles, kas ir pierādījušas, ka tās izārstē vēzi!
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Es lasīju par jūsu pieredzi ar vēzi un medicīnas sistēmu ... Man tiešām žēl jūsu zaudējuma ... un tagad es labāk
saprotu jūsu attieksmi pret tradicionālajām tā sauktajām “zālēm”! ” Luidži

- Sveiks, Luidži, paldies par jaukajiem vārdiem par grāmatu, un žēl, ka tev tas ir jāiziet. Tā ir viņas izvēle, kādu
ārstēšanu viņa izvēlas, bet es negribētu tuvoties ķīmijai - vienkārši izlasiet manas mammas stāstu, varbūt viņa
sapratīs,  ka  indes  lietošana  nekad nav laba  ideja,  it  īpaši,  ja  tā  nav pamatota  un nav nepieciešama.  Viņas
izredzes tikai izdzīvot ķīmijterapiju ievērojami uzlabosies, ja viņa uzņems eļļu, bet atkal - kāpēc nodarīt vēl
lielāku kaitējumu viņas sliktajam ķermenim? Tam nav nekādas jēgas. Labākie vēlējumi, Jindrihs

“Šī ir cīņa, ar kuru jācīnās daudziem labiem cilvēkiem, nezinošam ārstam, kurš domā, ka zina vairāk, nekad
nevirzoties  uz  priekšu,  lai  iegūtu  jaunu  informāciju  par  esošo  un  esošo  informāciju  par  kaņepēm,  tās
kanabinoīdiem un spēju nogalināt vēzi, nekaitējot pacientam. Cik ārprātīgi no mūsu viedokļa, ka viņi pieprasītu
indi par kaut ko tik drošu, kāpēc? Vai tā ir nezināšana vai viņi skrien nobijušies?

Esmu redzējis ārstu reizi 5 gados, kopš uzzināju par šo eļļu savam IBS, un tas bija kaut kas tāds, ko es nevarēju
izdarīt pats. Mēs ar izmežģīju rožaini izmantojām eļļu, lai nekad neinficētos, noņemām šuves bez ciešanām, un
katru reizi, kad to uzklāju, sāpes uzreiz pazuda, jo tika noņemts iekaisums. Tas bija pilnībā sadzijis 2 1/2 līdz 3
mēnešos, nevis fizioterapijā, un apmēram 9 mēnešus līdz gadam dziedināšanai. Es atkal un atkal esmu redzējis
ar savām acīm, un neviens to nevar man atņemt. ” Covey

“Ārsti  NAV zinātnieki  un  nepraktizē  zinātni.  Ja  viņi  to  darītu,  viņi  prasītu  valdībai  atļaut  viņiem piekļūt
marihuānai. Iemesls ir Amerikas medicīnas sabiedrība, kas tagad ir pierādījusi ķermeņa daļu - endokanabinoīdu
sistēmu. Kamēr citas valstis arvien vairāk pēta marihuānu un īpaši vēža ārstēšanu, Amerikas medicīnas iestādi
vada Big Pharma, liela apdrošināšana un liela nauda. Ārsti ir devuši kontroli pār savu amatu ne ārstiem un
politiķiem,  kas  balstīti  uz bailēm.  Viņi  pavadīs  gadus,  cenšoties  atrast  alternatīvas  patentu  juristu  kontrolē,
vienlaikus apdraudot iespējamo ārstēšanu.

Ja marihuāna būtu paslēpta kādos dziļos džungļos, ko kontrolētu kāda analfabēta cilts, Big Pharma būtu pirmā,
kas kontrolētu savu ražošanu, patentētu savus 64 dažādus kanabinoīdu savienojumus un pēc tam vērstos pie
ārstiem,  lai  to  “izrakstītu”.  Bet  lielākā  ciltis  ASV  jau  sāk  kliegt  patiesību.  Žēl  Big  Pharma,  šī  cilts  nav
pārdošanā. ” Braiens

"Šie pierādījumi ir ar mums. Un mēs ar to dalāmies. Tiek atklāti medikamentu stūmēji, kas strādā stimulu dēļ,
[vairs nav jāciena ar cieņu]. Viņi raustās makos. Viņi apzinās notiekošo, un viņu rotaļu biedrs FDA iet uz leju.
Tas neatšķiras no jebkāda veida tirānijas, ar kuru esam saskārušies, pirms piekrītam, ka šoreiz tā ir vietējā. Mēs
to darām paši. Vēzi var izārstēt, nav izārstēt to, kā MEDICĪNA mums tiek uzspiesta, ja vien mēs nebalsojam ar
kabatām un biļeteniem! ” Thielman

“Esmu noskatījies, kā radinieki, draugi tik ātri samazinās un mirst, kad esmu spiests tērēt desmitiem tūkstošu
dolāru, lai tos lēnām nogalinātu, kad zāles izauga tieši no Zemes mātes. Nāc tagad, pamosties un sajust muļķu
smaku. Nepārliecinieties par stereotipiem un veiciet reālus pētījumus. ” Eimija Džeina

"Es zinu, ka man labāk būtu RSO, nevis ķīmija/rads ... Smieklīgi, kā daži cilvēki var saukt RSO, ja visa pārējā
blakusparādības var atstāt jūs ar ļoti zemu dzīves kvalitāti." Kerija

"Tam jābūt viegli pieejamam. Tam ir jābūt pieejamam. ”Jo vairāk lasu, jo aizraujāk esmu.” Šellija

"Visi vēži ir neregulētas šūnas. Šūna vienkārši jāregulē. Ja viņa ķermenis nespēj regulēt vēža šūnas, vēža šūnas
var būt salauztas/bojātas CB receptorus. Kad fito-kanabinoīdi (fito = uz augu bāzes) nonāk saskarē ar neregulētu
šūnu, tas var signalizēt vēža šūnai, izmantojot vairāk vārteju nekā tikai CB 1/2 receptori. Fito-kanabinoīds gūst
panākumus tur, kur endogēnam kanabinoīdam neizdodas.

Šeit ir dažas piezīmes par procesu, kā kanabinoīdi regulē vēža šūnas: Vēzis

1) Vēzis ir neregulēta šūna. 
2) Apoptozes ierosināšana Regulē vēža šūnas. 
3) Kanabinoīdi šūnās izraisa apoptozi. 
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Vēzis  ir  definēts  kā  “plaša  dažādu  slimību  grupa,  VISA  ietver  neregulētu  šūnu  augšanu”.
https://en.wikipedia.org/wiki/Vēzis

J:  Kā  mēs  regulējam  šūnas?  A:  Ar  apoptozi.  Apoptoze:  http://en.wikipedia.org/  wiki/Apoptoze#Process
“Apoptoze (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/arī pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] ir ieprogrammēto šūnu nāves process (PCD)
kas var rasties daudzšūnu organismos. [4] Bioķīmiskie notikumi izraisa raksturīgas šūnu izmaiņas (morfoloģiju)
un nāvi. ”

"Apoptozes  procesu  kontrolē  dažādi  šūnu  signāli,  kas  var  rasties  vai  nu  ārpusšūnu  (ārējie  induktori),  vai
intracelulāri (iekšējie induktori). Āršūnu signāli var ietvert toksīnus, [13] hormonus, augšanas faktorus, slāpekļa
oksīdu [14] vai citokīnus, kuriem jāšķērso plazmas membrāna vai jāpārveido, lai panāktu atbildes reakciju. Šie
signāli var pozitīvi (ti, izraisīt) vai negatīvi (ti, apspiest, kavēt vai slāpēt) ietekmēt apoptozi. ”

Kā panākt, lai vēža šūnas iziet cauri apoptozei?

Mums ir nepieciešami kanabinoīdi/endokanabinoīdi, lai signalizētu kanabinoīdu receptoriem (CB1R, CB2R),
lai izraisītu apoptozi (jau sen ir aizdomas, ka ir vairāk nekā 2 receptori):

Kas ir CBR? (Kanabinoīdu receptori):

“Kanabinoīdu receptorus aktivizē trīs galvenās ligandu grupas, endokanabinoīdi (ko ražo zīdītāju ķermenis),
augu kanabinoīdi (piemēram, THC, ko ražo kaņepju augs) un sintētiskie kanabinoīdi (piemēram, HU-210). Visi
endokanabinoīdi  un  augu  kanabinoīdi  ir  lipofīli,  ti,  taukos  šķīstoši  savienojumi.  ”
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Vai kanabinoīdi var signalizēt CBR, lai izraisītu apoptozi?

"Pētījumi  ar  šiem  slimību  modeļiem  kopā  ar  daudziem  in  vitro  eksperimentiem  liecina,  ka  kanabinoīdi
imūnsupresīvās  īpašības  iedarbojas  četros  galvenajos  veidos:  (1)  apoptozes  ierosināšana,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagija - ja es kļūdos, lūdzu, izlabojiet mani, bet no tā, ko es saprotu:

Autofagija ir process, kurā šūnu var labot vai pārstrādāt. Parasti ar vēža šūnām tās ir tikai ieprogrammētas mirt,
tomēr autofagija joprojām var piedalīties šajā procesā.

Tas  ir  tāpat  kā  jums  ir  otrreizējās  pārstrādes  konteiners  un  atkritumu  konteiners,  un  jūs  savācat  dažādus
atkritumus un sakārtojat tos 2 konteineros. Dažreiz jums ir jāpārstrādā, dažreiz jums vienkārši jāiznīcina kaut
kas. ” Skots

"Jaunajā  pētījumā Čens un viņa  komanda  atklāja,  ka  ārstēšana  ar  Δ9-THC izraisīja  fermenta,  ko  sauc  par
ciklooksigenāzi-2 (COX-2), līmeņa paaugstināšanos peles hipokampā, smadzeņu reģionā, kas iesaistīts mācībās
un atmiņā. Narkotikas vai ģenētiskās metodes, kas samazināja COX-2 līmeni pelēm, novērsa atmiņas problēmas
un  neironu  anomālijas,  ko  izraisīja  atkārtota  Δ9-THC iedarbība.  Tā  kā  COX-2  kavē  bezrecepšu  pretsāpju
līdzekļi,  piemēram,  ibuprofēns,  konstatējumi  liecina  par  vienkāršu  stratēģiju  marihuānas  blakusparādību
novēršanai.

Pētnieki arī atklāja, ka ārstēšana ar Δ9-THC samazināja neironu bojājumus peles Alcheimera slimības modelī,
un šī labvēlīgā ietekme saglabājās, ja dzīvniekus vienlaikus ārstēja ar COX-2 inhibitoru. "Pašlaik nav pieejami
efektīvi medikamenti  Alcheimera slimības profilaksei un ārstēšanai vai slimības progresēšanas apturēšanai,"
saka  Čens.  "Mūsu  rezultāti  liecina,  ka  kaņepju  nevēlamās  blakusparādības  varētu  novērst  vai  samazināt,
vienlaikus  saglabājot  labvēlīgo  ietekmi,  ievadot  COX-2 inhibitoru  kopā ar  Δ9-THC tādu sarežģītu  slimību
ārstēšanai kā Alcheimera slimība." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

“Jauns valdības finansēts kaņepju/vēža pētījums satricina zinātnieku aprindas ...

THC, kaņepju galvenā psihoaktīvā sastāvdaļa, faktiski var mainīt cilvēka ģenētisko kodu, lai novērstu vēzi un
iekaisuma slimības. Kas?!!!! Kas kas!!!????
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Riks Simpsons un viņa galvenais elfs, čehu aktīvists Džindrihs Bejers, to ir teikuši daudzus mēnešus, un es biju
pieklājīgs,  bet  slepeni  ņirgājos  par  šo  jēdzienu,  jo  man  tas  (un  citu  nelielu  tehnisku  iemeslu  dēļ)  manas
domstarpības  ar  viņu  perspektīvu).  .  .  Zāles  nevar  mainīt  DNS,  vai  ne?  KĻŪDA,  acīmredzot!  SVĒTĪGI
[BLEEP]! ” Alans Gordons

"Priekšvēsture: Kanabinoīdi in vivo inducē spēcīgas no mieloīdiem iegūtas supresoru šūnas (MDSC). Rezultāti:
THC  izraisītais  funkcionālais  MDSC  parāda  atšķirīgu  miRNS  ekspresijas  modeli.  Secinājums:  specifiskai
miRNS var būt svarīga loma MDSC attīstībā un darbībā, regulējot mērķa gēnus, kas iesaistīti mieloīdo šūnu
diferenciācijā.  Nozīme:  Izvēlieties  miRNS varētu  būt  svarīgi  molekulārie  mērķi,  lai  manipulētu  ar  MDSC
aktivitāti  vēža  un  iekaisuma  slimību  gadījumā.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Labi, lai ko tas nozīmētu, tas ir ārpus manas kompetences jomas. Tas droši vien saka, ka kaut kas līdzīgs
kanabinoīdiem var  izārstēt  vēzi,  un  viņi  to  kaut  kādā  veidā  modificē.  Un  kā  vienmēr  ir  vajadzīgi  vairāk
pētījumu.

Es saku tikai to, ka pati doma par lietu ir mazākā daļiņa un arī eļļa var labot domas. Gēni joprojām ir pārāk lieli.
Pētījumā galvenā uzmanība jāpievērš tam, ko kanabinoīdi dara ar mūsu ķermeņa mazākajām daļiņām, atomiem,
kvarkiem, stīgām utt. Tur sākas problēmas, vismazākajās daļiņās, tas ir tas, kas jums jālabo, ja vēlaties patiešām
novērst problēmas. JB

Informācija par citu slimību ārstēšanu

“Pēc manas pieredzes ar manu pašlaik aizliegto kaņepju kosmētiku, kurā mēs izmantojām rūpniecisko 
kaņepju pumpuru eļļu, kas ir daudz vājāka salīdzinājumā ar jūsu ražoto eļļu, mēs atklājām, ka kaņepes 
būtībā ir zāles, jo tās var izmantot gandrīz jebkurā stāvoklis. Vai varat to apstiprināt?

Vēsture  kaņepes  sauc  par  panaceju,  kas  nozīmē  izārstēt  visu,  un  agrāk  to  izmantoja,  lai  ārstētu  plašu
medicīnisku problēmu klāstu. No savas pieredzes, redzot kaņepju eļļu, ko izmanto dažādiem medicīniskiem
apstākļiem, es arī saucu kaņepes par izārstēt visu. Kaņepes ir noderīgas praktiski jebkuras slimības vai stāvokļa
ārstēšanā; tas veicina visa ķermeņa dziedināšanu, nekaitējot. Tāpēc man un daudziem citiem šīs ir kļuvušas par
galīgajām zālēm, un es stingri uzskatu, ka nav nekā labāka.

Pasaulē, kurā mēs dzīvojam šodien, daudzi pat baidās iziet saulē, taču šīs zāles labi sajaucas ar tādām lietām kā
ādas krēmi un iedeguma losjons, tad kāpēc slēpties tumsā? Vai nebūtu jauki atkal iziet saulē un baudīt dzīvi,
neuztraucoties par tādām lietām kā ādas vēzis? Jūs derētu, ka tā būtu, un tagad šī brīnišķīgā viela var padarīt to
visu iespējamu. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Apdegumi

“No personīgās pieredzes es zinu, ka nav labāka līdzekļa smagu apdegumu ārstēšanai kā kaņepju eļļa. Ja eļļa
tiek uzklāta uz apdeguma, tā dažu minūšu laikā noņem sāpes un ievērojami paātrina dziedināšanas procesu. Ja
slimnīcas dedzināšanas vienībās izmantotu kaņepju eļļu, cilvēku ciešanas varētu ievērojami samazināties.

Kad es pirmo reizi  sāku ražot  eļļu,  es  noriju  daudzas  ārstu izrakstītas  kaitīgas  zāles,  kas  ietekmēja  manas
domāšanas spējas, tāpēc mana domāšana nebija pārāk skaidra. Šis izmainītais stāvoklis lika man būt nedaudz
neuzmanīgam, un tas izraisīja sprādzienu un ugunsgrēku, kas atstāja manu labo roku ar smagiem trešās pakāpes
apdegumiem.

Kad es saku smagi, es domāju smagi, trīs ceturtdaļas no manas labās rokas bija burtiski izkusušas un tagad
karājās bumbiņās. Mana draudzene Lija nokāpa un, paskatījusies uz apdegumu, paņēma šķēres un nogrieza visu
mirušo miesu. Es zinu, ka tas izklausās šausmīgi, bet tas, ko viņa noņēma, bija miris, tāpēc patiesībā es neko
nejutu.
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Vienpadsmit dienu laikā mana roka bija pilnībā sadzijusi, neatstājot rētas. Vienīgais veids, kā jūs varētu pateikt,
ka esmu pat guvis traumu, bija visas redzamās jaunās rozā ādas klātbūtne un pat matu folikuli pieauga.

Tagad  paskatieties,  kas  notiek  šajās  degšanas  vienībās,  ko  nodrošina  mūsu  medicīnas  sistēma.  Bērni  un
pieaugušie,  kuri  ir  pārcietuši  smagus  apdegumus,  atklās,  ka  apdegumu  vienības  ir  nedaudz  vairāk  nekā
spīdzināšanas kameras, kas, šķiet, nebeidzas ar ciešanām. Šie pacienti ir pakļauti infekcijām, daudzām sāpīgām
operācijām, kas saistītas ar ādas transplantāciju, un galu galā viņi parasti joprojām ir ļoti rētas.

Kaņepju auga ēteriskā eļļa ir dabisks anestēzijas līdzeklis un dabisks antibakteriāls līdzeklis. Uzliekot eļļu no
kaņepju  auga tieši  uz apdeguma,  5 minūšu laikā  sāpes  pazūd un sākas  dzīšana.  Spriežot  pēc  tā,  ko  esmu
redzējis, kā šī viela dara, lai dziedinātu gūto apdegumu un citus, kuri ir guvuši līdzīgus ievainojumus, es esmu
stingri pārliecināts, ka šīs apbrīnojamās zāles, iespējams, varētu atjaunot seju vai citas ķermeņa daļas tiem, kas
cietuši smagi. sadedzināt.

Ja eļļa var atkal izaudzēt manu roku un neatstāt rētas, tad kāpēc ne pēdu vai pat seju? Tātad, ja tie, kas vada
dedzināšanas vienības, patiešām vēlētos palīdzēt saviem pacientiem un atvieglot viņu ciešanas, iespējams, ir
pienācis laiks sākt lietot kaut ko, kas darbojas. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

“Svētdienas  rītā  es  saņēmu  pirkstos  3.  pakāpes  verdošas  eļļas  apdegumus.  Lieli  pūslīši  un  ļoti  sāpīgi.  Es
atcerējos,  ka RSO lasīšana ir  pārsteidzoša,  lai  dziedinātu apdegumus, tāpēc es to izmēģināju.  OMG ļaudis,
apdegums ir pilnībā pazudis tikai 40 stundu laikā. Par to vispār nav pazīmju.  Uz blisteriem uzklāju labāku
daudzumu  RSO,  svaigas  alvejas  fileju  un  pārsēju.  Atkārtota  12  stundas  vēlāk.  Nav  nepieciešams  trešais
pieteikums. ” Bobijs

“Mana sievasmāte cepja cūkgaļas karbonādes un būtībā iemērca pirkstus verdošā, karstā eļļā līdz pirmajam
kauliņam, un tie kļuva balti kā vārīta vista. Mēs uzlika viņiem RSO, un sāpes pazuda apmēram minūtes laikā,
viņa pārklāja tos 2 reizes dienā ar RSO. Viņi ļoti ātri sadzija tikai dažu dienu laikā, un nebija nekādu ādas
zudumu vai rētu. Tas ir pārsteidzoši, ka mēs tagad nedaudz glabājam virtuves ledusskapī, tādēļ, ja kāds apdegīs
(īpaši  bērni),  mēs nekavējoties  uzklāsim RSO, nav jājūt  tādas  sāpes,  kad mums ir  dabīgs augs,  kas par to
parūpēsies. . ” Debra

“To lietoja pie smagiem saules apdegumiem. Strādāja lieliski, esmu redzējis, kā tas dziedē naža brūci mazāk
nekā nedēļas  laikā.  Tas  arī  izārstē  halitozi.  Es to  lietoju  apmēram sešus mēnešus  un pilnībā  atbrīvojos  no
krampju līdzekļiem. Kad es izskrēju,  mani piemeklēja neliela lēkme. Man ir paveicies,  ka varu iegūt šādas
zāles, es ieteiktu nervu sāpēm. ” Džeks

“Siltumam izmantoju malkas plīti, tāpēc plaukstas apdegumi ir pavadījuši daudz aukstākus mēnešus. Pagājušajā
rudenī izdarīja pamatīgu applaucēšanos, vēl neesmu pametis nomodā. Pirms tam man tika dota RSO eļļa, tāpēc
uzklāju tamponu, pārklāju apdegumu, un divu dienu laikā laukums bija sārts, tīrs plāksteris, bez blistera vai
apdeguma! Esmu 100%pārdots! ” Žanīne

Rētas

“Esmu redzējis, ka, lietojot šo eļļu, ir sadzijuši apdegumi, kuriem vajadzēja atstāt briesmīgas rētas. Bet pēc tam
palika tikai veselīga rozā āda, un saskaņā ar medicīnas sistēmu šādas lietas nevajadzētu būt iespējamām. Visā
vēsturē kaņepēm vienmēr ir bijusi reputācija, ka tās spēj dziedēt brūces, vienlaikus atstājot mazas rētas vai bez
tām.

Esmu piegādājis šo eļļu daudziem cilvēkiem, kuriem bija slikta sejas krāsa un rētas uz sejas. Pēc apstrādes ar
eļļu to sejas ādas uzlabošanās bija pārsteidzoša. Pat rētas, kas tur bijušas gadiem ilgi, var pilnībā vai lielākoties
noņemt, vienkārši apstrādājot skarto zonu ar eļļu.

To var paveikt tādā pašā veidā, kā ārstētu ādas vēzi: vienkārši uzklājiet eļļu uz rētas un pārklājiet ar pārsēju.
Turpiniet to atkārtot, līdz rēta izzūd un ar laiku apstrādātā vieta saplūdīs ar apkārtējiem audiem.
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Es saskāros ar vīrieti Čehijā, kura sejā bija briesmīga rēta, kas izskatījās kā zobena radīta. Pēc tam, kad viņš
apstrādāja  vietu  ar  eļļu,  man  bija  ļoti  grūti  pat  pateikt,  kur  bija  rēta.  Manuprāt,  tiem,  kuri  ir  izkropļoti
nobiedēšanas dēļ, var palīdzēt, un ārstēšana ir nesāpīga, tādēļ, ja jums ir nepatīkama rēta, tagad jūs zināt, kā ar
to tikt galā. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Čūlas, kārpas, kurmji

“Ķermeņa čūlas var izārstēt, uzņemot eļļu. Neveselīgas čūlas, kārpas un dzimumzīmes uz ķermeņa var noņemt,
vienkārši uzklājot eļļu un pārklājot tās ar pārsēju. Eļļa iet pēc neveselīgām vai mutējošām šūnām un vairumā
gadījumu tās nesāpīgi iznīcina. Diezgan bieži kārpas un dzimumzīmes var kļūt neveselīgas, un tās parasti kļūst
tumšākas un sāk augt. Ja jums ir jārisina kaut kas līdzīgs šim, ārsti bieži var novērst problēmu, taču daudzos
gadījumos tā vienkārši atgriežas. Lai saprātīgā veidā atbrīvotu ķermeni no šādām lietām, izmēģiniet šīs zāles.

Agrāk es pat ārstēju cilvēkus, kuri cieta no kāju kārpām uz kājām, un šāda veida kārpas veido saknes, kuras
parasti var izskaust tikai ar plašu operāciju. Tā vietā, lai ļautu medicīnas sistēmai sagriezt kājas līdz lentēm,
vienkārši uzklājiet eļļas pilienu uz kārpas galvas un pārklājiet ar pārsēju. Mēģiniet turēt pārsēju vietā apmēram
trīs dienas, pēc tam atkārtoti uzklājiet eļļu un citu pārsēju. Parasti pēc tam, kad tas ir izdarīts trīs līdz četras
reizes, kārpas saknes ir iznīcinātas, un kārpas galva vienkārši nokrīt. Ja eļļu izmanto šī stāvokļa ārstēšanai, tas
viss notiek nesāpīgi, tādēļ, ja jūs ciešat no stādītāju kārpām, kāpēc pārdzīvot spīdzināšanu, ko medicīnas sistēma
jums ir iecerējusi, izārstējiet sevi saprātīgā veidā. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

“Manas  locītavas  uzplaukst  uz  pirkstiem  un  voila,  berzē  eļļu,  sāpes  ir  pagājušas.  Pagājušajā  nedēļā  es
sadedzinājos  uz  apdeguma  mucas,  plaukstas  iekšpusē  3  collas  melnas,  burbuļojošas  ādas.  Neliels  eļļas
daudzums, pārsējs, divas dienas vēlāk, pārsteidzoši rozā āda. Atkal tika lietots, tas pats, divas dienas vēlāk, un
tas tika dziedināts ... UP no Mi. ~ Paldies !!!!! ” Žanīne

“Esmu izmantojis RSO stila eļļu uz raganas kārpas uz sejas. 2 aplikācijas, kas pārklātas ar grupas palīgu, un tā
gandrīz vairs nav! ” Leslija

“Esmu izmantojis kaņepju olīveļļu ar apdegumiem un griezumiem, un tie sadzīst dažu dienu laikā. Nekad neko
tādu neesmu redzējis. Es zinu, ka RSO būtu vēl labāks. Kaņepes tika izmantotas, lai ārstētu visu, pirms mūsu
valdība kļuva mantkārīga. ” Dāvids

"Es diezgan labi sadedzināju sevi pie izplūdes caurules un ieliku nedaudz kaņepju eļļas, kas iepildīta ar vīnogu
kauliņu ekstraktu, un tā izārstējās mazāk nekā nedēļas laikā, un gandrīz nebija sāpju vai kairinājuma, un bez
rētām!" Daniels

“Mani ļoti biedē ādas stāvoklis, ka gandrīz 6 mēnešus man tika dotas šausmīgas zāles. Ak pārsteigums! Dažas
nedēļas  pēc  ārstēšanas  mana  āda  atkal  ir  slikta.  To  ir  labi  zināt.  Man  bija  šausmīgi  pret  viņiem  zāles,
garastāvoklis, sausa pārslaina āda, svīšana, mans dievs, tas bija briesmīgi. Vairs neredzēšu ārstu. ” Nikki

"Godātais  kungs,  es  esmu  vecs  hipijs  no  60.  gadiem  un  dzīvoju  Kalifornijas  štatā.  Jau  8-9  gadus  esmu
hibridizējis dažādus vilcienu vrakus un balto atraitni ar izciliem rezultātiem. Es redzēju, ka arī Riks ir izmantojis
Balto atraitni.

Pašlaik  es  palīdzu  Hospice  pacientam atveseļoties,  kurš  bija/ir?  mirstot  no  MRSA pēdējiem posmiem,  kā
norādījis  mans vecais  ārsts  Dr Ronald Sand ...  Es sāku viņu pie tinktūrām, kuras esmu gatavojis  un pirms
četriem mēnešiem devis cepumus no ūdens līdz budderu ekstrakcijai un tikai sviesta ekstrakcijai.

Vēl viens audzinātāja brāļa draugs, ar kuru es apmeklēju Vienotības baznīcu, tikai pirms trim nedēļām mani
pārcēla uz jūsu vietni. Ir sākuši Džeisonu uz “JOY GREASE”, un viņš ir izgājis cauri pirmajai caurulei un tagad
jau otro. Pirms nedaudz vairāk nekā mēneša viņa bumbiņas bija ļoti lielas melones lielumā, kas bija lielāka par
mīksto bumbiņu ... Kopš ēdu manas ceptās preces un tagad tieši no “Magic Grease”, viņš ar katru dienu kļūst
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labāks  un  viņa  dzimumdziedzeri  ir  gandrīz  pazuduši.  atpakaļ  normālā  izmērā  ...  Saka,  ka  MRSA  nevar
izārstēt ???

Džeisonam mugurā bija ļoti slikti lieli čūlas, jo viņš nevar gulēt uz sāniem vai vēdera. Tagad viņš man saka, ka
viņi norimst, un, kad mūsu ārsts parādījās kopā ar citu komandu, viņi visi nevarēja saprast, kāpēc viņš nav miris
vai  kāpēc  viņam kļūst  labāk.  Es  vēl  neesmu pastāstījis  ārstam par  savu/mūsu kaņepju  eļļas  ārstēšanu,  bet
drīzumā  es  to  darīšu  ...  Es  tiešām  gribu  ārsta  atļauju,  lai  ārstētu  viņa  čūlas  tagad  ar  eļļu  lokāli,  vai  jūs
nepiekrītat ??? Ja mēs varam apturēt MRSA pacientam, kuram bija atlikuši tikai mēneši, padomājiet tikai par to,
ko tas varētu vai man vajadzētu teikt. Miers un cieņa, Kreigs ”

“Manam vīram bija 30 gadus ilga rēta no apdeguma, kam bija nepieciešama ādas transplantācija ... Tāpēc es
domāju, aha, vēl viena vieta, kur eksperimentēt ar šo apbrīnojamo produktu. Nu, viņam bija mazāk nekā nulles
pārliecība, ka tas kaut ko darīs ... Pēc dažām lietojumprogrammām tas ir morfējošs, tagad viņam ir pigments tur,
kur tā nebija. Matu augšana tur, kur neviens nav audzis 30 gadu laikā. ” Rebeka

"Man bija otrās pakāpes apdegumi sejā un rokās no mājas ugunsgrēka. Es visu mēnesi ievietoju RSO, kas
sajaukts ar kakao sviestu, un jūs tik tikko varat pateikt, ka es kādreiz biju sadedzināts. Tas ir pārsteidzoši, cik
ātri tas darbojas, un tas ir labākais pretsāpju līdzeklis, kāds man jebkad ir bijis. ” Amerikāņu

“Man uz galvas bija mols, kas nesen sāka niezēt. Dažas dienas vienu reizi dienā uzklāju notriepju, un mols
faktiski sāka sarukt! Runājiet par pārsteidzošu. ” Amanda

"Es esmu ticīgs ... izlabo podagru ... tam ir jāsaskaņo iņ un jaņ, jo agrāk domāju, ka esmu laimīgs, bet pēdējā
laikā es atklāju laimes sajūtu, kas nāk no dziļas iekšienes ... Paldies, Riks Simpsons." Irvings

“Kopš 11 gadu vecuma (man tagad ir gandrīz 30 gadi) man uz ādas parādās sēnīte, galvenokārt ap kaklu, krūtīm
un  muguru.  Šie  sarkanie  apaļie  traipi  uz  manas  ādas  parādās  katru  gadu,  un  es  esmu  paņēmis  visu,  kas
nepieciešams, lai ārstētu ādas stāvokli. Medikamentu izrakstītie medikamenti aizņem 5-6 dienas, lai noņemtu
šos plankumus, un vēl 5 dienas, lai tos pilnībā likvidētu.

Citā dienā es pamanīju, ka šie plankumi atkal sāk parādīties, BET šoreiz es nolēmu uzlikt kaņepju eļļu ... un tas
patiešām bija maģija !!! Es to uzklāju tikai 2 reizes, un plankumi ir pazuduši. Es neticēju savām acīm! Man
vairs nav tablešu un krēmu un īpašu šampūnu! Tagad es pagatavoju kokosriekstu eļļu, kas iepildīta ar kaņepju
eļļu, un turpināšu to lietot vēl aptuveni nedēļu, lai pārliecinātos, ka plankumi vairs neparādīsies. Liels paldies
RS & JB par visu palīdzību un informāciju, es būšu mūžīgi pateicīgs. ” Joanna

“2002. gadā es biju briesmīgā negadījumā. Man bija plaisas visā, un es zaudēju daļu kaula rokā. Pēc ādas un
kaulu transplantācijas es gandrīz izveseļojos, un manā rokā bija infekcija. Izrādījās kaulu infekcija, un bija jāsāk
viss  no  sākuma.  Tāpēc  jebkurā  laikā,  kad  saņemu  griezumus/apdegumus  (esmu  metinātājs),  viņi  vienmēr
inficējas. Pagājušajā gadā es guvu briesmīgu apdegumu no tvaika līnijas darbā uz vēdera. Uzturot to tīru un
izmantojot eļļu, tā tika dziedināta tikai ar pieskārienu nedēļas laikā! Mani mazie metinājuma apdegumi varētu
ilgt 4-6 nedēļas. Ar manu eļļu vairs nē. Skrūvējiet Neosporīnu, es izmantoju EĻĻU! ” Kriss

“Poison efeja uz manas rokas… Izsitumi un apdegumi izzuda 5 minūšu laikā… bez izciļņiem, bez izsitumiem,
bez sāpēm ... Es izmantoju vienu RSO graudu ar nelielu kokosriekstu eļļu… PIEŠU piecās minūtēs !!!” Estelle

“Man uz sejas uznāca  indes  ozols,  pēc otrās  dienas  tas  bija  no pieres  līdz kaklam,  lieli  niezoši  plankumi,
neapstrādāti un asiņošana no skrāpējumiem. Es sajaucu eļļu ar nedaudz kokosriekstu eļļas, lai to būtu viegli
smērēt. Es to uzvilku un tūlītēju atbrīvojumu no niezes un sāpēm, stundas laikā raupjums un iekaisums bija
pazuduši, līdz nākamajam rītam tas nebija redzams, ja vien jūs patiešām neizskatījāties.  Tas noteikti  pacēla
dažas uzacis un beidzot daži skeptiķi ieraudzīja to, par ko es vienmēr runāju. Kaņepju dziedinošais spēks! ”
Sindija-Lī

“Artrīta psoriāze mazāk nekā mēneša laikā… J” Giulliana

“Mana psoriāze pazuda pēc tam, kad es sāku ēst eļļu ... Tikai eļļas lietošana lokāli nepalīdzēja manai daudz-
nepazuda pilnībā,  līdz es sāku to lietot iekšķīgi. Tas vēl nav atgriezies. Pašlaik lietoju uzturošo devu, tāpēc
CERU, ka ar to pietiek, lai psoriāze nebūtu. Man gandrīz 4 mēnešus nav bijušas nekādas pazīmes. Ārsti man
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teica, ka tas nekad nepazudīs pilnībā, un ka vienīgā reize, kad tas „noskaidrosies”, bija tad, kad es tiešām biju
slims un manai imūnsistēmai bija citas lietas, ar ko cīnīties. Nu ... man nejūtas slikti, un blēņas ir GONE! ”
Lindsija

“Arī izārstēja tendinītu dažās dienās. Pat 7 mēnešus veca trauma. Vienkārši vienu reizi dienā berzējiet nedaudz
katla sviesta vai RSO sāpīgajā vietā. Apbrīnojami sūdi. Es izmantoju RSO trešās pakāpes apdegumā pagājušajā
svētdienā-otrdienā, pēc 40 stundu ilgas ārstēšanas nebija apdeguma pazīmju. Protams, es vēlos to izmantot, kad
tas notika. Tas man būtu ietaupījis stundu lielas sāpes un ledus turēšanu uz tā. ” Bobijs

“Ko tas nevar palīdzēt? Studiju laikā iespējas ir bezgalīgas. Man uz sejas vaigu labajā pusē ir cista. Piecas
dienas pēc eļļas uzņemšanas (norīšanas) cista strauji saruka. Eļļa tika izgatavota no salnām lapām un maziem
pumpuriem, kas bija iemērcami dzidrā krāsā. Maisījums nostāvēja 2 nedēļas. Pirmajā eļļas naktī manai cistai
bija tirpšanas sajūta. Pēc piecām dienām aizgāja. Eļļa darbojas. Ir pārāk daudz pierādījumu, un zinātne aiz tā
visa ir pārsteidzoša. Tur ir ķīmiski savienojumi, kas reaģē uz visiem mūsu nervu sistēmas receptoriem, ir dabas
darbs. Pārsteidzošā daļa ir tā, ka tas viss ir atrodams vienā augā. KANNABIS. Ir pienācis laiks redzēt, cik tālu
cilvēki var iet. Ir pienācis laiks attīstīties. Dr Dank ”Džeremijs

“Pirmo reizi es gatavoju eļļu (iepildītu kokosriekstu eļļā), lai lokāli ārstētu vecāka gadagājuma kaimiņu muguru.
Viņai bija čūlas visā, kas stipri niezēja. Gultas blaktis ir izslēgtas, tāpat kā kašķi, bēgļi, skeleti un tādi, jo viņa
nebija skārusi nekur citur, izņemot muguru, un uz viņas gultas nav nekādu pazīmju par dzīvnieka darbību. Zini,
ko  darīja  viņas  dēls  ???  Viņš  stipri  apsmidzināja  matraci  ar  ķimikālijām,  lai  atbrīvotos  no  kļūdām,  kuras
neeksistēja. Es viņai iedevu jaunu matraci ar nepārprotamiem norādījumiem, ka to nedrīkst smidzināt. Viņai
vajadzēja doties uz slimnīcu asiņojošu čūlu dēļ, un, kamēr viņa bija tur, viņa izteica jautājumu par muguru, un
jūs zināt, ko ārsti viņai lika darīt ??? Mazgājiet matus un ķermeni utīm, viņai nav utu. Tātad, kā jūs domājat,
kam es klausīšos, lai viņai palīdzētu? Ārsti? NĒ. Es uztaisīju eļļu, ārstēja viņu ar muguru, un notiek uzlabojumi
un dziedināšana. ” Mišela

“Morning Scot,  pagājušajā  vakarā runāja ar manu māsu, un viņa saka,  ka viņa ir  izveseļojusies  !!!!! Zāles
izārstēja viņas jostas rozi :) Viņa saka, ka jūtas brīnišķīgi. Es tikai gribēju būt 100% pārliecināts, pirms rakstīju
jums. Liels paldies par jūsu palīdzību. ”

“Meitenei ar jostas rozi notika kaut kas cits, un viņa nekad ģimenei neteica, kas ir nepareizi. Lūk, viņa man to
vienkārši nosūtīja:

“Sveiki, es tikai vakar uzzināju, ka manai māsai pirms gada palielinājās vairogdziedzeris, bet mūsu ģimenei par
to neteica.  Acīmredzot ārsts viņai teica,  ka viņi to uzraudzīs un, ja tas pieaugs, tad viņi operēs. Tas nebija
pietiekami liels, lai iegūtu tā biopsiju. Jebkurā gadījumā viņa pagājušajā nedēļā iecēlās pie ārsta un uzzināja, ka
audzējs ir pārstājis augt. Viņa uzskata, ka zāles apturēja augšanu. Vai tā nav brīnišķīga ziņa? Viņa turpina to
lietot, cerot, ka viņas nākamā tikšanās pierādīs, ka eļļa nogalina audzējus. Informēsim vairāk, kad tas notiks. ”
Skots

“Vakar es sāku sievieti lietot zāles. Šis ir viņas ziņojums no pirmās dienas. Vienkārši pārsteidzoši! Šeit ir mans
pirmās dienas pārskats:

Vakar no rīta pamodos ar ekzēmu uz lūpas un uzliku eļļu. Dzelšana apstājās apmēram pēc 10 minūtēm. Sāpes
pazuda 30 minūtēs.  Pietūkums samazinājās  dažu stundu laikā.  Tulznas  uz manas lūpas  šodien ir  izzudušas
apmēram uz pusi - parasti paiet 2 nedēļas, līdz tās sadzīst. Elpojot eļļas tvaikus uz lūpas. Ievēroju, ka sāpes, kas
manā  labajā  deguna  blakusdobumā  ir  jau  vairākas  nedēļas,  ir  apstājušās  Un  deguns  pārstāja  skriet.  Kopš
vakardienas tikai vienu reizi šķaudīji. Ievēroji, ka mans nogurums nebija tik dziļš kā parasti. Ievēroju, ka es
jutos atvieglota un šī satrauktā mala bija pazudusi. Ievēroja ķermeņa sāpju samazināšanos vakarā - parasti līdz
vakaram  man  ir  tik  daudz  ķermeņa  sāpju,  ka  nevaru  mierīgi  sēdēt  (potītes  nerva  un  muskuļu  sāpes,
ceļa/pleca/elkoņa/plaukstas/īkšķa sāpes ievērojami samazinājās).

Turklāt ar katru devu es saņemu ļoti vieglu mirdzumu. Man nav nekādu grūtību strādāt vai koncentrēties un
nevilcinoties braukt. Es esmu ļoti skaidrā galvā, lai gan šorīt aizmirsu lietot Citicoline. Es uzlieku apmēram
pusgraudu eļļas ekvivalentu uz Craisen un uztveru to tādā veidā. ”
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Q. Sveiks, JB! Es gribēju jums kaut ko pajautāt, es domāju, vai RSO palīdzēs manas mātes apdegumiem no
starojuma? Viņa nolēma turpināt “tradicionālo” ārstēšanu, un tagad viņai ir krūtis citu vārdu trūkuma dēļ. Sāp
tikai  uz to paskatīties.  Es atceros,  ka vai nu jūs, vai Riks reiz sadedzinājāt,  es domāju,  gatavojot  RSO, un
parādījām attēlus, kā eļļa darbojas arī uz apdegumiem. Tātad, vai tas viņai nāktu par labu?

A. Čau, Enriki, protams, berzē eļļu vai kaņepju salvīti krūtīs un mugurā. Protams, viņai vajadzētu ēst eļļu un
palikt prom no ārstiem un visiem citiem šāda veida nevajadzīgiem bojājumiem. JB

“Manai mammai (72) apmēram 2 gadus ir bijusi sāpīga plaisājoša āda uz pirkstu galiem ... ļoti sāpīga. Ārsts
saka:  "Jā,  tas  nāk  ar  vecumu."  Dufuss  !!!  Mēs  sajaucām  ļoti  mazu  eļļas  daudzumu  ar  akvaforu  ...  viena
procedūra, uz nakti ... pagājis! Viņas sāpīgās plaisas ir sadzijušas un turpina būt labas jau vairāk nekā nedēļu!
Pārsteidzoši! ” Dollija

“Es izmantoju eļļu uz svaigas atvērtas operācijas brūces. 2012. gada septembrī man no sejas tika noņemti 2
bazālo šūnu karcinomas audzēji. Viens bija liels un bija padeves audzējs, kas to izplatīja. Kā arī biopsijai tika
nokasīts vaigu iekšējais audzējs. Kad es atgriezos mājās un atklāju savu brūci, man sejā bija krāteris.

Pirmās 4 dienas es sajaucu Shea sviestu un eļļu un uzklāju to. Pēc tam es pārgāju uz taisnu eļļu un neesmu
apstājies.  Kad  es  devos  uz  savu  iecelšanu  amatā,  ārsts,  kurš  domāja,  ka  man  būs  plastiskā  ķirurģija,  bija
pārsteigts par manu dziedināšanu. Es nolēmu viņai pateikt patiesību, ka neesmu lietojusi recepti, ka esmu to
sadziedējusi ar kaņepju eļļu. Viņa bija dzirdējusi par Riku Simpsonu un Fīniksas asarām, viņa mani nenosodīja
un teica, lai turpina darbu.

Pēc mēneša es eju uz otro operāciju, rīcības plānu šīs brūces sadzīšanai ...

Kaņepju eļļa. Vai es pastāstīšu šim ķirurgam? Manā Post op tikšanās reizē! Gaismā un mīlestībā. ” Patti-Jo

- Patti, nebūs nepieciešama operācija, ja turpināsi lietot eļļu. Vai arī atlikt vēl par 60 g, ja nepieciešams, bet, ja
vien iespējams, turieties tālāk no operācijas un ārstiem. Tas ir bēdīgs priekšnoteikums veiksmīgai ārstēšanai
daudzos gadījumos. JB

“RSO ir padarījis manu psoriāzi gandrīz neesošu. Jau trīs gadus esmu lietojis uzturošo devu, un mana āda ir
skaidra, mans prāts ir skaidrs, un es nekad neesmu bijis veselīgāks. ” Ērika

"Esmu redzējis,  ka kāds  no maniem tuviniekiem izmanto  Rika  eļļu  uz smaga apdeguma,  kas  būtu  atstājis
šķebinošu rētu, un nedēļas laikā pēc eļļas uzklāšanas tā bija pazudusi un nekādu rētu vai apdegumu nebija."
Dženisa

"Mums tagad ir mana meita uz eļļas. Viņai ir psoriāze uz abiem elkoņiem, apakšdelmiem un viena ceļa. Sākumā
fotografēja. Līdz šim sausās zvīņainās vietas vairs nav. Āda ir sarkana, bet gluda, nevis pacelta un iekaisusi.
Mazākas vietas ārpusē ir pilnībā notīrītas. Mēs esam pārliecināti, ka tas izdosies. Mēs fotografējam katru otro
dienu vai tad, kad ir jūtami uzlabojumi. Tas viss mazāk nekā nedēļas laikā, izmantojot eļļu lokāli. Liels paldies
par izpratni par šīm zālēm, kas galu galā dziedinās Riku un Dž. Es katru dienu dalos ar ziņām un saku visiem,
kas klausās. Tas sāk iegrimt. ” Rons

J. Vai šie maisījumi darbojas pūtītēm? 

A. Dženifera, eļļa darbojas “visu veidu ādas slimībām”. Tas nozīmē iekļaut pūtītes. Ar laba vēlējumiem, JB

“(Es uzzināju par eļļu) Pirms 3 mēnešiem, meklējot internetā pūtītes un rosacejas ārstēšanu. Tas uzreiz tika
noskaidrots! Es pievienoju izo eļļu kokosriekstu eļļai, lai to lietotu uz sejas un kakla vienu reizi dienā. Mans vīrs
saka, ka es izskatos 15 gadus jaunāka! Liels paldies, ka dalījāties ar šo informāciju. Dievs svētī jūs visus. Tā
turpināt." Tonijs

"Tas darbojas arī ieaugušiem matiem uz sejas. Es to izmantoju savam 23 gadus vecajam dēlam ar panākumiem
2 pieteikumos. VIENA MĪLESTĪBA." Patti-Jo
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"Čārlijs staigā. Nav pretsāpju līdzekļu. Viņš stāv garš. Viņa soļi ir taisni un plaši. Viņš var skriet un spēlēt. Viņa
kakls ir izārstēts gandrīz par 90 procentiem. Tā tas nav izskatījies divus gadus. Vakar viņš apēda banānu, picu,
pusi sviestmaizes, ceptus rīsus, jogurtu un daudz ko citu. Viņš NEKAD nav ēdis tik daudz. (…)

Čārlija labais ceļgalis bija vissliktākais. Tas ir par aptuveni 50 procentiem labāk. Kreisā puse ir gandrīz pilnībā
sadzijusi, izņemot to, ka viņš to naktī niezēja un atkal uzpūšoja. Bet nekas būtisks ... Lielākās izmaiņas ir brūce
uz kakla un padusēs. Kakls ir gandrīz pilnībā sadzijis, kā arī paduses.

Pirms vannas es lietoju nelielu eļļas pilienu viņa g-mēģenē.  Tas ir palīdzējis  arī  ceļa  sāpēm. Ja viņam sāp
ceļgali, viņš saņem šo pilienu. Es nepievienoju tylenolu vai ibuprofēnu. Tas dara triku. Es arī gatavoju savu
ziedi. Man ir ūdens mašīna, kas filtrē ūdeni un atdala sārmainu ūdeni no skāba. Tā kā skābs skābekļa saturošs
ūdens ir tik labs ādai un ir arī antibakteriāls līdzeklis, es veicu skābu ūdeni un sajaucu to ar metocelulozi, lai
izveidotu ziedi.

Es  pievienoju  koncentrātu,  lai  pagatavotu  salviju,  kas  līdzinās  vazelīna  konsistencei.  Es  ar  to  sviestu  viņa
apretūras un lietoju uz viņa brūcēm. ŠIS vien rada neticamu atšķirību ar sāpēm, niezi un dziedināšanu. Drīz
nosūtīšu jums bildes. Es viņus uztveru katru izmaiņu. Es domāju, ka eļļa ilgs vēl vienu mēnesi, bet, tā kā šī ir
pirmā reize, kad es to daru, es neesmu pārliecināts. Esmu sajūsmā. Viņa apetīte nekad nav bijusi tik laba. Viņš
vakar ēda vairāk pārtikas nekā visu gadu. ” Triša

“Čau, Rik un draugi, man ir draugs, kuram jau četrus gadus uz kreisās lāpstiņas ir sāpošas sāpes (apmēram 2
collas līdz 4 collas diametrā), raugoties uz infekciju, bez kašķa vietā, tikai tīrs neapstrādāta atvere, zem virsmas
varēja sajust cietu beisbola izmēra kamolu, kas ir jutīgs pret pieskārienu.

Viņš ir lokāli uzklājis eļļu 8 reizes 7 mēnešu laikā, apmēram 2 nedēļas nogalēs arī iekšējai lietošanai.

Skrubis un rētas vienreizējs vairs nav, rēta ir atvērta brūce, un mans draugs jūtas svētīts, ka viņam bija iespēja
izmantot eļļu. ” Rebeka

“Vakar darbā es sagriezu pirkstu uz blendera. Pulksten 3 no rīta es pamodos no sitiena pirksta, ka izmēģināju
ledu, peroksīdu, neosporīnu. Nekas nedarbojās. Joprojām pulsēja. Tad es atcerējos, ka dzirdes eļļa palīdzētu
šūnu atjaunošanai un apturētu sāpes un dziedinātu rētas un ādas problēmas, tad kāpēc gan to neizmēģināt. Tāpēc
es paņēmu pilienu un izklāju to pa visu pirksta galu. 1 minūtes laikā sāpes pārgāja par 80%. 30 min laikā. Es
varēju uzsist ar pirkstu tikai ar nelielu sāpīgumu, bet bez īstām sāpēm. Esmu pārdots. Pēc 12 stundām es atkal
pieteicos, un kopš tā laika man nav sāpju. ” Rebeka

“Sveiks, Rik, es gribētu paturēt savu vārdu konfidenciālu, ja tu to publicēsi (kas man nav nekas pretī). Manai
draudzenei bija ļoti rupja audzināšana, un viņa, nonākot depresijā, ķērās pie plaukstas griešanas, šī problēma ir
aiz muguras gadiem un gadiem, bet uz viņas plaukstas joprojām ir dažas nepatīkamas rētas. Tur ir ļoti daudz
redzamu un ļoti  daudz burbuļu, tā ir pirmā lieta,  ko daudzi cilvēki pamana, pirmo reizi satiekot viņu, viņa
vēlētos neko vairāk kā atbrīvoties no viņiem.

Tāpēc  mans  jautājums  ir,  vai  eļļa  palīdzētu  atbrīvoties  no  rētām?  Vai  vismaz  palīdzēt  padarīt  tos  mazāk
pamanāmus? Man patīk tas, ko jūs darāt, un vēlos, lai es zinātu par eļļu, kad mans vectēvs saslima ar vēzi, jūs
esat varonis visām dzīvībām, kuras esat palīdzējis glābt! ”

- Dārgais XXX, sāciet  eļļu lokāli  uzklāt uz rētām, tās, visticamāk, pazudīs nedēļu vai mēnešu laikā. Es arī
gribētu viņu uzņemt eļļā, tas palīdzēs ar PTSD no visām atmiņām par to, ko viņa piedzīvoja, kā arī uzlabos
viņas miega kvalitāti. Uzņemiet fotoattēlus un videoklipus, ja jums nav iebildumu, rēta patiešām pazudīs - vai
nu pilnībā, vai arī tie būs gandrīz neredzami. Labākie vēlējumi, Jindrich Bayer

"Hei Rand, man ir tāda pati problēma ar kāju čūlām. Pirmkārt, tāpēc, ka man bija diabēts. Bet es atklāju, ka
esmu ļoti jutīga pret kukaiņu un odu kodumiem. Es uzleju tiem eļļu un uz nakti uzlieku lenti, un kodumi ir
sadzijuši. ” Mišela

- Tas, ko eļļa var darīt odu vai ērču kodumiem, ir vienkārši pārsteidzošs. Izmēģiniet to, un jūs redzēsit, kāpēc
mēs sakām, ka nevienam nevajadzētu atstāt savu māju, ja vien nav uzlikta eļļa. Eļļai ir tik daudz pielietojumu,
ka ir bezatbildīgi mēģināt dzīvot bez tās. JB
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"Ēd eļļu ... Es lietoju eļļu divus mēnešus, mana psoriāze ir gandrīz 80% skaidra, un man vispār nav jālieto
nekādas zāles ... Un aizveda arī manu artrītu ..." Džuliana

“Esmu lietojis kaņepju olīveļļas maisījumu, un pēc nedēļas mana psoriāze sāka izzust. Diemžēl man bija tikai
nedaudz, un man nebija pietiekami, lai to uzņemtu vairāk gan iekšēji, gan ārēji. OBSERVE, man pat nebija īsta
RSO, bet kaņepju eļļa, kas pagatavota uz olīveļļas. ” Teemu

- Cerēsim, ka drīz dabūsi vairāk eļļas, Teemu. Vislabāk to lietot lokāli, lai kontrolētu simptomus un arī ēst eļļu,
jūs vēlaties arī novērst problēmas galveno cēloni. Ar laba vēlējumiem, JB

“Tas labi darbojas arī pret moskītu kodumiem un zobu sāpēm. Manu meitu vismaz 50 reizes iekoda odi 15
minūšu  laikā  BEZ  IZSLĒGUMA!  Deep  Woods  kļūdu  izsmidzināšana.  Es  izmēģināju  banānu  mizu,
dezodorantu, alveju, dermaplastu un hidrokortizonu. Nekas no tā nav samazinājis pietūkumu (viņai ir alerģija
pret moskītu kodumiem, jo tie stipri uzbriest) vai atviegloja viņu. Izmisumā es nokasīju sveķus no iztvaicētāja,
sajaucu to ar nedaudz kokosriekstu eļļas, lai tas vieglāk izplatītos un ar to “ieeļļotu” kājas. Apmēram pusstundas
laikā viss pietūkums bija samazinājies, un, kamēr viņai vēl bija sarkani punktiņi, kur kodumi viņus netraucēja,
es izvairījos viņai dot Benedrilu.

Man mutē veidojās abscess, un es iesaiņoju sveķus no tvaika ap skarto zobu, un apmēram pusstundas laikā
pietūkums samazinājās, un es to varēju izārstēt, kopš tā laika nav problēmu. Es to iesaiņoju divas dienas, lai
būtu pārliecība. Tagad es varu teikt, ka, iepakojot sveķus (ja jums ir Vapir No2 konusa iekšpusē, kur maināt
ekrānu, tiek savākta gandrīz tīra, arī koncentrēta hash). .

Es pat sūtīju īsziņu savam vīram no viesistabas, lai lūgtu viņam palīdzību nokļūt guļamistabā. Tomēr zem mēles
lietojamie medikamenti darbojas labāk, tādēļ, ja viņiem ir aizdomas par sirdslēkmi, viņi izlaiž nitro zem mēles.
Tomēr  tagad  viss  ir  kārtībā,  es  neesmu  miris  no  pārdozēšanas,  es  nepamodos  šausmīgi  paģirās  un  pats
labākais ... Man nebija jāuzņem liels daudzums Tylenol vai Advil un jādara vēl lielāks kaitējums kuņģis un
aknas.

Es zinu, ka sveķi nav visefektīvākais veids, un es pat nebiju pārliecināts, vai tas darbosies, bet ar to man bija
jāstrādā, jo es dzīvoju nelegālā stāvoklī. Es sapratu, ka tas tomēr nevar sāpināt. Es nevaru sagaidīt, kad dzīvošu
stāvoklī, kurā es varu brīvi audzēt savu organisko izejmateriālu pēc iespējas augstākā kvalitātē, gatavot savu
eļļu un dziedēt sevi un visu ģimeni ... ieskaitot manu gandrīz 2 gadus veco meitu. pagājušajā gadā pārdzīvo elli,
jo neviens nevar saprast, kas ar viņu nav kārtībā.

Viņi domā, ka tagad viņai ir olbaltumvielu traucējumi, bet tā ir vēl viena lieta, ko viņi mētā, jo viņiem nav ne
jausmas, kas patiesībā ir nepareizi. Viņas ieiešana eļļā var vienkārši glābt viņas dzīvību.

Lai gan es vēlētos, lai man būtu precīza diagnoze, lai es zinātu, ko ārstēju, bet galvenais ir tas, ka es tikai vēlos,
lai mans mazulis justos labāk, un, ja tas nozīmē iejaukties tradicionālajā sabiedrībā, tad es to darīšu. ” Sāra

“Ar pateicību nepietiek par paveikto. Es sēžu šeit ar eļļu uz sava indes ozola. Es nekad nebūtu mēģinājis bez
tevis. Pagājušajā gadā tas ilga vairāk nekā divus mēnešus, pieskaroties gandrīz 100% ķermeņa, jo kāds iededza
suku, tāpēc tagad es to dabūšu visur, un vēl ļaunāk, viņi saka, jo mēs neveidojam imunitāti pret šo.

Pirms dienas tas parādījās. Tātad, eļļa pagājušajā naktī nemazināja niezi. Tomēr es redzu, ka tas dziedina rētas
katru dienu, tāpēc man ir ticība. Šorīt, 24 stundas pēc pirmās lietošanas reizes, es redzu, ka tas darbojas un
dziedē visas traumētās ādas no skrāpējumiem. Tāpēc, uzklājot nedaudz eļļas ar cinka oksīdu, es uzskatu, ka,
iespējams, tikko atradu 1# līdzekli indīgajam ozolam.

Es tiešām nevaru gaidīt līdz nākamajai sezonai, lai redzētu, vai varbūt eļļa dziedē, lai visu mūžu novērstu šo
problēmu. Es jums paziņošu. Vai tas nebūtu lieliski? Vēlreiz paldies par visu, ko darāt. ” Rebeka

- Arī eļļa to var labot. Tā ir visu medicīnisko problēmu ārstēšana vai kontrole. Jo ātrāk tas tiks piemērots, jo
ātrāk tas novērsīs to, kas ir jālabo, tas ir viss. JB

“Es vēlos, lai cilvēki zinātu, ka RSO atbrīvoja milzīgu tulznu, ko mans vīrs uzgāja uz papēža, tik ilgi gulēdams
gultā, kopš nebija tik slims. Es ieliku eļļu un nedēļas laikā tā bija pazudusi. Es pilnīgi baidījos, ka tas izvērtīsies
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par kaut ko daudz nopietnāku. Tas aptvēra visu viņa papēdi. Paldies Rikam Simpsonam par visu, ko jūs darāt. ”
Sjūzena

"Būdams mehāniķis, esmu izmantojis eļļu dažiem diezgan sliktiem griezumiem, un jums ir 100% taisnība ...
Tas dziedē ādu ātrāk nekā jebkas cits." Korijs

"Izārstēju savu HPV divu nedēļu laikā, izmantojot tikai trīs lokālus lietojumus." Jūdzes

“Pašlaik es ārstēju nejauku molu, kas kļuvis melns. Katru rītu es uzklāju bagātīgu daudzumu tieši uz molu, pēc
tam pārklāju ar lenti. Pēc 3 nedēļām es redzu vizuāli, ka mols sarūk. Tas strādā. Es arī ikdienā mazliet ēdu ...
kāda starpība enerģijas līmenī. MEDICINAL BLISS CAUR KANNABIS !!!!!!! ” Beau

“Es to atzīstu ... Esmu neveikls ... Man ir slikts ieradums iespiest dakšas dakšas zarus manā kājā. RSO tieši uz
vietas, pārklāj ar lenti, sāpes pāriet dažu sekunžu laikā, sadzīst 3 dienu laikā. ” Virši

“Esmu redzējis daudz mazāk spēcīgu eļļas balzama versiju, kas dažās dienās iznīcina psoriāzi, 20 minūšu laikā
samazina olnīcu pietūkumu pirmajā menstruācijas dienā un novērš rētas un sāpes, ja tās tūlīt uzklāj nelieliem
apdegumiem. Patiesi liek aizdomāties, ko eļļa varētu darīt ... ”Beres

“Man bija viens no sliktākajiem sēnītes pēdas gadījumiem, kad man bija 10 gadi, es vēlos, lai man būtu eļļa. Bet
man tas ir tagad. Pēc 47 gadiem viss ir kārtībā. Izārstē gandrīz visu. ” Donalds

“Mana sievasmāte cepja cūkgaļas karbonādes un būtībā iemērca pirkstus verdošā, karstā eļļā līdz pirmajam
kauliņam, un tie kļuva balti kā vārīta vista.

Mēs uzlika viņiem RSO, un sāpes bija pagājušas apmēram minūtes laikā, viņa pārklāja tos 2 reizes dienā ar
RSO. Viņi ļoti ātri sadzija tikai dažu dienu laikā, un nebija nekādu ādas zudumu vai rētu.

Tas ir pārsteidzoši, ka mēs tagad nedaudz glabājam virtuves ledusskapī, tādēļ, ja kāds apdegīs (īpaši bērni), mēs
nekavējoties uzklāsim RSO, nav jājūt tādas sāpes, kad mums ir dabīgs augs, kas par to parūpēsies. . ” Debra

“Man uz elkoņa bija neliela gabaliņu partija, apstrādāju tās ar eļļu ... Pēc nedēļas mans elkonis ir gluds un bez
izciļņiem ... Es domāju, ka tās bija kārpas, bet tāpēc, ka es neticu ārstiem, es nevarēju” neteikšu tev droši. ”
Karla

- Neatkarīgi no tā, kas ir ar jūsu ādu, vienkārši uzklājiet eļļu, pārklājiet to ar lenti un katru dienu vai divas reizes
vai kad lentes nokrīt. Apdegumi, kārpas, ekzēma, psoriāze - eļļai ir vienalga, kas tā ir, un to novērsīs, vienkārši
dodiet tai laiku un eļļu. JB

“Manam draugam uz sejas  bija  cista,  un pēc  eļļas  uzņemšanas  dažas  dienas  tā  pazuda.  Un viņš  to  norija,
nelietojot lokāli. ” Džonatans

“Nav vēža slimnieks, bet man uz papēža bija infekcija, kas nereaģēja uz ārstēšanu. Es pat strādāju pie brūču
aprūpes tehnoloģiju ... viņš lika infekcijai pārtraukt izplatīšanos, bet tā joprojām neizārstējās. Es smērēju eļļu un
vienā dienā apsārtums bija mazāks. Otrā diena un apsārtums pagājis. Trešā diena, un infekcija atkal izskatās kā
āda! Brīnišķīga ārstnieciskā eļļa! ” Tammija

“Es strādāju baseinu un spa uzņēmumā ...  Esmu gaiša āda,  visu dienu ārā.  Man uz sejas,  galvas un rokas
parādījās traki plankumi, kas vienmēr bija ārpus vadītāja loga. Eļļa notīra šos plankumus dažu nedēļu laikā!
Tagad  es  katru  dienu noriju  5  gramus  tīra  THC,  lai  palīdzētu  cīnīties  ar  jebkādām slimībām un lai  mana
imūnsistēma būtu spēcīga. BTW nav gripas vakcīnas! Kopš bērnības nav gripas. ” Džejs

"Es zinu, ka puiši šeit vienmēr saka, ka izmantojiet tīru RSO, un es esmu patiešām liels šo lietu cienītājs. Tomēr
es tikai vēlos ļaut cilvēkiem zināt, ka kokosriekstu eļļas uzlējums, kas pagatavots no cukura lapām, mums ir
pilnībā aizstājis neosporīnu, un man tas nebija jāiegādājas 2 gadus. Tas darbojas labāk un ātrāk, un es varu to
pārklāt ar rokām un seju, un man nav jāuztraucas par to, ka viņi saslimst, ja to nejauši apēd. ” Tīna

- Tīna, nekas nedarbojas labāk un ātrāk nekā tīrs RSO, bet es zinu, ko tu centies pateikt. Protams, ka mazāk
spēcīgas  kaņepju  zāļu  formas  var  arī  radīt  brīnumus.  Problēma ir  tā,  ka panākumi nav tik  uzticami  kā  ar
neatšķaidītu visspēcīgāko RSO.
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Kaņepju  kosmētika  drīzumā  aizstās  lielāko  daļu  šobrīd  pieejamo  kosmētiku,  proti,  pēc  tam,  kad  sievietes
uzzinās, ko eļļa var dot viņu skaistumam. Kaņepju sēklu eļļa, kokosriekstu eļļa un šī sviests ir mani iecienītākie
nesēji, taču var izmantot visu, kas ir populārs vietējā vietā, kur viņi dzīvo, un pievienot tai eļļu. 20–30% RSO
krēmos rada brīnumus, bet 0,01–1% var arī dot lielu labumu mazāk nopietnos apstākļos un ikdienas uzturēšanā.
JB

“Manai draudzenei ir ļoti alerģija pret moskītu kodumiem, un vakar vakarā viņai bija viens uz tempļa ... tas bija
milzīgs, katrā ziņā es ierosināju paņemt bandītu un uz koduma uzlikt RSO, ko bijām no kaņepju lapām. Šorīt,
kad mēs pamodāmies, trieciens bija pilnībā pazudis. ”

- Paldies, Džimij. Esmu pārliecināts, ka šī informācija palīdzēs daudziem cilvēkiem. Odu sezona ir klāt. Un eļļa
darbojas arī kā repelents, pamēģiniet. Vienmēr ir labāk novērst problēmas, lai gan tās ir tik viegli novērst ar
eļļu. Eļļu var lietot lokāli uz visa, kas niez, dedzina vai sāp. Jo ātrāk jūs uzklājat eļļu, jo ātrāk problēmas var
izzust. Atceries to. JB

J.  Cik  ilgi  eļļa  var  kalpot?  Uz visiem laikiem?  Kāda ir  labākā  uzglabāšanas  vieta,  ledusskapis,  saldētava,
pieliekamais? Paldies.

A. Šļircē un, ja to uzglabā tumšā, aukstā vietā, eļļa ilgs daudzus gadus, it īpaši, ja jums izdosies pasargāt eļļu
pret apmeklētājiem un ģimeni, proti, sievietēm, jo šķiet, ka viņiem patīk uzņemt eļļu pat vairāk nekā vīriešiem. 

Brīdī, kad sievietes jūsu ģimenē uzzinās par eļļas atjaunojošo iedarbību un to, ko tā dara ar grumbām, jums
nebūs jāuztraucas  par  to,  cik  ilgi  eļļa  saglabāsies,  tā  vienmēr  tiks  ātri  apēsta  vai  lietota  lokāli.  Ja  vēlaties
saglabāt savu eļļas krājumu, nesakiet sievietēm, ka kosmētika ar 20–30% eļļas darīs brīnumus viņu sejas krāsai
un padarīs  viņus pēc iespējas  jaunākus,  pretējā  gadījumā viņi  to vienkārši  atņems.  neatkarīgi  no tā,  ko jūs
mēģināsit pateikt vai darīt, un jums nebūs jāuztraucas par to, cik ilgi eļļa saglabāsies.

Tas nav (domāts kā) seksistisks komentārs, es tikai informēju par to, ko esmu redzējis daudzkārt notiekošu, tas
ir  tikai  novērojums un mēģinājums pievērst  uzmanību tam,  ko eļļa  var  dot  jūsu sejas  krāsai  neatkarīgi  no
dzimuma. JB

“Ja sievietes zinātu, ka tas novērš ādas novecošanos un labotu bojātu ādu (piemēram, šīs personas gadījumā),
kaņepju legalizācijas atbalsts  iet  cauri  jumtam! Visa ekonomika ir  uzplaukusi šo apbrīnojamo dabisko zāļu
apspiešanas  dēļ,  un  mēs  visi  kopā skatīsimies,  kā  tās  sabruks,  jo  arvien  vairāk  cilvēku  kļūst  informēti  un
vienkārši sāk ārstēties. ” Gils

J. Vai jūs uzklājat to uz sejas grumbu ārstēšanai> vai lietojat iekšķīgi vai abus? ” Tonijs

A. Gan labākiem rezultātiem, gan tikai lokālai lietošanai var paveikt daudz. JB

“Vai es lasīju grumbas? Tas palīdz WRINKLES? : 0 ”Mardžija

Hroniskas sāpes

“Ja jums ir pareizās šķirnes, no kurām pagatavot eļļu, hronisku sāpju mazināšanai nekas nav labāks par kaņepju
eļļu. Daudzu veidu kaņepju eļļas ir brīnišķīgs dabisks pretsāpju līdzeklis, kas nerada atkarību un nav kaitīgs.
Medicīnas  sistēma  dod  hronisku  sāpju  slimniekiem  bīstamas,  atkarību  izraisošas  un  kaitīgas  zāles  sāpju
kontrolei.  Es  atzīstu,  ka  šādas  zāles  ir  nedaudz  efektīvas,  taču  būtībā  viss,  ko  tās  dara,  ir  maskēt  sāpes,
vienlaikus  nedodot dziedinošu efektu.  Lietojot  kaņepju eļļu  hronisku sāpju gadījumā,  tas ne tikai samazina
sāpes, bet arī palīdz darbam, cenšoties izārstēt jūsu ciešanu cēloni. Ikvienam, kurš cieš no hroniskām sāpēm,
kaņepju eļļa ir labākā ārstēšana, jo tā nerada atkarību un nekaitē pārējam ķermenim.

Esmu redzējis  cilvēkus ar kaulu vēzi  mokās,  kad morfīns un visas citas  zāles,  ko lieto medicīnas  sistēma,
nevarēja nogalināt viņu sāpes. Bet kaņepju eļļa to kontrolēja dažu stundu laikā, un viņi spēja ļoti ātri atbrīvoties
no šīm kaitīgajām vielām ar  nelieliem abstinences  simptomiem.  Esmu arī  nodrošinājis  šīs  zāles  daudziem
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pacientiem ar hroniskām sāpēm, un daži rezultāti ir bijuši patiesi pārsteidzoši. Man nebija nekas neparasts, ka
jau nākamajā dienā saņēmu ziņojumus no cilvēkiem, sakot, ka viņi vairs necieš.

Kā jau teicu, kaņepju eļļai ir spēja novērst sāpes, taču tā arī darbojas, ārstējot tās cēloni. Atkal ideja ir pēc
iespējas ātrāk atbrīvoties no šīm bīstamajām atkarību izraisošajām farmaceitiskajām zālēm un aizstāt tās ar šīs
eļļas izmantošanu. Patiesībā nav salīdzinājuma starp kaņepju eļļu un farmaceitiskajiem līdzekļiem. Lielākā daļa
pretsāpju medikamentu, ko piegādā mūsu medicīnas sistēma, ir bīstami, atkarību izraisoši un nāvējoši, savukārt
kaņepju eļļa nerada atkarību un neapdraud pacientu.

Ja pacients sāpju kontrolei lieto morfīnu vai citus opiātus, es iesaku sākt ar devām, kas ir aptuveni tikpat lielas
kā  īsgraudainu  sausu  rīsu  gabals.  Pēc  tam  pēc  iespējas  ātrāk  palieliniet  uzņemto  daudzumu,  vienlaikus
samazinot šo vielu uzņemšanu, līdz farmaceitiskie preparāti vairs nav nepieciešami. Ir milzīgs skaits cilvēku,
kuri gadiem ilgi ir lietojuši medikamentus, ko izrakstījuši ārsti, un viņi ir maz vai neko nedarījuši, lai palīdzētu.
Ja vēlaties uzzināt, kā ir atkal justies labi, izmēģiniet eļļu un atstājiet medicīnas sistēmas ārprātu aiz muguras. ”
Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Sāpes mugurā, skolioze

Vai jums ir bijuši pacienti, kas izjutuši muguras sāpju vai skoliozes atvieglojumu?

“Mūsu dokumentālās filmas“ Run From the Cure ”producents Kristians Loreta gadiem ilgi cieta no skoliozes.
Apmēram pirms trīspadsmit gadiem medicīnas sistēma piedāvāja veikt operāciju, taču Kristianam būtu tikai
50/50 iespēja atkal staigāt. Ar šādām izredzēm viņš uzskatīja, ka viņa vienīgā alternatīva ir dzīvot ar sāpēm.
Gandrīz katru dienu viņš sabruks mokās no skoliozes, un viņš bija vairāk vai mazāk pārliecināts, ka nekas nevar
palīdzēt. Es viņam piegādāju kaņepju eļļu, un dažu stundu laikā viņš ziņoja, ka vairs nejūt muguras sāpes.

Es viņam paskaidroju, ka viņš ir nodzīvojis savu dzīvi ar stāvokli, kas neļauj viņam vingrot tā, kā vajadzētu
normālam  cilvēkam,  tāpēc  muguras  muskuļi  bija  ļoti  vāji.  Kā  gaidīts,  pēc  eļļas  uzņemšanas,  kā  norādīts,
Kristiāns tagad darbojas normāli bez sāpēm, muguras muskuļi ir nostiprinājušies un tagad viņš var ilgstoši iztikt
bez eļļas.  Kristiāns  ir  tikai  viens no daudziem ar muguras problēmām, kurš ir  atradis efektīvu līdzekli  vai
kontroli, lietojot šīs zāles, lai mazinātu diskomfortu. Manuprāt, nevienam nav jāiet cauri dzīvei pastāvīgā mokā.
Ja jums ir jebkāda veida muguras problēmas, esmu pārliecināts, ka šo zāļu lietošana dos lielu labumu lielākajai
daļai šo slimību. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Diabēts

“Tikko diagnosticētie diabētiķi parasti ir diezgan viegli izārstējami un ātri vien bieži nav slimi. Bet pacientiem,
kuriem šis stāvoklis ir bijis ilgu laiku un kuri gadiem ilgi ir cietuši no slimības sekām, tas bieži prasīs ilgāku
laiku. Pat ja pacienti ir ļoti bojāti, ja pareizi tiek uzņemta augstas kvalitātes eļļa, bieži vien sešu nedēļu laikā
viņiem  vairs  nav  vajadzīgs  insulīns.  Diemžēl  šīs  slimības  radītais  kaitējums  mūsu  ķermenī  var  izārstēties
ievērojami ilgāk, taču, ņemot vērā laiku, lielāko daļu no tā var labot.

Šķiet,  ka  eļļai  bieži  ir  spēja  diezgan  ātri  atjaunot  aizkuņģa  dziedzeri,  tāpēc  tā  atkal  var  darboties  pareizi.
Vispirms mēs to varējām pierādīt diabēta slimniekam, kuru es ārstēju no vēža. Pēc vēža ārstēšanas beigām viņš
desmit dienas pilnībā pārtrauca eļļu. Man par pārsteigumu, viņa cukura līmenis asinīs palika normāls, un viņš
ēda daudzas lietas, kuras diabēta slimniekam nevajadzētu. Šis vīrietis bija diabēts vairāk nekā trīsdesmit gadus,
un viņš bija lietojis divas insulīna injekcijas dienā. Tātad, pēc tam, kad viņš desmit dienas nebija lietojis eļļu un
cukura līmenis asinīs palika normāls, kļuva skaidrs, ka aizkuņģa dziedzerim atkal jādarbojas pareizi.
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Es vienmēr saku pacientiem, ka neesmu ārsts, bet, manuprāt, viņu interesēs būtu, ja viņi varētu atbrīvoties no
ķīmiskajiem  medikamentiem,  ko  lieto  citiem  apstākļiem.  Diezgan  bieži  daži  medikamenti  var  kavēt  eļļas
ārstēšanas efektivitāti, un eļļas lietošana parasti tomēr aizstās šīs zāles.

Man ir bijuši ziņojumi no pacientiem, kuri slimo gan ar 1., gan 2. tipa cukura diabētu, kuros teikts, ka eļļa viņus
ir veiksmīgi ārstējusi. Piemēram, esmu saskārusies ar pacientiem, kuri trīsdesmit gadus injicējuši insulīnu, un
pēc  eļļas  lietošanas  sešu  nedēļu  laikā  viņiem  vairs  nevajadzēja  veikt  šīs  injekcijas.  Tajā  pašā  laikā  citos
ziņojumos, ko saņēmu no dažiem, tika apgalvots, ka viņiem izdevās tikai samazināt insulīna devu. Bet viņi arī
norādīja, ka, izmantojot eļļu, tā darīja arī citas brīnišķīgas lietas, kas uzlaboja viņu vispārējo veselību.

Tas,  kā es uz to skatos,  izkāpt  no insulīna un aizkuņģa dziedzerim atkal  kontrolēt  cukura līmeni  asinīs,  ir
mērķis. Tomēr, pat ja to nevar pilnībā paveikt, eļļas iedarbība joprojām būs ļoti labvēlīga pacienta ķermenim.
Tā kā šī slimība izraisa asinsrites traucējumus un citas komplikācijas, bieži vien traumas izraisītu infekciju nav
iespējams  izārstēt,  izmantojot  medicīnas  sistēmas  tā  sauktās  tradicionālās  metodes.  Piemēram,  ja  diabēta
slimniekam rodas infekcija uz pēdas un tas atsakās pienācīgi dziedēt, galu galā medicīnas sistēmas atbilde ir
noņemt pēdu vai vismaz daļu, kas bija inficējusies.

Es personīgi pazīstu diabētiķus, kuriem tas bija izdarīts, un viņiem parasti ir nepieciešams noņemt vairāk, jo
infekcija turpina attīstīties. Kāda šausmīga diabēta izredzes saskarties un kas vēl vairāk pasliktina faktu, ka šīs
operācijas ir pilnīgi nevajadzīgi.

Toreiz es neko nezināju par kaņepju auga dziedinošajām spējām, un viss, ko es varēju darīt, bija noskatīties,
kādas mokas šiem pacientiem bija jāpārdzīvo; bet kopš tā laika es beidzot uzzināju patiesību. Ja eļļa tiek lietota
ārēji, tā ļoti īsā laikā izārstēs diabētiskās čūlas, tāpēc jūs varat iedomāties, kādas priekšrocības diabēta slimnieks
saņem, uzņemot šo vielu. Es esmu darījis šo informāciju pieejamu gadiem, bet joprojām ārsti izvēlas ignorēt šo
zāļu lietošanu un turpina kropļot savus pacientus. Tas ir viens no iemesliem, kāpēc man nav nekādas nozīmes
medicīnas sistēmai un visiem šiem tā sauktajiem ārstiem, kuri pārtiek no mūsu ciešanām.

Pēc eļļas ārstēšanas daudzi diabētiķi, kuri gadiem ilgi ievēro ierobežotas diētas, konfekšu veikalā uzvedas kā
bērns.  Pēkšņi  viņi  atkal  var  ēst  pārtiku,  ko  diabēta  slimniekam  nevajadzētu,  un  daži  pacienti  mēdz  sevi
pārmērīgi iepriecināt. Laika gaitā eļļa var novērst diabēta slimniekiem nodarītos bojājumus, piemēram, sliktu
asinsriti utt. Eļļa arī dziedinās tās nepatīkamās infekcijas, ar kurām diabēta slimniekiem ir jārisina saprātīgā
veidā, un no tā, kas mums ir. Augstākās kvalitātes kaņepju eļļa ir efektīva visu veidu diabēta ārstēšanā. ” Riks
Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

"Eļļa atjauno aizkuņģa dziedzeri, un, ticiet vai nē, tā bieži sāk ražot insulīnu pat pēc gadiem ilgas neaktivitātes.
Daudzi  pacienti  var  pārtraukt  insulīna  šaušanu pēc  vairākām nedēļām uz eļļas.  Eļļa  arī  palīdz  izārstēt  vai
kontrolēt visas citas ar diabētu saistītās ķermeņa problēmas.

Es ēdu eļļu un/vai izmantotu to svecītēs. Smēķēšana vai iztvaikošana var arī palīdzēt samazināt cukura līmeni
asinīs, taču ietekme ir ļoti ierobežota, salīdzinot ar eļļas uzņemšanu. Es izmantotu eļļu lokāli diabēta čūlām,
vienkārši uzklājiet eļļu, pārklājiet to ar pārsēju un atkārtojiet to ik pēc trim dienām, līdz čūla ir sadzijusi. Es
sajauktu kaņepju sēklu eļļu ar ekstraktu un izmantotu to masāžām, kas veicinās asinsriti un palīdzēs novērst
pietūkumu un citus neērtības. Es savā uzturā iekļautu arī kaņepju sēklas un kaņepju sēklu eļļu. ” JB

Sirds, asinsspiediens

Vai jums ir bijuši izdevīgi ziņojumi par kaņepju eļļu un sirds slimībām?

"Tiem,  kam ir  sirds problēmas un kuri  sāk ārstēšanu ar  eļļu,  viņiem jāapzinās,  ka bieži  eļļa  var  palielināt
pacienta sirdsdarbības ātrumu, līdz viņi kļūst apmierināti ar tās lietošanu. Sirdsdarbības ātruma palielināšanās
parasti ir tikai neliela, bet es uzskatu, ka pacientam jāzina, ka tas var notikt.

Šīs  zāles  ir  efektīvas,  lai  samazinātu  holesterīna  līmeni  un  uzlabotu  asinsriti,  lai  pats  par  sevi  būtu  liels
ieguvums pacienta sirdij. Protams, sirds ir svarīgs orgāns, un, pēc mūsu pieredzes, kaņepju eļļa var atjaunot
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svarīgus orgānus. Lai gan es nekad neesmu teicis cilvēkiem pārtraukt lietot sirds zāles, daudzi to ir izdarījuši
bez kaitīgas ietekmes. Es uzskatu, ka kaņepju eļļas ietekme uz sirds slimībām prasa vairāk pētījumu, bet, kā mēs
redzējām, šīs zāles šķiet ļoti labvēlīgas sirdij.

Vai eļļa var regulēt asinsspiedienu?

Kaņepju eļļa patiešām var regulēt asinsspiedienu. Es pats to izmantoju, lai palīdzētu man gulēt un regulētu savu
asinsspiedienu. Uzsākot ārstēšanu ar kaņepju eļļu, es saku pacientiem, kuri jau lieto zāles pret šo slimību, rūpīgi
sekot līdzi asinsspiedienam. Vairumam, kas asinsspiediena kontrolei izmantoja farmaceitiskos preparātus, tie
vairs nav nepieciešami, uzsākot ārstēšanu ar kaņepju eļļu.

Tā kā kaņepju eļļa samazina asinsspiedienu, ikviens, kurš mēģina turpināt lietot farmaceitiskos asinsspiediena
medikamentus,  iespējams,  atklās,  ka abu kombinācija  pazeminās asinsspiedienu.  Ieteicams izvairīties  no šīs
situācijas, un, izmantojot mūsdienās pieejamos pārnēsājamos asinsspiediena mērītājus, to var viegli paveikt.

Vai tas var palīdzēt ar citām iekšējo orgānu slimībām?

Kā redzēju,  izmantojot  kaņepju  eļļu,  daudzus  iekšējo  orgānu stāvokļus  un  ar  tiem saistītās  problēmas  var
kontrolēt vai izārstēt. Kad iekšējais orgāns tiek atjaunots un dziedināts, tas atkal var atsākt savus pienākumus
mūsu ķermenī. Personīgi es domāju, ka ir daudz jēgpilnāk atjaunot mūsu dzīvībai svarīgos orgānus, izmantojot
šo eļļu, nevis iziet orgānu transplantāciju ar visām ar to saistītajām briesmām un pēc tam visu atlikušo dzīvi
pavadīt,  lietojot zāles,  lai  orgāns netiktu tikt  noraidītam. Dažos gadījumos orgānu transplantācija varētu būt
vienīgā  atbilde,  bet,  ja  šīs  zāles  pareizi  lietotu  svarīgu  orgānu atjaunošanai,  es  domāju,  ka transplantācijas
nepieciešamība būtu daudz mazāka. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

“Sirds ir  iekšējs orgāns, un eļļa atjauno dzīvībai  svarīgos orgānus. Kad pacienti  sāk lietot  eļļu,  viņi parasti
samazina sirds zāļu devu līdz pusei, un lielākā daļa pārtrauc zāļu lietošanu, tiklīdz uzskata, ka var pārtraukt to
lietošanu. Eļļa ir ļoti noderīga sirdij.

Eļļa var ļoti viegli regulēt asinsspiedienu un aritmiju. Tas parasti pazemina asinsspiedienu, tāpēc tiem, kas lieto
asinsspiediena  zāles,  jābūt  uzmanīgiem  ar  eļļas  lietošanu,  līdz  viņi  pierod.  Asinsspiediena  zāļu  un  eļļas
kombinācija var pazemināt spiedienu pārāk zemu, un tāpēc ir ieteicams kontrolēt asinsspiedienu, izmantojot
asinsspiediena mērītāju. Daudzos gadījumos eļļa nedaudz palielina sirdsdarbības ātrumu.

Šī joma prasa daudz vairāk pētījumu, tāpēc pacientiem, uzsākot eļļu, jāievēro veselais saprāts, bet arī jāsazinās
ar savu ārstu, lai pārliecinātos, ka sirds.

Sirds slimniekiem mājās vai darbā jāpārbauda elektroinstalācija.

Sirds  darbojas  uz  elektromagnētiskiem impulsiem,  un  tāpēc  viņiem pēc  iespējas  jāizvairās  no  uzturēšanās
elektromagnētiskajos laukos.

Es ēdu eļļu un izmantotu arī svecītēs. Kas attiecas uz aktuālu pielietojumu, tas nekad nesāp, bet nevaru pateikt,
cik tas patiesībā šobrīd ir izdevīgi. Kā vienmēr, es izmantotu kaņepes visos iespējamos veidos. Es savā uzturā
iekļautu arī kaņepju sēklas un kaņepju sēklu eļļu, ir zināms, ka gan sēklām, gan eļļai ir ļoti labvēlīga ietekme uz
daudzām sirds slimībām.

Ja es būtu ārsts un man būtu jāveic ar sirdi saistīta operācija vai transplantācija utt., Es mēģinātu atjaunot orgānu
ar vismaz 60 g eļļas. Ja 60 g pacienta veselības stāvoklis nebūtu pietiekams, es joprojām turpinātu dot viņam
eļļu. ” JB

Astma
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"Pat smēķēšanas katls ir izdevīgs daudziem astmas slimniekiem, bet eļļas uzņemšana vai iztvaikošana ir daudz
efektīvāks un ārstnieciskāks veids, kā ārstēt šo stāvokli. Eļļas lietošana svecīšu veidā ir ļoti efektīva arī tiem,
kam ir elpošanas problēmas, un tāpēc šī metode varētu būt noderīga. Mēs zinām daudzus cilvēkus, kuriem ir
astma un kuriem ir palīdzēts lietot šīs zāles, un varu godīgi teikt, ka es nezinu nevienu efektīvāku šīs slimības
ārstēšanu.  Pat  tie,  kuri  cieš  no tādām slimībām kā HOPS, ir  pieredzējuši  pārsteidzošus  uzlabojumus  spēju
pareizi  elpot,  lietojot  šīs zāles.  Ja jums rodas kāda veida elpošanas problēmas,  izmēģiniet  eļļu,  un es esmu
pārliecināts, ka jūs nenožēlosit. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

"Varētu  gaidīt,  ka  eļļas  iztvaicēšana  ir  labākā  astmas  vai  elpošanas  problēmu  ārstēšana.  Pārsteidzoši,  mēs
atklājām,  ka  kaņepju  eļļas  svecītes  ārkārtīgi  efektīvi  atver  elpceļus.  Parasti  30  minūšu laikā  pēc  tam,  kad
pacients lieto svecīti, viņi ziņo, ka jūtas tā, it kā plaušas būtu atvērtas, un viņi var daudz vieglāk elpot. Protams,
tāpat kā ar jebkuru citu slimību, es trīs mēnešu laikā norītu standarta 60 g devu un tad paliktu uz gramu dienā,
līdz jutīšos pilnīgi vesela. Tad, protams, es visu mūžu paliktu pie uzturošās devas. Es izmantotu eļļu iekšķīgi,
lokāli uz rīkles un krūtīm un svecīšu veidā. ” JB

Bērni un eļļa

Īpaši mammas uztrauksies, ja bērniem ir droši dot eļļu. Vai tad tas ir droši?

“Es uzskatu, ka kaņepju eļļa ir pilnīgi droša, ārstējot bērnus visās vecuma grupās, kuri cieš no vēža un citām
slimībām. Es tiešām nezinu, kā ārsti, kas ārstē mazus bērnus onkoloģijas nodaļās, var sadzīvot ar sevi. Vai viņi
nezina  kaitējumu,  ko  viņi  nodara  šiem  mazajiem  ar  savu  starojumu,  ķīmiju  un  citām  kaitīgām,  indīgām
ķimikālijām?

Ikviens, kurš kādreiz ir studējis medicīnu, zina šādas ārstēšanas sekas un apzinās faktu, ka, lietojot šīs ārstēšanas
metodes, tās drīzāk izraisīs nāvi, nevis izārstēs. Ja vecāki veltītu laiku, lai pilnībā saprastu, ko medicīnas sistēma
plāno darīt ar saviem bērniem, esmu pārliecināts, ka lielākā daļa labprātāk viņus ārstētu ar kaņepju eļļu, jo tā ir
dabiska viela, kas ir droši lietojama un neradīs nekādu kaitējumu. kaitējumu bērnam.

Zinot,  ko  es  daru  ar  medicīnas  sistēmu,  es  nekad  neļautu  viņiem  pieķerties  nevienam  manam  bērnam.
Gadījumā, ja kāds mēģinātu mani piespiest rīkoties citādi, situācija uzreiz kļūtu ļoti neglīta.

Es domāju, ka ir tikai dabiski, ka jebkurš vecāks vēlas aizsargāt savus bērnus un pasargāt viņus no kaitējuma. Ja
es uzskatītu, ka medicīnas sistēma kā bērna vecāks rada briesmas, es uzskatītu, ka man vajadzētu būt tiesībām
izvēlēties citas ārstēšanas metodes. Nesen ASV un Kanādā ir bijuši gadījumi, kad varas iestādes paņēma bērnus
un piespieda  viņus  lietot  ķīmijterapiju  pretēji  bērna  vēlmēm un pašiem vecākiem.  Šķiet,  ka  pieaugušajiem
mums ir tiesības noraidīt viņu ārprātīgo ārstēšanu, bet mūsu bērni to nedara. Tā kā ķīmijterapija ir vienkārši
inde, ja kāds rīkotos pretēji manai gribai un administrētu šādu lietu kādam manam bērnam, iespējams, varētu
teikt, ka viņiem nebūs īpaši gaiša nākotne.

Manuprāt, ikviens, kurš šādu rīcību darītu bez vecāku piekrišanas, ir vainīgs slepkavības mēģinājumā un, ja
bērns nomirtu, tad viņš būtu atbildīgs par savu nāvi. Man vienalga, kā tu izvēlies to aplūkot, inde ir inde, un, ja
ārsts  ievada  šīs  vielas,  viņi  ir  tikpat  vainīgi  kā  es,  ja  es  rīkotos  tāpat.  Tas,  ka  ārsti  valkā  baltus  mēteļus,
nenozīmē,  ka viņiem ir  tiesības  kaitēt  saviem pacientiem;  patiesībā  tas  ir  pretrunā  ar  viņu pašu Hipokrāta
zvērestu. Ja es būtu viņi, es sāktu pareizi praktizēt medicīnu, pirms kāds, kas saistīts ar pacientiem, kuriem viņi
ir nodarījuši kaitējumu, nolemj vērsties pret viņiem.

Kā kaņepju eļļu var izmantot slimību profilaksei? Vēlreiz, vai būtu droši arī dot eļļu bērniem?

Es nezinu neko labāku par kaņepju eļļu, lai novērstu slimības, un es arī uzskatu, ka šīs zāles ir pilnīgi drošas
bērnu ārstēšanā.  Es bieži  esmu apgalvojis,  ka,  ja bērniem tiktu dotas nelielas  kaņepju eļļas  devas,  vairumā
gadījumu varētu novērst tādas slimības kā diabēts, MS, vēzis un daudzas citas.
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Ja bērniem tiek ievadītas nelielas eļļas devas, THC un ar to saistītie kanabinoīdi uzkrājas viņu sistēmās un
novērš  slimības.  Es  nerunāju  par  bērnu  audzināšanu;  runa  ir  par  bērnu  vai  jebkura  vecuma  cilvēku
nodrošināšanu ar nekaitīgām, atkarību neradošām zālēm, lai novērstu medicīniskas problēmas nākotnē.

Nav loģiska iemesla, kāpēc mums vajadzētu liegt audzēt un ražot savas zāles, lai ārstētu tās, kuras mēs mīlam.
Vai mūsu bērniem vai pat mums pašiem vajadzētu ciest un mirt, jo zāļu ražotāji vēlas nopelnīt vairāk naudas?
Kad ir pieejami dabiski medikamenti, lai atvieglotu mūsu medicīniskās problēmas, kuru vairumam cilvēku ir
maz grūtību ražot? Ir pienācis laiks sasveicināties ar narkotiku kompānijām un uzzināt, ko māte daba var sniegt,
lai mēs un mūsu bērni būtu veseli.

Kā dozēt kaņepju eļļu bērniem?

Attiecībā uz devām bērni neatšķiras no pieaugušajiem, un viņiem visiem ir atšķirīgas šo zāļu pielaides. Lai
novērstu  bērnu  slimības,  būtu  vajadzīgas  tikai  nelielas  devas  vienu  reizi  dienā  apmēram  stundu  pirms
gulētiešanas, tāpēc iespēja saslimt ar bērnu būtu ļoti maza. Atkal, kaņepju eļļa nerada nekādu kaitējumu, tāpēc
es nezinu, kāpēc kāds vilcināsies to dot saviem bērniem. Turklāt iedomājieties visas ikdienas traumas, kuras
mēs varētu izārstēt, ja eļļa būtu pieejama. Tādas lietas kā apdegumus, griezumus, skrāpējumus, čūlas, infekcijas,
kukaiņu kodumus u.c. var tik viegli un efektīvi ārstēt, lokāli izmantojot šo eļļu.

Pēc pieredzes ar šīm zālēm tā būtu pirmā lieta,  ko es dotu savam bērnam iekšējiem un ārējiem apstākļiem.
Tomēr es noteikti vilcinos un divreiz domāju, pirms ļaušu viņiem uzņemt ķīmiskas zāles. Patiesībā, zinot, ko es
daru saistībā ar medicīnas nozari, es pat neuzskatītu par tādu lietu.

Ir vajadzīga pieredze ar kaņepju eļļas dziedinošo iedarbību, lai nonāktu pie šāda domāšanas veida, taču, bez
šaubām, redzot, ko tā spēj, arī jūs kļūsit atgriezti.  Es esmu stingri pārliecināts, ka, ja bērni un visu vecumu
cilvēki  regulāri  lietotu  šīs  eļļas  mazās devās,  viņi  visi  varētu dzīvot  ilgāk un būt daudz veselīgāki.  ” Riks
Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

J. Vai ir vecums, kad viņi to var sākt? Manam dēlam ir 3 gadi, un viņam šeit ir slikta ekzēma un auksts. ”
Roksana

A. Roksana, ir pilnīgi droši dot eļļu bērniem, pat jaundzimušajiem, īpaši, ja to lieto lokāli maisījumā ar kaņepju
sēklu eļļu vai šī sviestu. Tā ir laba stratēģija sajaukt kaņepju sēklu eļļu ar eļļu (derēs 1% eļļas, bet ideāli būtu
20-30%) un pēc tam katru dienu pievienot dažus pilienus tās vannai. Tas atstās plānu plēvi uz visa ķermeņa, un
tas parasti ir viss, kas nepieciešams (vai vismaz apkopei). Uzņemiet attēlus un videoklipus, uzlabojums notiks
ļoti ātri. Nieze un kairinājums izzudīs dažu sekunžu vai minūšu laikā, un ekzēmai vajadzētu pazust nedēļas vai
ilgāk. Ar laba vēlējumiem, JB

“Šie dūmi NAV veselīgi bērniem vai māmiņām ... stulbām māmiņām un ko jūs sakāt saviem bērniem? Eļļa vai
nada! Īpaši bērniem! ” Naia

-  Es nebūtu tik  radikāls,  smēķēšanai  vai  iztvaikošanai  ir  arī  labvēlīga  ietekme,  piemēram,  pret  sliktu dūšu
grūtniecēm. Bērnam tas nekaitēs. JB

"Dūmi nav tik lieliski ... it īpaši, ja jums ir tendence uz alerģijām ... vienkārši sakot. Es nevaru tikt galā ar
dūmiem! Arī  bērni  nespēj  zināt,  kad apstāties  ...  vai  tas  ir  cukurs,  kofeīns,  pārtika  utt.  Jums ir  jābūt  viņu
ceļvedim. Es nedomāju, ka kaņepju smēķēšanas atbalstīšana ir lieliska ideja pusaudžiem. Tikai saku. Tikai mans
viedoklis no redzētā. Tas varētu arī novērst uzmanību no skolas darba un svarīgiem jautājumiem. ” Naia

- Es arī agrāk novērsos no skolas darbiem un svarīgiem jautājumiem, un mums vispār nebija pieejama neviena
kaņepes. Viss, kas man bija vajadzīgs, bija kaut kur apkārt redzēt labi izskatīgu meiteni, un tas bija paredzēts
skolas darbam un jautājumiem, kas bija svarīgi citiem, bet ne man.

Ja jūs kontrolējat, cik daudz tējas jūsu bērni dzer, protams, turpiniet un kontrolējiet, cik daudz kaņepju viņi
uzņems vai uzņems. Lai  veicas ar to.  Tas ir  veltīgs  darbs, taču esmu pārliecināts,  ka tas daudzus cilvēkus
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aizņems tuvākajos gados, līdz viņi sapratīs, cik kaņepes ir drošas un ka patiešām ir praktiski neiespējami to
nāvējoši pārdozēt.

Tātad, kurš rūpējas, cik daudz no tā kāds uzņem? Man nav. Man pat vienalga, cik tases tējas vai kafijas cilvēki
izdzer dienā, iedomājieties to. Kāpēc man vajadzētu? Tā nav mana darīšana. Un nav neviena darīšana, cik daudz
šīs dzīvības glābšanas un profilaktiskās zāles kāds uzņem.

Jo vairāk eļļas jums ir un jo biežāk, jo labāk jūsu veselībai. Tas ir vienīgais noteikums, kas patiešām ir spēkā.
Visu vecumu cilvēkiem, ieskaitot bērnus un grūtnieces. Ja jums nepatīk šī ideja, pārvariet to, iemācieties ar to
sadzīvot, tas ir labākais, ko varat darīt. Neviens kaņepju regulējums nedarbosies, to vienkārši nevar regulēt.
Turklāt nav pamata to regulēt. JB

“Es esmu tik laimīgs, ka beidzot varu paziņot, ka mans mīļais zēns lieto kaņepes, lai cīnītos pret ķīmijas un
radiācijas  blakusefektiem  un  nodrošinātu,  ka  viņam  neizaug  jauni  audzēji!  Šīs  zāles  viņam  ir  ārkārtīgi
palīdzējušas.  Pirms  viņš  saņēma  šīs  zāles,  viņš  nemierīgi  vemja,  viņš  neēda,  viņš  bija  ļoti  letarģisks  un
kaprīzs ... tagad viņš ēd, neēd ēdienu, pieņemas svarā un ikviens, kas ir bijis apkārt, zina, cik absolūti laimīgs
viņš ir. ”

- Labi, ja viņa ķermenī nebūtu indes, bērnam būtu daudz labāk. Patiešām nav jēgas lietot ķīmiju un starojumu
kopā ar eļļu,  tas ir  tāpat  kā dot  pacientam pretindu, vienlaikus  sūknējot  indes vēnās.  Eļļa  tikai  labākajiem
rezultātiem. Ārstiem tas būtu jāzina,  nav tik grūti saprast,  ka nav laba doma bērniem dot indi, kad tas nav
nepieciešams. JB

J. Es esmu 29 gadus veca vientuļā māte. Manam dēlam tagad ir 8 gadi un viņš dzīvo ar mērenu autismu. Es
nemainītu savu mini mani uz neko šajā pasaulē, izņemot, lai padarītu viņa dzīvi mazliet vieglāku. Es domāju,
vai pie jums ir atnākuši citi vecāki, kuri jautā par eļļu? Vai kādi veiksmes stāsti ar autismu/Aspergeru? Ja es
nolemtu iet šo ceļu, kādu devu es skatītos? Es novērtēju visu informāciju! Paldies. No neapmierinātas mammas
un mazā zēna. ”

A. “Eļļa ir vienīgā lieta, kas varētu darboties,” sacīja Riks, kad es viņam to izlasīju. Devas norādījumi un cita
informācija par eļļas ražošanu un lietošanu ir atrodama mūsu vietnē un Rika e-grāmatā. Agrāk esmu palīdzējis
daudziem autisma bērniem, un šīs zāles viņiem dara brīnumus.

Bērniem patīk lietot šīs zāles, viņiem nav aizspriedumu, viņi nezina, ka viņi “kaut ko dara nepareizi”, un vecāki
to ļoti izbauda, kad viņiem ir laiks sev. Lai sasniegtu vislabākos rezultātus, kā vienmēr, es sāktu ar standarta 60
g ārstēšanu, bez tabletēm, un tad es turpinātu bērnam uzturošo devu tādā daudzumā, kādu viņš izvēlējās visu
atlikušo garo un mierīgo dzīvi. Un bērnam no video vajadzētu darīt tieši to pašu, ja tas ir iespējams. Ar laba
vēlējumiem, JB

J. Manai sievai ir stipras sāpes muguras lejasdaļā,  jo viņa ir 7. grūtniecības mēnesī,  un viņa to raksturo kā
nervozu raustīšanos, kas ir ārkārtīgi sāpīga. Es mēģināju paskatīties jūsu vietnē un šeit. Vai RSO dramatiski
palīdzēs sāpēm? Vai jums ir saite uz iepriekšējo tēmu par šo tēmu? Es esmu nobažījies, ja viņas uzliks kodeīnu,
tas kaitēs mazulim

A. Es gribētu, lai viņa norij sīkas eļļas devas un lokāli uzklāj eļļu uz muguras. Dodiet viņai masāžu ar eļļas un
kaņepju sēklu eļļas maisījumu. Jā, pastāv liela iespēja, ka kodeīns var kaitēt bērnam. Eļļa nevar un nekādā veidā
nekaitēs mazulim. JB

“Kāda ir jaunākā persona, par kuru jūs zināt, ka tiek ārstēta ar RSO? Vai pastāv bērnu ārstēšanas protokols?
Kamēr mums līdz šim nav izdevies šūpot vecmāmiņas viedokli  un spēt izārstēt  vectētiņu. Man ir 2 gadi ar
nezināmām kuņģa problēmām (jā, viņa jau vairāk nekā gadu ārstējas „medicīniski”, un visas tabletes, krēmi,
losjoni  un  Big  Pharma  potions  ir  bijušas  neveiksmīgas.  Tagad  viņi  sliecas  uz  olbaltumvielu  sindromu.
Acīmredzot 25 kg smags bērns nevar izturēt tādu pašu devu kā 175 mārciņas vīrietis, tāpēc vai jūs to vispār
iesakāt lietošanai pediatrijā? ”Sāra

-  Grūtniecēm  vajadzētu  lietot  eļļu  un  pēc  tam  palielināt  devu  pēc  dzemdībām.  Pēc  piedzimšanas  mātēm
vajadzētu ēst mazas eļļas devas, lai pārliecinātos, ka bērns attīstīsies optimāli.
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Tātad, ja jūs man jautājat, mans jaunākais pacients bija mīnus astoņus mēnešus vecs un joprojām jūtas lieliski,
viņš ir vislabāk attīstītais bērns savā bērnudārzā un sāka runāt ātrāk nekā vairums citu. Viņa māte izmantoja eļļu
pirms bērna piedzimšanas, un bērnam tika dota eļļa arī pēc vakcinācijas ar heksavakcīnu, lai pārliecinātos, ka
bīstamās ķīmiskās vielas tiks izskalotas no viņa ķermeņa pēc iespējas ātrāk.

Kaņepju eļļa ir drošas zāles visu vecumu cilvēkiem. Ja jums ir grūtības to saprast, uzziniet, ko eļļa palīdz pret
ekzēmu vai autiņbiksīšu izsitumiem, un tad atgriezieties un pasakiet man, ka jūs nekad nedotu kaņepes savam
bērnam. Viss, ko jūs varētu dzirdēt no manis, ir tas, ka vecāki, kuri nedotu kaņepes kā zāles savam bērnam, ir
vai nu slikti dezinformēti, vai arī viņi ir psihopātiski sadisti, kuriem patīk skatīties, kā citi cieš.

Vai jūs zināt, cik efektīva eļļa ir pret zobu sāpēm? Vai jūs dotu bērnam eļļu, lai cīnītos ar sāpēm, kas saistītas ar
zobu augšanu? ES būtu. Bez vilcināšanās.

Devas bērniem būtībā ir tādas pašas kā pieaugušajiem, ja ārstējat kaut ko nopietnu. Sāciet ar nelielu devu trīs
reizes dienā, pieradiniet pacientu pie tā, palieliniet devu ik pēc četrām dienām vai pēc iespējas ērtāk, un vienmēr
mēģiniet pēc iespējas ātrāk ievadīt pacientam tik daudz zāļu, cik vien iespējams, vienlaikus pārliecinoties, ka
viņi paliek savā komforta zonā. JB

"Draugs medmāsa to izmantoja autiņbiksīšu izsitumu 3. stadijā, pazuda nakti!" Alise

- Tiem, kuri uzskata, ka bērniem nevajadzētu lietot kaņepes. Kādas citas zāles jūs vēlētos viņiem dot, ja ne šīs
vecākās, drošākās dabiskās zāles, kas lietotas tūkstošiem gadu? Vai arī jūs skatīsities, kā bērni bez iemesla cieš
no visām šīm ekzēmām un izsitumiem? Tas nav jauki darāms, es teiktu. It īpaši, ja visām šīm ādas problēmām ir
tik vienkāršs risinājums.

Vai ir labi skatīties, kā jūsu bērni kliedz no sāpēm, ja jūs varētu vienkārši iedot viņiem pilienu eļļas, un viņi
nesāpēs? Hm? JB

"Neiroķirurgs paskatījās uz Spensera jaunāko MRI un teica:" Lielais audzējs uz čiekurveidīgā dziedzera, un nav
šaubu, ka tas bija liels Audzējs, ir aizgājis !!!! " Pēc tam viņš teica: “Smadzeņu stumbra audzējs ir pilnīgi
apkaļķojies !! Maz ticams, ka tas pieaugs! ” Tālāk viņš teica: "Es neticu, ka viņam uz mugurkaula ir KĀDI
audzēji, man šie mazie gaismas plankumi NAV līdzīgi audzējiem."

Es uzzināju  iemeslu,  kāpēc Spensera garīgais  stāvoklis  ir  tik  krasi  uzlabojies,  jo  čiekurveidīgais  audzējs  ir
GONE !!! Neiro mēģināja pateikt, ka tā ir ķīmija, bet es norādīju, ka šis audzējs joprojām ir pilnīgi nemainīgs,
30 dienas PĒC tam, kad mēs pārtraucām ķīmijterapiju !! Viņa atbilde? "Nu, es domāju, ka viņš ir laimīgs bērns,
kura audzējs MAGICALLY pazuda !!!"

Maģija? Nē Ķīmija? NĒ, un mēs to varam pierādīt. Es neminēju kaņepju eļļu. Viņš bija ĻOTI uzstājīgs, lai mēs
nekavējoties veiktu citu MRI, lai apstiprinātu viņa viedokli. Viņš teica, ka jāzvana uz savu biroju jau otrajā
brīdī, kad rezervējam tikšanos MRI. Tātad, lūk, ļaudis! Neirologs apstiprināja, ka KANNABIS droši nogalina
VĒZI! ” Korijs

"Vai administrators,  lūdzu, var ieteikt,  kādu devu dot 8 gadus vecam bērnam, kurš ir nosūtīts mājās mirt?"
Rikardo

- Sāciet ar nelielu devu, redziet, kā bērns reaģē, un pēc tam palieliniet devu tik ātri, cik bērns to var lietot. Trīs
reizes dienā. Parasti tie ir pilni ar tabletēm, kad tos sūta mājās mirt, tāpēc jūs vispirms vēlaties tos detoksicēt, jo
jūs nezināt, ko mijiedarbība darīs, parasti nav ļoti jauki, ko dara mijiedarbība ar šīm nāvējošajām ķimikālijām.
Bet tas ir tāpēc, ka eļļa mēģina notīrīt galdu tā, lai tā varētu sākt darboties.

Vai arī, ja jums nav ko zaudēt, varat arī sākt ar lielu eļļas daudzumu un tādā veidā ievietot pacientu kontrolētas
komas stāvoklī. Tā es droši vien darītu, bet no vecākiem ir atkarīgs, kādu ārstēšanas virzienu viņi izvēlas.

Es zinu tikai to, ka agresīvas slimības jāārstē agresīvi. Un es arī zinu, ka kopumā, jo vairāk eļļas jums izdodas
iekļūt pacientā un jo ātrāk jūs to darāt, jo lielākas izredzes gūt panākumus un izdzīvot.  Bet es arī zinu, ka
norādījumi par dozēšanu ir minēti kāda iemesla dēļ.
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Ja tas būtu mans bērns, es viņu piepildītu ar eļļu, es to noteikti zinu. Bērns tajā peldētos, un es, visticamāk,
neļautu nevienam ārstam tuvināties viņam. Bet tas esmu es un es zinu, ko darīt. Ar laba vēlējumiem, JB

Svecītes

Svecītes ar Rika Simpsona eļļu (RSO) ir svētība visām sievietēm ar PMS saistītām problēmām, kā arī ikvienam,
kam ir  hemoroīdi,  Krona,  zarnu  un  zarnu  problēmas  utt.  Tie  ir  lieliski  piemēroti  arī  elpošanai  un  plaušu
slimībām,  nemaz  nerunājot  par  to.  gripas  kontrole.  Tie  rada  ļoti  patīkamu ilgstošu  sajūtu  ķermenī.  Es  vēl
neesmu redzējis nevienu, kuram nepatiktu tos lietot pēc tam, kad viņi bija pārvarējuši sākotnējās vilcināšanās. ”
JB

KĀ IZVEIDOT APVIENOTĀJUS?

Sākumā izkausē kakao sviestu, pievieno eļļu, apmēram 1–2 g eļļas uz 100 g kausēta kakao sviesta. Pēc tam
palieliniet devu ik pēc četrām dienām, līdz pacients katrā svecītē izlieto apmēram 0,33 g eļļas.

1 g (kopējais svars) svecītes bērniem, 2 g pieaugušajiem, 3 g (bumbiņas) maksts problēmām.

Iesācējiem labi noderēs 0,01–0,02 g eļļas vienā svecītē. Ja jūs kādu iesāksit ar 0,05 g, tad, iespējams, arī to īpaši
nejutīs, bet labāk ir sākt ar nelielu devu (tiem, kas agrāk nekad nav izmēģinājuši kaņepes utt.). Devas līdz 0,005
g THC parasti tiek panestas bez simptomiem vai gandrīz bez simptomiem.

Īstais RSO ir ļoti spēcīgs, un jūs nekad nezināt, kā tieši pacients reaģēs (asinsspiediens utt.), Bet svecītes būtu
labs veids, kā cilvēkus pieradināt pie eļļas.

Interesanta lieta par svecītēm ir tā, ka tās, šķiet, atver plaušas un ievērojami atvieglo elpošanu 20 minūšu laikā -
sapnis, kas daudziem piepildās ar HOPS vai astmu uc PMS krampji utt.

Svecītēm var pievienot arī citas dabīgas eļļas, tas ir atkarīgs no tā, kam tās vēlaties un kāds ir mērķis. Vienkārši
apmeklējiet dažas dabiskās medicīnas vietnes un izlasiet, ko dara dažādas ēteriskās eļļas, un varat eksperimentēt
tik daudz, cik uzskatāt par nepieciešamu.

Turklāt svecītes ir lielisks veids, kā ārstēt pacientus, kuri nevar ēst eļļu vai kādu iemeslu dēļ nevar turēt to
kuņģī.

Kas attiecas  uz mani,  spriežot  pēc  iedarbības,  eļļas  ņemšana svecītēs  ir  labākais  un patīkamākais  kaņepju
izmantošanas veids. Sākumā tas izklausās un izskatās smieklīgi, es to atzīstu, bet tie, kas ir mēģinājuši, piekrīt.
Varbūt tas atver čakras no apakšas uz augšu, kas zina, bet tas noteikti jūtas lieliski.

Sievietes  labprāt  ņemtu svecītes  -  tās  palīdz  arī  ar  visu veidu bakteriālām un vīrusu infekcijām,  “partneru
apmaiņu ar mikrobioloģisko informāciju”, alerģijām pret prezervatīviem un uz tām izmantotajām smērvielām
utt. Vai es minēju, cik ļoti eļļa rūpējas ( līmenis) hormonālā nelīdzsvarotība? Labākie vēlējumi, Jindrich Bayer

"Svecītes ar RSO var izmantot arī visu veidu maksts problēmām, ieskaitot, bet ne tikai, rauga infekcijas, HPV,
kondilomas, herpes un daudzas citas slimības vai infekcijas, no kurām nav obligāti jācieš. It īpaši, ja par tām var
tik viegli rūpēties, izmantojot eļļu. ” JB

“Vai jūs, lūdzu, varat man ieteikt, vai kaņepju eļļu ir droši lietot grūtniecības laikā? Tur nav daudz informācijas,
ko  es  varētu  atrast.  Manai  draudzenei  tikko  teica,  ka  viņai  ir  nabas  cista,  kas  var  izraisīt  asins  recekļu
veidošanos, kas noved pie viņas mazuļa nāves. Esmu redzējis kaņepju eļļas ietekmi un tās labo ietekmi, es
neesmu pārliecināts, vai tā ir droša grūtniecības laikā. ” Kristīne

- Dārgā Kristīne,  protams, to var lietot  droši,  kaņepes ir  lietotas  grūtniecības  laikā un arī  dzemdību sāpēm
gadsimtiem ilgi. Es iesaku viņai pagatavot svecītes ar 0,01–0,06 g eļļas katrā (sāciet ar 1–2 g eļļas uz 100 g
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kakao sviesta). Cista izzudīs dažu nedēļu laikā, vai arī parasti tā izzūd. Trīs reizes dienā, un neuztraucieties, eļļa
nekaitēs mazulim. Ar laba vēlējumiem, JB

"JB, es piekrītu svecītēm, tomēr kāda veida kakao sviestu jūs izmantojat? Vai man vajadzētu iegūt nerafinētu
tīru nebalinātu kakao sviestu? Vai arī kokosriekstu eļļa darbosies kā svecīšu pamats? ” Sāra

- Nu, tas ir atkarīgs no jums, pēc kāda zīmola vai veida kakao sviesta jūs izvēlēsities. Kokosriekstu eļļa var būt
pārāk šķidra. Kakao sviests labāk darbojas kā svecīšu pamats. JB

“Vai kādam būtu idejas, kā kādam caur barošanas cauruli iedot kaņepju eļļu? Es to esmu sajaucis ar olīveļļu, lai
tas nebūtu tik biezs, bet es joprojām baidos, ka tas aizsprosto cauruli. Kādas idejas?" Stīvens Havrs

- Stīven, vienmēr vislabāk ir atrast veidu, kā ievadīt neatšķaidītu eļļu, tas ir labākais veids. Ja nevarat atrast
veidu, varat to sajaukt ar pacienta ēdienu un likt viņam to ēst. Jā, tas var aizsprostot cauruli, proti, ja eļļa ir
biezas konsistences. Dažas eļļas ir biezas, dažas - šķidrākas. Bet, sasildot tos līdz ķermeņa temperatūrai, tiem
jābūt pietiekami šķidriem, lai caurule netiktu aizsērējusi.

Vēl viens veids ir dot to pacientiem svecītēs ar kakao sviestu. Tomēr eļļas ēšana ir vēlamais veids, kā lietot šīs
zāles, kad vien iespējams. Ir daudz veidu, kā ievadīt eļļu, un tā bieži ir ļoti individuāla, tāpēc mēģiniet atrast
veidu, kas vislabāk atbilst pacientam. Ar laba vēlējumiem, JB

“Tieši  tā!  Es ārstēju savu māti,  kurai ir rīkles vēzis, un esmu to ievadījusi  caur barošanas cauruli,  nedaudz
sasildiet un sajaucu ar kokosriekstu eļļu! Nekad neesat aizsērējis cauruli! ” Stīvs

“Es to dodu savam dēlam caur barošanas cauruli, kad viņš to nenorīs - es uzleju ļoti karstu ūdeni uz eļļas krūzē,
tad tā izkliedējas, tad es pievienoju nedaudz vēsāku ūdeni (ne pārāk daudz), lai ūdens nav pārāk karsts, tad
ielejiet  to mēģenē. Tas darbojas diezgan labi, lai gan dažreiz eļļa nedaudz izklāta cauruli,  bet tā nekad nav
bloķēta. Noslēpums ir to izliet, kamēr vēl ir ļoti silts. ” Andžela

“Es zinu, ka tas izklausās briesmīgi, bet neliela kokakolas caurule caurulei, lai to izskalotu pēc viskozu vielu
ievadīšanas vai vienkārši, lai notīrītu aizsērējumus, kopumā darbojas labi. Vecs RN gaidīšanas režīms. ” Ellena

Operācija vai eļļa?

"Tu nekad neņemtu manas krūtis, kad es varu uzņemt RSO!" Hloja

"Pati ideja, ka krūts vēzis ir" procentuālais risks ", ir pilnīgi meli. Patiesībā ikviena cilvēka ķermenī ir vēža
mikro-audzēji, ieskaitot mani. Vēzis nav slimība, kuru jūs vienkārši “iegūstat” kā nejaušu zibens sitienu. Tas ir
kaut kas, kas jums katru dienu, ēdienreizes laikā, ir “jāpārvalda” vai “jānovērš”, izvēloties dzīvesveidu, kas
ietver D vitamīna piedevu, uzturu, superfoodus, dārzeņu sulas un izvairīšanos no vēža izraisošām ķīmiskām
vielām un starojuma. Tātad, ja ārsts saka, ka jums ir “iespēja” saslimt ar vēzi, viņš norāda, ka jūs nekontrolējat
vēzi, un tas ir klaji meli. Citiem vārdiem sakot, vēža aplaupīšana. ”

- Ja jums ir “iespēja” saslimt ar vēzi, vienkārši dodieties uz eļļu. Tā ir daudz veselīgāka un drošāka iespēja. ” JB

“Paskatieties uz vēzi vai citu nopietnu slimību tā, it kā tā būtu uguns. Jo lielāks ugunsgrēks, jo vairāk spēka
nepieciešams tā dzēšanai.

Tātad, vai jūs labprātāk izmantotu simts ūdens spaiņus (RSO) vai glāzi ūdens (cita veida eļļa), ja jūsu māja deg?
Vai arī jūs vēlētos redzēt profesionālus ugunsdzēsējus, kas jums palīdzētu? Tas ir tas, ko es dotu priekšroku, bet
pašreizējiem ugunsdzēsējiem, ti, ārstiem, pat nav atļauts izmantot ūdeni visu šo ugunsgrēku dzēšanai, un viņi
pat  nezina,  kā  to  lietot  pēc  visu  gadu  desmitu  ilgas  indoktrinācijas,  smadzeņu  skalošanas  un  kaņepju
nelietošanas. medicīna.

Vai jums ir jēga, ka kāds sūtītu ugunsdzēsējus ekspertus uz lielu ugunsgrēku pilsētā un neļāva viņiem izmantot
ūdeni, proti,  visvienkāršāko un tradicionālāko cīņas veidu pret uguni? Ne man. Bet tomēr tieši to pie varas
esošie izdarīja ar medicīnas sistēmu, kāda mums ir šodien.
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Daudz ugunsgrēku, nav ūdens, ti, daudz papildu darba ugunsdzēsējiem/ārstiem, kuri nespēj veikt savu darbu
vislabākajā veidā.  Tā tam nevajadzētu būt,  es domāju.  Viņiem vajadzētu būt vislabākajam aprīkojumam un
labākajiem darbarīkiem, vai ne? Tā es darītu, ja būtu viņu vadītājs/valdība. Vai ir kaut kas nepareizs, skatoties
uz to šādā veidā? Es tā nedomāju. ” JB
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PMS, menopauze

“Šī ir viena lieta, kurai īpaši laba ir kaņepju eļļa un kaņepju eļļa. Jūs vienkārši neatradīsit neko tādu, kas varētu
vai palīdzētu labāk nekā kaņepes. Tas palīdzēs atjaunot hormonālo līdzsvaru un novērsīs agresijas, garastāvokļa
maiņas utt. Malu. Tas arī palīdzēs mazināt sāpes pirms menstruācijas un krampjus, nemierīgas sajūtas, trauksmi
utt.

Ja es redzētu, ka sieviete sāk dīvaini uzvesties ar PMS saistītās hormonālās nelīdzsvarotības dēļ viņas ķermenī,
es viņai nekavējoties dotu kaņepes visos pieejamos veidos vai formās. Es neredzu iemeslu, kāpēc kādam būtu
nevajadzīgi jācieš. Nemaz nerunājot par to, ka tad, kad cilvēks cieš, visi apkārtējie cieš attiecīgi,  kā to var
apstiprināt ikviens, kam nācies saskarties ar sievieti pirms menstruācijas. Es gribētu, lai viņa apēd eļļu, lieto to
svecītēs, un es neatstātu novārtā lokālu lietošanu uz viņas vēdera un muguras. Viņai tas patiks, jo tas noņems
sāpes un uzlabos viņas ādu šajās daļās. Es arī smēķētu ar viņu eļļu, lai viņa zinātu, ka viņa nav “viena” un ka
kāds par to rūpējas.

Ar kaņepēm menstruācijām nav jābūt nomāktai un nepatīkamai pieredzei visiem iesaistītajiem. “JB

J. Sasodīts, JB ... viņai klājās lieliski, līdz anti-estrogēnu šāvieniem. Viņi padara viņu nāvējoši slimu.

A. Pārsteigums, pārsteigums, Valērija. “Palieciet prom no ārstiem” šobrīd ir spēles noteikums. Mēs to nesakām
aiz prieka, tā ir realitāte. Pacientiem parasti labi padodas eļļa, līdz iejaucas medicīnas eksperti un ieskrūvē to ar
nevajadzīgām ļoti alternatīvām un eksperimentālām ķīmiskām zālēm. Tāpēc līdz brīdim, kad ārsti iemācīsies
pareizi lietot šīs zāles, patiešām ir visdrošāk turēties prom no viņiem (ja apstākļi to atļauj, protams). Viņai nav
vajadzīgi šāvieni, viņai pēc iespējas ātrāk jāuzņem tik daudz eļļas, cik vien iespējams, lai novērstu iepriekšējo
medicīnisko procedūru radīto kaitējumu un kontrolētu viņas stāvokli. Ja eļļa nepalīdz, ir maz ticams, ka kaut kas
cits palīdzētu. JB

Ķermeņa svara regulēšana

“Kaņepju eļļa ir lielisks detoksikācijas līdzeklis, un nav nekas neparasts, ka cilvēki ar lieko svaru ārstēšanas
laikā zaudē daudz mārciņu. Tas ir gandrīz tā, it kā eļļa zinātu, kas jums jāsver, un laika gaitā tā novedīs jūsu
ķermeni līdz šim līmenim. Manā gadījumā eļļa no manis atņēma apmēram 30 mārciņas, bet esmu redzējis, ka
daudzi cilvēki zaudē daudz vairāk.

Kad jūs ēdat kaņepju eļļu, tas nav kā ievērot diētu. Jūs varat ēst tik daudz, cik vēlaties un ko vēlaties. Šķiet, ka
eļļa dabiski ierobežo cilvēka ar lieko svaru apetīti,  un es nezinu labāku vai drošāku veidu, kā zaudēt svaru.
Turklāt tas var veicināt apetīti cilvēkam, kuram nepieciešams pieņemties svarā.

Tas  ir  tieši  tā,  kā  es  teicu,  eļļa  vēlas  atgriezt  jūsu  ķermeni  veselīgā  svarā  neatkarīgi  no  tā,  vai  jums  ir
nepietiekams svars vai  liekais  svars.  Ja  jūs  vēlētos  ievērot  kādu diētu,  tā  ir  jūsu izvēle,  bet  es,  piemēram,
nevēlos visu laiku ēst trušu barību.

Turklāt manā vecumā es tiešām neatrodu prieku, veicot visa veida vingrinājumus, tādēļ, ja es gribētu zaudēt
svaru, tas nebūtu risinājums. Ja es vēlos nomest dažas mārciņas, es zinu veidu, kā to izdarīt bez diētām un
fiziskiem vingrinājumiem, un tagad jūs arī zināt, kā to izdarīt pats. Tiklīdz šī brīnišķīgā eļļa kļūs pieejamāka, īsā
laikā tie, kuriem tagad ir liekais svars vai nepietiekams svars, visticamāk, nepaliks tādi ilgi. Liekais svars var
izraisīt priekšlaicīgu nāvi, tādēļ, ja nēsājat dažas mārciņas papildus, tagad jūs zināt, kā tikt galā ar šo problēmu.

Vai jūs to nopietni domājat, ka tas var noņemt lieko svaru bez vingrinājumiem?

Jā, kaņepju eļļa var noņemt svaru bez vingrinājumiem, un es esmu dzīvs pierādījums. Ja es novilku kreklu, es
izskatos kā cilvēks, kurš ir ļoti daudz strādājis, un mans ķermenis ir manā auguma vīrietim atbilstošā svarā.
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Kad es biju jaunāks, es daudz peldēju, bet tagad, zaudējot lieko svaru, ko jūs nēsāju, jūs atkal varat redzēt visus
manus vēdera muskuļus. Man pat nav mīlestības rokturu, tikai muskuļu josla katrā pusē un es neveicu nekādus
vingrinājumus. Ja arī jūs vēlētos piedzīvot to pašu, jums tikai jāseko manam piemēram un drīz jūsu ķermenis
sāks izskatīties tā, kā tam vajadzētu. ” Riks Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

“Mans dēls Krona slimībai izmanto Simpsona eļļu, bet es dzirdu, ka tā var palīdzēt zaudēt svaru. Ja jā, tad kā? ”
Kristāls

- Jā, var, apēd eļļu, un tu zaudēsi svaru, ja tev ir liekais svars un pieņemies svarā, kad ir mazs svars. Nejautājiet
man,  kāpēc,  nejautājiet,  kā  tas  ir  iespējams,  es  nezinu  atbildi.  Tas  vienkārši  notiek.  Es  pats  zaudēju  50
kilogramus uz eļļas un ticiet man, es centos visu iespējamo, lai Riku atspēkotu. Bet man neizdevās, un eļļa
atvairīja arī muskuļus. Tas bija dīvaini un grūti noticēt, es atzīstu. Bet man nav nekas pret to, ka es zaudēju visu
šo svaru bez sviedru lāses un bez vingrinājumiem. Patiesībā tas bija diezgan patīkami, un man nebija nekas pretī
labajam miegam, kas bija vienīgā ievērojamā eļļas lietošanas blakusparādība. JB

Trauksme, paranoja

"Es  domāju,  ka  trauksmi  un  paranoju,  lietojot  šīs  zāles,  varētu  ievērojami  samazināt,  ja  sistēma vienkārši
pārstātu arestēt cilvēkus par to lietošanu. Uzsākot ārstēšanu ar eļļu,  es saku pacientiem: "Ja eļļa padara jūs
miegainu, necīnieties pret to."

Daži cilvēki var kļūt nemierīgi, mēģinot pārvarēt šo medikamentu relaksējošo iedarbību, kad viņiem patiešām
vajadzētu vienkārši atpūsties, nevis cīnīties ar šiem efektiem. Daudzām kaņepju šķirnēm ir ļoti mazs potenciāls
izraisīt trauksmi, taču ir daži celmi, kas to rada. Ja pacienti jūtas neērti ar eļļu, ko viņi mēģina izmantot šādos
gadījumos, es bieži iesaku viņiem izgatavot zāles no celma, kas radīs mazāk problēmu.

Ja šo zāļu lietošana būtu tikai likumīga, es esmu pārliecināts, ka tas noņemtu lielu satraukumu, kas saistīts ar to
lietošanu. Arī daži celmi var radīt lielāku trauksmi nekā citi, tādēļ, ja jums rodas šādas sajūtas, vienkārša celmu
nomaiņa varētu novērst  problēmu.  Daudzi  cilvēki  uzskata,  ka tādu vielu kā tumšās šokolādes  un Kajennas
piparu lietošana ir diezgan efektīva, lai mazinātu trauksmi un samazinātu sirdsdarbības ātrumu. Svarīgākais, kas
jāatceras, lietojot šīs zāles, ir paturēt prātā, ka tās ir drošākās zāles uz zemes.

Šīs vielas lietošana nekaitē, un, ja pacients piedzīvo trauksmi, to diezgan bieži izraisa paši pacienti, jo viņi bez
iemesla sāk strādāt. Vai bieži farmaceitiskās zāles, kuras pacients lieki cenšas uzņemt, var radīt problēmas, kas
var  radīt  trauksmes  simptomus.  Bet  vairumā  gadījumu  to  var  viegli  novērst,  vienkārši  atkāpjoties  no  šīm
kaitīgajām ķīmiskajām zālēm. Turklāt mūsu ķermenī tiek ražota dabiska viela, ko sauc par citikolīnu, kas ir
efektīva  arī  trauksmes  ārstēšanā.  Man  saka,  ka  citikolīns  ir  pieejams  70  valstīs,  tāpēc,  ja  jūs  vienkārši
apmeklējat internetu, jums nevajadzētu sagādāt grūtības atrast vajadzīgo.

Paiet zināms laiks, lai pierastu pie kaņepju eļļas iedarbības, un iesācējiem var rasties trauksme. Bet īsā laikā
lielākā daļa to izmantos, un nemiers vienkārši izzudīs. Patiesībā, kad pacienti ir pieraduši pie eļļas iedarbības,
viņi bieži smejas par to, kā tā sākumā viņus bija tik ļoti nobiedējusi.

Diezgan bieži ar mani joprojām sazinās pacienti, kuri savu zāļu ražošanai mēģināja izmantot sativa celmu, un
bieži vien spēcīgas sativas sekas var izraisīt trauksmi. Tas turpina notikt, lai gan es daudzkārt esmu apgalvojis,
ka šādus celmus nevajadzētu lietot, jo tie ir pārāk enerģiski.

Jūs nevēlaties, lai pacients saņemtu enerģiju, jums jāizmanto spēcīga nomierinoša indika, lai palīdzētu viņam
atpūsties un dziedēt miega laikā. Man riebjas redzēt, ka cilvēki tērē savu laiku un naudu, cenšoties ražot eļļu no
nepareiziem celmiem, bet bieži vien tas notiek, ja netiek ievēroti mūsu norādījumi. Ar nelielu piepūli esmu
pārliecināts,  ka  mēs  varam izstrādāt  labas  zāļu  šķirnes,  kas  vispār  neradīs  trauksmi.  Bet  to  nevar  paveikt
pienācīgā  veidā,  kamēr  mums  nav  brīvības  veikt  vienkāršos  nepieciešamos  pētījumus.  ”  Riks  Simpsons,
Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs
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Depresija

"Es atklāju,  ka gan sativa,  gan indica celmi ir  efektīvi  depresijas ārstēšanā.  Tomēr es reti  izmantoju sativa
celmus cilvēku ārstēšanai to enerģētiskās iedarbības dēļ. Lielākajai  daļai  pacientu,  kas pie manis ierodas, ir
nopietna slimība, un es nevēlos, lai dziedināšanas procesā viņiem būtu enerģija.

Es  uzskatu,  ka  miegs  un  atpūta,  ko  nodrošina  laba  indikas  eļļa,  ir  visizdevīgākais  vairumam medicīnisko
stāvokļu. Eļļa no labas indikas šķirnes ir ļoti efektīva depresijas ārstēšanā un bieži vien var novērst šo problēmu
ļoti īsā laikā. Lielākā daļa pie manis atnākušo bija depresīvā stāvoklī citu apstākļu dēļ, no kuriem viņi cieta. Kad
stāvoklis tiek izārstēts vai kontrolēts, depresijas stāvoklis, ko viņi piedzīvoja, vienkārši izzūd. ” Riks Simpsons,
Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Multiplā skleroze (MS)

Kāda ir jūsu pieredze, ārstējot multiplo sklerozi? Daudzi cilvēki jau zina, ka kaņepes var palīdzēt, bet nezina, 
kā to izmantot.

"Nesen mēs saņēmām ziņojumu no kundzes, kas slimo ar MS, kura pirms gada ieņēma divas unces augstas
kvalitātes kaņepju eļļas par viņas stāvokli. Eļļas apstrādes efekts bija ļoti veiksmīgs, un, lai gan pēdējā gada
laikā viņa nav norijusi eļļas, viņas veselība joprojām ir laba. Pēc manas pieredzes, multiplā skleroze bieži ir
izārstējama, taču cilvēkiem, kuri gadiem ilgi ir cietuši no šī stāvokļa, būs vajadzīgs laiks, lai novērstu slimības
radīto kaitējumu. Daudzi MS slimnieki smēķē kaņepes, lai atvieglotu, bet šādā veidā izmantojot kaņepes, tās
neizārstēs un slimība turpinās progresēt.

Vienīgais veids, kā es zinu, kā efektīvi ārstēt MS un ar šo slimību saistītos bojājumus, ir regulāri uzņemt eļļu,
līdz tā tiek izārstēta vai kontrolēta. Ja jums ir MS, dariet sev labu un izmēģiniet šīs zāles. Dzīvei vajadzētu būt
dzīvošanai,  nevis ciešanām, tad kāpēc pacientam vajadzētu ļaut šim stāvoklim sabojāt savu dzīvi,  ja to var
efektīvi ārstēt? Es zinu pacientus ar šo traucējumu, kuri vairs nevarēja pareizi staigāt, bet pēc dažām nedēļām
pēc eļļas uzņemšanas viņi atkal varēja staigāt normāli. MS ir tikai viens no daudzajiem nosacījumiem, kurus
ārsti saka, ka tos nevar izārstēt, tā vietā viņi mums saka, ka viņi var pārvaldīt tikai simptomus, bet pati slimība
turpina maksāt. Ja vēlaties pierādīt savam ārstam kļūdu, izmēģiniet eļļu un sāciet dzīvot pārmaiņu dēļ, un, kad
jūs to darāt, Esmu pārliecināts, ka jūs sapratīsit, ka puisim baltajā mētelī ne vienmēr ir visas atbildes. ” Riks
Simpsons, Kaņepes: Visvairāk ārstniecības augs

Atkarības

“Pavisam nesen es  novēroju,  ka  no  vēža  slimnieks,  kurš  ir  atkarīgs  no  neārstējama morfīna,  izslēdzas  no
morfīna“ COLD TURKEY ”. Pēc morfīna lietošanas viņa kļuva izsalkusi; vairs nebija aizcietējums; gulēja ļoti
mierīgi, un viņas sāpes tika kontrolētas daudz labāk.

Viņa arī atkal kļuva saskaņota. AMAZING. Ja es pats nebūtu redzējis šīs 180 grādu izmaiņas, es NEKAD tam
neticētu. Es nekad iepriekš neesmu bijis marihuānas atbalstītājs, taču šis personīgais novērojums mani padarīja
par ticīgu. ” Dženisa

“Tagad pamanīju vienu lietu, ka RSO lietoju jau 3 mēnešus, un tā gandrīz atbrīvojās no vēlmes pēc alkohola.
Agrāk katru vakaru iedzēru vienu vai divus dzērienus,  bet tagad es reti  gribu dzert,  un, kad es to daru, es
nedzeru  tik  daudz,  es  arī  pamanīju,  ka  manas  bikses  ir  kļuvušas  daudz  brīvākas.  Esmu  zaudējis  10  lbs.
Vienīgais, ko es daru mazāk, ir alkohola lietošana.
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Es joprojām ēdu to pašu un naktī, kad man ir mīklas, uzkožu jauktos riekstus, cepumus utt., Un es pat varētu ēst
vairāk nekā pirms eļļas. Jā, eļļa var padarīt jūs izsalkušu.

Tātad vai nu alkohola, vai eļļas trūkuma dēļ 3 mēnešu laikā esmu zaudējis 10 mārciņas. Un man nebija īsti liekā
svara, 5 '10 “un apmēram 198 mārciņas. Kad es biju jaunāks, es vienmēr biju aptuveni 186 mārciņas smags un
fit. Tagad pēdējo reizi pārbaudīju 187 mārciņas. Jebkurā gadījumā eļļas vai alkohola trūkuma dēļ es zaudēju
svaru. Tikai laimīga blakusparādība. ” Skots

“Opiāti man rada aizcietējumus, sliktu dūšu, ir grūti iegūt pareizo devu efektīvam atvieglojumam. Tie padara
mani “neveiklu”, padara braukšanu nedrošu un vēl un vēl. Marihuāna nav. Pietiek teikts. ” Freds

“15 gadu opiātu atkarība, ko izārstē eļļa. Es nebūtu to izmēģinājis, ja nebūtu Rika. Tāpēc man jāsaka, ka esmu
viņam  parādā  savu  dzīvību,  tāpēc  tagad  esmu  viens  no  viņa  lielākajiem  atbalstītājiem.  Es  vienmēr  esmu
smēķējis, bet tas nekad nav palīdzējis pret sāpēm, kas rodas, lietojot tabletes. Es vienkārši gribēju tik daudz
reižu nomirt, jo vairs nebiju atbildīgs par savu dzīvi. Es varu teikt RSO dēļ. Es neesmu lietojis morfīnu, oksi,
perk, vicu vai suboksīnu ... tas mani no tā visa atņēma !!!!! Un man ir 40 gadi, un es atkal jūtos 20. Mans artrīts,
ko es jutu katru rītu, tagad ir GONE. Eļļu esmu lietojusi iekšēji 10 reizes, un mana dzīve ir sākusies no jauna.
Nav vārdu, lai  izteiktu,  cik pateicīgs esmu. Ja jūs lietojat  tabletes, sāciet  lietot eļļu naktī,  ja vien jums nav
nedēļas, lai vienkārši gulētu, tad es gribētu iet šo ceļu. Pm man, ja ir kādi jautājumi. ” Rebeka

"Kaņepes mani atbrīvoja no Benzo pēc vairāk nekā 30 gadu ilgas atkarības pirms vairāk nekā 158 gadiem, bez
tā, turpinot tādu, kāda biju, es tagad būtu mirusi ..." Fils

"Es  atteicos  no  visiem pretsāpju  līdzekļiem un tagad  spēju  darboties  -  es  vēlos,  lai  vairāk  cilvēku  varētu
uzticēties dabas spēkam!" iesūdzēt

Miega režīms, bezmiegs

“Kas attiecas uz bezmiegu, nav nekā labāka par pareizi ražotu eļļu no labas Indikas celma, lai sniegtu cilvēkam
nepieciešamo miegu. Manas galvas traumas sekas man atstāja to, ko vislabāk varētu raksturot kā kamertonu, kas
man galvā  bija  sajukusi  prātā.  Šī  augstā  skaņa neļāva  man gulēt,  un es  nevarēju  iegūt  visu nepieciešamo.
Medicīnas sistēma man deva daudz dažādu medikamentu šim stāvoklim, bet nekas nedarbojās. Bieži vien no šo
zāļu lietošanas man palika briesmīgas blakusparādības, kas man sagādāja lielākas ciešanas nekā stāvoklis, no
kura es ciešu.

Es atklāju, ka tikai kaņepju smēķēšana ļāva man atpūsties vairāk nekā jebkuras tabletes, ko man deva medicīnas
sistēma. Tad, kad es sāku uzņemt kaņepju eļļu, es saņēmu vēl lielāku atvieglojumu, un nebija nekas neparasts,
ka es varu iegūt astoņas līdz divpadsmit stundas nepārtraukta miega.

Pirms eļļas lietošanas es piecēlos vairāk nogurusi nekā tad, kad biju aizgājusi gulēt un naktīs ļoti maz atpūtos.
Tad pēkšņi pēc eļļas uzņemšanas es sāku no rīta mosties labi atpūtusies un atsvaidzināta.

Kad daudzi no mums kļūst vecāki, mēs sākam piedzīvot miega problēmas, un tas var ļoti kaitīgi ietekmēt mūsu
vispārējo  veselību  un  labsajūtu.  Ārsti  var  jums  iedot  miegazāles,  bet,  ja  jūs  patiešām  zinātu,  no  kā  tās
izgatavotas, es šaubos, vai jūs tās gribētu savā ķermenī.

Labs nakts miegs nav nekas patīkams, tas ir nepieciešams, ja vēlaties palikt aktīvs un vesels, un nekas nav
labāks  par  kaņepju  eļļu,  lai  sniegtu  ķermenim nepieciešamo  atpūtu.  ”  Riks  Simpsons,  Kaņepes:  Visvairāk
ārstniecības augs

“Ārina: Es domāju, ka es apēdu mazliet par lielu gabalu ... bet tas nav nekas slikts! Varbūt ir pienācis laiks iet
gulēt.

- Kā gāja miegs, Ārina? JB
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Ārina:  Lieliski!  Es vēl  atpūšos! Es atklāju,  ka tas jau palīdz manai  depresijai  un trauksmei.  Eļļa  liek man
smieties, lol.

Man te bija vēl viens pacients, kuram es rādīju, kā pagatavot eļļu, un viņam ir arī nemiers. Viņš arī smējās. Tas
bija lieliski.

Pēdējo 2 dienu laikā es ēdu rīsu lielumu 4 reizes dienā, un man zāles bija jāieelpo retāk, un man ir minimālas
sāpes. ”

- Tādai vajadzētu izskatīties nopietnas slimības ārstēšanai, vai ne? Pacients guļ, pamostas svaigs, daudz smejas
par  sevi  un  visas  situācijas  stulbumu,  neizjūt  stresu,  trauksmi  vai  ķīmisko  zāļu  blakusparādības  utt.  Man
personīgi tas noteikti ļoti patiktu. ” JB

“Es lietoju kaņepju eļļu vairākus nosacījumus un nekad neesmu gulējis tik labi vai juties tik labi ... Paldies
Rikam Simpsonam un JB, ka saņēmāt ziņu, ka šis augs dara brīnumus par visu, ko var iedomāties! Vienkārši
dariet to un pārliecinieties paši !! Tas ir vienīgais veids, kā kļūt par patiesu ticīgo, tici man !! ” Val

- Paldies, Val. Ir taisnība, ka nekas nepārspēj personīgo pieredzi par to, ko eļļa spēj. Kad esat to izmēģinājis,
piemēram, pie apdeguma vai odu koduma, un nieze un sāpes pāries dažu sekunžu laikā, ikviens var pateikt, ko
vēlas, un jūs zināt, ka viņi var pateikt, ko vēlas, bet eļļa joprojām būs labākās zāles. Un jūs vēlēsities, lai mājās
būtu spainis, tikai gadījumā, ja kaut kas noticis.

Jums  nav  jāuzticas  nevienam  vārdam,  ko  mēs  sakām,  vienkārši  pagatavojiet  eļļu,  atrodiet  kādu,  kam  ir
apdegums, ādas vēzis, diabētiskā čūla, tad uzklājiet to lokāli un vērojiet, kas notiek. Tad atcerieties, ka tas pats
notiks jūsu ķermeņa iekšienē, kad jūs uzņemsiet eļļu, un tas ir viss, kas jums patiešām jāzina. JB

“Daži cilvēki ir vienkārši neziņā un baidās ... Rika Simpsona dēļ es pats esmu varējis ievērojami samazināt
pretsāpju līdzekļus, es domāju, ka lietoju 60 mg OxyContin 3 no rīta un 3 pirms gulētiešanas un tos lietoju.
vairāk nekā 8 gadus ... Tas izsūcās!

Tagad, sākot eļļu, es ņemu tikai 1 no rīta un 1 vakarā! Runājiet par brīnumu, vismaz es tā redzu! Ārsti man
teica, ka es nekad nevarēšu nolaisties vai pārtraukt to lietošanu. Zēn, vai mēs ar Riku Simpsonu pierādījām, ka
mani ārsti kļūdās.

Es to daru un jūtos labāk nekā lietojot tās sasodītās indes tabletes! Pat ja es lietoju tik lielu OxyContin devu, es
katru dienu piedzīvoju sāpes, negulēju un neēdu ...

Šodien esmu bez sāpēm, guļu normāli un ēdu vairāk! Un es nepārtraucu savus centienus atbrīvoties no šīm
tabletēm, un es ceru, ka līdz tam laikam, kad esmu lietojis eļļu mēnesi, es būšu pilnīgi izslēgts! Novēliet man
veiksmi! ”Nensija

Man patiesībā ir šizofrēnija, un es lietoju medicīniskās kaņepes blakusparādībām, kas saistītas ar manu stāvokli,
piemēram, trauksmei un bezmiegam. Zāles darbojas, kopš es sāku biežāk lietot medikamentus, es spēju gulēt,
ko agrāk nevarēju.

Daudzi mani simptomi parādās, kad man trūkst miega. Es nekad neesmu pieredzējis balsis, lietojot kaņepes, es
jūtu, ka tas patiesībā mani pasargā no tām ... “Hosē

- Piekrītu,  Hosē, miega trūkums ir  daudzu garīgo stāvokļu cēlonis.  Gluži loģiski, ja cilvēks nav pietiekami
izgulējies, viņš nejūtas tik labi, kā pēc desmit stundu atsvaidzinoša miega pēc eļļas lietošanas. JB

"Jo nomierinošāks, jo labāk. Es to lietoju vakarā pirms gulētiešanas, un tas darbojas. Tagad es guļu 8 stundas
taisni.  Atpūta man ir  bijusi pati  labākā lieta.  Lai sasniegtu 80% un vairāk,  ir vajadzīgs  laiks, lai  jūs pie tā
pierastu, bet jūs tur nokļūsit. Sāciet ar 0,01 ml, kā norādīts, un turpiniet darbu. Es mēģināju sākt ar 0,025 ...
nākamreiz es paņēmu tikai 0,01 ml. 0,025 ml mani nolika uz dīvāna 10 stundas. Esiet uzmanīgi, bet atcerieties
to ņemt. Kā jau teicu, nakts laiks man ir īstais laiks. Var darboties dienas laikā un atpūsties naktī. ” Džons

“Es dodu eļļu savam līgavainim (Džeisonam), un viņš nav daudz uzņemts, un tas viņu tik ļoti nogurdina. Viņš
guļ lielāko dienas daļu. Es viņu atņemšu uz vienu vai divām dienām, lai redzētu, kādas izmaiņas tas rada ... tad
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varbūt iedodiet  viņam mazliet,  piemēram, 1/2 rīsu graudu (vismaz tā mēs esam lasījuši)  varbūt mēs to ātri
saskārāmies ar viņu. ” Džeisons

- Džeison, miegainā sajūta ir ok, un jūs vēlaties, lai pacients pēc iespējas vairāk gulētu. Nomierinošais efekts
izzudīs pēc dažām nedēļām, bet tas nav nekas nevēlams, gluži pretēji. Ar laba vēlējumiem, JB

J: Šodien izgatavoju kādu vīrieti, par kuru baltie mēteļi ir teikuši, ka viņam ir divas nedēļas, lai dzīvotu, un neko
vairāk viņi nevar darīt viņa labā. Ceru, ka drīzumā visiem būs labas ziņas. Mēģinot arī panākt, lai viņš atmest
smēķēšanu un mainīt savu uzturu un daudz ko citu, lai dotu imūnsistēmai iespēju cīnīties. Paldies Rikam un JB
par zināšanām un patiesu izārstēšanu.

A: Deiv, ļauj viņam smēķēt, nav nekādas starpības, ja viņš ēd eļļu. Turklāt viņš daudz gulēs, tāpēc tik un tā
smēķēs.

Kas attiecas uz diētas maiņu tagad, viņam vajadzētu to pamatoti, bet ne krasi mainīt, ļaujiet viņam ēst to, kas
viņam liekas. Ne obligāti  desu, bet kaut ko saprātīgu, Palieliniet  ķermeņa pH, lieciet  viņam katru dienu ēst
sēklas no diviem āboliem. Vissvarīgākais ir pēc iespējas ātrāk viņā iegūt pēc iespējas vairāk eļļas. Vēl ir iespēja.
Labākam  rezultātam  apvienojiet  eļļas  ēšanu,  svecītes,  iztvaikošanu  un  lokālu  lietošanu.  Pat  ja  viņam  tas
neizdosies, viņš līdz galam nodzīvos maksimālu dzīves kvalitāti, un tas arī ir ļoti svarīgi. Esmu pārliecināts, ka
tas būs vairāk nekā divas nedēļas, bet mēs redzēsim. Ārstiem ne vienmēr ir taisnība ar savām prognozēm, kad
eļļa nonāk spēlē. Ar laba vēlējumiem, JB

“Es guļu ļoti mierīgi un ilgāk nekā parasti. Kad esmu piecēlusies, es jūtos ļoti atpūtusies, nevis nomākta kā
smēķējot. ” Terijs

“Es labi guļu un sapņoju, bet pamostos nomākta. Tas aizņem stundas, un tad tas ilgst ilgu laiku. Es to lietoju
katru vakaru. Tas noņem manas artrīta sāpes un ļauj man gulēt. ” Ketrīna

"Man ir vēzis un miega apnoja. Es ne tikai guļu apbrīnojami, bet nemodos no karstuma viļņiem. Tā ir svētība. ”
Stefānija

"Sajūta ir tāda, it kā būtu laimīgi miris!" Mal

“Mans prāts bez tā ir kā Ņujorkas sastrēgums. Ar to tas atvieglo to Zen dārza stāvoklī, vienlaikus darbojoties
normālā līmenī. ” Andris

“Man ir bijuši miega traucējumi 20 gadus, RSO eļļa man pirmo reizi palīdzēja aizmigt, un es pamodos bez
sāpēm! Yay! ” Bonija

“Man ir disks ar trūci, kas nospiež manu sēžas nervu, izraisot stipras sāpes, lai šautu no muguras lejasdaļas pa
kreiso kāju līdz pirkstiem. Es lietoju 3 ibuprofēnu ik pēc četrām stundām, lai varētu izkāpt no gultas un varētu
staigāt.  Es sāku lietot  eļļu  gandrīz  pirms divām nedēļām sāpēm un iekaisumam.  Tagad man nav vajadzīgs
ibuprofēns, es guļu labāk nekā jebkad agrāk, mani kolēģi ir komentējuši manu labāku garastāvokli un vispārējo
laimi. ES JŪTOS LABI!" Dženifera

Jau 14 nedēļas savai 14 gadus vecajai bedrei devu eļļu pret vēzi. Viņa dažreiz kļūst mazliet “raustāma” un
piedzērusies, kad es viņai dodu pārāk daudz, bet, kad drudža sajūta beidzas, viņa guļ kā kucēns.

Viņa atteicās lietot veterinārās zāles, tāpēc mēs dabūjām eļļu. Vēl agrīnās dienas, bet es fiksēju viņas progresu.
Pagāja apmēram nedēļa, lai viņa pierastu pie eļļas un atkal attīstītos apetīte. Es esmu greizsirdīgs, jo šajā posmā
mēs varam atļauties tikai eļļu viņai Mīliet visu skaistos stāstus! ”

“Man ir sociālā fobija (labāk saukta par sociālās trauksmes traucējumiem), depresija un bezmiegs. Es nekad
neesmu ņēmis eļļu, jo es to nevaru atrast šeit, kur es dzīvoju, kā arī nevaru to kultivēt un iegūt pats ... bet es
smēķēju apmēram desmit reizes, un es jutu, ka pēc pirmās reizes es varētu tagad guļu ikreiz, kad jutos nogurusi,
man bija “visu mūžu bez depresijas mēnesis”, nekad nebiju tik laimīga (bez depresijas) un ar visu šo vitalitāti
pat lietojot visspēcīgākās zāles (kas noved pie citām veselības problēmām) ) tāpēc arī mana sociālā trauksme
(fobija) ir ievērojami samazinājusies, un man nebija jābūt “augstam”, lai to sajustu, ja es smēķētu 1 vai pat 2
dienas pirms iziešanas un runāšanas ar citiem cilvēkiem , palieciet sabiedriskā vietā (ko šis traucējums padara
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neiespējamu), TAGAD ES TO VARĒTU, es atkal jutos dzīvs kā “normāls cilvēks”, nekādas zāles to nedarīja.
Problēma ir, likumu, garšaugu prioritātes, kā arī sociālā aizsprieduma un nezināšanas dēļ par augu es pat vairs
nevaru  to  smēķēt,  negribu  kļūt  „augsts”,  vienkārši  gribu  atkal  dzīvot  bez  tiem  dzīves  ierobežojošajiem
jautājumiem, tur ir daudz anonīmu cilvēki, kas dzīvo kā es ar kaut kādu fobiju un citiem traucējumiem, un es
domāju, ka eļļa varētu būt risinājums. ” Pablo

"Jūs varat jautāt Rikam un / vai JB, mēs esam noskaidrojuši, ka 20-30% sativa produkta izmantošana ir viena no
labākajām kombinācijām ar trauksmi saistītos jautājumos." Brūsters

- Tieši šo iemeslu dēļ mums patīk strādāt ar dominējošiem sativa krustiem ar 20%vai vairāk THC. Labāko eļļu
iedarbība ir ārkārtīgi  spēcīga un nomierinoša, tomēr eiforiska un vēl labāka afrodiziaka iedarbība. Piešķirot
pacientam zāles  ar šādu iedarbību,  jūs varat  būt gandrīz pārliecināts,  ka viņiem patiks tās lietot.  Kurš gan
negribētu? Jūs labi guļat,  pamostaties  atpūtušies,  eiforiski  un vēlmes pilni  iepriecināt  kādu. Kuram gan tas
nepatiktu? JB

“Es novērtēju, ka katru dienu uzzinu par RSO un to, ko tas ir darījis cilvēku/ dzīvnieku labā. Ja šī eļļa dara to,
ko viņi saka, to vajag pacelt no augstākā kalna, nevis nomierināt. Man nav bijusi personīga pieredze ar to, bet
noteikti būtu, ja es vai kāds, par kuru es rūpējos, atklātu, ka mums tas ir vajadzīgs.

Pa to laiku es izlasīju pēc iespējas vairāk ziņu. Es vēl neesmu lasījis ziņu, kurā teikts: “Paldies, Riks Simpsons -
es pilnībā nomētājos ar akmeņiem, tas bija forši, čalīt.”

- Paldies par atbalstu, Debija Nolana, esmu pārliecināts, ka jūs uzrakstīsit ziņu, kurā pavisam drīz tiks teikts.
Sajūtu ķermenī, kad cilvēks uzņem pareizo RSO devu, var raksturot tikai kā “ļoti foršu”. Vai ārkārtīgi forši. Vai
varbūt pārsteidzoši forši. Tā ir viena no patīkamākajām sajūtām, ko var piedzīvot, tā ir ļoti dabiska, nomierinoša
un nomierinoša.

Kā mēs sakām, labākajām eļļām norijot ir ļoti nomierinošs, tomēr eiforisks efekts. Tātad tu labi izgulies un tad
pamodies ķiķinot kā bērns. Un, kad jūs labi guļat  un pamostaties ķiķinot,  jūs, visticamāk, jutīsities labi un
atpūtušies, nekā tad, kad negulēsit labi un nepamodīsieties ķiķinot. Un, kad jūs jūtaties labi un atpūtāties, jūsu
ķermenis loģiski dziedinās un darbosies labāk. Nav raķešu zinātnes, kā vienmēr ar kaņepju zālēm. JB

"Lai gan endokanabinoīdu sistēma ietekmē visdažādākos bioloģiskos procesus (piemēram, apetīti un miegu),
eksperti uzskata, ka tās vispārējā funkcija ir regulēt homeostāzi.

Homeostāze ir galvenais elements visu dzīvo būtņu bioloģijā, un to vislabāk raksturo kā spēju uzturēt stabilus
iekšējos apstākļus, kas nepieciešami izdzīvošanai. Slimība ir vienkārši rezultāts kādam neveiksmei homeostāzes
sasniegšanā, padarot endokanabinoīdu sistēmu par unikālu mērķi medicīniskiem nolūkiem. ”

-Citiem vārdiem sakot, tas viss ir par līdzsvaru. Nekas jauns. JB

Glaukoma, redzes atjaunošana

"Vairumā gadījumu glaukomu un tās sekas var diezgan viegli kontrolēt,  jo daudzas kaņepju šķirnes efektīvi
samazina acu spiedienu. Nav nekas neparasts, ka persona, kas slimo ar glaukomu un lieto kaņepju eļļu, redzi
ievērojami uzlabo. Daudziem pacientiem pat jāmaina brilles, jo vecās recepšu lēcas tagad ir pārāk spēcīgas.

Vai, jūsuprāt, ir jēga, ka acu ārsti pat neminēs kaņepes, lai gan tās efektivitāte ir zināma vismaz kopš 1800.
gadiem?
Atkal, kaņepju eļļa, kas izgatavota no pareizajiem celmiem, ir ļoti efektīva glaukomas ārstēšana, un es nezinu
neko labāku vai drošāku acu spiediena samazināšanai. Kaņepju ietekme uz acu spiedienu ir zināma ļoti ilgu
laiku, tomēr medicīnas sistēma cenšas pat neapspriest kaņepju lietošanu glaukomas gadījumā. Diemžēl šķiet, ka
šodien daudzi ārsti daudz vairāk rūpējas par naudu nekā par dziedināšanu. Es nevaru izskaidrot, kā acu ārsts var

108



VĒŽA IZDZĪVOŠANA: RIKA SIMPSONA PROTOKOLS

tur sēdēt un vērot, kā pacients lēnām kļūst akls un nestāstīt pacientam, ko kaņepes var darīt viņu stāvokļa labā.
Pārāk bieži pacienti galu galā zaudē redzi, jo akli uzticējās ārstu ieteikumiem. Daudziem acu ārstiem šķiet, ka
pacients zaudē spēju redzēt pareizi. Tomēr, Es uzskatu, ka tas, ko viņi dara, ir apkaunojoši, un man ļoti žēl tos,
kuriem redzējums ir  atņemts  cita  iemesla  dēļ,  kā vien alkatības  dēļ.  ”  Riks  Simpsons,  Kaņepes:  Visvairāk
ārstniecības augs

“Pirms pāris naktīm es tikko pagatavoju“ kaņepju eļļas ”partiju un sviesta partiju. Es esmu devis eļļu smadzeņu
audzēja pacientam, pirms eļļas lietošanas viņa bija gandrīz akla, pēc mēneša pēc eļļas lietošanas viņas redze ir
gandrīz  pilnībā  atjaunota.  No  sviesta  jūs  nevarētu  iegūt  tādus  pašus  rezultātus.  No  sviesta  jūs  iegūstat
ārstnieciskus rezultātus, tomēr eļļa ir daudz koncentrētāka zāļu forma, un tā der gandrīz jebkuram, sīkumi ir
vienkārši pārsteidzoši. ”Dion

“Iekšķīgi lietojot, tiek atjaunota manas mātes redze. Viņa ir juridiski akla kreisajā acī. Traumas dēļ viņa palika
bez objektīva, un vairākas operācijas viņai izraisīja glaukomu. Viņa ir bijusi RSO pusotru gadu- to lieto katru
dienu. Viņa nekad nepamanīja, cik daudz redze atgriežas, līdz uzklāja acu kosmētiku. Viņa ir bijusi akla šajā acī
jau 40 gadus, tāpēc pati ir apmācījusi,  kā ar aizvērtām acīm lietot dekoratīvo kosmētiku.  Tas bija vienīgais
veids, kā viņa to varēja pielietot savai labajai acij, bija aizvērt labo aci, atstājot viņu pilnīgi aklu. Pēdējo reizi,
kad viņa aizvēra savu labo aci, viņa sāka reāli redzēt un koncentrēties no savas neredzamās acs. Viņa grimu
lieto tikai dažos gadījumos, tāpēc nav īsti pārliecināta, cik ilgs laiks pagāja pirms viņas redzes atjaunošanās, bet
pēc vairāk nekā gada eļļas lietošanas viņa tagad var izšķirt attēlus, krāsas, un pat nolasa dažas lietas no viņas
sliktās acs! Es turēju rokā Lays Chips maisu, un no galda viņa varēja lasīt dējējus. Viņa domā, ja viņai būtu
jauns objektīvs, viņas redze tiktu pilnībā atjaunota. Lai iegūtu jaunu objektīvu, viņa ir jāiekļauj orgānu donoru
sarakstā- Es neesmu pārliecināts, ka viņas apdrošināšana sedz ko tādu, tāpēc pagaidām- Šī eļļa viņai ir devusi
brīnumu- redzes brīnumu, kur kādreiz bija tikai tumsa. ! Tāpēc es teiktu, ka NEPIECIEŠAMI pilieni- vienkārši
vienmērīgs krājums! Tagad sāc ārstēt zāles! Ak, jā, viņai nav pierādījumu par glaukomu! ” Lindsija Lai iegūtu
jaunu objektīvu, viņa ir jāiekļauj orgānu donoru sarakstā- Es neesmu pārliecināts, ka viņas apdrošināšana sedz
kaut ko tādu, tāpēc pagaidām- Šī eļļa viņai ir devusi brīnumu- redzes brīnumu, kur kādreiz bija tikai tumsa. !
Tāpēc es teiktu, ka NEPIECIEŠAMI pilieni- vienkārši vienmērīgs krājums! Tagad sāc ārstēt zāles! Ak, jā, viņai
nav pierādījumu par glaukomu! ” Lindsija Lai iegūtu jaunu objektīvu, viņa ir jāiekļauj orgānu donoru sarakstā-
Es neesmu pārliecināts, ka viņas apdrošināšana sedz ko tādu, tāpēc pagaidām- Šī eļļa viņai ir devusi brīnumu-
redzes  brīnumu,  kur  kādreiz  bija  tikai  tumsa.  !  Tāpēc  es  teiktu,  ka  NEPIECIEŠAMI  pilieni-  vienkārši
vienmērīgs krājums! Tagad sāc ārstēt zāles! Ak, jā, viņai nav pierādījumu par glaukomu! ” Lindsija

Retas vai ne tik bieži sastopamas slimības un slimības

Q. Sveiki, Rick/JB, vai esat kādreiz dzirdējuši par retu slimību Porfīriju? Ja jā, vai esat kādu ārstējis ar RSO un
kādi bija rezultāti?

A. Nē, man nav. Bet, spriežot pēc tā, ko esmu par to lasījis, es neredzu iemeslu, kāpēc eļļai nevajadzētu palīdzēt
to izārstēt vai kontrolēt. Tas noteikti palīdzēs ar šī retā un noteikti ļoti nepatīkamā stāvokļa simptomiem.

Es ievērotu mūsu vietnes protokolu, es ēdu eļļu un izmantotu to svecītēs (tādā veidā tas nonāks tieši asinsritē).
Es  izmantotu  eļļu  lokāli  tinktūrā  vai  salvī  ādas  stāvokļiem/izpausmēm  (tas  noņems  visu  niezi  un  citu
diskomfortu).

Divu trīs mēnešu laikā es apēstu vismaz 60 g, neizmantotu nekādas ķīmiskas vielas, vienkārši izpildītu Rika
Simpsona  norādījumus.  Ja  60  g  to  neizārstēs  vai  nekontrolēs,  es  ēdu  vēl  120  g.  Un,  ja  tas  nesniegtu
apmierinošus rezultātus, es vienkārši sāktu dauzīt eļļu sevī, vienu trīs trīs gramus dienā vai pat vairāk, ja es to
varētu uzņemt, un es vienkārši apēstu pēc iespējas ātrāk. . Kāpēc? Jo tad, kad eļļa jums nepalīdz, ir maz ticams,
ka jūs atradīsit kaut ko citu, kas palīdzēs. Arī agresīvas slimības jāārstē agresīvi. Ar laba vēlējumiem, JB
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“Tik  labas  ziņas  JB  &  RICK  !!!  Šodien  es  devos  pie  ārstiem,  lai  saņemtu  testa  rezultātus!  Mans
vairogdziedzeris, kas bija vājš un ārstēja 22 gadus, tagad ir beidzies! Es pats tikai mēnesi uzņemu RSO pilnu
slodzi, es arī berzēju tinktūru tieši manā kaklā un iztvaicēju arī RSO! Esmu par to ārkārtīgi priecīgs!

Viņš ir patiešām foršs ārsts, kurš ir bijis tur un atbalstījis mani šajā visā, un labi zina, ka es patiesībā lietoju RSO
EĻĻU!  Būdams  ārsts,  viņš  joprojām  vēlas  man  veikt  vairogdziedzera  ultraskaņu,  lai  pārbaudītu,  vai  nav
mezgliņu! Ko jūs domājat par ultra skaņu?

Es vienmēr ar lepnumu uzņemšu šo eļļu pārējās dienās, man liekas, ka tas ir viss pareizi!  Recepšu zāles ir
ĻAUNAS!  Man  ir  arī  daudzas  veselības  problēmas,  kuras  šobrīd  ārstēju  ar  šo  brīnišķīgo  eļļu!  Chiari
Malformation 1. tipa smadzeņu stumbrs arī man ir smags karpālais kanāls un vēl daudz vairāk!

Es šodien esmu 45 gadus jauns un nejūtu, ka visi tiek piekauti un sāpināti, kā es jūtos! Vai es minēju, ka pirms 7
mēnešiem man arī tika veikta smadzeņu operācija, un kopš operācijas es neesmu lietojis narkotikas narkotiku
aknu mazspējas dēļ! Es patiešām esmu pierādījums tam, ka šī eļļa ir no Dieva! Tas ir viss, kas mums būtu
jāuzņem kā zāles!

Paldies JB un Rikam par visu, ko darāt no visas sirds! Vairs nav vairogdziedzera medikamentu, YAY !!!!!!!! ”
Margene

- Apsveicu, Margene. Kas attiecas uz ultraskaņu, es domāju, ka jūs zināt atbildi. Jo mazāk skenē, jo labāk, tas ir
viss, ko varu pateikt.

Es personīgi 22 gadus ne tuvotos nevienam, kas man nestāstītu par eļļu, bet, ja jūs domājat, ka šiem cilvēkiem
vēl ir ko jums pastāstīt, nekautrējieties ar viņiem runāt, proti, ja jūs patiešām interesē viņu teiktais par medicīnu.
Bet tas ir viss, ko es viņiem ļautu darīt, tikai runājot, lai viņi nevarētu jums nodarīt tik lielu kaitējumu, kā to
darītu, un viņu saruna tika tulkota kā “nepieciešamība” uzņemt dažas tabletes pēc viņu izvēles.

Labākie vēlējumi un turieties prom no tiem, kuri 22 gadus pavadīja, sniedzot jums nepareizus padomus. Esiet
laimīgs, ka izdzīvojāt viņu “ārstēšanu”, citiem nebija tik paveicies. JB

"Vai kaņepju eļļu var izmantot trakumsērgas ārstēšanai?" Aami

- Aami, jā, bet, iespējams, būs nepieciešams kādu laiku ievietot pacientu komā ar ļoti lielām eļļas devām, īpaši
progresējošos gadījumos. JB

“Manai  aprūpētājai  ir  pacients,  kuram  visā  ķermenī  diagnosticēta  sarkanā  vilkēde  un  saindēšanās  ar
dzīvsudrabu. Pēc apmēram gada, kad viņa izmantoja mājās gatavotu eļļu, saindēšanās ar dzīvsudrabu ir pilnībā
izzudusi, un Lupus ir sasodīti tuvu. Matu folikuli ir ņemti ik pēc 2 nedēļām, lai precīzi redzētu, kas un cik daudz
indes ir viņas ķermenī,  lai  atjauninātu viņas panākumus. Patiešām pārsteidzoši,  ko var dabiski izārstēt.  Tas
maksā mazliet, bet tomēr ir veselīgāks un dzīvības vērts! ” Džesija

"Man tika diagnosticēta primārā mieloīdā fibroze, es saņēmu zāles, kas palīdzēja, bet nebija apmierinātas, jo
palielinājās sāpes un nebija apetītes un samazinājās asins skaits, palielinājās liesa, bezmiegs. Vienu gadu lietojot
šīs zāles un nejūtot nekādas būtiskas izmaiņas, es nolēmu izmēģināt RSO, tikai 1 mēnesi lietojot eļļu, manas
sāpes nav, apetīte ir atgriezusies, asins skaits pieaug, guļ kā klints. ” Aguae

“Es to izmantoju, lai ārstētu savas medicīniskās anomālijas… vairākas slimnīcas manā apkārtnē saka, ka tam
nevajadzētu būt iespējamai… bet RSO ir pārsteidzošs ... Es noraidu VP šuntu savā ķermenī, man ir saistaudu
slimība  un vairākas.  citas  retas  problēmas ...  4 smadzeņu operācijas  36 dienu laikā,  un es atteicos  uzpildīt
narkotiskās vielas ... tikai medicīnisko marihuānu, RSO un elpošanu ... Es nekad mūžā neesmu dziedējis tik
ātri ... pat kā liecina manas laboratorijas mans ķermenis ir tik saspiests, ka manas sāpes nav tik sliktas ... ”Ketija

“Tālāk ir teikts no kāda kunga, kurš 1977. gadā bija iekļuvis smagā autoavārijā. Viņš cieta no sejas paralīzes,
asaru kanāli nedarbojās, viņam bija jālieto acu smērvielas, daļēja redzes zudums vienā acī. Turklāt viņam bija
galvas trauma, kā rezultātā radās atmiņas problēmas, runas problēmas. Viņš staigāja ar spieķi un visus pēdējos
gadus pavadīja sāpēs. Tas ir no viņa nosūtītās ziņas. == “Eļļa mani labo šūnu līmenī. Visi rētas no manas labās
puses ir pazuduši! Tagad man kustās labā acs. Es pat varu pasmaidīt, tagad paralīze sejā iet prom. Tas viss ir
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noticis pēdējo 6 mēnešu laikā. Reiz audzēja sāpju dēļ es palielināju devu līdz gramam un visu dienu devu 11/2
gramus dienā. Pirms pāris mēnešiem es skatījos televizoru un sapratu, ka redzu deguna labo pusi. Pirmo reizi to
redzu kopš 1977. gada. Es sāku to izmantot.  Tagad man ir pilnīga kustība. ” Kaņepju eļļa ... ne tikai vēža
ārstēšanai. ” Korijs

Dzīvnieki - atsauksmes

“Es ārstēju sava suņa audzēju uz auss ar RSO ... Tas bija MILZĪGI, un tagad tas ir GONE !!!!” Andrea

“Manam sunim ir ostersarkoma (kaulu vēzis). Pirms nedēļas man amputēja kāju, un pēc nedēļas viņam jāsāk
ķīmijterapija. Ar viņa vēzi tas parasti izplatās plaušās, 95% suņu gada laikā mirst no plaušu vēža. Ja tas būtu
tavs suns, vai tu tagad sāktu eļļu un joprojām darītu ķīmiju, vai arī bez ķīmijas un taisnas eļļas? Cilvēkiem jūs
sākat ar rīsu graudiem ar 70 mārciņu smagu suni, vai jūs sāktu ar trešo daļu divas reizes dienā? Paldies, ka
izlasījāt šo rakstu, un es ar nepacietību gaidu jūsu atbildi. ” Eda

“Eda, eļļa izglāba mūsu dārgo suni Sofiju. Viņa mira. Dodiet savam sunim eļļu ASAP ... Chemo viņu nogalinās.
Lūgšanas ar jums ... ”Brūsters

“Es tikko saņēmu patiešām lieliskas ziņas par savu draugu suni, ar kurām man vienkārši bija jādalās! Pirms
dažiem mēnešiem viņas pitbulam Maksimam vienā no muguras kājām bija audzējs, kas kļuva nekontrolējams.
Veterinārārsts  manam draugam teica,  ka viņai  ir  jāmaksā vairāk nekā 3 tūkstoši,  lai  viņam amputētu kāju,
pretējā gadījumā tā izplatīsies un viņš gada laikā mirs. Tas bija apmēram pirms 4 mēnešiem. Toreiz, kad es
ieraudzīju viņas statusu par viņa plānoto operāciju, es viņai nosūtīju īsziņu un ieteicu barot viņu ar kaņepju eļļu.
Viņa  izdomāja,  ka  izmēģinās  dabisko  ārstēšanu,  pirms  darīs  kaut  ko  krasu  un  neatgriezenisku,  piemēram,
amputāciju. Par laimi viņai (un Maksimam) viņai jau bija kaņepju karte, jo viņa dzīvo Kalifornijā. Tātad, viņa
devās uz kaņepju aptieku un paņēma dažus. Viņa divas reizes dienā kopā ar ēdienreizēm baroja viņu ar 1 pilienu
eļļas  apmēram zirņa lielumā.  Uzreiz  viņa  teica,  ka pamanījusi,  ka viņam mazāk sāp un jūtas  daudz ērtāk.
Turklāt  viņa ēšanas paradumi atkal normalizējās.  Pēc dažām nedēļām viņš pat varēja skriet bez klibošanas,
tāpēc  viņa  atcēla  viņa  operāciju  un  palika  pie  dabiskās  ārstēšanas.  Viņa  tikko  šodien  atgriezās  mājās  no
veterinārārsta  pārbaudes  un  uzzināja,  ka  viņa  audzējs  ir  PILNĪGI  GĀJIS.  Nav  palikušas  audzēja  pēdas.
Veterinārārsts bija patiešām šokēts, kad viņa pastāstīja, kā viņa viņu izārstēja.

FYI: Šis ir trešais man zināmais suns, kuru izglāba kaņepju eļļa. Es zinu arī daudz cilvēku, kas arī ir izglābti. Ja
jūs  joprojām domājat,  ka kaņepes  neārstē  vēzi,  tad neesat  pievērsis  uzmanību.  Es  jau  daudzus  gadus zinu
patiesību un nekad neesmu atradis nevienu - dzīvnieku vai cilvēku -, kuru kaņepju eļļu nebūtu izdevies glābt. ”
Lara

“Dažu bērnu limfomas T šūnu CLCT-1 vēzis ir GONE! Mēs dosimies pie veterinārārsta tikai uz pārbaudēm ik
pēc trim nedēļām, lai CBC izmērītu kalcija līmeni un FNA, lai uzraudzītu sarkano balto asins šūnu skaitu vēža
t-šūnās. Viņai vairs nav vajadzīgas izrakstītās zāles, bet mēs visu mūžu turpināsim lietot Rick Simpson Oil, kas
izārstēja vēzi. Mēs esam pateicīga ģimene. ” Dažiem bērniem ir vajadzīgs brīnums

“Apbrīnojams stāsts! Es veicu un lietoju RSO veselības uzturēšanai, jo manai ģimenei ir bijis daudz vēža. Es
sāku to dot saviem suņiem, kā arī viņiem abiem ir mazi audzēji, un manam Šetlendas aitu sunim ir Discoid
Lupus, suņu vilkēdes forma. Tas ir neticami! Pāris nedēļu laikā viens no suņa audzējiem ir sarucis par 70%, un
otram sunim ar vilkēdi klājas pārsteidzoši!  Pirmo reizi  pēc gadiem viņas sarkanais,  pietūkušais un sāpīgais
deguns dziedē! Esmu izmēģinājis receptes, steroīdus, diētu un nekas nav palīdzējis. RSO dziedē mana suņa
vilkēdi, es zinu, ka tas var palīdzēt arī cilvēkiem! “Ešlija

"Mans kaķis ieguva 1/4 -1/3 graudu rīsus 2-3 reizes dienā, lai ārstētu un mīlētu savu hronisko iekaisīgo UTI, ja
nevarēja lietot vairākas šķidruma, antibiotiku un medikamentu kārtas, kā arī ieviest viņu neapstrādātā diētā. lai
tas neatkārtotos. Protams, vēža gadījumā jūs lietojat lielāku devu. Parasti es cenšos atrast devu, kas, šķiet, viņus
krasi  neietekmē  -  tas  viņiem  nekad  nekaitēs,  bet  īpašnieks  pamanīs  miegainību,  nesaturēšanu,  iespējams,
nedaudz piedzēries. Protams, vēža gadījumā jums ir vienalga - vienkārši palieliniet tās, cik ātri vien iespējams,
pakāpeniski palielinot devas.
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Tas  attiecas  uz  “apkopi”  -  piemēram,  manam sunim,  kuram no glaukomas  tika  noņemta  acs  (un  tas  dara
AWESOME), pastāv risks, ka viņas otra acs var saslimt ar glaukomu, tāpēc es devu viņai vismaz divas reizes
dienā ar eļļu un esmu atradis labu devu, kas neizraisa nesaturēšanu utt., bet viņa joprojām saņem eļļu. Man lika
viņai lietot vairāk acu pirms sāpēm. Es tiešām jūtu, ka eļļa viņai palīdzēja vairāk nekā parastās pretsāpju zāles
pēc operācijas  -  1.  vai 2. dienā viņai bija  1-2 devas veterinārārsta  sāpju zāles,  tad es devos tikai  uz RSO,
nākamajā dienā pēc operācijas viņa jau bija gribēju vēlreiz spēlēt bumbu un bija un ir laimīga meitene. Hloja
faktiski nolaizīs RSO no mana pirksta - atšķirībā no mana kaķa, kurš to ienīst. LOL (…)

Es neuzskatu, ka RSO izraisa trauksmi dzīvniekiem - gaismas jutību var pamanīt ar lielākām devām.

Es pat izmantoju RSO uz savu sesku - viņš bija ļoti vecs un kādu dienu pamodās, ka pēkšņi bija ļoti vājš, varbūt
viņam bija insults. Es devu viņam sīkas RSO devas visu dienu, lai viņš vienkārši gulētu - tajā vakarā viņš, šķiet,
pamodās, - kratot galvu un rīkojoties tāpat kā mani suņi, ēdot kaņepes, es vienkārši atstāju viņu gulēt un sapratu,
ko viņa  ķermenis  darīs.  dari  vismaz,  ka  viņam nav sāpju vai  ciešanu -  man bija  puse nojausmas,  ka  viņš
pamostos labi - diemžēl viņš nomira, bet viņa dzīves kvalitāte līdz šai pēdējai  dienai bija lieliska,  tāpēc es
uzskatu, ka RSO deva viņam vislabāko pēdējo dienu iespējams. Es zinu, ka viņam nebija sāpju, un viņš gulēja
ļoti mierīgi, un es zinu, ka tas nebija pārāk daudz RSO, jo viņam bija devu no rīta un agrā pēcpusdienā, tad
nekas, un es viņu pārbaudīju ļoti vēlu vakarā, kad viņš tikai gulēja - viņš varēja pamosties, bet viņš vienkārši
gribēja gulēt. ”

Vitnija - labākā dzīves kvalitāte līdz beigām, tas arī ir ļoti svarīgi, ja tiek izmantota eļļa. Paldies, JB

“Vakar Hlojai,  manai 8 gadus vecajai  sterilizētajai  Hēleras foksterjeras mātītei,  tika diagnosticēta glaukoma
vienā acī.  Spiediens  viņas acī  bija  ļoti  augsts,  un viņa varētu tajā  pastāvīgi  būt akla.  Mēs veicām ārkārtas
ārstēšanu ar IV šķidrumiem un mannītu, un viņa lieto pāris medikamentus. Spiediens nedaudz samazinājās, bet
ne daudz, un viņa šobrīd neizbauda pielāgošanos dzīvei pusaklā. Es vēlos izturēties pret viņu ar RSO, jo tas ir
bijis neticami manām bf un manām sāpēm, un es patiešām ticu eļļai, un stāsti, ko cilvēki šeit stāsta, ir neticami.
Es nevēlos, lai Hloja galu galā saslimtu ar glaukomu otrā acī, un es vēlos izārstēt visu iespējamo skartajā acī. Es
saprotu, ka eļļa ir palīdzējusi daudziem mājdzīvniekiem, un es būtu ļoti priecīga, ja Hloja varētu atgūt savu
redzi vai pat kādu redzi skartajā acī ... Paldies par palīdzību vai padomu!

- Vitnij, vienkārši dabū viņu uz eļļas. Dažas eļļas ir labākas pret glaukomu nekā citas. Vienkāršākais veids, kā
noskaidrot, cik tas varētu būt efektīvi, ir lietot devu un no rīta vērot acis. Ja tie ir tīri, meklējiet citu celmu vai
celmu  kombināciju,  ja  jums  ir  daudz  tīrāmo  lietu,  tas,  visticamāk,  ir  labs  celms  intraokulārā  spiediena
pazemināšanai. Ar laba vēlējumiem, JB

“Paldies JB! Vakar es domāju, ka mēs gūstam neticamu progresu, acs bija skaidra (es visu dienu izvilku no tiem
ārā), un skolēns nebija pilnībā paplašināts, un, lai gan tas neatbilda otras acs zīlītei, es domāju, ka tas reaģē uz
gaismu, bet šorīt atkal viss apmācies. Varbūt spilgtā gaismā, piemēram, vakar, tas izskatīsies labāk ... Cik daudz
un cik bieži jūs iesakāt man devu viņai? Līdz šim es esmu darījis ļoti mazu zirņu lieluma devu, viņai ir tikai
30#, un tas, šķiet, viņu ietekmē, šie suņi vienmēr mīlēja ēst kātiņus un lapas vai raudas, iegūt dūmus utt., Lai es
varētu pateikt, kad viņa ir skarta arī ar eļļu, un šķiet, ka tas viņu ietekmē nedaudz līdzīgi kā tad, ja viņa ēda
kātiņus, tomēr tas mani neuztrauc, man šķiet, ka tas nozīmē, ka tas darbojas. ” Vitnija

- Vitnij, es viņai to dotu ar kaut ko labu divas vai trīs reizes dienā. Jo vairāk jūs viņā iekļūsit un jo ātrāk, jo
labāk. Pat viņai vajadzēja gulēt dienu vai divas, kam tas rūp. Neliela kaņepju izraisīta koma nevar ievainot. JB

"Izklausās labi! Es to darīšu šodien. Arī vakar viņa bija diezgan sabojāta.  Paldies JB par tik ātru atbildi!  ”
Vitnija

“Mans suns vakar apēda augu daļu, jo zināja, ka tas palīdzēs vēderam pēc tam, kad viņš bija nokļuvis taukos,
kas palikuši no vistas vakariņām, un apēda ķekars no tā, un viņa daudz staigāja, vēlāk - augšā un tad ērti atpūtās.
Uzmini, kas bija viņas puķē - poda lapas. Gudrs suns. ” Donna

“Sveiki, JB, es dodu RSO saviem zirgiem. Patiesībā pagājušajā nedēļā mani pārbiedēja želeja, kas ir slima, es
viņam iedevu apmēram 1/3 gramu mūsu ISO eļļas, un viņš bija tik STONED !! Viņš tika nomierināts. Tātad ...
tas darbojas uz zirgiem, un, ja 1/3 gramu zirgam tas nomierina, iedomājieties ārstnieciskās īpašības. Viņam
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vajadzēja apmēram 24 stundas, lai atbrīvotos no tā sekām. Es samazināju viņa perorālo devu gandrīz līdz rīsu
graudam uzturēšanai. ” Virši

"Padomājiet, ka tas bija pagājušā gadsimta 70. gados, kad FDA pirmo reizi ziņoja par kaņepēm, kas nogalina
vēža šūnas ... viss, ko es zinu, ir tas, ka mana kaķa kuņģa vēzis, šķiet, ir pagājis, viņa tagad labi ēd, pieņemas
svarā un skrien kā jauns kaķēns ..." Tonijs

“Kopš 2011. gada decembra es devu savam 19 gadus vecajam kaķim maltu dekarboksilizētu kaņepi. Viņa bija
ļoti letarģiska, iesnas, kaķu senilitātes pazīmes ... paziņa, kas strādāja pie veterinārārsta, ieteica iedot viņai 1/4
aspirīna, 1/ 4 t metamucila ... darīja to dažas dienas, tad nolēma izmēģināt kaņepes ... Es ik pēc pāris dienām
apkaisu nelielu daudzumu viņas mitrajā ēdienā ... viņa joprojām ir ar mums !!! ” Lori

“JB, mēs viņai esam izveidojuši vairākas partijas, jo ik pēc 2 mēnešiem izgatavojam jaunu partiju, jo viņa lieto
1 kubikmetru dienā. Mēs izmantojām 2 dažādus celmus. Viņa pašlaik izmanto to pašu partiju, kas izārstēja
mana kaķa vēzi. ” Čārlijs

“Man jums jāpateicas. Manam mīļajam 14 gadu kaķim 1. jūnijā tika diagnosticēta plakanšūnu karcinoma. Es
viņu izārstēju  ar  RSO VIENAS NEDĒĻAS laikā!  Veterinārārsts  saka,  ka  tas  ir  brīnums.  Es  paņēmu viņu
atpakaļ pie viņa 8. jūnijā, un viņš man jautāja, vai tas nav tas pats kaķis, jo audzējs mutē bija gandrīz pazudis,
un viņš pilnībā gaidīja, ka esmu atpakaļ, lai viņš viņu noliktu. Tagad viņš ir gandrīz pilnībā atveseļojies. Es viņu
ļoti mīlu, un man bija jāpateicas, ka dalījāties, kā BEZMAKSAS pareizi pagatavot zāles! ”

"Manam kaķim pagājušā gada  jūnijā  tika  diagnosticēta"  strauji  augoša,  agresīva,  neārstējama,  neoperējama
"vēža forma, plakanšūnu karcinoma viņa starpsienā, kas ir tik neglīta, kā izklausās. Viņam tika dots maksimums
1-3 mēneši,  un mans veterinārārsts maigi ieteica man "ļaut viņam iet  tagad".  Es raudāju, domāju par to un
nolēmu,  ka  vienkārši  nevaru  noskatīties,  kā  viņš  mirst.  Es  devos  tiešsaistē,  atklāju,  ka  ir  ļoti  daudz  vēža
ārstniecības līdzekļu. Sāka dot viņam vairākus uztura bagātinātājus utt. Viņam klājās labi, bet vēzis joprojām
auga un ietekmēja viņa elpošanu. Audzējs beidzot sāka augt uz deguna otru pusi, un decembrī viņš sāka iet
lejup. Es domāju: labi, tagad ir pienācis laiks.

Tad es atklāju kaņepes un to, kā tās var nogalināt vēzi. Īsi sakot, Teds RSO lieto kopš decembra. Sākumā bija
neliela situācija, lai iegūtu pareizu sīku devu, jo viņš ir kaķis. Un daudz mazāks par cilvēku. Viņš guļ DAUDZ
labāk, viņa elpošana ir labāka, kad viņš guļ, viņa apetīte ir atgriezusies, lai gan ne tā, kā agrāk. Tas viss ir
ceļojums, un es nezinu, kā tas beigsies.

Tomēr šķiet,  ka audzējs izlīdzinās,  kaut arī ļoti  lēni. Es domāju, ja tas nebūtu bijis tik nejauks vēzis, viņš,
iespējams, būtu dziedināts pirms mēnešiem. Mans veterinārārsts ir sajūsmā un pārsteigts par to, kā viņam klājas.
Tāpēc es to lietoju katru dienu un priecājos,  ka lielākā daļa šo dienu šķiet  labas dienas.  Viņa maksimālais
derīguma termiņš bija pagājušā gada septembris, tāpēc viņam viss ir kārtībā. ” Anne-Marie Leidl

“Jā !!!! Man arī ir kaņepju kaķēns. Augstas kvalitātes kaņepju eļļa man izglāba, ka veterinārārstam jāiemaksā
4800 USD miesniekam ... es domāju uh ... veiciet operāciju mana kaķa ausī, lai noņemtu audzēju. Urrā kaņepju
kaķēniem n Cannines! ” LinZy

“RSO viela izglāba 40 mārciņu smaga suņa dzīvību-ar etilu ekstrahēta eļļa, kas citādi bija identiska RSO, tika
izmantota, lai glābtu manu suni, kurš bija izdzēris kaimiņu antifrīzu. Veterinārārsts pa tālruni teica, ka viņa ir
pabeigta, pārāk vēlu, un, visticamāk, neizdzīvos 40 minūšu braucienu, lai tiktu eitanāzija, un man ieteica viņu
padarīt ērtāku.

Mans uzticīgais pavadonis putoja muti, viņam bija biežas lēkmes, viņš bija stipri pārkarsis, un kakls bija tik
pietūcis, ka viņa tik tikko nevarēja elpot, iekāpjot un samaņas zudumā. - noteikti mirs, bez šaubām.

Mēģinot atvieglot viņas pāreju no šīs pasaules, es uzkarsēju 1/2 gramu eļļas tējkarote sviesta un burtiski ar
pirkstu piebāzu to rīklē, izspiežot atveri viņas pietūkušajā kaklā. Desmit minūšu laikā viņa vairs nebrauca muti,
drudzis bija salauzts, viņa elpoja normāli, visi krampji un krampji bija apstājušies.
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Viņa dedzīgi dzēra ūdeni, pēc tam gulēja 12 stundas un pamodās šķietami ideālā stāvoklī, skrienot un spēlējot
dažu minūšu laikā pēc pamošanās. Es to teicu savam veterinārārstam un lūdzu viņai publicēt notikumu konkrētā
gadījuma izpētē, un viņa atteicās, apgalvojot, ka kaņepes ir toksiskas suņiem! ” Alans

"Mēs to izmantojam mūsu 14 gadus vecajai čivava, kurai ir krampji. Pirms dažiem mēnešiem mēs domājām, ka
viņa neturpināsies ilgi, tāpēc es domāju, kāpēc gan neizmēģināt kādu eļļu? Dienas laikā viņa bija kā pilnīgi
jauns suns! Viņa ēda labāk, jutās drosmīga un gribēja spēlēt! Šī lieta patiešām darbojas daudzās lietās! ” Mindijs

“Mēs saņēmām kucēnu, kuru bija samīdījis ļoti liels cilvēks. Viņa ir rotaļlieta čivava, viņai bija četras līdz četras
collas jostas, kas aptvēra visu viņas apakšējo pusi. Viņai kļuva ļoti slikti un sāka aukstēt, tāpēc es nolēmu, ka
asaru izmēģināšana nevarētu viņai pārāk sāpināt.

Kad es pirmo reizi devu viņai devu, viņa tik tikko spēja pakustināt galvu. Tomēr es esmu ļoti priecīgs jums
pateikt, ka pēc nedēļas asarām trīs reizes dienā viņa ir laimīga, veselīga un smieklīga maza muca. Paldies Rikam
un JB, ka atklājāt mums patiesību. Mēs ar sievu ticam, ka asaras viņu izglāba.

Neaizmirsīsim, ka 3 reizes dienā devu gramu RSO rotaļlietu čivavu, kas bija mazāka par mārciņu. Tas ir 3
grami dienā kucēnam, kurš svēra mazāk par mārciņu un bija pie nāves durvīm, jo uzkāpa zēns, kas sver vairāk
nekā 300 mārciņas. Ja kaņepes patiešām būtu toksiskas, kaimana joprojām nebūtu ar mums, skrienot riebīga un
lecot pēc nezāļu dūmiem. ”

“Uzdāvinājām mūsu toreiz 13 gadus vecajai meitenei, lai palīdzētu viņai ar artrītu muguras kājās un gurnos ...
pārsteigums, mēs arī saņēmām ne tikai atsperīgu suni, bet arī 4 kucēnus. Nekādā gadījumā viņai nevajadzēja būt
litram, un visi ir veseli un lieliski strādā! Mīli RSO! ” Džūlija

“Manam sunim bija ādas problēma (izsitumi, kas lika viņam izraut kažokādu) un atkārtota ausu infekcija. Man
nebija RSO, bet iedevu viņa drauga pagatavotu tinktūru. Viņa kažoks ir pieaudzis un ausu infekcija ir izzudusi.
Ja tinktūra strādāja tik labi, es domāju, ka ar RSO es varētu viņu pilnībā izārstēt. Tāpēc es teiktu, ka jā, RSO
strādātu ar suņa vēzi tikpat labi kā cilvēki. Svētī tevi Riku un arī tevi, JB. ” Bette

- Paldies, Bette. Jūsu domāšana ir loģiska un pareiza. Dzīvniekiem vielmaiņa ir ātrāka, un tāpēc eļļa tos izārstē
daudz ātrāk nekā cilvēkus. Ir prieks izārstēt dzīvniekus ar eļļu, viņiem patīk to lietot. JB

"Es to izmantoju saviem suņiem. Tikai nedaudz mazāk nekā mēs to darītu. Man ir 12 gadus veca meitene, kurai
uzbrauca un man bija jānoņem gūža. Nav nomainīts ... noņemts! 4 nedēļas pēc ...

Nav rētas no operācijas, pastaigas, joprojām ar ļenganu, bet apkārt kļūst vienkārši labi, un es izmantoju eļļu,
nevis pretsāpju līdzekļus ... Tas strādāja lieliski! (…) Man ir 9 gadus vecs Rotijs, kuram ir sirdstārpi, briesmīgas
alerģijas, ļoti zema enerģija un mati uz astes. Sākot viņu šodien ... Es tikko izglābu 10 gadus vecu čivavu, kurai
ir 3 audzēji, un es zinu, ka tas viņu salabos !!! ”Dolly Durbin

“RSO OIL suņu cepumi un ar lokālu ziedi uz vēža čūlām uz viņas kājas bija 1/2 dolāru banknotes lielums. Viņa
sāka raudāt pieceļoties, un viņas kratīšana bija slikta. Es zināju, ka RSO darbosies ... Jau nākamajā dienā viņa
piecēlās bez raudāšanas un trīcēšanas,  un dažas dienas vēlāk viņa skraidīja pa pagalmu kopā ar savu mazo
draugu Nuggetu, žurku terjeru. Tas bija pirms 6 mēnešiem. Tagad viņa ir kā 6 gadus vecs suns, nevis 12 gadi.
Tas ir viens no tik daudziem stāstiem, ko esmu pieredzējis pēdējo 2 gadu laikā.

Mans stāsts ir daudz garāks ... RSO izglāba manu dzīvību. Vairs nav opiātu. Un sāpes ir ļoti mazas. Paldies Riks
Simpsons ... Miers ar jums. ” Rons Janbloods

J. Dārgie draugi, ceram, ka tas jūs labi atradīs. Es dodu savam 8 gadus vecajam 40 mārciņu sunim RSO par
audzējiem, kas aug viņa ķermeņa labajā pusē. Šodien viņam ir pirmā ārstēšanas diena, un viņš ir izsists un guļ.
Es viņam iedevu apmēram rīsu graudu daudzumu. Vai tas ir par daudz? Cik ilgi un cik bieži jūs ieteiktu

Dodu viņam eļļu? Es pats esmu uz eļļas.  Laikam ejot, es arvien vairāk pierodu pie “augstuma”. Nākamajā
mēnesī man jāveic operācija, un es plānoju izmantot RSO sāpēm un atveseļošanai. Ja es varu to strādāt, es to
darīšu visu mūžu. Svētības ~ Liels paldies
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A. Ketrīna, es atliktu operāciju, ja tas ir iespējams, līdz jūs ēdat, teiksim, 180 g eļļas gramā dienā (vai vairāk)
trīs devās. Dodiet sunim pusi no tā, ja domājat, ka viņš nav apmierināts ar to, ko viņš tagad saņēma. Gulēšana ir
daļa no dziedināšanas procesa, par to nav jāuztraucas, un tā ir zīme, ka eļļa ir nomierinoša, ko jūs vēlaties. Jo
spēcīgāks un nomierinošāks, jo labāk. Ar laba vēlējumiem, JB

“Sūtu jums informāciju par manu suni, kuram diagnosticēts kaulu vēzis. 1. jūnijs ir pagājuši septiņi mēneši,
pēdējie rentgenstari neliecina par plaušu izplatīšanos. Viņi konstatēja neskartu lūzumu pie audzēja vietas kājā,
viņi nezina, ko ar to darīt. Parasti šiem suņiem, kuriem ir pārtraukums, tie ir jānoliek. Viņi ir secinājuši, ka zāļu
Zometa ikmēneša infūzijas saglabā to neskartu, tāpēc viņi turpinās viņu izmēģinājumā, turpretī viņa saņems
ikmēneša Zometa infūzijas. Bet vēzis neizplatās, un viņi nevar uzņemt audzēju, kas bija pirms 7 mēnešiem.
Vienkārši  domāju,  ka gribētu  zināt.  Šis  agresīvais  vēzis  parasti  atņem suņa dzīvību  4-6 mēnešu laikā  pēc
diagnozes noteikšanas. Šeit viņa ir, 7 mēneši, bez vēža izplatīšanās. Neskarts lūzums, bet joprojām staigā kā
nekas nav kārtībā. ” Linda

“Pēc 9 nedēļām mana suņa ādas vēzis ir PILNĪGI pazudis !! Uzturošā deva tagad dzīvības pārbaudei. Kas,
manuprāt, tagad viņam būs ne tikai ērtāk, bet arī garāks mūžs. SVĒTĪBAS RS & JB !! > ;-) ”Goblin

“Manam sunim bija 3 nedēļas, lai dzīvotu. Masveida šūnu audzēji visā viņa tīršķirnes pitbula ķermenī ... Pēc 3
nedēļām audzēji samazinās uz ISO/RSO. ES zvēru. Viņš pāris reizes ir urinējis pats, būdams piedzēries, bet es
zināju, ka tas ir uz labu. Viņš joprojām ir pie tā. Pat tad, kad tie pazudīs, es joprojām viņu padarīšu par savu
mediķi. Mīlu tevi, JB un Riks. ” Bokajs

“Jau 14 nedēļas savai 14 gadus vecajai bedrei devu eļļu pret vēzi. Viņa dažreiz kļūst mazliet “raustāma” un
piedzērusies, kad es viņai dodu pārāk daudz, bet, kad drudža sajūta beidzas, viņa guļ kā kucēns. Viņa atteicās
lietot  veterinārās  zāles,  tāpēc  mēs  dabūjām eļļu.  Vēl  agrīnās  dienas,  bet  es  fiksēju  viņas  progresu.  Pagāja
apmēram nedēļa, lai viņa pierastu pie eļļas un atkal attīstītos apetīte. Es esmu greizsirdīgs, jo šajā posmā mēs
varam viņai atļauties tikai eļļu. Mīliet visu skaistos stāstus! ” Žanīne

“Esmu redzējis sekas, ko suns radījis, lietojot RSO ... Pirmajās dienās Rūbija (12 gadus vecs suns) bija slima un
mazliet drebēja, satraucoši simptomi, ja jūs skeptiski uztverat šo tēmu, bet es varu jums apliecināt Jūs 1 mēnesi
ārstējaties, un suns atlec dzīvības pilns, skrienot augšup pa kāpnēm, lecot uz gultas un visu laiku enerģijas pilni
krēsli,  atkal  ļoti  rotaļīgi.  Acis  agrāk bija  ūdeņainas,  un tām bija  pelēks  pārklājums,  un tagad tās  atgriežas
normālā stāvoklī. Rubīnai bija diezgan liels augums kājas iekšpusē, kas tur bija gadiem ilgi, un tagad pēc eļļas
ēšanas tā gandrīz nokrita !!!

Pateicoties Rikam Simpsonam xxx svētī šo eļļu, tā patiešām darbojas, kāpēc nav atsauksmju, lai teiktu, ka tā
nav ..? ” Brets

“Šodien ir trešā diena, lai ārstētu manu suni ar RSO (Rika Simpsona eļļu), kas ir kaņepju koncentrāts daudzu
nopietnu slimību ārstēšanai. Viņai ir 13 gadu un pirms apmēram 7 mēnešiem viņa dabūja kaut ko tādu, kas
izraisīja  viņas  ārkārtēju  puņķi,  lielas  gļotas  un dažas  dienas  viņa  bija  miegaina.  Paskatījos  internetā,  teicu
“audzētavas klepus vai suņu saaukstēšanās”, tāpēc man šeit  bija dažas antibiotikas un sāku viņu kursā. Tas
nepalīdzēja, tāpēc mēs viņu aizvedām pie veterinārārsta.

Protams, viņi vēlējās veikt asinsdarbus, rentgenu un gļotu skrīningu. Apmēram 500 veterinārārsta rēķinos es
atteicos, tāpēc mēs sākām viņai lietot plašu antibiotiku, kas arī mēnesi to neaiztika. Paņēma viņu atpakaļ un
ieguva vēl divas spēcīgākas antibiotikas, mēnesi lietoja tās reliģiski. Arī neaiztika!

Tad veterinārārsts izmēģināja zāles pret fungicīdiem ... VĒL VIENĪGI NESKAIDROJIET VIŅAS SLIMĪBU !!
Ir grūti noteikt, kas ir pamatoti tērēt 13 gadus vecam sunim ... Tāpēc es pārtraucu visus medikamentus apmēram
pirms  mēneša,  lai  ļautu  viņas  ķermenim atgūties,  un  sāku  viņu lietot  RSO tikai  pirms  3  dienām,  kopā  6
procedūras, un viņa ir pilnīgi jauns suns!

Nav puņķu, nav klepus,  viņai  ir  paēduši  un kopumā mēs esam redzējuši  ATZĪMĪGU uzlabojumu.  Tiešām
neticami. No savas personīgās pieredzes varu apliecināt, ka šīs ir dažas lieliskas sirreālas zāles. Paldies no visas
sirds! ” Izdzīvošana
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“Mans suns ir 13 gadus vecs beļģu aitu suns. Pirms dažiem gadiem viņa pusē parādījās mazs kamols. Pirms
dažiem mēnešiem tas pēkšņi sāka augt satraucošā ātrumā. Diemžēl viņam tika diagnosticēts vēzis ... un ne tikai
vienreizējais. Pēc pārbaudes viņam bija daudz. Viņam bija arī citas problēmas ... Galvenokārt artrīts un gūžas
disfāzija. Ķirurģija nebija risinājums, jo bija šaubas, vai viņš izdzīvos anestēziju. Es nevarēju paciest skatīties,
kā viņš cieš ... viņš tik tikko varēja staigāt un bija pārtraucis ēst. Es nolēmu mēģināt dot viņam kaņepju eļļu kā
pēdējo mēģinājumu viņam palīdzēt. Mēs ar partneri Patu iedevām viņam sīku daudzumu (apmēram rīsu grauda
lielumā) uz cepuma. Tas viņu patiešām ietekmēja ... viņš bija nestabils uz kājām un gulēja stundas.

Nākamo dienu laikā mēs mainījām devu un pamanījām, ka viņa apetīte uzreiz uzlabojās. Viņš arī sāka daudz
vieglāk pārvietoties, un viņa attieksme bija daudz gaišāka. Dienu gaitā mēs lēnām palielinājām viņa devu. Ir
pagājušas  3 nedēļas,  un es gandrīz  neatpazīstu  viņu kā tādu pašu suni.  Viņš ir  priecīgs!  Astu luncināšana,
rotaļīga ēšana un, pats labākais, audzējs ir uz pusi mazāks nekā pirms eļļas lietošanas !!!! Es turpināšu viņa
ārstēšanu (mums ir paveicies, ka varam piegādāt savu eļļu) un informēšu jūs. Es ceru, ka šie audzēji pilnībā
izzudīs !!!!!!!! ” Josie

“Man ir kaimiņiene, kura mēneša laikā veiksmīgi izņēma audzējus savam sunim, barojot viņai zāles. Turpiniet
un jā, ļoti mazās devās, jo Riks ir norādījis, ka vielmaiņa ir ļoti augsta, tāpēc viņi uzlabojas daudz ātrāk nekā
mēs. ” Covey

“Es izārstēju mūsu sesku no insulinoma, kas radīja aizkuņģa dziedzera vēzi. Sāciet to skatīties, jūsu “pūkainajai
ģimenei” esat vajadzīgs. Šeit ir Zieds ārstēšanas laikā, viņa ir mazliet krustām acīm un gatava mierīgam miegam
..! ” Kaņepju

“Jā, es izārstēju savu kaķi no vēža jūnijā, kad veterinārārsts teica viņu nolikt. Vienkārši baroju viņu ar eļļu, un
10 dienu laikā letālais audzējs bija pazudis! Veterinārārsts teica, ka tas ir brīnums! ” Čārlijs

“Dievs, svētī JB un Riks Simpsons par tavu lojalitāti cilvēkiem, kuriem tu esi visvairāk vajadzīgs. Kad varēšu,
izveidošu savu, lai palīdzētu man pazīstamiem cilvēkiem, kuriem tas ir izmisīgi vajadzīgs. Mana meita nedaudz
izgatavoja no sava audzēja apdares savam sunim. Četras lietošanas dienas viņa teica, ka izskatījās tā, it kā tas
drīz nokristu. Joprojām gaidu galīgos rezultātus. DIEVS ĶĪMESA priekšā! ” Gregs

Dzīves kvalitāte

Vai kaņepju eļļa varētu uzlabot paredzamo dzīves ilgumu?

“Ja mēs visi regulāri uzņemtu mazas kaņepju eļļas devas, esmu stingri pārliecināts, ka mēs dzīvotu ilgāk un
būtu daudz veselīgāki.  Ilgāks dzīves ilgums cilvēcei  būtu ļoti  izdevīgs,  jo tas  ļautu tiem, kam ir  brīnišķīgi
talanti, paveikt daudz vairāk. Mūsdienu pasaulē pārāk bieži cilvēks vienkārši labi pārzina to, ko dara, un viņu
piemeklē medicīniskas problēmas, kas beidz karjeru.

Mums visiem tika dota šī pieredze, ko sauc par dzīvi, lai paplašinātu savas spējas un redzesloku, lai mūsu sugas
varētu attīstīties augstākā līmenī. Turklāt mums tika nodrošināts šis brīnišķīgais augs, lai gan saglabātu, gan
pasargātu savu ķermeni no slimībām. Man nav iespējams aptvert,  ka cilvēce vairs nevarētu ignorēt šī auga
dziedinošo potenciālu. Tagad, kad ir zināma patiesība par kaņepju dziedinošajām spējām, mēs būtu nedaudz
nolaidīgi, pildot savus pienākumus gan pret sevi, gan saviem mīļajiem, ja nekavējoties neprasītu šīs zāles bez
maksas lietot.

Ja  jūs  vai  kāds  cits  uz šīs  zemes vēlētos  dzīvot  ilgāk  lieliskas  veselības  stāvoklī,  lai  sasniegtu  maksimālo
potenciālu, uz kuru esam spējīgi, es nesaprotu, kā kāds varētu justies, ka viņam ir tiesības uzspiest mums savu
gribu vai mēģināt piespiest ikvienu atturēties no šī auga medicīniskās lietošanas. Tā kā dzīvei vajadzētu būt
dzīvei un tagad jūs esat atradis veidu, kā izvairīties no nevajadzīgām ciešanām, es novēlu jums visiem ļoti ilgu
un veselīgu eksistenci.
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Jūs noteikti esat dzirdējuši tik daudz cilvēku, kas jums saka: “Tas nevar darboties, nekas nepalīdzēs. Ārsts 
teica, ka es ciešu no tā visu mūžu ... "

Liela  daļa  pacientu  ir  atnākuši  pie  manis  ar  medicīniskiem apstākļiem,  un  viņu  ārstiem nebija  panākumu
ārstēšanā,  un viņi  uzskatīja,  ka viņu situācija  ir  bezcerīga.  Diezgan bieži  cilvēkiem pat  nav diagnozes,  kas
viņiem īsti nav kārtībā, jo patiesībā ārsti nevarēja viņiem sniegt atbildi. Lielākā daļa no šiem pacientiem, kuriem
es piegādāju eļļu, neticēja, ka kaņepes varētu palīdzēt viņu apstākļiem, līdz viņi izmēģināja ārstēšanu. Esmu
sazinājies  ar  tūkstošiem cilvēku,  kuri  bija pilnīgi  pārsteigti  par to,  ko šīs zāles  darīja viņu stāvokļa dēļ.  Ja
kaņepju eļļa nevar izārstēt jūsu stāvokli, jūs, visticamāk, atklāsit, ka šī eļļa ir labākā pieejamā kontrole.

Ārstiem patīk stāstīt, ka daudzas slimības un apstākļi ir neārstējami, taču šīs zāles maz pievērš uzmanību ārstu
viedoklim un bieži  vien  dara  to,  kas  tiek  uzskatīts  par  medicīnas  brīnumu.  Ja  jums ir  kādas  medicīniskas
problēmas, izmēģiniet eļļu, un pastāv liela iespēja, ka jūs redzēsit brīnumus, ko tā var radīt sev.

Vai ir jēga nenodrošināt cilvēkus ar zālēm, kuru pamatā ir kaņepes?

Nav absolūti nekādas jēgas aizliegt sabiedrībai lietot kaņepes medicīnā, un patiesībā nevienam nav tiesību ko
tādu darīt. Vienīgais iemesls, kādēļ kaņepes vispār tika aizliegtas, bija saistīts ar faktu, ka tās reāli apdraudēja
daudzas lielas naudas problēmas. Zemes ārstnieciskā auga lietošanas ierobežošanu tiem, kas apdzīvo šo planētu,
varētu nosaukt tikai par noziegumu pret cilvēci. Šķiet,  ka patlaban valdības joprojām ir gatavas ļaut saviem
bagātajiem draugiem, kuriem pieder zāļu ražotāji, bet galu galā viņi nespēs aizturēt patiesību par šīm zālēm.

Kad kaņepes  atgriezīsies  pie  tradicionālās  medicīnas,  tā  iznīcinās  visu korupciju,  kas jebkad bijusi  pret  tās
bezmaksas izmantošanu medicīnā. Šis augs tiek ātri atzīts par lielāko ārstniecisko augu, kāds pastāv, un no tā
ražotie medikamenti uz visiem laikiem mainīs zāļu izskatu. Drīz sabiedrība noraidīs ķīmiskās vielas un indes,
kuras mēs šobrīd saucam par medikamentiem, un pieprasīs izmantot šo dabisko vielu, lai viņi varētu saprātīgi
dziedēt.

Vai jūs domājat, ka tiesībaizsardzības iestāžu darbinieki neapzinās, ka agrāk vai vēlāk viņiem varētu būt 
vajadzīgas šīs zāles sev?

Daudzi  tiesībaizsardzības  iestāžu  darbinieki  noteikti  zina,  ka  kaņepju  zāles  darbojas,  un  viņiem  visiem
vajadzētu saprast, ka viņiem nav tiesību traucēt to izmantošanu medicīnā. Patiesībā es esmu piegādājis šīs zāles
lielam skaitam cilvēku,  kuri  paši  palīdz  mūsu sabiedrībai.  RCMP darbinieki  pat  ir  nosūtījuši  man ārstēties
pacientus,  kuri  mirst  no termināla vēža,  tāpēc daudzi  darbinieki  zina,  ka šī dabiskā viela  darbojas.  Policija
neatšķiras no mums, runājot par slimībām, arī viņi baidās no vēža un citiem nopietniem apstākļiem.

Tomēr šķiet,  ka policijai  ir  ļoti  grūti  nokārtot galvu par to,  ka mūsu valdības politika attiecībā uz kaņepju
medicīnu nogalina viņus un viņu ģimenes. Lielākā daļa policistu cenšas novērst savu pārkāpumu saistībā ar
reidiem pret tiem, kas lieto kaņepju zāles, sakot, ka viņi tikai dara savu darbu. Bet to pašu izmantoja tie, kas
strādāja Hitlera nāves nometnēs, un tas neattaisnoja viņu uzvedību toreiz, kā arī neattaisno šodienas policijas
spēku uzvedību.

Ir pienācis laiks policijai pamosties par realitāti, ko viņi dara. Vai policijas darbinieki uzskata, ka sabiedrībai ir
nepareizi audzēt visvairāk ārstniecības augu uz zemes, lai ražotu šīs zāles? Vai arī viņi paši nemeklētu šo eļļu, ja
viņiem būtu mīļotais cilvēks, kurš mirst un kuram būtu nepieciešama ārstēšana? Es ceru, ka viņi to darītu, tāpēc
varbūt ir pienācis laiks policijai sākt rādīt ieročus uz patiesajiem noziedzniekiem.

Lai liegtu sabiedrībai lietot kaņepju zāles, tas ir noziegums, un policijai jāpārtrauc izpildīt likumus, kas tika
ieviesti  pret  kaņepju  izmantošanu  medicīniskām  vajadzībām.  Kaņepes  ir  vienkārši  dabisks,  nekaitīgs
ārstniecības  augs.  Tātad,  kā policija  vai  kāds  cits  varētu  domāt,  ka viņiem ir  tiesības  liegt  kādam, kam ir
nopietna medicīniska problēma, ļaut brīvi lietot šo vielu? ”Riks Simpsons, Kaņepes: ārstnieciskākais augs

Kāpēc to sauc par RSO?
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“Riks to nesāka saukt par RSO, citi to darīja. Tas ir labs termins, jo tas noved cilvēkus pie Rika informācijas par
metodēm un materiāliem. Riku pamatoti satrauc cilvēki, kas sauc eļļu, kas nav izgatavota ar viņa metodēm un
ieteicamajām izejmateriāla īpašībām, Fēniksa asarām vai RSO. Viņš zina, kas palīdzēja viņa plašajā pieredzē,
ārstējot pacientus, un vēlas pārliecināties, ka ļoti slimi cilvēki saņem to, kas, viņaprāt, darbojas, nevis kaut ko
tādu, kas “varētu būt tikpat labs” ar tādu pašu nosaukumu ... ”

“Bez Rika un viņa video es nebūtu zinājis, ka tas ārstē vēzi ... lai gan esmu bijis lietotājs un audzētājs apmēram
27 gadus, es nezināju, ka tajā ir šīs īpašības ... tagad es to daru, pateicoties Rikam Simpsonam. .. un bez viņa
drosmes un atklātības mēs visi par to dzīvotu tumsā ... šī iemesla dēļ es domāju, ka RSO ir labs eļļas nosaukums
... bet RSO ir jāizpilda saskaņā ar RS norādījumiem ... ne dažas smakas ideja par to, kas ir labākais ... ja tas nav
salauzts - nelabojiet to. ” Pēteris

“Džeks Herers to sāka saukt par Rika Simpsona eļļu vai RSO. Riks negribēja to tā saukt, un pagāja zināms
laiks, lai pārliecinātu viņu, ka tā patiesībā ir laba ideja. Triks ir tāds, ka tur ir daudz kaņepju/kaņepju eļļu, un ir
daudz veidu, kā iegūt eļļu vai ekstraktu, un daudzi pacienti ir maldināti iegādāties zemākas kvalitātes eļļas vai
ekstraktus.

RSO ražo, izmantojot īpašu metodi, no konkrētiem materiāliem un noteiktā veidā, tāpēc to vajadzētu saukt par
to, kas tas ir - RSO. RSO nav BHO (butāna medus eļļa), RSO ir dekarboksilēts un ļoti spēcīgs un nomierinošs
līdzeklis. Labākais RSO ir 95-98% THC, 1-2% CBD un ārkārtīgi spēcīgs un nomierinošs līdzeklis. Lielākā daļa
citu ekstrakcijas veidu vienkārši neradīs dekarboksilētu un tik spēcīgu eļļu, kas prasa daudz papildu darba. Mēs
parasti  apstrādājam lielu daudzumu kaņepju,  un Rika metode ir  ļoti  efektīva un racionalizēta  liela  kaņepju
daudzuma apstrādei. Jūs varat apstrādāt mārciņu kaņepju un ražot eļļu mazāk nekā divu stundu laikā, izmantojot
aprīkojumu, ko ir viegli atrast lielākajā daļā pasaules. Būtība ir panākt, lai zāles tiktu pagatavotas pēc iespējas
ātrāk, lai pacientam nebūtu jāgaida. “JB

“Man vienalga, kā to sauc !!! Lūdzu, sauciet to, kā vien vēlaties, bet nelieciet miskasti tādu cilvēku kā Riks,
kurš ir izglābis tūkstošiem dzīvību un atdevis visu savu dzīvi šī vārda izplatīšanai. Tas vienkārši nav pareizi !! ”
Donna

“Es to visu laiku saucu par“ kaņepju eļļu ”, jo tā tas ir, tas ir vārdnīcā, tikai vēl viens vārds kaņepēm. Tas ir
vecmodīgs termins, bet tomēr pareizs termins. Mēs visi zinām, par ko viņš runā. ” Dions

“Maģija  ir  trichomas  lodveida  galvā.  Nekur  citur  rūpnīcā  nav  THC.  Iekārta  ražo  THC,  lai  aizsargātu  tās
reproduktīvās  daļas.  Jo  tuvāk  šīm daļām,  pumpuriem,  jo  vairāk  trichomes.  Tāpēc  pumpuriem  ir  visvairāk
pieejamo zāļu.  Tā  ir  zinātne,  nevis  spekulācijas.  Vēlreiz  paldies  Rikam,  ka  viņš  mani  iedvesmoja  gatavot
vislabāko eļļu. Skaista dzintara eļļa. ” Tonijs

“Tikpat daudz kā kukurūzas? Mēs visi nepiekrītam JB. Lētāk būtu jauki, bet tagad. ” Riks

- Rik, ja kaņepes audzētu tūkstošiem hektāru lauku, cik tu gribētu par to maksāt? 20 dolāri par kilogramu? Vai
mazāk?

Jums tiešām jāsāk domāt tonnās kaņepju, nevis gramos. Pieprasījums pēc eļļas būs tik milzīgs, ka visu augu
nebūs iespējams audzēt tikai “medicīniskajās siltumnīcās”. Spēcīgākie un nomierinošākie celmi visā pasaulē
būs jāaudzē miljoniem hektāru zemes.

Piemēram, ja dāmas patiešām sapratīs, ko eļļa var darīt ar ādu un grumbām, viņas pieprasīs 20–30% labākās
eļļas  visos  kosmētikas  līdzekļos,  un  pēkšņi  radīsies  pieprasījums  pēc  miljoniem  tonnu.  labākā  eļļa  tikai
kosmētikai. Tad pievienojiet vēl dažus simtus miljonu tonnu eļļas slimnīcām.

Lai  saražotu  kilogramu  eļļas,  nepieciešami  5-8  kilogrami  sausu  pumpuru.  Viens  kilograms  eļļas  radīs  5
kilogramus  kosmētikas  līdzekļu,  tas  ir,  100  burkas  ar  50  g  salvera/krējuma/losjona/lūpu  krāsas/sejas
krēma/šampūna. Un simts burkas ar kaņepju salvīm/krēmiem/losjoniem/lūpu krāsām/sejas krēmiem/šampūniem
nav nekas, jūs to varat viegli atdot dienā, jūs vienmēr atradīsit kādu, kurš tos varētu izmantot.
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Tātad  atkal  sāc domāt  tonnās,  nevis  gramos.  Es zinu,  ka pašreizējās  cenas  ir  daudz augstākas.  Es neesmu
apmierināts ar viņiem un darīšu visu iespējamo, lai sausā āra pumpura cena no lauka sasniegtu aptuveni 10–20
dolārus par kilogramu. Tā kā šī cena sniegtu darbu un labu darbu miljoniem lauksaimnieku visā pasaulē. Un tas
radītu ļoti pozitīvas pārmaiņas mūsu visu dzīvē. JB

“Ļaujiet man apkopot lielāko daļu notikumu, kas notiek ap Rika Simpsona eļļu. Instrukcija stāsta cilvēkiem A,
B, C un D. Cilvēki tos lasa un jautā - ja es nedarīšu A, vai B, C un D joprojām darbosies? Ja es nedarīšu B, vai
A, C un D joprojām darbosies? Ja es nedarīšu C, vai A, B un D darbosies? Ko darīt, ja es nedarīšu D, vai A, B
un C joprojām darbosies? Un ko darīt, ja es darīšu A, B, C un D atšķirīgi, vai tas joprojām radīs īsto?

Vispārējā atbilde ir: nē, nebūs. Ja vēlaties izveidot RSO, izpildiet vārda norādījumus. Ja vēlaties ražot kaut ko
citu, izpildiet citus norādījumus. Bet, lūdzu, nepadariet mūs atbildīgus, ja ražojat cita veida eļļu un ārstēšana
neizdodas un beidzas ar nevajadzīgu pacienta nāvi.

Ja jūs darāt A, B, C un D,  eļļa darbosies vislabākajā veidā. Tāpēc instrukcijas ir tur. Ja jūs to nedarīsit, tas
nedarbosies vai var nedarboties. Tas ir tik vienkārši, vai ne?

Ko jūs personīgi vēlētos saņemt, ja jums būtu vajadzīgas šīs zāles? Kaut kas, kas ir izrādījies tik labi strādājošs,
vai kaut kas cits, tikai tāpēc, lai eļļas ražotājs varētu pierādīt vai atspēkot savu hipotēzi vai “metodi”? Uz spēles
ir likta jūsu dzīvība. Tāpēc esiet uzmanīgi, domājiet paši un mācieties no tiem, kuri šo ceļu ir gājuši pirms jums.

Vislabākie novēlējumi jums. Džindrihs Bejers ”
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Mēs ceram, ka šī grāmata jums palīdzēja. 
Tagad ir jūsu kārta palīdzēt mums palīdzēt citiem.

Šīs grāmatas izveide un informācijas apmaiņa ir mīlestības darbs. Diemžēl
mīlestība nemaksā rēķinus.

Mēs strādājam, lai tulkotu šo grāmatu vairāk nekā 300 valodās un uzrakstītu
vēl 10 dažādas grāmatas par šo tēmu.

Mēs paļaujamies uz tādu cilvēku atbalstu kā jūs, lai palīdzētu ar tulkošanu,
izpēti utt.

Lūdzu,  palīdziet  tagad,  atgriežoties  vietnē  vietnē
http://www.hempcures.work un noklikšķinot uz pogas ZIEDOT, izmantojot
zemāk esošo PayPal pogu, un ziedojiet visu, kas, jūsuprāt, ir vērts jums un
jūsu mīļajiem.

Varat  arī  izmantot  PayPal,  lai  tieši  nosūtītu  ziedojumu
ZIEDOT@HEMPCURES.WORK vai arī jūs varat ziedot, izmantojot BitCoin, lai:

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Mēs novērtējam jūsu atbalstu un vēlam jums un jūsu mīļajiem veselīgu un 
laimīgu dzīvi ar kaņepēm.
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